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Arvon lukija, lueskelet parhaillaan Teknillisen korkeakoulun 
ylioppilaskunnan vuosikertomusta. Vuosikertomus antaa laa-
jan kuvan ylioppilaskunnan toiminnasta vuoden 2008 aikana. 
Vuosikertomus on edustajiston hyväksymään toimintakerto-
mukseen verrattuna laajempi ja epävirallisempi.

Vuosi 2008 oli erittäin mielenkiintoinen ja vauhdikas. Sanan 
tapahtumarikas käyttäminen tässä yhteydessä sopii kuvioon 
myös erittäin hyvin. Huolimatta siitä, että Aalto-yliopistoon 
ja ylioppilaskuntien yhdistymiseen liittyvien projektien ja 
puuhastelujen voi sanoa hallinneen vuotta, oli vuosi täyn-
nä kaikkea muutakin merkittävää. Syksyn kunnallisvaalit ja 
keväällä toukokuussa järjestetyt SELL-kisat olisivat useim-
pina vuosina jo yksinään vanginneet ylioppilaskuntien toi-
mijoiden huomion. 

Edunvalvontapuolella vuoden aikana puhutti erittäin paljon 
opintojen mitoitus ja siihen liittyvä opintojen hidas etenemi-
nen. Uuden tutkintorakenteen myötä valmistumisajat ovat 
venyneet jatkuvasti ja opiskelijoiden hyvinvointia mittaavat 
tilastot ovat kaikki paukkuneet punaisella. TKY:n viesti oli, 
että tämä ei voi enää jatkua. Tähän on saatava muutosta vä-
littömästi ja se ei voi koskea vain uusia opiskelijoita. Työtä 
on tehty niin Aalto-yliopiston suhteen ja suoraan TKK:n 
suuntaan asian muuttamiseksi. 

Yksi vuoden menestystarinoista oli TKY:n kampusvisio, jos-
sa TKY lukuvuoden alkaessa ehdotti, että Aalto-yliopiston 
kampus sijoitettaisiin Keilaniemi-Otaniemi-Tapiola -alueel-
le. Idea herätteli keskustelua ja sai erittäin positiivisen vas-
taanoton, jonka myötä Espoon kaupunki teki tonttivarauksia 
kampusta varten TKY:n ehdottamalla alueella.

Vuoden huipentumana saatiin kokea TKY:n 136. vuosijuhlat, 
joita tituleerattiin viimeisinä vuosijuhlina. Aika näyttää, mitä 
ensi vuoden toimijat keksijät, mutta teekkarien tavat tunteva-
na uskallan ounastella, että jotain saattaa ensi vuonna 2009 
olla tulossa. Jos vuosijuhlat jäivät viimeiseksi, olivat ne täy-
den Dipolin juhlahumussa varmasti sen arvoiset.

Årets största projekt har utanvidare varit Aalto-studentkå-
rens byggande tillsammans med KY och TOKYO. Projektet 
har krävt alla sektorers aktivt deltagande och hårt arbete året 
igenom. Som resultat efter året kan konstateras att de stora 

riktlinjerna är dragna, förståelsen mellan parterna har ökat 
avsevärt och egendomsfrågan är inte längre en tvist mellan 
studentkårerna. Tiden visar vad Aalto-studentkåren för med 
sig, men den första delegationen som väljs i april 2009 kom-
mer att påverka verksamheten avsevärt.

På Aalto-universitetes sida har året varit en glädje att se att 
studerandena tagits aktivt med i förberedandet och utveck-
landet av förutsättningarna att studera vid det ny universi-
tetet har lyfts till en av de viktigaste målsättningarna. Mål-
sättningen som satts bör hållas fast vid.

Ett stort tack till alla som arbetat och satt sig själv på spel för 
studentkåren och teknologsamfundet! Teknologivern bygger 
på att alla har roligt tillsammans och alla har en möjlighet att 
utöva sina egna påhitt. Här ligger även den styrka och glädje 
som håller hjulen rullande.

Kiitos kaikille upeasta vuodesta!

Christian Peltonen
Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnan hallituksen 
puheenjohtaja 2008
Tekniska högskolans studentkårs styrelseordförande 2008

Alkusanat – Förord
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1.1 Yleistä

Hallituksen puheenjohtaja 
Christian Peltonen

Hallituksen varapuheenjohtaja
Juuso Laatikainen

Pääsihteeri
Teemu Halme

Suunnittelusihteeri
Jarmo Mäkelä

1.1.1 Yhteiskuntasuhteet

TKY on vuoden aikana ollut aktiivisesti yhteydessä vai-
kuttajiin, niin kunnallisella kun valtakunnallisella tasolla. 
Tärkeimpiä asioita, joihin on pyritty vaikuttamaan, ovat 
olleet Aalto-yliopiston kehitys ja Otaniemen alueen kehi-
tys kokonaisuutena. Aalto-yliopiston suhteen keskustelua 
käytiin keväällä erityisesti säätiöhallituksen muotoutumi-
sesta ja Aalto-yliopiston rahoituksesta. Aalto-yliopiston tii-
moilta on oltu yhteydessä erityisesti kansanedustaja Jukka 
Mäkelään ja Opetusministeriön suunnassa ministeri Sari 
Sarkomaahan, valtiosihteeri Heljä Misukkaan, projektijoh-
taja Jari Jokiseen, hallintoneuvos Eerikki Nurmeen sekä eri-
tyisavustaja Laura Rissaseen. Eduskunnan puolella on oltu 
aktiivisesti yhteydessä myös kansanedustaja Jyrki Kasviin, 
jonka kanssa myös opiskelijoiden eteneminen opinnoissa 
on ollut esillä. Kuntavaalien alla oltiin yhteydessä puoluei-
den paikallisyhdistyksiin.

Espoo-yhteistyö
Yhteistyö Espoon kanssa on vuoden aikana sujunut erittäin 
mainiosti. Yhteistyötä on tehty erityisesti Espooseen liitty-
vien kaavoitusasioiden osalta koskien metroa, opiskelija-
asumista ja Aalto-yliopiston kampusta. Espoon kaupun-
ginjohtaja Marketta Kokkonen ja Espoon kaavoituksen 
toimijat ovat olleet erittäin myönteisiä ylioppilaskunnan 
esitysten kuunteluun ja yhteistyö on tuottanut tuloksia kaa-
vaa koskevien päätösten muodossa. Kaupunkisuunnittelu-

lautakunnan puheenjohtajan Markku Markkulan kanssa 
on keskusteltu Otaniemen alueen kehityksestä metroon ja 
opiskelija-asumiseen liittyen. Kunnanvaltuuston vaikutta-
jista on yhteyttä pidetty erityisesti Matti Kuroseen. Espoon 
550-juhlavuosi on ollut myös TKY:n ja Espoon välisen yh-
teistyön merkkivuosi.

TEK-yhteistyö
Yhteistyö Tekniikan akateemisten liiton kanssa jatkui aikai-
sempien vuosien tapaan hyvässä hengessä. Vuosi aloitettiin 
TEK:n järjestämän teekkariseminaarin muodossa Riihi-
mäellä jonka uudistunut ohjelman koettiin onnistuneeksi 
ja muihin teekkariyhteisöihin tutustuminen arvokkaaksi. 
Yhteistyötä harjoitettiin myös lukuisien valiokuntien ja val-
tuustoedustuksien kautta. Teekkarivaliokunnassa TKY:tä 
edusti hallituksen varapuheenjohtaja Juuso Laatikainen 
sekä valiokunnan puheenjohtajana TKY:n edellisen vuoden 
varapuheenjohtaja Leeni Knight. Itse valiokunnan toiminta 
koettiin onnistuneeksi. Valiokunnassa heräteltiin keskustelua 
opiskelijatoiminnan kehittämisestä sekä TEK:n viestinnästä 
ja käsiteltiin mm. TEK:n hallitusvalintaa, tulevaa strategiaa 
sekä palkkasuosituksia. Keskustelua TKY:n ja TEK:n väli-
sestä yhteistyöstä uudessa Aalto-yliopistossa käytiin sekä 
TEK:n toimihenkilöiden että teekkarivaliokunnan kanssa.

1.1.2 TKY Ylioppilasliikkeessä

Suomen ylioppilaskuntien liitto (SYL)
TKY on osallistunut SYL:n toimintaan avausristeilyn ja 
sektorikohtaisten tapaamisten kautta. Keskusteluissa SYL:n 
kanssa oli vahvasti esillä yliopistojen säätiömuoto, yliop-
pilaskuntien yhdistyminen ja YTHS. Vuoden merkittävin 
projekti SYL:n tasolla oli yliopistolain uudistus.

1 Järjestötoiminta

Kuvaaja: Paula Partanen
Aalto- yliopiston hallitus esittaytyi 15.8.
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SYL:n liittokokous järjestettiin 21. - 22.11. Espoon Korpi-
lammella. Kokouksessa oli tärkeimpinä asioina käsittelyssä 
toimintasuunnitelma ja hallituksen valinta. Toimintasuun-
nitelman suhteen TKY:n tavoitteena oli saada läpi kirjaus 
YTHS:n rahoitukseen liittyen, mikä myös tiukkojen keskus-
telujen kautta meni läpi lopulliseen toimintasuunnitelmaan. 
Lyyrasta käytiin myös liittokokouksessa tiukkaa keskuste-
lua ja ylioppilaskunta liikkeessä vallitseva tyytymättömyys 
korttia kohtaan nousi pinnalle käsiteltäessä OYY:n, KYY:n 
ja JYY:n tekemää jäsenaloitetta. SYL:n hallitukseen vuodelle 
2009 valittiin TKY:n Sini Numminen, joten liittokokouk-
seen voitiin olla erittäin tyytyväisiä kaikkien tavoitteiden 
ja hallitusehdokkaan mennessä läpi.

Teekkariyhteisö
Vuoden aikana tehtiin tiivistä yhteistyö Tampereen ja Lap-
peenrannan teekkarien kanssa. Tammikuussa pidettiin teek-
karitapaaminen Otaniemessä, kesällä Lappeenrannassa ja syk-
syllä Tampereella. Yhteistyö Tampereen teknillisen yliopiston 
ylioppilaskunnan (TTYY) kanssa oli erittäin aktiivista sen 
myötä, että Tampereen teknillisestä yliopistosta on tulossa 
Suomen toinen säätiöyliopisto, sekä SYL:n liittokokouksen 
tiimoilta. Virallisia ja epävirallisia tapaamisia teekkareiden 
kesken on järjestetty aktiivisesti ja spontaanisti koko vuoden 
ajan. Yhteistyön yksi muoto on ollut SYL:n ja Tekniikan Aka-
teemisten Liiton (TEK) järjestämät tapaamiset.

PYL-yhteistyö
Helsingin yliopiston ylioppilaskunta (HYY) järjesti pää-
kaupunkiseudun ylioppilaskuntien hallitusten tapaaminen 
keväällä Uudella ylioppilastalolla. Tapaamisen teemana oli 

kunnallisvaikuttaminen ja tärkeimpänä agendana toisiin tu-
tustuminen. Syksyllä TKY järjesti sihteerisitsit ja HYY uusien 
ja vanhojen hallitusten tapaamisen joulukuussa. Vuoden aika-
na on järjestetty aktiivisesti sektoritapaamisia ja käyty toisten 
vuosijuhlissa. Pääkaupunkiseudun ylioppilaskunnista KY:n, 
Taideteollisen korkeakoulun ylioppilaskunnan (TOKYO) ja 
HYY:n kanssa on järjestetty myös aktiivisesti ja säännöllisesti 
erillisiä tapaamisia. Erityisesti KY:n ja TOKYO:n kanssa on 
tavattu useasti viikoittain eri kokoonpanoilla.  

1.1.3 Jatkuvuustoimikunta

Jatkuvuustoimikunta kokoontui vuoden aikana kokouksiin 
kahdesti keväällä ja kerran syksyllä. Keskusteluissa oli vah-
vasti ylioppilaskuntien yhdistyminen, Aalto-yliopisto, sekä 
keväällä Teekkaritoiminnan edistämisyhdistys ry (TTEY). 
Jatkuvuustoimikunta lausui keväällä TTEY:stä ja syksyllä 
ylioppilaskuntien yhdistymiseen liittyvistä periaatteis-
ta. Jatkuvuustoimikunta päätyi lausunnossaan ylioppi-
laskuntien yhdistymisestä tukemaan hallituksen esitystä 
siitä, että TKY:n omaisuus siirtyisi kokonaisuudessaan 
Aalto-yliopiston ylioppilaskunnalle. Myöhemmin edusta-
jisto myös päätti yksimielisesti pohjaesityksen mukaisesti. 

Vastinparityöskentely oli vuoden aikana esillä jatkuvuus-
toimikunnan kokouksissa ja sitä käytiin kuulumisten osalta 
läpi. Vastinparit tapasivat vuoden aikana vaihtelevasti riippuen 
tarpeesta ja ajan asettamista rajoitteista. Vuoden aikana Saku 
Mantere erosi jatkuvuustoimikunnasta tulleensa valituksi 
Aalto-yliopiston hallitukseen. 

Kuvaaja: Paula Partanen
Sini Numminen valittiin SYL:n hallitukseen
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Vuoden 2008 vastinparit: 
 ■ Christian Peltonen – Jouni Lounasmaa
 ■ Juuso Laatikainen – Ville Taajamaa
 ■ Petri Heikkinen – Jukka Seppänen
 ■ Markus Heimonen – Marcus Nybergh
 ■ Sebastian Knight – Jyrki Noponen
 ■ Katariina Nyman – Kim Hacklin
 ■ Lauri Reiman – Mari Puoskari
 ■ Anni Sarvaranta – Anna Himmanen
 ■ Petri Valkama – Saku Mantere

1.1.4 Organisaation kehittäminen

Viime vuosina TKY:ssa aktiivisesti organisaation kehittämistä 
pohtinut orkesteri-työryhmä jätettiin kuluneena vuonna pe-
rustamatta. Ratkaisevana syynä oli tulevan Aalto-yliopiston 
ja uuden ylioppilaskunnan teema- ja työryhmien toiminto-
jen kartoittamis- ja kehittämistavoitteet, jotka olisivat olleet 
päällekkäisiä orkesterin toiminnan kanssa.

1.1.5 Teekkaritoiminnan
edistämisyhdistys TTEY

Vuosi 2008 oli TTEY:n 60-vuotisjuhlavuosi, jota juhlittiin 
joulukuun 3. päivä Vanhalla Polilla illallisten muodossa. 
Samana päivänä julkaistiin myös Panu Nykäsen kirjoittama 
yhdistyksen historiikki Toiveet ja todellisuus. Kertomus yh-
distyksen vaiherikkaasta historiasta otettiin julkistamistilai-
suudessa innolla vastaan. 

Yhdistyksen johtokunnan puheenjohtajaksi valittiin keväällä 
yhdistyksen kokouksessa Anna Himmanen. Muiksi jäseniksi 
valittiin Eero Ruikka, Tuomo Lähdesmäki, Marcus Nybergh, 
Antti Myllys, Jarno Vanhatalo ja Katri Junna.

Teekkaritoiminnan edistämisrahasto TTER
Vuonna 2006 perustettu rahasto jatkoi aktiivisesti alkanutta toi-
mintaansa jakamalla rahaa innokkaille teekkareille yhteisöstä 
kumpuaviin projekteihin. Rahasto on jakanut avustuksina tähän 
mennessä yli 250 000 euroa. Rahaston johtokunnan puheenjoh-
tajana toimi Antti Myllys ja sihteerinä Jani Jansson. Johtokun-
nan jäseninä toimivat Anna Himmanen, Katri Junna, Tiina 
Kauppinen, Marcus Nybergh, Eero Ruikka ja Kim Åström.

1.1.6 Otaniemen kehitys Oy

Aikaisempina vuosina paljon keskustelua herättänyt Ota-
niemen Kehitys Oy nousi kuluneena vuonna erittäin mer-
kittävään asemaan ylioppilaskunnan sidosryhmätyöskente-
lyssä. Otaniemen kehitys Oy oli aktiivisessa asemassa TKY:n 
kampusvision keskustelussa, Otaniemi-vision päivittämisen 
käynnistämisessä sekä Espoon tutkijahotellihankkeen val-
mistelussa. Yrityksessä tapahtui myös toimintaan merkit-
tävästi vaikuttanut toimitusjohtajan vaihdos syksyn alussa. 
Otaniemen kehitys Oy:n tuleva rooli tutkijahotellihankkeen 
valmistelussa sekä uuden mikroklusteriprojektin eteenpäin 
viejänä muodostavat yrityksestä toivottavasti yhä selkeäm-
män toimijan alueen kehittämisessä.  Otaniemen kehitys 
Oy:n hallituksessa TKY:a edusti vuonna 2008 hallituksen 
varapuheenjohtaja Juuso Laatikainen.

Kuvaaja: Markku Seppänen
SYL:n vasta valittu hallitus 2009
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Ylioppilaskuntien yhdistyminen on ol-
lut Aalto-yliopiston rinnalla yksi vuo-
den merkittävimmistä projekteista. 
Teknillisen korkeakoulun ylioppilas-
kunta (TKY), Helsingin kauppakorkea-
koulun ylioppilaskunta (KY) ja Taidete-
ollisen korkeakoulun ylioppilaskunta 
(TOKYO) yhdistyvät 1.1.2010 Aalto-yli-
opiston ylioppilaskunnaksi (AYY). En-
simmäiset keskustelut yhdistymisestä 
käytiin syksyllä 2007. Valmistelua jat-
kettiin heti vuodenvaihteen jälkeen, ja 
vuoden 2008 aikana uuden ylioppilas-
kunnan rakentamisessa on jo päästy 
merkittävästi eteenpäin. Tärkeimmät 
osa-alueet keskusteluissa olivat uuden 
ylioppilaskunnan toiminnan valmiste-
lu ja omaisuus. 

Toiminnan valmistelu
Toiminnan valmistelu aloitettiin al-
kukeväästä työryhmissä, joista kukin 
käsitteli rajattua aluetta uuden yli-
oppilaskunnan toiminnasta. Työryh-
miä perustettiin 23 ja jokaisessa oli-
vat edustettuina kolme valmistelevaa 
ylioppilaskuntaa. Käsiteltäviä aiheita 
olivat mm. uuden ylioppilaskunnan or-
ganisaatio, edunvalvonnan osa-alueet, 
kulttuuritoiminta, palvelut ja liikunta. 
Kesän aikana työryhmien tulokset ve-
dettiin yhteen ja lähetettiin kolmen 
ylioppilaskunnan kommentoitavak-
si. Työryhmien tulokset yhdessä näi-
den kommenttien kanssa muodos-
tivat näin pohjan jatkovalmistelulle. 
Kevään ja kesän valmistelun jälkeen 
kasassa oli hyvä käsitys tärkeimmistä 
toiminnan linjoista useilla osa-alueilla, 
erityisesti edunvalvonnassa. Samalla 
oli vielä ilmassa monia avoimia kysy-
myksiä liittyen erityisesti ylioppilas-
kunnan kulttuuritoimintaan.

Syksyllä huomio keskittyi AYY:n en-
simmäisten edustajistovaalien järjes-
telyihin. Pitkän valmistelun jälkeen 
kolmen ylioppilaskunnan edustajistot 
hyväksyivät edustajistovaalien vaali-
järjestyksen marraskuun kokouksis-
saan. Vaalijärjestyksen mukaan vaalien 
ehdokasasettelu päättyy 24.2.2009 ja 
vaalit järjestetään huhtikuun loppu-
puolella. Joulukuun kokouksissaan 
kolmen ylioppilaskunnan edustajis-
tot nimittivät vaalien järjestämisestä 
vastaavan keskusvaalilautakunnan 
ja tätä tukevan neuvottelukunnan. 
Keskusvaalilautakunta aloittaa toi-
mintansa vuoden 2009 alussa ja ot-
taa siitä eteenpäin vastuun vaalien 
järjestämisestä.

Vaalijärjestelyiden lisäksi loppusyksys-
tä ehdittiin myös panostaa AYY:n toi-
minnan valmisteluun. Kolmen yliop-
pilaskunnan seminaarissa marraskuun 
lopulla keskusteltiin ylioppilaskunnan 
organisaatiosta, kulttuurista, edunval-
vonnasta, asumisesta ja tuutoroinnista. 
Lopputuloksena vedettiin yhteen pää-
osin yhteinen käsitys ylioppilaskun-
nan organisaatiosta, edunvalvonnas-
ta, kulttuuritoiminnasta, asumisesta ja 
tuutoroinnista. Samalla tunnistettiin 
monia yksityiskohtaisempia kysymyk-
siä joista keskusteluita jatketaan vuo-
den 2009 puolella.

Omaisuuskeskustelu
Ylioppilaskuntien välillä keskusteltiin 
syksyllä 2007 omaisuuskysymyksestä 
ilman, että asiassa saavutettiin ratkai-
sua. Keskustelut jatkuivat aktiivisina 
vuoden alusta alkaen, jolloin lähdettiin 
ottamaan suuntaa ylioppilaskuntien 
yhdistymishankkeessa. TKY:n lähtö-
kohtana oli koko ajan, että omaisuu-
den tulisi kokonaisuudessaan siirtyä 

uuteen ylioppilaskuntaan, koska yli-
oppilaskunta on julkisoikeudellisen-
toimija jolla on oikeus automaatiojäse-
nyyden puitteissa kerätä jäsenmaksua. 
TKY katsoi, että opiskelijoiden ja teek-
kareiden etu toteutuu parhaiten uu-
den ylioppilaskunnan kautta. 

Helsingin kauppakorkeakoulun yliop-
pilaskunnan (KY) lähtökohta keskus-
teluun taas oli kauppatieteilijöiden 
kulttuurin ja palvelutason turvaami-
nen siirryttäessä Aalto-yliopistoon. 
Keskusteluissa ei kevään aikana mer-
kittävästi edetty. Toisen tahto siirtää 
rahaa ylioppilaskunnan ulkopuolelle 
ja toinen tahto pitää kaikki ylioppilas-
kunnan sisällä tarkoittivat, että oltiin 
edelleen kaukana yhteisymmärrykses-
tä. TKY yritti pitää esillä rahastoimis-
vaihtoehtoja ja muita kompromissi-
vaihtoehtoja, joissa ei olisi tapahtunut 
omaisuudensiirtoa ylioppilaskunnan 
ulkopuolelle. Loppusyksystä keskus-
telu kävi kuumana ylioppilaskuntien 
välillä ja myös media kiinnostui vään-
nöstä. TKY:n edustajisto päätti koko-
uksessaan 23. lokakuutta, että TKY:n 
omaisuus siirtyy kokonaisuudessaan 
ja täysimääräisesti uuteen ylioppilas-
kuntaan. Seuraavalla viikolla KY päätti 
siirtää noin reilun puolet omaisuudes-
taan Helsingin kauppatieteiden yliop-
pilaiden säätiölle. 

Aika näyttää, miksi Aalto-ylioppilas-
kunnan omaisuus muodostuu, sillä 
KY:n tekemistä päätöksistä on KY:n 
jäsenten toimesta valitettu hallinto-
oikeuteen. Asia on siis TKY:sta riippu-
maton ja TKY ei ole asiassa enää vai-
kuttamassa, joten on aika keskittyä 
teekkareille ominaiseen – eli tekemi-
sen rakenteluun.

Ylioppilaskuntien yhdistyminen



Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2008 

1.2 Teekkariasiat

Teekkariasioista ja palveluista vastaava
Sebastian Knight

Teekkari- ja kulttuurisihteeri
Mika Tarhala

Arkistonhoitaja
Tiina Metso

1.2.1 Yleistä

Vuonna 2008 teekkarisektorilla järjestettiin erittäin paljon 
toimintaa jäsenistölle. Suurta tapahtumatarjontaa ja kult-
tuuritoimintaa toteuttivat erittäin aktiivisesti teekkarijaosto 
sekä sen alaiset toimikunnat. Sektorin suurimpia projekteja 
olivat TKY:n 136. vuosijuhla, Polyteekkarimuseon remont-
ti ja kulttuuriin liittyvät Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan 
valmistelut. Lisäksi TKY on ollut aktiivisesti mukana TKK 
100 vuotta yliopistona -juhlavuoden järjestelyissä: teekkari-
jaosto oli mukana järjestämässä tekniikan päiviä, promoo-
tiota, pääjuhlaa ja erityisesti alumnijuhlaa. Muita suurempia 
ponnistuksia olivat wappuviikolla ensimmäistä kertaa pitkään 
aikaan järjestetyt telttabileet ja Helsingin musiikkitalon puo-
lesta rakennettu musiikkitalo.

1.2.2 Teekkarikulttuuri

Teekkarilaulut
Teekkarilaulujen saralla oli edellisvuotta rauhallisempi vuosi, 
koska uusi laulukirja julkaistiin viime vuonna. Alkuvuodesta 
lukkarimestari Elmo Allen ja lukkarin kisälli Aino Paloviita 
järjestivät kiltojen lukkaristoille koulutuksen. Vuosijuhlan 
yhteydessä järjestettiin sitsilaulukilpailu, jonka aiheena oli 
teekkarikylä. Kilpailun voittaja julkistettiin vuosijuhlavii-
kolla järjestetyssä laulukirjan läpilaulannassa, ja voittajaksi 
selvisi Mikko Dufva kappaleellaan Kas punatiilitaloa. TKY 
ei missään nimessä julkaissut vuodenaikana mitään lisäosaa 
laulukirjaan, eikä sitä saa lunastettua teekkaripalvelusta kol-
men euron hintaan.

Teekkarilakki
Edellisten vuosien tapaan TKY:n hallitus siirsi kokouksessaan 
1/2008 lakinkäyttölupien myöntämisen teekkarijaoston teh-
täväksi. Teekkarilakin käyttölupien myöntämisessä pidettiin 
voimassa edellisten vuosien linja pysyväispäätöksen 29 ja 
sen liitteen mukaisesti. Teekkarilakin käyttöluvan hakeminen 
onnistui TKY:n nettisivuilta löytyvän sähköisen lakinkäyttölu-
pahakemuksen avulla. Valmis pohja helpotti sekä lupien hake-
mista että hakemusten käsittelyä. Hakukäytännön helppoudesta 
huolimatta lakinkäyttölupien hakeminen jäi aina välillä jäseniltä 
ja yhdistyksiltä viime hetkeen, jolloin hallituksen puheenjoh-
taja ja teekkarivastaava käsittelivät pyynnöt. Lakinkäyttölupia 
myönnettiin vuoden aikana monenlaisiin hienoihin teekkari-
tapahtumiin sekä edustustilaisuuksiin. Linjana kuitenkin oli, 
että sitseille tai muille hyvin vapaamuotoisille tapahtumille ei 
lakinkäyttölupia lähtökohtaisesti myönnetty. Lakinkäytön mer-
kitystä ja oleellisuutta mietittiin tarkasti tapahtumakohtaisesti.
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Kuvaaja: Lauri Aaltonen
Teekkarijaosto 2008
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Jäynät
Otaniemen 21 . jäynäkisoissa nähtiin runsaasti erittäin onnis-
tuneita ja nokkelia jäyniä. Monen jäynän teema liittyi Aalto-
yliopistoon tai sen osapuoliin. Otaniemen kampukselle oh-
jaavia kylttejä nähtiin ympäri Etu-Töölöä ja Arabianrantaa, 
Kyltereitä huijattiin Otaniemen Kylterit ry -jäynällä ja Tai-
Kissa pidettiin tuote-esittelyä. Voittajaksi selvisi kuitenkin 
KIKkailijat eroasikista.fi-jäynällään. Eroa kirkosta -mallis-
ta eroasikista.fi-sivustoa markkinoitiin banderollilla ja fly-
ereillä. Noin 60 eroilmoitusta välittyi sivuston kautta SIK:n 
hallitukselle. Yleisön suosikki oli Aitoa menoa -joukkueen 
jäynä, jossa parkkipete kävi sakottamassa Helsingin keskus-
tassa väärin ja oikeinkin pysäköineitä autoilijoita. Aidon nä-
köisessä sakkolapussa sakotussyyt olivat hieman tavallisesta 
poikkeavia; sakot rapsahtivat esimerkiksi rumista vanteista.

Paikalliskisojen voittajat tapasivat toisensa TEK:n valtakun-
nallisessa jäynäkilpailussa 17. - 18.11. Hämeenlinnassa. Otanie-
men edustujat KIKkailijat hävisivät täpärästi Tampereen joukku-
eelle, joka koko kisan voiton lisäksi pokkasi parhaan teemajäynän 
jääkaudesta varoittelevalla jäynällään. Otaniemi vei kuitenkin 
sekä parhaimman että teknisimmän jäynän tittelit moppisii-
vouspeli-jäynällään. Ajankohtaisimpana palkittiin Oulun teek-
kareiden jäynä, jossa islantilaisia majoitettiin Hämeenlinnaan.

Pääkaupunkiseudun
ylioppilaskuntien yhteistyö
Pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien kulttuurisektorit jär-
jestivät yhteistyössä vuoden 2008 aikana Ullanlinnanmäen 
wapunpäivän brunssin 1.5. ja itsenäisyyspäivän soihtukulku-
een 6.12. sekä vaihtoivat tietoa yleisesti kulttuuritoiminnasta. 
Toimintaa koordinoitiin PYL-kulttuurin sähköpostilistalla 
sekä useissa tapaamisissa. 

1.2.3 Teekkarijaosto (TJ)

Vuoden 2008 teekkarijaoston kokoonpano säilyi pitkälti enti-
sellään edellisestä vuodesta. Ainoana muutoksena muutettiin 
toinen teekkarikulttuuritirehtööreistä kulttuuritirehtöörik-
si näin selkeyttäen toimijoiden työnjakoa. Näin ollen jaos-
to koostui TKY:n hallituksen teekkarivastaavasta, teekkari-, 
järjestö- ja liikuntasektoreiden sihteereistä sekä kymmenestä 
teekkarijaoston toimikuntia ja projekteja vetävistä tirehtöö-
ristä. Teekkarijaoston alaiset toimikunnat olivat fuksitoimi-
kunta, IE-toimikunta, isotoimikunta, juhlatoimikunta, kult-
tuuritoimikunta, liikuntatoimikunta sekä museotoimikunta. 
Vuoden aikana ideoitiin yhdessä kv-sektorin kanssa teekka-
rijaostoon uusi virka ja sitä kautta toimikunta. Vuonna 2009 
teekkarijaostossa aloittaa kvISOtirehtööri, joka vastaa KvISO-
toiminnasta sekä johtaa kv-toimikuntaa. Taustana tälle uu-
distukselle on tarve lähentää normaalia isotoimintaa ja kvI-
SOtoimintaan sekä sijoittaa tämä kv- ja kulttuurisektorille 
kuuluva toiminto oikeaan paikkaan TKY:n organisaatiossa. 
Tämän lisäyksen seurauksena TJ päivitti nyöripysyväispää-
töstä lisäämällä kv-toimikunnalle tummanruskean nyörin.

Teekkarijaosto kokoontui lukukausien aikana viikoittain koko-
uksiin, joita järjestettiin yhteensä 31 kappaletta. Kokouksissa 
käsiteltiin toimijoiden ja toimikuntien kuulumisia, yhteisten 
projektien järjestelyitä, lakinkäyttölupia sekä muita keskus-
telu asioita. TJ toimi olennaisena keskusteluareenana Aalto-
yliopiston ylioppilaskunnan (AYY) kulttuuriasioissa. Vuoden 
aikana pyrittiin myös tutustumaan muiden AYY osapuolten 
kulttuuriin osallistumalla muun muassa KY:n Hukkaputkeen 
ja Kolmoskierrokseen sekä KuVa-TJ-Sheryl tapahtumissa, 
joista kevään tapahtuman isännöi KY:n kulttuurivaliokunta 
(KuVa) ja syksyllä TJ. Valitettavasti TOKYO:sta ei saatu kum-
paankaan tapahtumaan edustusta sairastapauksista johtuen. 
TJ virkistäytyi muun muassa kesäpäivillä Loviisan saaristos-
sa sekä erinäisissä aktiviteettipäivissä pääkaupunkiseudulla. 

Alkuvuodesta teekkarijaosto pisti TJ-huoneen todenteolla 
uuteen uskoon muuttamalla pöytäjärjestystä avarammaksi 
ja toimivammaksi. TJ:n suurimmat yhteiset projektit olivat 
Jämerän Jälki, Wappuviikko, Musiikkitalo-hanke, TKY:n 
136. vuosijuhla, TKK100-alumnijuhla sekä itsenäisyyspäi-
vän soihtukulkue. Vuoden aika tuotettiin myös onnistuneesti 
TKY:lle uusi teekkarigongi, joka ottaa vanhan ison gongin 
paikan lainattavien tavaroiden joukossa. Uusi gongi on pait-
si melko painava (n. 25kg) ja hyvin soiva myös esteettisesti 
teekkarimainen.

Kuvaaja: Timo Id’nheimo
Talvipäivä
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Fuksitoimikunta (FTMK)
Vuoden 2008 alussa otettiin vastaan 38 uutta tammi-

fuksia, joita pyrittiin auttamaan opintojen alkuun yhtä hyvin, 
kuin syksylläkin aloittaneita. Vuoden alkuun kuului myös uu-
den fuksitoimikunnan kouluttamista ja heihin tutustumista. 
TKY myös järjesti ensimmäistä kertaa aikaisemmin kiltojen 
vastuulla olleen Talvipäivän.

Fuksimajuri päätti järjestää wapun ja antoi tästä ensimmäi-
sen päiväkäskynsä 28.3. Wappu järjestettiin perinteisin me-
noin kiltojen ja osakunnan fuksien kilpaillessa keskenään 
fuksipeijaisissa. Suuri ja äänekäs yleisö pääsi tänäkin vuonna 
nauttimaan fuksispekseistä Dipolissa sekä seuraamaan yöjäy-
nän alkupamausta Alvarin Aukiolla. Fuksipeijaisten voiton 
vei Fyysikkokilta, ja urheimpana joukkueena kunnian jakaa 
lakit sai Arkkitehtikilta. Teekkarilakkeja tilattiin 826 kappa-
letta ja jaettiin wappuaaton aamunkoitteessa 587 kappaletta.

Kesän aikana Fuksitoimikunta osallistui fuksien hyväksy-
miskirjeiden postitustalkoisiin sekä lapiokurssin materiaa-
lien pakkaamiseen.

Syksyllä saapui jälleen teekkarikansan keskuuteen uusi fuk-
sivuosikerta, jonka suuruus oli noin 1300 fuksia. Fuksien 
ensimmäisten viikkojen ohjelmaan kuului tutustumista kou-
luun ja Otaniemeen sekä tietenkin kiltoihin ja yhdistyksiin. 
Syksyn alussa Otaniemen herättivät henkiin myös perintei-
set Otasuunnistukset. Syksyn menestyksiksi osoittautuivat 
myös Stadisuunnistus sekä TKY:n vuosijuhlaviikolla järjes-
tetyt Fuksien juhlasitsit.

ISOhenkilötoimikunta (ITMK)
Keväällä ISOhenkilötoimikunnan suurin tehtävä oli uusien 
ISOhenkilöiden koulutuksen järjestäminen. Tämän valmis-
telu aloitettiin heti vuoden alussa. Koulutus järjestettiin vii-
kolla 14 Hotelli Matinlahdessa ja siihen osallistui noin 300 
uutta ISOhenkilöä. TKY:n lisäksi mukana olivat myös TKK 
ja YTHS. Edellisen vuoden hyvien kokemuksien vuoksi tä-
näkin vuonna TKK:n opintopsykologi Timo Tapola piti tun-
nin aiheesta opiskelu, motivaatio ja stressi. Koulutuksen jäl-
keen ISOhenkilöille jaettiin ISO-opas, jonka edellisvuoden 
tyyliin taittoi TKY:n graafinen suunnittelija ITMK:n kerää-
mästä materiaalista.

Syksy aloitettiin perinteiseen tapaan ennen fuksien tuloa 
pidetyllä ISOkoulutuksen jatko-osalla, jossa ytimekkäästi 
kerrattiin ISOille tärkeimmät asiat ja jaettiin ISOhenkilön 
lisämuistit, joihin tärkeimmät asiat ja ajankohdat oli koottu. 
Lisäksi syksyllä otettiin käyttöön ISOtoiminnan aktivoimi-
seen tähtäävä ryhmäkohtainen ISOpistevihko.

ITMK järjesti ISOille koko vuoden ajan virkistystoimintaa 
sitsien, peli-iltojen ja liikuntatapahtumien muodossa. Toimi-
kunnan ISOvastaavia kannustettiin myös järjestämään pie-
nempiä, muutamien kiltojen välisiä ISOtapahtumia. Muun 
toiminnan ohella ITMK teki myös yhteistyötä TKY:n mui-
den toimikuntien kanssa – erityisesti näistä mainittakoon 
FTMK ja IE.

Kuvaaja: Paula Partanen
Lavatanssitunnelmaa Gravitaatiossa 5.2.
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Isännistö ja Emännistö (IE)
Isännistö ja Emännistä (IE) koostui vuonna 2008 kiltojen ja 
osakunnan hallitusten tapahtumavastaavista. IE kokoontui 
vuoden aikana kuusi kertaa kokouksissa, joissa jaettiin vertais-
hengessä tietoa ja kokemuksia tapahtumien ja vuosijuhlien järjes-
tämisestä, tilakehitysideoita sekä sovittiin koko teekkariyhteisöä 
koskettavista yhteisistä tapahtumapuolen pelisäännöistä, kuten 
vuosijuhlien hinnoittelusta. Virallisten kokousten lisäksi IE ko-
koontui vuoden aikana saunailloissa ja lyhyemmissä palavereissa.

IE:n toiminta alkoi helmikuussa uuden toimikunnan järjes-
tämällä vaihdolla, YTHS:n ensiapukoulutuksilla sekä Täffä 
AB:n esittelytilaisuudella. Kevään aikana toimikunta pyrki 
myös tarjoamaan kiltojen IE-sektorin toimihenkilöille vir-
kistystä sitsien muodossa sekä koulutusta IE-toimintaan liit-
tyen. Wappuna toimikunta haastoi edellisen vuoden tapaan 
muut Otaniemen yhdistykset, killat ja kaveriporukat Alva-
rinaukiolle leikkimieliseen sitsikilpailuun, jonka palkinto 
luovutettiin Wappuriehan julistuksen yhteydessä. Syksyllä 
Isännistö ja Emännistö osallistui fukseille suunnattujen Ota-
suunnistuksien järjestämiseen sekä järjesti vuosijuhlaviikolla 
TKY:n 136-vuotisjuhlabileet Apollo Live Clubilla Helsingissä.

Keskinäistä virkistystoimintaa järjestettiin perinteisen kilta-
huonekierroksen, saunailtojen ja kesäpäivien lisäksi tutustu-
malla muiden kiltojen varastoihin sekä Helsingin yöelämään, 
risteilemällä ja osallistumalla yhteisesti Automaatio- ja sys-
teemitekniikan killan 10-vuotisjuhliin sekä Arkkitehtikillan 
100-vuotisjuhliin. Vuosi päätettiin ITMK:n ja FTMK:n kans-
sa yhteisillä pikkujoulusitseillä.

Juhlatoimikunta ja Dipolibileet (JTMK)
Vuonna 2008 otettiin käyttöön edellisenä vuotena ideoitu uu-
distettu Dipolibilekokonaisuus. Pitkään jatkuneille tappioille 
ja bileiden kävijämäärän laskulle haluttiin tehdä loppu. Uu-
dessa kokonaisuudessa kaikista kolmesta tapahtumasta teh-
tiin jossain määrin erilaisia mielummin kuin, että ne olisivat 
vain toistensa kopioita. Gravitaatiosta tehtiin baarilähtöinen 
tapahtuma Helsingin keskustaan, jolloin muiden Laskiaistiis-
taihin osallistuvien opiskelijoiden on myös helpompi päättää 
osallistua. Samalla vähennetään merkittävästi omien järjes-
telyiden ja kustannusten määrää ravintolan hoitaessa valta-
osan itse. Wappubileistä tehtiin sen sijaan hieman kevyempien 
esiintyjien disco-tyyppinen tapahtuma. Lakinlaskiaiset sen 
sijaan oli suuren luokan esiintyjän tapahtuma, joka houkutteli 
nimekkäällä esiintyjälle osallistujia teekkareidenkin ulkopuo-
lelta. Kokonaisuus todettiin vuoden mittaa erittäin toimivak-
si ja vuodelle 2009 suunniteltiin samanlainen kokonaisuus.

Dipolibilekokonaisuuden uudistuksen seurauksena Gravi-
taatio järjestettiin tänä vuonna uudella konseptilla. Juhla-
paikka siirrettiin Dipolista Helsingin keskustaan, yökerho 
Royal Onnelaan. Alentuneet kustannukset mahdollistivat 
nimekkään pääesiintyjän, Eläkeläiset onnistuikin nostamaan 
humppatunnelman kattoon! Lisäksi juhlatunnelmaa lämmit-
teli Wappulehti Julkun Tirmo Blues –orkesteri ja Entropy 
tanssitti konemusiikin ystäviä.

Wappu huipennettiin Dipolin wappubileissä, missä tunnelmaa 
kohottivat Nyrkkikyllikin vasemmistopoliittinen Punk yhtye ja 
The Black Rat. Isossa salissa pauhasi disko ja metallikaraoke viih-
dytti ihmisiä ylälämpiössä. Pomppulinna oli jälleen kerran varma 
suosikki. Puolenyön huipennuksen tarjosi tietenkin RWBK.

Kuvaaja: Elina Kekki
Wappuviikon sitsikilpailut 29.4.
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Vuoden viimeiset suuret bileet, Lakinlaskijaiset järjestet-
tiin n. 150 hengen vapaaehtoisporukan voimin perintei-
sesti Dipolissa 30.9. Onnistuneet bilekonseptin uudistuk-
set mahdollistivat niemkkäiden esiintyjien buukkaamisen. 
Tupsukansan lakkien laskeutumista vauhdittivatkin Von 
Hertzen Brothers, Pepe Deluxé, Embreach, Itselmäkiertue,  
DeadEndProject Throwaway Heroes sekä Otaniemen omat: 
Polirytmi ja RWBK. Mukana olivat myös Entropyn konemu-
siikkaluola, Teekkaritytöt, Otaniemen KaraokeLaulajat, Äpy 
sekä AltParty. Koko komeuden tallensi jälkipolville OUBS. 
Alakerrassa oli lisäksi esillä teekkarimeininkiä menneitten 
vuosikymmenien valokuvien muodossa

Kulttuuritoimikunta (KTMK)
Vuonna 2008 kulttuuritoimikunta koostui kiltojen kulttuu-
rista vastaavista henkiöistä sekä kahden kulttuuriyhdistyk-
sen edustajista. Kulttuuritoimikunta järjesti viimevuotiseen 
tapaan kulttuuriviikon, joka oli tänä vuonna 13. - 19.10. Vii-
kon aikana oli tarjolla erilaisia kulttuurielämyksiä aina kon-
serteista tanssikurssiin. Kulttuuritoimikunta virkistäytyi kil-
tiskierroksen sekä yhden illanvieton merkeissä.

Tupsahdus-konsertti järjestettiin tänä vuonna yhdessä TKK:n 
kanssa siten, että ensin oli konsertti opiskelijoille ja sen jäl-
keen iltakonsertti TKK:lle. Konsertin jälkeen järjestettiin pe-
rinteinen karonkka esiintyjille. Tupsahduksessa esiintyivät 
Dominante, Polyteknikkojen kuoro, Polyteknikkojen orkes-
teri, Polirytmi ja Retuperän WBK sekä Humpsvakar. Kon-
sertti järjestettiin Espoon kulttuurikeskuksen Tapiolasalissa.

Liikuntatoimikunta (LTMK)
TKY:n intoa puhkuva liikuntatoimikunta aloitti toimikau-
tensa järjestelemällä suositun laskettelureissun Himoksel-
le. Pian tämän jälkeen laskettiin mäkeä hieman lähempänä, 
Ullanlinnanmäellä, jossa pidettiin perinteinen mäenlasku-
kisa laskiaisena. Laskiaisriehan järjestelyt hoidettiin Pääkau-
punkiseudun ylioppilaskuntien (PYL) yhteisvoimin. Kevään 
suurimmasta tapahtumasta vastasi Esport Night, joka järjes-
tettiin yhteisvoimin KY:n liikunta ja hyvinvointivaliokunnan 
(LIHY) kanssa. Kevään liikuntatoiminnan kruunasivat Vapun 
Sikariporrasfutis TKY:n kiltojen hallituksille sekä Nätti Jussi, 
jossa taisteltiin Otaniemen vahvimman teekkarin tittelistä.

Syksy alkoi Esport Nightiin perustuvan Meilahti By Night 
-tapahtuman suunnittelun merkeissä. Tapahtuma järjestet-
tiin edeltäjänsä tapaan yöllä, mutta Tapiolan Esport Centerin 
sijaan kokoonnuimme liikkumaan Meilahden juuri valmistu-
neeseen liikuntakeskukseen. Syksyn aikana järjestettiin myös 
perinteinen fuksien yösähly sekä LEET-urheilulajin esittelyä.

Wappuviikko
TKY:n wappuviikkoa vietettiin suurimmaksi osin hyvin pe-
rinteisissä merkeissä sekä kauniissa säässä. Tuttuun tapaan 
myös killat ja yhdistykset järjestivät suuren määrän wappu-
tapahtumia. Otaniemen wappuviikko alkoi Jäynien esittelyl-
lä ja Julkun Juhlallisella Julkaisulla torstaina 24.4. Ilta jatkui 
TKY:n ja Julkun yhteistyössä järjestämillä legendaarisilla 
telttabileillä. Alvarin aukiolle pystytettiin suuri bileteltta 
ja menoa olivat tahdittamassa Mikko Alatalo sekä Tirmo 
Blues. Telttabileiden konsepti herätettiin eloon muutaman 
vuoden tauon jälkeen.
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136-vuotisbileillä, jonne saapuu hieman yli 500 juhlijaa. Kes-
kiviikkona 5.11. koulutettiin vuosijuhlatapoja ja -etikettiä ar-
kistonhoitaja Tiina Metson johdolla Servin Mökissä. Samana 
päivänä pidettiin myös Fuksitoimikunnan Täffällä järjestämät 
fuksien omat juhlasitsit, jotka myytiin perinteiseen tapaan 
loppuun. Torstaina 6.11. järjestettiin Museotoimikunnan 
johdolla Polyteekkarimuseon 50-vuotisjuhla, jossa vieraat 
pääsivät tutustumaan uudistuneeseen Polyteekkarimuseoon.

TKY:n 136. vuosijuhlaa vietettiin perjantaina 7.11. Vuosijuh-
lat alkoivat Servin Mökissä järjestetyllä cocktail-tilaisuudella, 
jossa kutsuvieraat luovuttivat tervehdyksensä. Cocktail-ti-
laisuuden yhteydessä luovutettiin myös Pro-Teekkari pie-
noispatsas Espoon poliisille sekä Teekkarilakin käyttöoikeus 
TKK:n ylivahtimestari Pasi Lehdolle. Lukuisista tervehdyksis-
tä ja tiukasta aikataulusta huolimatta cocktail-tilaisuus eteni 
sujuvasti, jonka jälkeen siirryttiin Dipoliin itse pääjuhlaan, 
jonne oli kerääntynyt 860 juhlijaa. Vieraita oli lähes kaikista 
Suomen ylioppilaskunnista ja TKY:n olennaisista sidosryhmistä. 
Mukana oli myös kansainvälisiä vieraita mm. Lundista, Tallin-
nasta ja Oxfordista. Juhla lähti käyntiin perinteisesti Polytek-
nikkojen Kuoron kvartetin laulaessa Polyteknikkojen Marssia. 

TKY:n mahdollisesti viimeisen vuosijuhlan kunniaksi kai-
kille vieraille annettiin lahjaksi teekkaritaskumatti, johon 
oli kaiverrettu teekkarihuumorilla varustettuja lausahduk-
sia. Sankoin joukoin vuosijuhlaan osallistuneille nykyisille ja 
entisille kiltojen, osakunnan ja TKY:n hallituksille annettiin 
myös lahjaksi muistikirja, johon hallitukset voivat tavatessaan 
kirjoittaa ylös kaikki kirjoittamista ansaitsevat päätöksensä. 
Lisäksi vuosijuhlissa vihittiin käyttöön TKY:n uusi Teekkari-
gongi, jonka teekkarijaosto tuotti TTER:n ja Fortumin avus-
tuksella. Vuosijuhlapuheen piti Aalto-korkeakoulusäätiön 
hallituksen jäsen tekniikan tohtori Saku Mantere ja Puheen 
naiselle piti kansanedustaja Jukka Mäkelä.

Juhlakansaa viihdytti myöhemmin Polyteknikkojen Kvar-
tetin lisäksi myös lauluyhtye Pääministerin Sihteeri. Wan-
hat tanssit tanssittiin Retuperän WBK:n ja Polyteknikkojen 
Orkesterin säestyksellä. Puolen yön jälkeen oli aika siirtyä 
vuosijuhlan jatkoille Kaivohuoneelle, jonne saapui lähes koko 
juhlakansa. Kaivohuoneella vieraita viihdytti Teekkarispek-
sin bändi. Jatkojen jälkeen vieraille oli vielä tarjolle pientä 
yöpalaa jatkojen jatkoilla Rantasaunalla. Lauantaina 8.11. 
sinnikkäimmille juhlijoille oli vuorossa perinteiseen tyyliin 
silliaaminen Servin Mökissä. Silliaamiaiselle kokoontui yli 
400 juhlijaa ja se tarjosi vieraille mahdollisuuden jatkaa juh-
lintaan vielä koko viikonlopun ajan. Silliaamiaisella vieraita 
viihdytti sillin, pyttipannun, hattaran ja popcornin lisäksi 
myös Heliumkuoro. 

Maanantaina ja tiistaina 24. - 25.4. päälafkalla myytiin TKY:n, 
kiltojen ja yhdistysten haalarimerkkejä. Lauantaina 26.4. jär-
jestettiin ensin Sikariporrasfudis, jossa kiltojen hallitukset 
ottivat mittaa toisistaan herrasmiesmäisin ottein jalkapal-
lon merkeissä. Samana päivänä järjestettiin myös Nätti Jussi, 
jossa etsittiin Otaniemen vahvinta teekkaria. Maanantaina 
28.4. oli vuorossa TKY-KY köydenveto, joka kokeilumielessä 
järjestettiin Senaatintorin sijaan Lasipalatsin aukiolla. Teek-
karit veivät voiton jälleen kaikissa sarjoissa. Köyttä vetivät 
vanhaan tapaan hallitukset, KuVa ja TJ, naiset, kaikki sekä 
uutena sarjana myös fuksit.

Tiistai 29.4. alkoi Alvarin aukiolla sitsikilpailulla, jota helli 
lämmin sää. Osittain varmasti myös auringon ansiosta tunnel-
ma kohosi loistavaksi! Ilta jatkui fuksipeijaisten, fuksispeksien 
ja Yöjäynän alkupamauksen merkeissä. Alkupamauksen jäl-
keen starttasi Hullu Jussi, jossa etsittiin Otaniemen hulluinta 
teekkariporukkaa rastien kiertelyn merkeissä.

Wappuaatto 30.4. käynnistyi aamutuimaan lakkien jaolla 
Alvarin aukiolla. Iltapäivän ohjelmassa oli Wappuriehan ju-
listus, Wappurekka-ajelu sekä Mantan lakituksen seuraami-
nen. Illalla vuorossa oli Dipolin Wappu-bileet ja keskiyöllä 
fukseista tuli teekkareita heidän painaessaan puhtaan val-
koiset teekkarilakit päähänsä teekkarihymnin tahdittamana.
Wappupäivänä 1.5. vietettiin silliaamiaista Ullanlinnanmä-
ellä auringon paisteen nostaessa jo muutenkin riehakasta wap-
putunnelmaa!

Vuosijuhlaviikko ja TKY:n 136 vuosijuhla
Vuonna 2008 TKY juhli 136-vuotista taivaltaan. Vuosijuhla-
viikko alkoi maanantaina 3.11. wanhojen tanssien harjoituk-
silla Servin Mökissä sekä TKY:n laulukirjan läpilaulannalla 
Rantasaunalla. Laulukirjan läpilaulannan yhteydessä julkais-
tiin myös TKY:n vuoden 2008 Sitsilaulukilpailun voittaja. 
Sitsilaulukilpailun voitti Mikko Dufva kappalleellaan Kas 
punatiilitaloa. Vuosijuhlaviikko jatkui tiistaina 4.11. Apollo 
Live Clubilla isännistön ja emännistön järjestämillä TKY:n 

Kuvaaja: Paula Partanen
Sikariporrasfutis 26.4.
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Wappuviikko täräytettiin käyntiin 
Jäynien ja Julkun juhlallisen julkai-
sun ohella Telttabileillä, jotka järjes-
tettiin 24.4.2008 teekkarijaoston ja 
Julkun poikien voimin. Nämä telttabi-
leet poikkesivat kuitenkin melkoises-
ti menneiden aikojen legendaarisista 
telttabileistä, ainoastaan nimi ja teltta 
olivat säilyneet.

Työnjako bileiden järjestelyssä 
meni seuraavasti: teekkarijaosto vas-
tasi lähes kaikista järjestelyistä lukuun 
ottamatta esiintyjiä, jotka hoituivat 

Telttabileet
Julkun toimesta. Esiintyjiksi saatiin-
kiin itse laulava kansanedustaja Mikko 
Alatalo sinisine laseineen sekä Julkun 
ikioma tanssikansan viihdyttäjä Tirmo 
Blues. Paikan päälle kerääntyi muka-
vasti ihmisiä ja aika monella näytti tel-
tan suojissa tanssijalkakin vipattavan. 
Juhlakansalle jaettiin myös pientä vä-
lipalaa Biletä ilman morkkista -kam-
panjan voimin.

Telttabileet sujuivat siis kokonai-
suudessaa hyvin, mutta loppuivat va-
litettavan lyhyeen, kun lupaa bileiden 

järjestämiseen ei puolta yötä pidem-
pään herunut. Teltan purkaminen pi-
meänä huhtikuisena yönä sujui kui-
tenkin ripeästi, samoin kuin aamulla 
kuuden aikoihin alkanut kasaaminen. 
Tästä kiitos kaikille järjestelyihin osal-
listuneille ja niille vapaaehtoisille, jot-
ka saapuivat pyytämättä ja yllättäen 
paikan päälle tarjoamaan auttavaa 
kättään.
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1.2.4 Yhdistys- ja kurssitoiminta

Yhdistyskoulutukset järjestettiin vuonna 2008 kaksi kertaa. 
Aiempien vuosien tapaan koulutukset järjestettiin helmi-
kuussa 18. ja 19. päivä kiltojen ja muiden yhdistysten uu-
sille toimijoille ja koulutuksessa kerätyn palautteen perus-
teella koulutus päätettiin järjestää loppuvuodesta uudelleen, 
jotta kiltojen ja muiden yhdistysten toimijat saisivat tietoa 
tärkeistä yhdistyksiin liittyvistä asioista jo ennen oman toi-
mikautensa alkamista. Loppuvuoden koulutukset pidettiin 
11. ja 12.12. Koulutuksissa koulutettiin kiltojen ja yhdistys-
ten toimijoita muun muassa kirjanpidosta, yhdistyslaista ja 
hallituksen tehtävistä sekä kokoustekniikasta. Koulutuksessa 
käsiteltiin perinteisten aiheiden lisäksi myös ylioppilaskun-
tien yhdistymisen vaikutusta yhdistyksiin sekä lisääntyvän 
kansainvälistymisen tuomia mahdollisuuksia yhdistyksissä.

Perinteinen Jämerän jälki järjestettiin kiltojen hallituksille 
7.2. Päivän aikana kiltojen toimijoista kootut ryhmät pääsi-
vät kiertämään rasteja niin Otaniemessä kuin Helsingissäkin 
ja päivän päätteeksi järjestettiin Smökissä vauhdikkaat sitsit.

Marraskuun aikana järjestettiin järjestyksenvalvojakurssi, 
johon osallistui yhteensä 19 teekkaria. Kurssin kouluttaja-
na toimi Jonne Wikstedt SGS Safety Group Service Oy:stä.  
Syksyllä 2008 TKY järjesti yhdistysaktiivi Antti Ojapellon 
aloitteesta useita ensiapukursseja. Kouluttajana toimi SPR:n 
valtuuttama ensiapukouluttaja Hilkka Kalervo. Erityisesti 
peruskurssit olivat suosittuja, yhteensä TKY:n järjestämillä 
kursseilla todistuksen ensiaputaidoistaan suoritti 48 teekkaria.

10.9.2008 vietettiin 101. koulun avajaisia Alvarin aukiolla 
Jean S:n tahdittamana. Avajaiset järjestettiin yhdessä TKK:n 
kanssa, ja ne olivat TKK 100-juhlavuoden kunniaksi nor-
maalia näyttävämmät.

Syyskuussa järjestettiin Kampusrieha, jossa erilaiset yhdistyk-
set pääsivät markkinoimaan itseään ja toimintaansa. Kam-
pusriehassa oli tänä vuonna mukana yli 80 erilaista Otanie-
messä toimivaa yhdistystä sekä joitain osakuntia ja muita 
tahoja. Kuten aiempinakin vuosina, kampusrieha oli kaksi-
päiväinen ja se järjestettiin TKK:n päärakennuksen aulassa.

1.2.5  Polyteekkariarkisto
ja Polyteekkarimuseo

Polyteekkariarkisto
Polyteekkariarkiston vuosi on kulunut hyvin aktiivisesti jo 
vakiintuneen perustoiminnan ylläpitämisessä. Suurena ilon-
aiheena ovat saadut lahjoitukset, joita on tullut erityisesti yk-
sityishenkilöiltä: vanhemmilta ja nuoremmilta teekkareilta 
sekä jo edesmenneiden perheiltä. Lahjoitukset täydentävät 
hienosti arkiston kokoelmia ja niissä esiintyviä puutteita. 
Erityisen tervetulleita ovat olleet haalarit ja teekkarilakit, 
joita edelleenkin kaivataan kaikilta vuosikymmeniltä. Osa 
lahjoituksista on jo löytänyt paikkansa uudistetussa poly-
teekkarimuseossa. Arkisto kiittää ylioppilaskunnan puolesta 
lämpimästi kaikkia lahjoittajia luottamuksesta.

Erityisen arvokas lahjoitus on vuonna 1945 opintonsa aloitta-
neiden koneteekkareiden muistokirja, johon on kerätty pieni 
matrikkeli kurssilaisista valokuvineen sekä tiedot säännöllisistä 
tapaamisista laulu- ja ruokalistoineen. Kirja kertoo tarinan 
yhden kurssin vahvasta yhteishengestä, joka ulottuu nyky-
päiviin asti. Ainutlaatuinen kirja lahjoitettiin arkistolle keväällä 
Polyteekkarimuseossa järjestetyssä lämminhenkisessä tilaisuu-
dessa, jossa kaikuivat myös vanhat ja uudemmat teekkarilaulut. 
Mukana oli kirjan lahjoittaneiden kurssilaisten ja heidän puo-
lisoidensa lisäksi TKY:n edustajia lahjoitusta vastaanottamas-
sa sekä nykypäivän koneteekkareiden vahva edustus KIK:sta.

Arkiston käyttö jatkui aktiivisena sekä kiltojen materiaa-
lien järjestelyn että tutkijakäytön osalta. Molemminpuo-
linen aktivoituminen on tuottanut hyvää tulosta arkistoon 
sijoitettujen kokoelmien järjestämisessä ja täydentämisessä. 
Arkisto tarjoaa edelleenkin killoille ja yhdistyksille arkisto-
koulutusta sekä säilytysmateriaaleja, ja molempien suosio 
on pysynyt tasaisen korkeana koko vuoden.

Valokuvien järjestämis- ja digitoimisprojekti jatkui myös 
vuonna 2008. Useita satoja kuvia on taas saatu sähköiseen 
muotoon ja aktiivisempaan käyttöön. TTER:n myöntämän 
tuen turvin työskenteli Polyteekkariarkistossa valokuvien pa-
rissa koko kesän fil. yo. Timo Laitila, joka jatkoi vs. arkistonhoi-
tajana 1.10.2008 alkaen arkistonhoitajan äitiysloman sijaisena.

Polyteekkariarkisto on aloittanut valmistautumisen uuteen 
ylioppilaskuntaan tekemällä suunnitelmia sekä kokoelmien 
hallintaa että tilojen tehokasta käyttöä varten. Nykyinen Po-
lyteekkariarkisto tulee säilymään omana kokonaisuutenaan 
uudessa arkistomallissa eivätkä uudistukset ja muutokset 
tule uhkaamaan arkistoon sijoitettuja aineistoja.
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Arkistonhoitaja osallistui syyskuussa UMAC (University 
Museums and Collections) seminaariin Manchesterissa esi-
tyksellä, joka levitti ammattipiireihin tietoa teekkareista ja 
heidän ainutlaatuisesta museostaan kiinnostavien valokuvien 
avulla. Kotimaassa arkistonhoitaja osallistui keväällä Otanie-
messä järjestettyyn yliopistohistoriaseminaariin esitelmällä.

Polyteekkarimuseo
Pitkäkestoinen remontti ja näyttelyuudistus etenivät alku-
vuonna suunnitellun mukaisesti. Keväällä museolle koottiin 
teekkariperinteitä laajasti esitellyt väliaikainen näyttely eri-
tyisesti fukseja varten. Fuksikierrokset museossa olivat hy-
vin suosittuja ja niihin osallistuttiin ilahduttavan aktiivisesti.

Hyvin edennyt näyttelyn rakentaminen koki takaiskun kun 
kesällä museon tiloista löydettiin hometta. Kävijöiden ja en-
nen kaikkea tiloissa paljon aikaa viettävien näyttelynrakenta-
jien turvallisuuden takaamiseksi museo otettiin pois käytös-
tä ongelman ratkaisemisen ajaksi. Yllättävä kasvusto hidasti 

Syyskuun alussa Helsingin 
musiikkitalon rahoituksen 
keräämisen tehostamiseksi 
rakennustyömaan eli montun 
läheisyydessä järjestettyihin 
Monttubileisiin toivottiin 
teekkareiden tempauksenomaista 
osallistumista. Asiaa harkittuaan 
teekkarijaosto päätti lahjoittaa 
KOY Musiikkitalolle oikean 
soivan Musiikkitalon. Talon 
rakennusmateriaaliksi valittiin 
perisuomalainen hirsi. 
Materiaalien hankkimiseksi otettiin 

Musiikkitalo

uuden näyttelyn valmistumista ikävästi, mutta tehokkailla 
toimilla tilanne saatiin kuntoon mahdollisimman nopeasti.

Museon 50-vuotisjuhlia vietettiin vuosijuhlaviikolla. Ensim-
mäisinä museoon pääsivät tutustumaan fuksit, jotka olivat 
kärsineet viivästyksestä pahimmin. Teekkariyhteisö ja mu-
seon ystävät kokoontuivat juhlimaan museota pienessä tilai-
suudessa, jossa museo sai sopivan historiallisia lahjoja sekä 
TKK:lta että killoilta ja osakunnalta. Suurin osa lahjoista on 
jo päätynyt osaksi uutta näyttelyä. Museon avoimien ovien 
päivänä paikalle odotettiin kaikkia kynnelle kykeneviä, joita 
museoon olisi mahtunut toki enemmänkin.

Koko vuosijuhlaviikon museota ja uudistettua näyttelyä 
esittelivät asiantuntevasti museotoimikunnan jäsenet, jotka 
näyttelyn kokoajina tunsivat sen perinpohjaisesti. Vierailuja 
järjestettiin runsaasti aina joululomaan asti.

yhteyttä useisiin suomalaisiin 
hirsirakennusyhtiöihin, joista 
Rantasalmi Oy:n tuotantoaikataulu 
salli musiikkitalon valmistuksen 
ja rakennusmateriaalien 
lahjoituksen. Sattumalta samaisessa 
yhtiössä oli myös kesätöissä 
eräs Otaniemeläinen arkkitehti, 
joka suunnitteli musiikkitalolle 
tyylikkään modernin ulkoasun. 
Hirsien toimituksen jälkeen 
teekkarijaosto rakensi talon ja 
viimeisteli sen musikaalisen 
ulkoasun, sekä äänentoiston 

ja rahankeruujärjestelmän 
viimeisen päälle. Monttubileissä 
tämä oikeasti soiva, 
rahankeruulippaanakin toimiva 
Musiikkitalo luovutettiin juhlallisin 
menoin tuhatpäisen yleisön 
edessä ja vietiin soittelemaan 
suloista teekkarimusiikkia 
yleisön keskuuteen. Nyttemmin 
teekkarien Musiikkitalo sijaitsee 
Musiikkitalon infokeskuksen
aulassa, jossa se edelleen kerää 
rahaa ja tarjoilee teekkarikulttuurin 
soivia hedelmiä ihmisten riemuksi.
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1.3 Liikunta-asiat

Liikunta-asioista vastaava
Sebastian Knight

Liikuntasihteeri
Sonja Sahlsten

1.3.1 Yleistä

Sektorin sisäinen työnjako pysyi muuttumattomana edellis-
vuoteen verrattuna, kun vastuu liikunta-asioista tuli jälleen 
hallituksen teekkarivastaavalle. Näin oli myös luonnollista, 
että liikuntasihteeri jatkoi edelleen teekkarijaoston jäsenenä. 
Sektorin suurimmat haasteet vuonna 2008 olivat ehdottomasti 
keväällä Otaniemessä järjestetyt opiskelijoiden kansainväliset 
SELL-kisat, Aalto-yliopiston liikuntapalveluiden suunnittelu 
sekä Opiskelijoiden Liikuntaliiton vaikuttamistyö.

Vuoden aikana liikuntasektori teki pääasiallisesti yhteistyötä 
TKK:n liikuntatoimen, Polyteknikkojen Urheiluseuran (PUS), 
Otahallin, muiden pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien 
sekä YTHS:n Otaniemen toimipisteen toimijoiden kanssa. 
Lisäksi yhteistyötä Helsingin Yliopistoliikunnan kanssa ke-
hitettiin uuden yöliikuntatapahtuman muodossa.

1.3.2 Aalto-yliopiston liikuntapalvelut

Aalto-yliopiston valmistelutyö näkyi koko vuoden ajan myös 
liikuntasektorilla. Aalto-yliopiston opiskelijapalveluiden suun-
nittelun aloitti keväällä 2008 opiskelijapalvelut-teemaryhmä. 
Liikuntapalvelut olivat yhtenä teemaryhmän alaryhmistä. 
Alaryhmässä oli edustus kaikista kolmesta korkeakoulusta 
sekä ylioppilaskunnasta. Toukokuussa 2008 Aalto-yliopis-
ton liikuntapalveluista keskusteltiin myös Opiskelijoiden 
Liikuntaliiton II sektoritapaamisen yhteydessä Otaniemes-
sä järjestetyssä keskustelutilaisuudessa. Läsnä tilaisuudessa 
olivat TKK:n hallintojohtaja, opiskelijapalvelut-teemaryhmän 
edustajat sekä korkeakoulujen ja ylioppilaskuntien liikunta-
toimijoita ympäri maan.
Kesän aikana ryhmät purettiin uuden valmisteluorganisaa-
tion tieltä. Liikuntapalveluiden suunnittelua jatkettiin kui-
tenkin syksyllä yhä vanhan alaryhmän voimin. Valmistelua 
jatkaneen työryhmän käsityksen mukaan parhaiten koko kor-
keakouluyhteisön liikunnan tarpeisiin vastaisi pääkaupunki-
seudun yhteinen korkeakoululiikuntapalveluiden verkosto. 
Verkostossa palveluiden tuotanto järjestettäisiin keskitetysti, 

Museon uudistetussa näyttelyssä on annettu tilaa muun mu-
assa teekkariuden värikkäälle puolelle – esillä ovat kaikki 
nykyiset haalarit sekä historiallisia malleja. Uusina houkut-
timina toimivat AV-kioskit, joissa voi selailla vanhoja valo-
kuvia tai tutustua erilaiseen elävään kuvaan teekkariudesta. 
Runsaalla valokuvien käytöllä on teekkareiden pitkästä ja 
vauhdikkaasta historiasta tehty helpommin hahmotettava. 
Museossa on myös mahdollisuus päästä silittelemään teek-
karilakin tupsua, joka kiinnostaa erityisesti ei-teekkareita.

Huonekalunurkka esittelee 1950-luvun kalusteita, mutta tila 
on helposti muunnettavissa vanhan Polin tai 1960-luvun hen-
kiseksi. Juuri muunneltavuus on uuden näyttelyn johtoajatus, 
Polyteekkarimuseon on elettävä ajassa ja paikassa sekä oltava 
valmis muutoksiin. Elävä ja muuttuva museo tarjoaa jatku-
vasti katsottavaa sekä ensikertalaisille että vakiokävijöille.

Tilan osalta suurimmat muutokset ovat yläkerrassa. Lasisei-
nien poistaminen on yhtenäistänyt tilan ja helpottanut sen 
käyttöä, keittiön poistaminen taas on tehnyt tilasta vahvem-
min museon ja näyttelytilan. Uudet, juuri Polyteekkarimu-
seota varten suunnitellut vitriinit tuovat esineistöä entistä 
paremmin esille. Museon uusi vaalea väritys tuo esineet ja 
varsinkin taulut tyylikkäästi esille.

Kiitokset museon ja uuden näyttelyn valmistumisesta kuu-
luvat entisille ja nykyisille museotoimikuntalaisille sekä ra-
kennusryhmälle, jonka muodostivat Antti Partanen, Pertti 
Nykänen, Tapio Hirvikorpi, Jarmo Mäkelä, Väiski Väisänen 
ja Mika Tarhala. Työhön ovat myös lukemattomin eri tavoin 
osallistuneet lukuisat muut vapaaehtoiset ja asiantuntevat 
neuvonantajat, lämpimät kiitokset jokaiselle heistä.

Kuvaaja: Tiina Metso
Intendentti Sasra Järviö kokoamassa uutta näyttelyä
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mutta palvelujen tulee myös jatkossa olla saatavissa kampus-
kohtaisesti eri puolilla pääkaupunkiseutua. Näin kaikki pää-
kaupunkiseudun opiskelijat ja korkeakoulujen henkilökunta 
pääsisivät nauttimaan kohtuuhintaisista liikuntapalveluista 
sekä työ- tai opiskelupaikan läheisyydessä että mahdollisesti 
lähellä asuinaluettaan tai matkalla kumpaan tahansa näistä. 
Mukana suunnittelussa oli Aalto-yliopiston muodostavien kor-
keakoulujen ja ylioppilaskuntien lisäksi myös edustajat Helsin-
gin Yliopistoliikunnasta ja Opiskelijoiden liikuntaliitosta.

Esitys liikuntapalveluista on saanut Aalto-yliopiston valmis-
teluorganisaatiossa varovaisen positiivista palautetta. Vielä 
ei kuitenkaan ole saatu varsinaista vahvistusta sen hyväksy-
misestä. Työryhmä on tästä huolimatta jatkanut valmistelua 
ja mm. tuottanut kustannuslaskelmia suunnitelman tueksi. 
Työryhmä tarvitsee kuitenkin seuraavaksi mandaatin, jolla 
jatkaa valmistelua. Tätä mandaattia toivotaankin nyt valitun 
rehtorin toimesta. Myös valtioneuvoston joulukuinen peri-
aatepäätös vahvistaa perusteita liikunnan aseman vahvista-
misesta korkeakouluyhteisöissä. Jotta suunnitelma voitaisiin 
toteuttaa täysimääräisenä, tulisi Helsingin Yliopisto saada 
myös virallisesti mukaan.

1.3.3 Opiskelijoiden Liikuntaliiton
vaikuttamistyö

Valtakunnallisella tasolla liikunnan vaikuttamistyötä jatket-
tiin osallistumalla aktiivisesti Opiskelijoiden Liikuntaliiton 
(OLL) toimintaan. Vuonna 2008 kaksivuotisen kautensa 
OLL:n hallituksen puheenjohtajana aloitti TKY:n Tuukka Elo-
ranta. Lisäksi TKY:n Antti Afflekt toimi OLL:n hallituksessa 
työvaliokunnan jäsenenä ja talousvaliokunnan puheenjoh-
tajana. TKY:n edustajana vaikuttamistyön valiokunnassa toimi 
Sebastian Knight. Sekä Eloranta että Afflekt ilmoittivat erostaan 
marraskuun liittokokouksessa. Loppuvuodesta 2008 Afflekt pal-
kattiin OLL:n pääsihteerin viransijaiseksi ajalle 1.2.–31.7.2009.

OLL:n toiminnassa edunvalvontatyötä jatkettiin Opiskeli-
jaliikunnan strategia 2006–2010 mukaisesti. Toukokuussa 
järjestetyssä ylimääräisessä liittokokouksessa hyväksyttiin 
sääntömuutos, jonka jälkeen myös valtakunnalliset opiske-
lijajärjestöt voivat liittyä liiton jäseniksi. Liiton jäsenpohjan 
kehittämisessä astuttiinkin kuluneen vuoden aikana iso harp-
paus eteenpäin, kun ensin Suomen ylioppilaskuntien liitto (SYL) 
liittyi liiton jäseneksi syyskuussa ja pian sen jälkeen juuri ennen 
OLL:n liittokokousta myös Suomen ammattikorkeakouluopis-
kelijakuntien liitto (SAMOK) hyväksyttiin liiton jäseneksi. Liit-
tymisten myötä OLL edustaa jäsenjärjestöjensä kautta noin 200 
000 korkeakouluopiskelijaa ja on Suomen suurin opiskelijajärjestö 
sekä yksi Suomen suurimmista liikuntajärjestöistä. Liittymisten 
seurauksena TKY päätti lokakuussa 2008 erota OLL:sta, sillä 
TKY:n jäsenyys toteutuu tätä nykyä SYL:n jäsenyyden kautta.

Voimakkaan jäsenpohjan uudistamisen seurauksena ajan-
kohtaiseksi tuli myös OLL:n hallintorakenteen uudistaminen. 
Hallintorakenteen kehittämistä ideoitiin syksyn aluksi kak-
sipäiväisessä järjestöllisen kehittämisen seminaarissa, jossa 
työryhmät kehittelivät useita eri malleja OLL:n kehittämi-
seksi. Seminaariin osallistui sekä opiskelija- että ylioppilas-
kuntien edustajia, järjestöjen puheenjohtajia, pääsihteereitä 
ja liikunta-asioista vastaavia, korkeakoulujen liikuntatoimen 
edustajia sekä muita OLL:n kehittämisestä kiinnostuneita toi-
mijoita. Seminaarin työskentely loi pohjan liiton toiminta- ja 
taloussuunnitelman 2009 valmistelutyölle.

Järjestöllisen kehittämisen lisäksi OLL:n toiminnassa keski-
tyttiin erityisesti korkeakoululiikunnan aseman kehittämiseen 
ja vahvistamiseen suomalaisessa yhteiskunnassa. Joulukuus-
sa 2008 valtioneuvosto teki kauan odotetun periaatepäätök-
sen liikunnan edistämisen linjoista. Periaatepäätöstä on val-
misteltu opetusministeriön asettaman työryhmän toimesta 
jo 19.6.2006 lähtien kansallisen liikuntaohjelman nimellä. 

Kuvaaja: Paula Partanen
Akateeminen wartti 23. 5.
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1694 opiskelijaurheilijaa 70 eri yli-
opistosta tai korkeakoulusta ja 14 eri 
maasta valtasivat liikuntakentät Ete-
lä-Espoon alueelta toukokuussa. 24. 
SELL-kisat olivat valmiina alkamaan.
Vuonna 1923 Suomen, Viron, Latvian 
ja Liettuan opiskelijajärjestöt solmivat 
laajan yhteistyösopimuksen, jonka 
tuloksena ensimmäinen alueellinen 
opiskelijaurheilukisa kyseisten mai-
den yliopisto-opiskelijoille järjestettiin 
Viron Tartossa. Kisat tuivat tunnetuksi 
SELL-kisoina isäntämaiden alkukie-
listen nimien ensimmäisten kirjain-
ten mukaan. Kisoja järjestettiin aina 
vuoteen 1940 asti, jolloin pidettiin 
viimeiset talvikisat ennen kuin Baltian 
maiden väliset siteet katkesivat toisen 
maailmansodan vuoksi.

Baltian maiden itsenäistyttyä uu-
destaan, kisaperinne herätettiin uu-
delleen henkiin ja SELL-kisat järjes-
tettiin jälleen Tartossa vuonna 1998. 
Siitä lähtien kisat ovat olleet avoimet 
kaikille yliopisto-opiskelijoille ympä-

SELL Student Games – huipputuloksia 
ja liikunnan riemua

ri maailman. Edelliset SELL-kisat Suo-
messa järjestettiin vuonna 2004, jolloin 
isäntänä toimi Tampere. Sen jälkeen 
kisat on järjestetty Riikassa Latviassa 
(2005), Tartossa Virossa (2006) ja Kau-
nasissa Liettuassa (2007). 
Vuonna 2008 vuorossa oli jälleen Suo-
mi ja kisaisäntinä jälleen teekkarit. 
Tällä kertaa kisat käytiin Otaniemes-
sä Espoossa 22.-25.5.2008 ja järjeste-
lyistä vastasi Teknillisen korkeakoulun 
ylioppilaskunnan (TKY) alaisuudessa 
toimiva Polyteknikkojen urheiluseu-
ra ry (PUS). 

Kisatoimisto ja henkilöstö
Otaniemen kisojen ensimmäiset hah-
motelmat luotiin jo vuoden 2006 puo-
lella ja vuonna 2007 alusta palkattiin 
kisojen pääsihteeriksi LiTM Piritta Fors-
ström. Pääsihteeri toimi TKY:n sihtee-
ristöstä käsin aina vuoden 2007 lop-
puun, jonka jälkeen kisatoimisto siirtyi 
entisen kyläkirjaston tiloihin JMT6:een. 
Vuoden 2007 lopussa myös kisatoimis-

tolla aloitti tapahtumakoordinaattori 
Katja Arpalo sekä Antti Afflekt hoiti 
kahden kuukauden ajan huoltologis-
tiikan kartoitusta. Vuoden 2008 puo-
lella kisatoimisto laajeni vähitellen 
mentäessä kohti kisoja. Helmikuussa 
toimistolla aloitti kilpailupäällikkö Jar-
na Kalpala, ja huhtikuussa akkredoi-
ninista vastanut Jyväskylän yliopiston 
kansainvälisen ohjelman, SposMaPron, 
harjoittelija Sandy Adam sekä majoi-
tuspäällikkönä toiminut Antti Pekkala. 
Viestintä
Kisojen varsinainen markkinointi aloi-
tettiin vuoden 2007 kisoissa Kauna-
sissa, Liettuassa. Kesällä 2007 kisoil-
le luotiin lopullinen visualinen ilme. 
Syksyllä järjestettiin kotimaassa mark-
kinointikiertue yliopistoihin ja am-
mattikorkeakouluihin. Keväällä en-
nen kisoja viestintä ja markkinointi 
käytiin pääsääntöisesti sähköisessä 
muodossa, sekä suoraan joukkueen-
johtajien kanssa.

Kuvaaja: Lauri Aaltonen
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Vapaaehtoiset
Kisatoimiston henkilöstön lisäksi tärke-
än roolin kisojen onnistumisen kannal-
ta oli erittäin aktiivinen vapaaehtoisten 
tiimi. Kilpailut järjestettiin pääsääntöi-
sesti noin 70 vapaaehtoisten voimin ja 
tämän lisäksi n. 70 hengen ryhmä hoiti 
yleisiä tehtäviä kisojen aikana (akkre-
dointi, huolto, ensiapu tms.)

Lajit ja lajivastaavat
Kisoissa oli edustettuina yhteensä 12 
eri urheilulajia, joiden käytännön järjes-
telyistä vastasivat pääasiassa Otaniemen 
omat urheiluyhdistykset. PUS-Basket 
hoiti koripallon, PUS-Volley lentopallon, 
Teekkarien Shakkikerho shakin, OSUKO 
sulkapallon, TeTe tenniksen ja Teekkari-
suunnistajat suunnistuksen sprinttiki-
san. Otaniemen ulkopuolisista seuroista 
Helsingin yliopiston judoseura FinnDai 
hoiti Judon, Rasti-Jyry suunnistuksen 
normaalimatkan, Cetus uinnin ja Es-
poon Tapiot yleisurheilun. Salibandy ja 
mini-Jalkapallo hoidettiin yksittäisen 
vapaaehtoisen voimin. Kilpailupaikat 
pyrittiin keskittämään mahdollisim-
man hyvin Otaniemi-Tapiola-alueelle, 
mutta jo varhaisessa vaiheessa kävi 
ilmi, ettei koko tapahtumaa pystytty 
pitämään ainoastaan tällä alueella. 
Osa kilpailuista käytiin Espoonlahdes-
sa, Leppävaarassa, Matinkylässä sekä 
Lepolammella. Kuljetukset kisapaikko-
jen välillä hoidettiin A-bus Oy:n kanssa 
säännöllisillä bussikuljetuksilla.

Majoitus ja ruokailut
Kisojen peruspakettiin kuului lattia-
majoitus, joka hoidettiin Otaniemessä 
sijaitsevan Poliisiammattikorkeakoulun 
tiloissa. Lisämaksusta kilpailijat halu-
tessaan majoittuivat joko Otaniemen 
Radisson-SAS-hotelliin tai Olympiasta-
dionilla sijaitsevaan Stadion-Hostelliin. 
Lattiamajoituksen lisäksi pakettiin kuului 
kolme ateriaa päivässä, jotka tilattiin 
ulkopuoliselta Catering-yritykseltä. Itse 
ruokailut hoituivat myös Poliisiammat-
tikorkeakoululla, mikä toimi logistisesti 
erittäin hyvin.

Muut tapahtumat
Kisojen avajaiset pidettiin Tapiolan 
urheiluhallilla, Espoon kaupunki piti 
vastaanoton sekä Täffä piti kisojen 
aikana menestyksellisesti yökerhoa. 
Lopuksi finaalien jälkeen kilpailijat 
toivotettiin tervetulleiksi vuoden 2009 
kisoihin Jelgavaan, Latviaan.

Talous
Taloudellisesti kisaprojekti onnistui 
tyydyttävästi. SELL-kisojen kaltainen 
hanke, jossa osallistumismaksun katto 
on tiukasti rajattu, asettaa järjestäjille 
haasteen, jonka toteuttaminen ei ole 

mahdollista ilman vahvoja tukijoita 
ja yhteistyötahoja. Opetusministeri-
ön, kaupungin, koulun ja Teekkari-
toiminnan edistämisrahaston tuki ja 
avustuksen olivat ratkaisevan tärkeitä 
hankkeen onnistumiselle. Yritysyhteis-
työkumppaneiden löytäminen osoit-
tautui jopa ennakoitua vaikeammaksi 
erityisesti supplier-kumppanuuksien 
puolella. Luonnollisiin yhteyksiin pe-
rustuvia kumppanuuksia sen sijaan 
onnistuttiin saamaan muutama. Yh-
teistyötä tehtiin mm. Uudenmaan lii-
ton, TallinkSiljan, Amer Sportsin, TEK:n, 
Otaniemi Marketingin ja IBM:n kanssa.
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Työryhmä antoi loppuraporttinsa maaliskuussa 2008, jonka 
jälkeen siitä järjestettiin laaja lausuntokierros. Syksyn aikana 
esitys päätettiin jatkovalmistelun aikana nostaa valtioneuvos-
ton ensimmäiseksi periaatepäätökseksi liikunnan edistämisen 
linjoista. Korkeakouluopiskelijoiden kannalta on myös his-
toriallista, että korkeakoulut ja opiskelijat huomioitiin peri-
aatepäätöksessä omana erityisryhmänä. Korkeakouluopiske-
lijoita koskevia toimenpiteitä periaatepäätöksessä on lopulta 
kolme, joista OLL on vastuutahona kaikissa toimenpiteissä. 
Erityisen tärkeä on toimenpidesuositus 9, jossa korkeakou-
luille määritellään liikuntatarjonnan suunnitteluvastuu osana 
hyvinvointistrategian laatimista sekä kannustetaan alueellis-
ten liikuntapalvelujärjestelmien luomiseen.

Marraskuussa 2008 järjestetty OLL:n liittokokous myön-
si OLL-maljan Polyteknikkojen Urheiluseuralle (PUS) ja 
Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnalle SELL-kisojen 
ansiokkaasta järjestämisestä keväällä 2008 Otaniemessä. 
OLL-malja on YTHS:n lahjoittama kiertopalkinto ja se on 
vuosittain myönnettävä huomionosoitus, joka myönnetään 
liikuntatoiminnan saralla ansioituneelle OLL:n jäsenjärjestölle.

1.3.4 SELL-kilpailut ja 58. Akateeminen 
Wartti

Vuoden 2008 XXIII SELL Student Games -kilpailut eli tuttaval-
lisemmin SELL-kisat järjestettiin Polyteknikkojen Urheiluseu-
ran ja TKY:n toimesta 22. – 25.5.2008 Otaniemessä. Kotikisat 
innostivat teekkareita osallistumaan kisoihin selvästi aiempaa 
innokkaammin ja liikuntasihteeri Sonja Sahlstenin johtama Ota-
niemen joukkue olikin peräti 115 urheilijallaan kisojen suurin.

Kisoissa myös pärjättiin hyvin - TKK:n joukkueen lopullinen 
sijoitus oli 8. yhteensä 70 osallistuneen korkeakoulun jou-
kossa. Mitaleita urheilijamme keräsivät yhteensä 10 ja lisäksi 
saatiin monta pistesijaa. Sulkapallossa Olli Laine voitti kultaa 
ja Tero Tarkiainen saavutti nelinpelin kolmannen sijan yh-
dessä latvialaisen parinsa kanssa. Suunnistuksessa Andreas 
Hall voitti miesten sprinttimatkan. Uinnissa Katja Lehtonen 
voitti naisten 50 metrin rintauinnin ja sekaviestijoukkue saa-
vutti toisen sijan sekä 4x50 m vapaauinnissa että 4x50 m se-
kauinnissa. Tenniksessä Carina Björnström saavutti naisten 
yksinpelissä 2. sijan ja Lauri Markelin miesten yksinpelissä 
jaetun 3. sijan. Lisäksi Tommy Vuorio ja Sofi Weckman ot-
tivat parien jaettu 3. sijan. Ultimatejoukkue sijoittui toiseksi 
sekajoukkueilla pelatussa ultimateturnauksessa.
TKY:n liikuntasektori vastasi myös perinteisesti Opiskeli-
joiden Liikuntaliiton järjestämän Akateemisen Wartin jär-

jestelyistä. Tällä kertaa SELL-kisojen yhteydessä Tapiolan 
urheilupuistossa jo 58. kertaa juostussa opiskelijoiden vies-
tijuoksukisassa kisasi yhteensä 8 joukkuetta.

1.3.5 Kesäpesäpallo

Kesällä Otaniemen seudulla pyöritettiin edellisvuosien ta-
paan pesäpallovuoroja kahdesti viikossa. Elokuussa innok-
kaimmat pelaajat osallistuivat Espoon kaupungin järjestä-
mään 550-vuotisjuhlavuoden pesäpallon maratonotteluun. 
Syyskuussa TKY:n pesisaktiivit toimivat myös opiskelijoiden 
pesäpallon SM-kilpailujen järjestelijöinä ja isäntinä. TKK:n 
joukkue sijoittui kisoissa kolmanneksi. Jo muutaman vuo-
den ajan jatkunut aktiivinen pesäpallotoiminta poiki lopulta 
marraskuussa uuden TKY:n läheisyydessä toimivan pesäpal-
loyhdistyksen, Otakopin, perustamisen.
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1.4 Sosiaalipoliittiset asiat

Sosiaalipoliittinen vastaava
Lauri Reiman

Sosiaalipoliittinen sihteeri
Liisa Lähteenaho

1.4.1 Sosiaalipoliittisen linjapaperin 
päivitys

TKY:n edellinen linjapaperi oli tehty vuosille 2006–2008 ja 
vaati siten päivitystä. Varsinaiseen kokonaan uuden linjapa-
perin laadintaan ei ryhdytty enää tässä vaiheessa, kun tiedet-
tiin, että Aalto-yliopiston ylioppilaskunta tulee kuitenkin te-
kemään omat linjauksensa jo vuonna 2010. Niinpä linjapaperi 
uudistettiin niin, että se saatiin käyttöön ennen SYL:n liitto-
kokousta ja on voimassa vuoden 2009 loppuun. Osa vanhan 
linjapaperin kohdista oli jo toteutunut ja osaa kohdista pidettiin 
väärin fokusoituina. Suurimmat muutokset tehtiin linjapaperin 
rakenteeseen ja lähes kaikki kantojen perustelut päivitettiin. 

1.4.2 Opiskelijoiden hyvinvointi ja 
terveydenhuolto

Opiskelijoiden jaksamisen heikkenemisestä uuteen tutkinto-
sääntöön siirryttäessä on saatu paljon näyttöä. Viimevuosina 
on havaittu trendi lisääntyvistä mielenterveysongelmista ja 
varsinkin opintojen etenemiseen liittyviä ongelmia. YTHS:n 
Otaniemen toimipisteen tilastojen mukaan mielenterveys-
diagnoosien määrä on noussut vuonna 2007 14,5 prosenttiin 
kaikista yleislääkäreiden diagnooseista. Myös opiskelijoiden 
opintojen etenemisessä näkyi selvä muutos huonompaan, 
kun TKK jatkoi Kelan opintojen etenemisseurannan kär-
jessä ja Teekkarikylästä opintojen etenemisen vuoksi irtisa-
nottujen määrä jatkoi kasvuaan. Aihetta pidettiin jatkuvasti 
esillä koulun suuntaan. Syksyllä valmistuneet uudet tilastot 
opintojen etenemisestä osoittavat, että opinnot ovat hidas-
tuneet entisestään tutkintorakenteen uudistuksen myötä. 
Keskusteluissa Kelan ja YTHS:n kanssa on toistuvasti tullut 
esille opiskelijoiden kokema paine suoriutua opinnoissa no-
peammin, kun koulun viestissä on puhuttu jatkuvasti viiden 
vuoden tutkinnosta, vaikka keskimääräiset suoriutumisajat 
näyttävät nousevan yli seitsemän vuoden. 

Kuvaaja: Paula Partanen
Wapun telttabileissä kehotettiin bilettämään ilman morkkista
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Kauhajoen ampumavälikohtauksen jälkeen TKK:lla herättiin 
opiskelijoiden pahoinvointiin. Rehtori antoi TKK:n henkisen 
hyvinvoinnin yhteistyöryhmälle tehtävän miettiä, miten vas-
taavat tapahtumat saataisiin estettyä TKK:lla ja vuodesta 2009 
eteenpäin saatiin rahoitus toiseen opintopsykologiin. Koulu 
ei ole kuitenkaan täysin myöntänyt käsillä olevaa opintojen 
etenemisongelmaa ja edelleen tulee vastaan viestiä opiske-
lijoiden laiskuudesta.

Nyytin toiminnassa oltiin aktiivisesti mukana sekä hallitus-
työskentelyssä että hengailuiltoja järjestämässä. Suurimpia 
muutoksia Nyytin toiminnassa olivat puhelinpäivystyksen 
lopettaminen ja hallituksen siirtyminen kaksivuotiseen toi-
mikauteen. Teekkareiden seurustelukumppaneille, vaimoille 
ja avovaimoille järjestettiin hyvin toimineet ja kohtuullisista 
suosiota nauttineet Waimokesaunat. Lisäksi Mannerheimin 
lastensuojeluliiton Tapiolan paikallisjärjestön kanssa aloitet-
tiin perhekahvilatoiminta Otarannan kerhotilassa joka toi-
nen tiistai aamupäivä.

YTHS:n rahoitustilanne nousi pinnalle vuoden loppupuo-
lella, kun luvut maisterisuman kokonaisuudesta alkoivat 
hahmottua. Kävi ilmi, ettei YTHS:n taloushallinnossa ollut 
osattu valmistautua lähes kymmenen prosentin pudotukseen 
opiskelijamäärissä, mikä aiheutti odotettua suuremmat so-
peuttamispaineet toiminnassa, jotka konkretisoituvat vuo-
delle 2009. SYL vastusti avoimen keskustelun aloittamista 

aiheesta ja oli sitä mieltä, että YTHS:n valtuuskunnan tuli-
si olla se elin, jossa YTHS:n asiat puitaisiin. TKY:n piirissä 
oltiin kuitenkin sitä mieltä, ettei kumileimasimen omainen 
valtuuskuntaa voida ensin muuttaa toimivaksi ja keskuste-
levaksi ja sitten vasta alkaa keskustella asiasta, josta päätök-
set pitää tehdä jo tulevana keväänä. SYL:n liittokokouksessa 
TKY ajoi SYL:n toimintasuunnitelmaan kirjauksen YTHS:n 
tulevaisuuden pohtimisesta. 

1.4.3 Biletä ilman morkkista - BIM

Biletä ilman morkkista (BIM) –kampanja lähti liikkeelle vuo-
den 2007 hyvinvointiviikon kokemuksista. Todettiin, etteivät 
erilliset hyvinvointitapahtumat kiinnosta riittävästi ja pää-
tettiin kokeilla konseptia, jossa hyvinvointisanomaa vietiin 
tapahtumiin, joissa ihmiset ovat jo valmiiksi.
BIM:n pääsanoma oli nimessä eli juhlintaa järjen kanssa. 
BIM toteutettiin yhteistyössä YTHS:n, Otapappien ja TKK:
n opintopsykologin kanssa.

BIM-ständi näkyi vuoden aikana Gravitaatiossa, Telttabi-
leissä, Dipolin Wapussa ja Laikinlaskijaisissa sekä Kampus-
riehassa YTHS:n ständin yhteydessä. Keskusteltiin myös 
näkymisestä joissain kiltojen juhlissa, mutta se koettiin liian 
aikaa vieväksi. Ständillä jaettiin yhteistyötahojen materiaa-
lia, kuten Nyyti ry:n halicardeja ja pinssejä, Elämäntapalii-

Kuvaaja: Paula Partanen
Kunnallisvaalipaneeli 16.10.
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ton bile-oppaita, YTHS:n ja Aids-tukikeskuksen tarjoamia 
kondomeja sekä Otapappien tarjoamia välipaloja ja kuulo-
suojaimia. Lisäksi tarjolla oli BIM-haalarimerkkejä, jotka 
julkaistiin yksi kerrallaan, ja jotka yhdessä muodostivat täy-
den ympyrän. Lakinlaskijaisissa, jotka päättivät BIM-kam-
panjan, kerättiin palautetta kampanjasta ja sen näkyvyyttä 
pidettiin onnistuneena

1.4.4 Toimeentulo

Valtiovallan puolelta uusi eduskunta ja valtioneuvosto ojen-
sivat heti alkuvuodesta opintotuen tulorajoihin 30 prosentin 
korotuksen ilman varsinaista opiskelijaliikkeen painostus-
ta. Samalla saatiin läpi myös opiskelijoiden pitkäaikainen 
ykköstavoite: opintorahan 15 prosentin korotus, joka astui 
voimaan syyskuun alusta. Toisaalta opiskelijalounaspaketin 
hinta nousi keväällä 25 senttiä 2,60 euroon. Ateriatuen kes-
keinen merkitys on ohjata opiskelijoita valitsemaan terveelli-
nen lämmin lounas. Tämä tavoite vaarantuu, kun opiskelijan 
maksama hinta nousee liiaksi. SYL organisoi vaikutustalkoot, 
mutta niihin osallistuttiin vain vähäisesti.  SYL nosti per-
heellisten opiskelijoiden tilanteen vaikutustyön fokukseen 
tämän vuoden aikana. 

Syksyn 2008 alussa käytiin jälleen keskustelua opiskelijoiden 
asumistilanteesta. Tilanne on pääkaupunkiseudulla melko 
synkkä: jonot opiskelija-asuntoihin ovat pitkiä. Syksyllä TKY 
tarjosi hätämajoitusta niille, jotka eivät olleet asuntoa luku-
kauden alkaessa saaneet. Myös pääkaupunkiseudun korkeat 
vuokrat tekevät tilanteesta hankalan.

1.4.5 Edunvalvontakysely

Projektisuunnittelu käynnistettiin edunvalvontakyselyä var-
ten. Tarkoitus on tehdä kaikkien kolmen tulevan Aalto-yli-
opiston korkeakoulujen opiskelijoiden tilasta kartoitus, jot-
ta saadaan tieto opiskelijoiden nykytilasta ja samalla hyvää 
lähtötietoa ylioppilaskunnan tavoitteiden ja linjojen suun-
nitteluun. Alustava aikataulu on suunniteltu siten, että ky-
selyn tulokset olisivat käytössä jo vuoden 2009 huhtikuussa. 
Edellinen edunvalvontakysely tehtiin TKY:llä syksyllä 2005 ja 
se julkaistiin vuonna 2006. Alustavasti on sovittu, että kyse-
lyn toteuttaa Opiskelijajärjestöjen tutkimussäätiö (Otus rs.) 
Kirjoitushetkellä ei ollut vielä varmuutta pystyvätkä muut 
ylioppilaskunnat sitoutumaan taloudellisesti kyseiseen pro-
jektiin, mutta TKY:n hallituksella oli siitä huolimatta vahva 
tahto toteuttaa kysely.

1.4.6 Joukkoliikenne

Pääkaupunkiseudun ylioppilaskuntien (PYL) ja AMK–oppi-
laskuntien kanssa tehtiin mainiota yhteistyötä joukkoliiken-
neasioissa. Keväällä keskusteluun nousi YTV:n uusi tariffijär-
jestelmä, eli uudet matkustuksen hinnoitteluperusteet, jotka 
tulevat käyttöön vuonna 2014. Tässä vaiheessa lausunnolla 
olivat valmistellut vaihtoehtoiset mallit, joista päästiin yliop-
pilaskuntien ja oppilaskuntien kesken yhteisymmärrykseen 
ja lausuttiin yhdessä. 

Kansvainväliset vaihto-opiskelijat eivät käytännössä voi saa-
da joukkoliikennealennusta YTV-alueella, koska he eivät saa 
kotikuntaoikeutta alle tai tasan vuoden oleskelulla. Tämän 
epäkohdan korjaamiseksi tehtiin myös yhteistyötä PYL:n 
kanssa ja tavattiin ja oltiin yhteydessä YTV:n johtokunnan 
jäseniin ja kunnanvaltuutettuihin. 

Otaniemen metroaseman kaavaluonnoksesta lausuttiin ja 
onnistuttiin säilyttämään maanalaisessa kaavassa aseman 
itäinen eli Dipolin sisäänkäynti. Myös raidejokerin linjauk-
siin otettiin kantaa, mutta Espoon virkamiehet suhtautuivat 
hyvin nuivasti raidejokerin kulkuun Otaniemen, eikä Poh-
jois-Tapiolan kautta.

1.4.7 Kunnallisvaalit

Kunnallisvaaleja odotettiin kuin kuuta nousevaa. SYL järjesti 
vaikuttajaseminaarin ja Aihe oli toistuvasti esillä SYL sekto-
ritapaamisissa. TKY:n päässä vaikutustyöstä ei tehty kovin 
laajaa. Alkuvuodesta päätettiin TKY:n tavoitteet seuraavalle 
vaalikaudelle. Tavoitteet olivat asuntoja, joukkoliikennet-
tä ja hyvinvointia opiskelijoille. Suunnitteilla oli kunnallis-
vaalityöryhmän perustaminen, mutta vaalikello oli jo niin 
pitkällä, että suunnitelmasta luovuttiin. SYL halusi lähteä 
mukaan yhdeksän järjestön yhteiseen Valta nuorille -kam-
panjaan, joka tuotti sitten julisteita ja verkkoportaalin. Verk-
koportaalissa pyrittiin saamaan mahdollisimman hyvin esil-
le nuoria ehdokkaita, puolueita ja niiden nuorisojärjestöjä. 
TKY koordinoi tietojen keräämistä Espoossa, mutta harva 
taho viitsi huomioida TKY:n pyyntöjä - edes TKY:n lähei-
syydessä toimivista puoluepoliittisista järjestöistä. Päätettiin 
kuitenkin järjestää vaalipaneeli, johon saatiin seitsemän eri 
puolueen nuoria ehdokkaita. Paneelin kuvasi OUBS ja sitä 
oli seuraamassa vajaa puoli salillista ihmisiä. Panelisteista 
kolme pääsi läpi vaaleissa.
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1.5 Koulutuspoliittiset asiat

Koulutuspoliittinen vastaava
Anni Sarvaranta

Koulutuspoliittinen sihteeri
Tiia Saloranta (30.9. asti)
Jaska Viherkari (17.11. alkaen)

Koulutuspoliittinen vastaava
Markus Heimonen

Korkeakoulupoliittinen sihteeri
Nina Lagus

1.5.1 Koulutuspoliittisen sektorin toi-
minta vuonna 2008  

Koulutuspoliittiselle sektorille vuosi on perinteiseen tapaan 
ollut kiireinen ja toimintaa täynnä. Aalto-yliopiston raken-
taminen ja uuden ylioppilaskunnan edunvalvontatoiminnan 
suunnitteleminen ovat olleet normaalivuosista poikkeavia val-
tavia projekteja. Rutiinien, kuten stipendin jaon, halopedva-
lintojen ja lukuisten sidosryhmätapaamisten lisäksi, ovat tie-
dekuntamalliin siirtyminen, kandidaattiohjelmien uudistus, 
uusi yliopistolaki ja sen mukanaan tuoma yliopistolaitoksen 
kokonaisuudistus sekä TKK:n opiskelijoiden opintojen hi-
das eteneminen ja laadunvarmistusjärjestelmän auditoinnin 
epäonnistuminen antaneet erityisen vilkkaan, tapahtuma-
rikkaan ja ennen kaikkea huikean mielenkiintoisen vuoden 
koko koulutuspoliittiselle sektorille.

1.5.2 TKK:n sisäiset koulutuspoliittiset 
asiat

Perusopetuksen kehittäminen
Vuonna 2008 paneuduttiin erityisesti perusopetuksen kehit-
tämiseen. TKK:n opiskelijoiden opintojen hitaasta etenemi-
sestä ensimmäisinä vuosina on oltu huolissaan TKK:n joh-
toryhmän tasolla ja tehtävänannoksi tuli pohtia tapoja, jolla 
perusopetusta voisi kehittää. Pienemmässä ryhmässä TKY:n 
edustajat pohtivat matematiikan laitoksen edustajien kanssa 
erilaisia tapoja kehittää perusopetusta. Opiskelijat toivoivat 
muun muassa joustavampia tapoja suorittaa laskuharjoituk-
sia ja kursseja, erilaisille oppijoille suunnattuja laskuharjoi-
tusryhmiä, laskutuvan kehittämistä ja assistenttien parem-
paa koulutusta. Keskusteltiin myös matematiikan tasotestien 

hyödyntämisestä uusien opiskelijoiden matematiikan taidon 
tason kerryttämiseen ja opetuksen analysoimiseen.  

Syksyllä TKK:n päärakennukseen avattiin uusi laskutupa van-
han kirjakaupan kohdalle. Laskutuvassa päivystää ammat-
timaisia matematiikan opettajia ja se on saanut pelkästään 
positiivista palautetta opiskelijoilta.  Syksyn fuksit saivat la-
piokurssilla matematiikan tasotestin eteensä. Tuloksien poh-
jalta opettajat yrittivät suunnata opetustaan niiden asioiden 
kertaamiseen, jota opiskelijat eivät olleet osanneet. Tietoko-
nepohjaisten laskuharjoitusten pilotointi jatkuu keväällä ja 
ohjelmistoa kehitetään jatkuvasti.

TKK:n laadunvarmistusjärjestelmän 
jatkokehittäminen
Vuonna 2008 TKK:n laadunvarmistusjärjestelmän kehittämi-
sessä TKY on nostanut opiskelijoille yhdeksi tärkeimmäksi 
kohteeksi palautteen antamisen, vastapalautteen saamisen ja 
läpinäkyvän palautejärjestelmän kehittämisen. Vuonna 2007 
TKK:n yhtenäistä palautejärjestelmää työsti työryhmä, jonka 
tekemää työtä jatkettiin tänä vuonna ja hyödynnetään ensi ke-
väänä. Oodi-pohjaista järjestelmää tullaan pilotoimaan Mat-1 
kursseilla ja kielikeskuksessa. Paljon on vielä tehtävää, mutta 
yhtenäinen järjestelmän on askel kohti parempaa. 

Yleisesti LVJ-projektissa vuoden 2008 aikana on suunnitel-
tu kokonaisuutta uudestaan ja päivitetty viiden tärkeimmän 
alueen prosessikuvaukset (peruskoulutus, jatkokoulutus, 
tutkimustoiminta, johtaminen, yhteiskunnallinen vuoro-
vaikutus). Ydinprosessit ovat tarkoitus implementoida ja 
sisäisesti auditoida keväällä 2009. Opiskelijanäkökulmasta 
tärkeimmäksi noussevat peruskoulutusprosessin tukipro-
sessit (opintojen ohjaus, kurssipalaute, yms.), jotka tullaan 
päivittämään kevään aikana.

TKK:n opintojen kuormittavuuteen 
vaikuttaminen
Vuoden 2008 aikana TKK:n eri toimijoiden kanssa on kes-
kusteltu paljon opintojen etenemisestä. 
Alkuvuodesta TKY:n edustajat kävivät TKK:n johtoryhmän 
kokouksessa esittämässä ajatuksia perusopetuksen kehittä-
misestä ja opintojen kuormittavuuteen liittyvistä ongelmista. 
Kevät kokonaisuudessaan käytettiin yhdessä sosiaalipoliit-
tisen sektorin kanssa pääasiassa tiedon levittämiseen, asian 
jatkuvaan pöydälle nostamiseen ja ongelman vakavuudesta 
tiedottamiseen.
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Syksyllä ylioppilaskunta lähetti kuormittavuuslaskennan ja 
ydinainesanalyysien tärkeydestä muistutuksen tiedekuntien 
dekaaneille ja laitosjohtajille. Samalla lähetettiin tiedot opis-
kelijoiden TKY:lle ilmoittamista kuormittavista kursseista. 
Ongelma nostettiin esille myös Aalto-yliopiston opetusta 
valmistelevassa Teaching-practises-ydinryhmässä. Opiskeli-
jaedustajille koottiin TKK:n opetuksen ja opiskelun tuen kanssa 
paketti, jota voi käyttää hyväksi opintojen-etenemis-edunvalvon-
nassa. Lisäksi asiasta pidettiin kiinnostuneille keskustelutilaisuus.

Ylioppilaskunnalta lähti kannanotto aiheesta 2.12. TKK:ta ja 
TKY:aa haastateltiin radioon aiheen tiimoilta. Lisäksi Helsin-
gin sanomat tekivät teknillisten opintojen hitaasta etenemisestä 
jutun lehteensä. Helmikuussa 2009 opintojen hidas etenemi-
nen ja kuormittavuus tulee olemaan esillä TKK:n hallituksessa.

TKK:n Opetuksen ja opiskelun tuen 
vuoden 2006 fukseille tekemän opis-
kelijakyselyn opiskelijaelämään ja il-
mapiiriin liittyvissä opiskelijakyselyn 
osuuksissa pyydettiin opiskelijoita ar-
vioimaan heidän kontaktejaan henki-
lökunnan kanssa ja vuorovaikutuksen 
merkityksestä opintojen etenemisel-
le. Kyselyn mukaan 45 % vastaajista 
oli eri- tai täysin eri mieltä siitä, että 
useimmat henkilökunnan edusta-
jat ovat kiinnostuneita opiskelijoista 
ja jopa 95 % oli sitä mieltä, etteivät 
opiskelijat ja henkilökunta ole usein 
tekemisissä opetustilanteiden ulko-
puolella. 

Aalto-yliopiston lähestyminen sekä TKK:n johdosta, tiede-
kuntatasolta ja yksittäisiltä professoreilta saadut opiskelija-
myönteiset kommentit ja tiedekuntien omat ”kuinka helpot-
taa opintojen alkua” antavat toivoa paremmasta.

Kandiohjelmien yhdistäminen ja 
tiedekuntauudistus
Vuosi 2008 aloitettiin TKK:ssa uuden tiedekuntarakenteen 
mukaisissa neljässä tiedekunnassa. Tiedekuntarakenne oli 
valmisteltu tiukalla aikataululla vuoden 2007 puolella. Alku-
vuodesta 2008 osassa uusista tiedekunnista oli havaittavis-
sa pientä epätietoisuutta työnjaosta ja tiedonkulun reiteistä. 
Tämä vaikeutti jonkin verran hallinnon opiskelijaedustajien 
työtä, mutta onneksi vuoden loppua kohden asiat tiedekun-
nissa sujuivat jo paremmin.

Olisi tärkeää, että opiskelija otettaisiin 
tiedeyhteisön jäseneksi ensimmäi-
sestä päivästä alkaen.  Aalto-yliopis-
toa valmisteleva taho on iloksemme 
läpi syksyn 2008 nostanut opiskelu- ja 
opetuskulttuurin sekä yhteisöllisyy-
den kehittämisen yhdeksi hankkeen 
tärkeimmistä tavoitteista. Yhteisölli-
syys ja opiskelukulttuuri ovat TKY:n 
puolelta olleet esillä Polyteekkariin 
kirjoitettavissa virallisissa totuuksissa 
ja kiltalehtijutuissa sekä TKK:n useissa 
toimikunnissa ja työryhmissä.

Syksyllä 2008 TKY:n kopojaosto ja KY:n 
kopovaliokunta tapasivat ja miettivät 

yhdessä sopivia teemoja yhteisöllisyys 
ja yliopistokulttuurikampanjalle. TKY ja 
KY suunnittelivat aiheen tiimoilta yh-
teisen julistekampanjan, johon tuotet-
tiin iskulauseet ja pääteemat yhdessä. 
Kampanja on ollut esillä TKY:n netti-
sivuilla ja ruokaloissa pöytäkolmioina. 
Mitä - jos kampanjan ideana oli muis-
tuttaa opiskelijoita, opettajia ja hen-
kilökuntaa akateemiselle yhteisölle 
kuuluvista hyvistä tavoista. Yliopis-
toyhteisö rakentuu monen eri osa-
puolen varaan ja toisten kunnioitta-
minen ja arvostaminen ovat yhteisön 
hengen luomisen kannalta ensiarvoi-
sen tärkeää. 

Yhteisöllisyys, opiskelu- ja opetuskulttuuri
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1.5.3 Teknillinen korkeakoulu

Teknillisen korkeakoulun hallitus 
Opiskelijaedustajat jatkoivat ylioppilaskunnan aktiivista ja 
näkyvää läsnäoloa TKK:n hallituksessa. Hallituksen edus-
tukselliset voimasuhteet poikkesivat vuonna 2008 oleellisesti 
aiemmasta rehtoraatin ja dekaanien muodostaman TKK:n 
johtoryhmän täyttäessä myös seitsemän hallituksen 15 pai-
kasta. Rakentavan keskustelun kautta päästiin kuitenkin hal-
lituksessa hyviin tuloksiin. 

Merkittävimmät hallituksen pöydälle tulleet asiat olivat uu-
desta yliopistolaista sekä Aalto-yliopiston säädekirjasta lausu-
minen. Lausuntojen aikaan Aalto-yliopisto oli vielä Suomen 
ainut säätiöyliopisto ja TKK sen suurin osa, joten lausuntojen 
painoarvoa pidettiin suurena. Erityisesti lausunto Aalto-yli-
opiston säädekirjasta herätti voimakkaita mielipiteitä ja hal-
lituksen opiskelija- sekä henkilöstöedustajat päätyivät lopulta 
jättämään eriävän mielipiteensä hallituksen lausuntoon. Hal-
litus antoi kuitenkin yksimielisen tukensa Aalto-yliopistolle.

TKK vietti lisäksi syksyllä 100. juhlavuottaan yliopistona, 
mikä näkyi hallitukselle erilaisina juhlallisuuksina sekä hal-
lituksen julkilausumana, jossa otettiin voimakkaasti kantaa 
Aalto-yliopiston ja aidon uudistumisen puolesta.

TKK:n toimikunnat ja työryhmät 
Ylioppilaskunnan edustajat ovat perinteiseen tapaan istuneet 
ja vaikuttaneet mitä erinäisimmissä työryhmissä ja toimikun-
nissa esimerkkeinä opintoimikunta, koulutus- ja tutkimus-
neuvosto ja resurssitoimikunta. TKK:ssa on vuoden aikana 
toiminut yli 20 aktiivista toimikuntaa ja työryhmää, joissa 
TKY:n edustajat ovat pitäneet opiskelijan ääntä esillä. Opinto-
toimikunnassa TKK:a muun muassa heräteltiin vuoden 1995 
tutkintosäännöstä vuoden 2005 tutkintosääntöön siirtymisen 
siirtymäajan päättymisen lähestymisestä. Syksyllä kaikille 
TKK:n vanhassa tutkintosäännössä opiskeleville lähetettiin 
TKK:n opintotoimiston puolelta kirje, jossa muistutettiin 
siirtymäajan päättymisestä ja esitettiin valmistumisaikataulu. 
Tutkintotodistustyöryhmässä tehtiin työtä sen puolesta, että 
tutkintotodistuksen kieleksi saisi jatkossa pyytämällä myös 
toisella kotimaisella kielellä kuin äidinkielellä. Rehtori teki 
päätöksen asiasta syksyllä. Ylioppilaskunnan edustaja on esi-
merkiksi myös toiminut puheenjohtajana opintotoimikunnan 
alaisessa opintoaikojen rajaustyöryhmässä.

Resurssitoimikunta sekä koulutus- ja tutkimusneuvosto ovat 
olleet läpi vuoden tärkeitä TKK:n hallituksessa toimimista 
tukevia foorumeita. Erityisesti puhuttaneita aiheita olivat kor-

Kandidaattiohjelmien yhdistämisestä tehtiin joulukuussa 
2006 TKK:n hallituksen päätös, mutta vuonna 2007 keski-
tyttiin tiedekuntauudistuksen tekemiseen ja kandidaattioh-
jelmien yhdistäminen jätettiin taka-alalle. Vapun alla 2008 
kandidaattiohjelmien yhdistäminen nousi uudelleen esille, 
kun rehtori antoi 24.4. päätöksen kandidaattiohjelmien uu-
distamisesta. Rehtori perusti työryhmän koordinoimaan uu-
distusta ja määräsi dekaanit perustamaan omiin tiedekun-
tiinsa uudistusta valmistelevat työryhmät. Sekä uudistusta 
koordinoivassa työryhmässä että tiedekuntin valmistelevis-
sa ryhmissä oli kaikissa asianmukainen opiskelijaedustus. 

Uudistuksen tarkoituksena oli vähentää kandidaattiohjelmi-
en määrää yhdistämällä ohjelmia ja samalla korjata vuoden 
2005 tutkintosäännön ja tutkinnon uudistuksen aiheuttamia 
opintojen etenemiseen liittyviä ongelmia. Yhteinen kandioh-
jelma tarkoittaisi yhteistä perusmoduulia (80 op) ja ohjelman 
yhteistä moduulia (20 op). 

Keskustelua ohjelmien erilaisista yhdistämisvaihtoehdoista 
käytiin ahkerasti koko loppuvuosi 2008, mutta mihinkään 
päätökseen ei vuoden 2008 aikana päästy. Leimallista kes-
kustelulle oli se, että ohjelmien yhdistämisestä ei koettu mis-
sään tiedekunnassa olevan konkreettista hyötyä. Viimeisten-
kin ammattiaineiden katoaminen tutkinnon ensimmäisiltä 
vuosilta huoletti laajasti sekä opiskelijaedustajia että ainakin 
osaa korkeakoulun henkilökunnasta. Opiskelijaedustajat sai-
vat myös usein muistuttaa uudistuksen pehmeämmän puolen 
huomioimisesta: ydinainesanalyyseistä, mitoituksen tarkas-
tamisesta ja opetusmenetelmien kehittämisestä, jotka olivat 
myös osana rehtorin antamaa päätöstä.

Kuvaaja: Lauri Aaltonen
TKY:n edustajiston puheenjohtaja ja TKK:n rehtori
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keakoulutuksen kansallinen strategia, TKK:n rahoitus ja Aal-
to-yliopisto. Keskustelu TKK:n rahoituksesta liittyi läheisesti 
TKK:n opetuksen kehittämiseen ja opintojen etenemiseen. 
Opetuksen kehittäminen esimerkiksi kytkettiin rehtorin ja 
dekaanien välisiin tiedekuntien tulossopimuksiin selkeäksi 
tavoitteeksi. Lisäksi hankkeelle haettiin Opetusministeriöltä 
lisärahoitusta, jota lopulta saatiinkin osana Aalto-yliopiston 
projektirahoitusta. Kaiken kaikkiaan Aalto-yliopisto leimasi 
koko vuoden keskustelua TKK:n strategisissa toimielimissä. 

Yhteistyö TKK:n kanssa
Koulutuspoliittinen sektori on tavannut noin kerran kuukau-
dessa opintoasiain päällikköä Anneli Lappalaista ja opintoasi-
oiden lakimiestä Anna Johanssonia. Tapaamisissa on keskus-
teltu ajankohtaisista opintoasioihin liittyvistä ongelmista ja 
saatu apua oikeusturva-asioissa. Keväällä erikoistarkastelussa 
olivat opettajien tenttitulosmyöhästelyt, joiden selvittämiseen 
saatiin apua sekä opintoasiain lakimieheltä että opintoasiois-
ta vastaavalta vararehtori Kalevi Ekmanilta.

TKK:n opetuksen ja opiskelun tukea on tavattu useaan ot-
teeseen vuoden aikana hyvän yhteistyön merkeissä. Tapaa-
misten puheenaiheena on pääasiallisesti ollut opintojen hi-
das eteneminen. Opetuksen ja opiskelun tuki kävi syksyllä 
keskustelemassa kiinnostuneiden opiskelijaedustajien kanssa 
ongelmasta ja on auttanut ylioppilaskunnan koulutuspoliittis-
ta sektoria kokoamaan opiskelijaedustajan vaikuttamispake-
tin liittyen mitoitukseen ja opintojen hitaaseen etenemiseen.

1.5.4 Kansallinen koulutuspolitiikka 

Korkeakoululaitoksen rakenteellinen 
kehittäminen

Opetusministeriö julkaisi keväällä 2008 suuntaviivansa Suo-
men korkeakoululaitoksen strategiselle kehittämiselle. Tavoit-
teeksi asetettiin korkeakouluverkon supistaminen ja tehosta-
minen korkeakouluja yhdistämällä, ammattikorkeakoulujen 
ja yliopistojen välisen yhteistyön lisääminen, korkeakoulujen 
voimakkaampi profiloituminen sekä yliopistojen taloudellisen 
ja hallinnollisen itsenäisyyden lisääminen. Aalto-yliopisto on 
koko korkeakoulujen rakenteellisen kehittämisen kansalli-
nen kärkihanke ja TKY:n näkökulmaa on tuotu voimakkaasti 
esille eri sidosryhmiä tavattaessa. Lisäksi on osallistuttu pit-
kin vuotta aiheeseen liittyviin seminaareihin.
Yhteiskunnallinen keskustelu korkeakoulupolitiikasta on ollut 
koko vuoden vilkasta. Korkeakoululaitoksen rakenteellinen 
kehittäminen ja Aalto-yliopisto jopa tuottivat eduskunnassa 
historiallisen yliopistoja koskevan välikysymyksen. Keskustelu 
sai uusia sävyjä Tampereen teknillisen yliopiston ilmoittaes-
sa syksyllä muuttavansa hallintomuotonsa säätiöpohjaiseksi. 
TKY tuki aktiivisesti toisen säätiöyliopiston saamista Suomeen

Uusi yliopistolaki 
Elokuussa 2009 voimaan tuleva uusi yliopistolaki määrittelee 
tärkeimmät reunaehdot Suomen yliopistojärjestelmän koko-
naisuudistukselle. Lain valmistelu on ollut aktiivisimmillaan 
vuoden 2008 aikana. TKY on ollut mukana vaikuttamassa 
lakiin TKK:n, SYL:n ja suoraan Opetusministeriön kautta. 
Oleellisia uuteen lakiin liittyviä näkökulmia ovat lain suhde 

Kuvaaja: Esa Hiltunen
Kopo-, Sopo- ja KV -sektorit ryhmäkuvassa
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Vuoden 2008 aikana on osoittautu-
nut, että vuonna 2006 luonnosteltu 
huippu- tai innovaatioyliopistohan-
ke ja sen tuottama Aalto-yliopisto tu-
lee olemaan merkittävin Teknillistä 
korkeakoulua ja sen ylioppilaskuntaa 
kohtaava mullistus vuosikymmeniin. 
Raimo Sailas työryhmineen jätti kun-
nianhimoisen esityksensä Teknillisen 
korkeakoulun, Helsingin kauppakor-
keakoulun ja Taideteollisen korkea-
koulun yhdistämisestä helmikuussa 
2007. Vuoden 2008 aikana esitys on 
konkretisoitunut sarjana merkittäviä 
päätöksiä. 

Hankkeen rahoitus varmistui kevääl-
lä valtioneuvoston ja eduskunnan 
päättäessä valtion sitoutuvan uuden 
yliopiston peruspääoman rahoitta-
miseen 500 miljoonalla eurolla elinkei-
noelämän sitoutuessa 200 miljoonan 
euron osuuteen. Samalla päätettiin 
uuden yliopiston saavan vuosittaista 
lisärahoitusta 100 miljoonaa euroa 
vuodessa 2010-14, mikä on erittäin 
merkittävä summa. Innovaatioyliopis-
tona tunnettu projekti sai myös vii-
mein oikean nimensä toukokuussa, 
kun opetusministeri Sarkomaan johta-

Innovaatiosta Aaltoon
ma nimiraati antoi hankkeelle nimeksi 
Aalto-yliopisto arkkitehti Alvar Aallon 
mukaan. Virallisesti Aalto-yliopisto 
syntyi 25.6. kun valtio ja yksityiset ra-
hoittajat allekirjoittivat Aalto-korkea-
koulusäätiön säädekirjan.

Säädekirjan sisällöstä neuvoteltiin ke-
väällä intensiivisesti, koska kyseessä 
oli tavallaan uuden yliopiston perus-
tuslain kirjoittaminen. Yhtenä tärkeä-
nä lopputuloksena ylioppilaskuntien 
ääni kuuluu Aalto-yliopiston hallitusta 
muodostettaessa, ja säätiön ensim-
mäiseen hallitukseen valittiinkin elo-
kuussa ylioppilaskuntien ehdokkaana 
tekniikan tohtori Saku Mantere. Kaiken 
kaikkiaan voidaan todeta, että säätiön 
hallituksesta saatiin erittäin korkean 
profiilin tiimi. 

Hallitus tarttui toimeen heti syksyllä 
uudistamalla hankkeen projektiorga-
nisaation, johon nimitettiin 15 päätoi-
misen henkilön lisäksi kaikkiaan noin 
400 vapaaehtoista valmistelemaan 
uutta yliopistoa. Opiskelijoita on tästä 
joukosta noin 70. Projektiorganisaatio 
kotiutui VTT:ltä vapautuneisiin tiloihin 
Otaniemeen, ensin Betonimiehen-

kujalle ja hieman myöhemmin suu-
rempiin tiloihin Lämpömiehenkujalle. 
Syksyn aikana Aalto-projektin tärkeim-
mäksi viestiksi vakiintui uuden oppi-
mis- ja opiskelijakeskeisen kulttuurin 
luominen uuteen yliopistoon.

Loppuvuoden merkittävin päätös Aal-
to-projektissa oli Kungliga tekniska 
högskolanin vararehtorin Tuula Teerin 
nimittäminen Aalto-yliopiston ensim-
mäiseksi rehtoriksi 19.12.

Kokonaisuutena Aalto-hanke on eden-
nyt projektin koon huomioon ottaen 
erittäin vauhdikkaasti. Ensimmäisestä 
luonnostelusta on kulunut aikaa vasta 
kaksi vuotta, ja vuoden kuluttua uu-
den yliopiston on jo oltava toiminta-
kykyinen. Tiivis tahti on pakottanut 
keventämään ja virtaviivaistamaan 
hankkeeseen liittyvää byrokratiaa, ja 
ylioppilaskunnilla on ollut erinomai-
nen tilaisuus olla mukana toimimassa 
aivan hankkeen ytimessä. TKY:n sitou-
tuminen hankkeen tavoitteisiin ja uu-
det ennakkoluulottomat avaukset ovat 
tuoneet ylioppilaskunnalle mainet-
ta toivottuna yhteistyökumppanina.
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yleisesti säätiöyliopistoihin, lain sisältämät nimenomaan Aal-
to-yliopistoa koskevat kohdat, lain vaikutukset ylioppilaskun-
tien asemaan yleensä sekä lain sisältämät siirtymäsäädökset 
ylioppilaskuntien yhdistymisen periaatteista.

Vaikutustyötä Aalto-yliopiston puolesta tehtiin rinta rinnan 
erityisesti TKK:n kanssa. SYL:n kanta säätiöyliopistoihin on 
ollut jatkuvasti hyvin kielteinen, mutta SYL vaikutti ansiok-
kaasti ylioppilaskuntien tehtävien täsmentämiseen lakiin 
sekä yhdistyviä ylioppilaskuntia koskeviin siirtymäsäädök-
siin. Lain lopullinen muoto selviää eduskunnan käsittelyssä 
keväällä 2009, mutta vuoden 2008 lausuntokierrosten perus-
teella voi olla tyytyväinen sen todennäköisesti saamaan muo-
toon. Käytössä olevan tiedon perusteella laki tulee antamaan 
Aalto-yliopistolle riittävät toimintaedellytykset, vahvistamaan 
ylioppilaskuntien asemaa entisestään sekä tarjoaa selkeät pe-
lisäännöt yliopistojen ja ylioppilaskuntien yhdistymiselle.

Koulutuspoliittisen sektorin 
vapaaehtoistoiminta

Koulutuspoliittinen jaosto – kopo on kivaa! 
Koulutuspoliittinen jaosto eli tuttavallisemmin kopojaosto 
aloitti toimintansa vuonna 2007 edunvalvontajaoston lopetet-
tua. Kopojaoston puheenjohtajana toimii hallituksen koulu-
tuspoliittisista asioista vastaava jäsen ja sihteerinä koulutus-
poliittinen sihteeri. Lisäksi jaostoon kuului 8 muuta jäsentä. 
Opintoneuvoston puheenjohtaja ja halopedtyöryhmän pu-
heenjohtaja toimivat kopojaoston jäseninä siten tuoden jäse-
nistön terveisiä säännöllisin väliajoin ylioppilaskunnalle. 

Kopojaosto kokoontui helmikuusta lähtien keskimäärin kol-
men viikon välein. Kopojaoston kokousten yhteydessä pyrit-
tiin nostamaan aina jokin yksittäinen teema kokousten ai-
heiksi. Koulutuspoliittisen jaoston kanssa on vuoden aikana 
pohdittu esimerkiksi Aalto-yliopiston opiskelijalähtöisyyttä 
ja perusopetuksen kehittämistä. Jaosto kokousti syksyllä 
KY:n koulutuspoliittisen valiokunnan kanssa ja kokouksen 
tuloksena syntyi Mitä-jos-yliopistokulttuurikampanja. Ko-
pojaoston omien kokousten ja muiden tapahtumien lisäk-
si jaoston jäsenet edustivat opiskelijoita toimikunnissa ja 
työryhmissä TKK:lla ja toimi arvokkaana reflektiopintana 
hallituksen koulutuspoliittiselle sektorille. Vuoden opetta-
jan valinta oli yksi koulutuspoliittisen jaoston tärkeimmistä 
tehtävistä syksyllä 2008.

Opintoneuvosto
Opintoneuvosto on viisitoistajäseninen toimielin, johon 
kuuluu TKY:n kopojaostossa istuvan puheenjohtajan lisäk-
si kaikkien TKY:llä toimivien kiltojen ja yhden osakunnan 
opintovastaavat, -ministerit ja -neuvokset riippumatta sii-
tä millaista titteliä kukin taho koulutuspoliittisia tehtäviä 
hoitavasta hallituslaisestaan käyttää. Opintoneuvoston, tai 
OPN:n tärkein tehtävä on tarjota keskusteluforumi TKY:n 
ja kiltojen välille, täten lisäten opintovastaavien tietoisuutta 
oman laitoskentän ulkopuolella tapahtuvista asioista. Ha-
lukkaille on ollut lisäksi tarjolla niin vertaistukea, palautetta 
kuin konkreettisia toimintavinkkejä, kohdatuista ongelmis-
ta riippuen. Tämän vuoden kuumimpia puheenaiheita ovat 
olleet varsinkin opintojen mitoitus ja rehtoraatin päätös joi-
denkin nykyisten kandidaattiohjelmien P- ja O-moduulien 
yhdistämisestä. OPN:n kokoustamistiheys on kaudella 2008 
ollu reilun kuukauden välein, keskimääräisen osallistumisak-
tiviteetin liikkuessa akselilla 1/2-2/3.

Suunniteltuja muutoksia koulutuspoliitti-
seen vapaaehtoistoimintaan
Koulutuspoliittisen sektorin alla toimiva haloped- ja muu 
vapaaehtoistoiminta uudistuu vuonna 2009 nykyistä orga-
nisoituneemmaksi vastaten tiedekuntauudistuksen ja Aal-
to-yliopiston mukanaan tuomiin muutoksiin. Tavoitteena 
on tiivistää tiedekuntien sisäistä yhteistyötä sekä helpottaa 
tiedonkulkua ylioppilaskuntaan. Uusien virkojen perusta-
miset eli Tiedekuntakohtaiset halopedvastaavat ovat tämän 
tavoitteen saavuttamisessa avainasemassa.

Uudistukseen liittyy myös kiltojen opintovastaavien muodos-
taman Opintoneuvoston siirtyminen suoraan TKY:n halli-
tuksen halopedtoiminnasta vastaavan jäsenen vedettäväksi, 
TKY:n kopojaoston lakkauttaminen sekä tiedekuntakohtais-
ten halopedvastaavien osallistuminen Opintoneuvoston ko-
kouksiin. Muutoksilla pyritään nostamaan kiltojen opinto-
vastaavien viran profiilia ja antamaan heille suoran yhteyden 
ylioppilaskunnan koulutuspoliittisiin toimijoihin. 
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1.6 Kansainväliset asiat

Kansainvälisten asioiden vastaava 
Katariina Nyman

Kansainvälisten asioiden sihteeri
Johanna Ursin

1.6.1 Kansainvälistä yhteistyötä

TKY kuuluu moniin kansainvälisiin verkostoihin ja pitää yllä 
lämpimiä suhteita lähialueiden ylioppilaskuntiin. Yhteistyö 
laajentaa TKY:n toimijoiden perspektiiviä erittäin hyödyl-
lisellä tavalla ja usein toisilla ylioppilaskunnilla on meille 
ajankohtaisista kysymyksistä jo kokemusta. 

SUNTU- eli Student Unions of Nordic Technical Univer-
sities –verkoston tapaamiset järjestettiin Trondheimissa ja 
Tallinnassa. Viikonlopun mittaisilla vierailuilla keskusteltiin 
kopo- ja sopoaiheista, kuten yliopistojen laadunvalvonnasta 
ja opiskelijoiden toimeentulosta. Samalla tutustuttiin poh-
joismaiseen juoma- ja ruokakulttuuriin tuliaisten merkeissä. 
Pohjoismaat ovat yllättävän lähellä toisiaan monissa yliop-
pilaskuntia koskettavissa asioissa, joten keskustelu SUNTU-
tapaamisissa on aina kiinnostavaa ja yhteistyö hedelmällistä. 
TKY:n edustaja oli myös mukana pohjoismaisten tekniikan 
alan yliopistojen NordTEK-tapaamisessa Huippuvuorilla 
Svalbardissa. Tapaaminen jäi konferenssin sisällön osalta 
tyngäksi, mutta vierailu suljetussa venäläisessä kaivoksessa 
ja jäävuoriristeily jäivät mieleen.

Kv-ISOtoiminnan kehittäminen oli vuo-
den 2008 tärkeimpiä painopisteitä kv-
sektorilla. Edellisenä vuonna ja alku-
vuodesta tunnistettiin useita ongelmia 
nykykäytännöissä: kv-ISOtoiminta on 
vähemmän motivoivaa kuin tavallinen 
ISOtoiminta ja se koetaan raskaaksi, 
killat eivät tunne opiskelijoitaan tuu-
toroivia kv-ISOja eivätkä kv-opiskelijat 
etsiydy mukaan kiltojen toimintaan. 
Kaiken lisäksi tutkinto-opiskelijoilla 
ei ole ollenkaan ISOhenkilöitä. Laa-
jan kyselykierroksen jälkeen lähdet-
tiin etsimään ratkaisua tilanteeseen.

Kyseessä on pitkä prosessi, mutta pal-
jon saatiin aikaan jo vuoden 2008 ai-
kana. Pitkällisen harkinnan jälkeen 
päätettiin tehdä sisäinen organisaa-
tiomuutos siten, että kv-ISOtoiminta 
siirretään vuoden 2009 alusta kv-sek-
torilta kokonaisuudessaan teekkarisek-
torille. Teekkarijaostoon valitaan uute-
na jäsenenä kv-ISOtirehtööri, joka sekä 
vastaa kv-ISOtoiminnan järjestämi-
sestä että toimii kiltojen kv-vastaavia 
yhdistävän kv-toimikunnan puheen-

Kv-ISOtoiminnan kehittäminen
johtajana. Näin yhdistyy kaksi ennen 
kv-sektorilla ollutta virkaa. Samalla 
kv-toimikunnan tehtävänkuva muut-
tuu, kun heille siirtyy vastuu järjestää 
kv-ISOille virkistystoimintaa ISOtoimi-
kunnan tapaan. Kv-toimikunnan teh-
tävänkuvaa on mahdollista laajentaa 
tulevaisuudessa muun muassa TKY:n 
yhteisten kv-tapahtumien järjestämi-
seen. Tämä pieneltä tuntuva sisäinen 
järjestely tuonee kv-ISOtoimintaa lä-
hemmäksi kiltoja ratkaisevalla tavalla.

Kansainvälisten tutkinto-opiskelijoi-
den tuutoroinnin puuttuminen on 
suurimpia ongelmia nykytilanteessa. 
Toisaalta, osa kv-opiskelijoista asuu 
jo valmiiksi Suomessa tai ei muuten 
kaipaa itselleen tuutoria. Tästä syystä 
keväällä lähteneeseen hyväksymiskir-
jeeseen päätettiin laittaa mainos kv-
ISOtoiminnasta ja pyydettiin opiske-
lijaa ilmoittautumaan sähköpostilla, 
mikäli haluaa itselleen tuutorin. Tätä 
kautta saatiin kuitenkin vain vähän 
ilmoittautumisia, minkä takia kaikki 
vaihto-opiskelijat jaettiin ISOryhmiin 

kuten ennenkin. Kansainvälisyys on 
selvästi trendinä kasvussa ja opiske-
lijoita ilmoittautui kv-ISOhenkilöksi 
todella mukavasti. Tämän ansiosta 
pystyttiin myös tarjoamaan kaikille il-
moittautuneille tutkinto-opiskelijoille 
kv-ISOhenkilö, mikä on suuri parannus 
aikaisempiin vuosiin verrattuna. Toi-
nen suuri muutos oli kv-ISOhenkilö-
toiminnan mainostaminen jo TKK:lla 
opiskeleville kv-opiskelijoille. Heitä il-
moittautui mukaan suuri määrä, mikä 
kertoo SYL:n kv-tutkinto-opiskelijoita 
koskevassa tutkimuksessakin esiin tul-
leesta kv-opiskelijoiden halusta osallis-
tua toiminnan järjestämiseen. 

Kv-ISOtoiminnan kehittäminen jat-
kuu vuonna 2009 yhteistyössä teek-
kari- ja kv-sektorien kesken. Tärkeää 
on sitoa tehtävä työ Aalto-yliopiston 
valmisteluun. Aalto-yliopiston tuu-
torointia onkin jo pohjustettu TKY:n 
aloitteesta järjestetyssä tuutorointi-
workshopissa elokuussa. Työ jatkuu 
niin tavallisen kuin kv-ISOtoiminnan 
osalta vuonna 2009.
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TKY sai nyt toisen kerran tilaisuuden 
lähettää edustajan yhdysvaltalaisen in-
sinöörikoulutusjärjestön järjestämään 
Global Colloquium on Engineering 
Education –konferenssiin ja sen yhtey-
dessä pidettyyn Global Student Forum 
on Engineering Education –tapaami-
seen 18.–25.10. Matkaan Kapkaupun-
kiin lähti hallituksen kv-vastaava Kata-
riina Nyman mukanaan konferenssiin 
hyväksytty posteriesitys suomalaisesta 
ylioppilaskuntajärjestelmästä. 

Kolmipäiväiseen opiskelijafoorumiin 
osallistui 43 opiskelijaa 19 maasta. Ta-
paamisen aihe oli ”Sustainability of, in 
and through engineering education” 
eli kyse oli siitä, miten kestävää kehi-
tystä voidaan edistää tekniikan alan 
koulutuksessa ja koulutuksella. Opis-
kelijat kartoittivat pienryhmissä ai-
hetta eri näkökulmista ja valmistelivat 
projektisuunnitelmia asian eteenpäin 
viemiseksi. Foorumin järjesti SPEED eli 
Student Platform on Engineering Edu-

Verkostoitumista ja vaikuttamista 
globaalilla tasolla

cation Development –niminen löyhä 
opiskelijaverkosto, joka lähitulevai-
suudessa järjestäytyy rekisteröidyksi 
yhdistykseksi. 

Itse konferenssissa pidetty posteriesi-
tys keräsi kiitettävästi yleisöä ja johti 
mielenkiintoisiin keskusteluihin kon-
ferenssivieraiden kanssa. Suomalai-
nen ylioppilaskuntajärjestelmä on to-
dennäköisesti maailman toimivimpia 
opiskelijademokratioita ja oli hienoa 
huomata, että toisin kuin useille muil-
le foorumin opiskelijoille, tärkeiden 
asioiden eteenpäinvienti Suomessa 
ja TKK:lla on opiskelijoille suhteelli-
sen mutkatonta.

Konferenssiin osallistuminen tarjo-
si TKY:lle todellisen näköalapaikan 
tekniikan alan koulutukseen. Suurin 
uusi huomio oli tekniikan opetuksen 
tutkimuksen (engineering education 
research) vahva esiinmarssi eri puo-
lilla maailmaa. Myös TKK:lla tehdään 

jonkun verran työtä aiheen piirissä, 
mutta olisi tärkeää viedä siitä sanaa 
laajemmalle professorikuntaan sekä 
opiskelijoille. Matkan konkreettisena 
seurauksena kasattiin TKY:llä aiheesta 
kertova materiaalipaketti, joka lähetet-
tiin saatekirjeen kera kaikille TKK:n pro-
fessoreille. Konferenssissa oli arvokasta 
kuulla myös akkreditointikäytännöistä 
ympäri maailmaa ja yhteiseurooppa-
laisen tekniikan alan ohjelmien akkre-
ditoinnin kehityksestä. Konferenssissa 
solmituista kontakteista on jatkossa 
hyötyä esimerkiksi SEFI:n toimintaan 
vaikuttamisessa sekä mahdollisten 
Aalto-yliopiston seminaarien puhu-
jia mietittäessä.

Konferenssista saatiin kotiin viemisinä 
tietoa ja konkreettisia toimintaideoi-
ta, minkä lisäksi paikan päällä luotiin 
aktiivista keskustelua opiskelijoille tär-
keistä aiheista – kansainvälistä koulu-
tuspolitiikkaa parhaimmillaan.  
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jestävät eri puolilla Eurooppaa. Vuonna 2008 BEST:n paikallis-
ryhmät järjestivät yhteensä yli 90 kurssia ja muuta tapahtumaa
Helsinki kuuluu muiden Pohjoismaiden kanssa Nordic Re-
gion -alueeseen. Helsingin paikallisryhmä lähetti keväällä 
Taru Österin ja Xavier Rondé-Oustaun aluekokoukseen, 
joka järjestettiin Göteborgissa Ruotsissa. BEST:n vuosiko-
kous General Assembly järjestettiin 28.4.¬ - 7.5. Tallinnassa 
ja Pärnussa. Siellä paikallisryhmää edusti presidenttimme 
Anne Meriluoto, HR-vastaava Taru Öster, Xavier Rondé-
Oustau sekä TKY:n hallituksen kv-vastaava Katariina Nyman.

Helsingin paikallisryhmä järjesti 12. - 25.8. Otaniemessä ke-
säkurssin nimeltä “Developing good, better and BEST pro-
ducts”, jonka aiheena oli tuotekehitys. Osallistujina oli 22 
tekniikan opiskelijaa 15 eri Euroopan maasta. Pääyhteistyö-
kumppanina oli TKK:n Koneensuunnitelulaboratorio, joka 
huolehti kurssiin kuuluneista luennoista. TKK tuki rahal-
lisesti tapahtuman järjestämistä, minkä lisäksi mukana oli 
monta yrityssponsoria.

Lokakuun lopussa BEST:läisiä osallistui Lundissa Ruotsis-
sa järjestettyyn aluekokoukseen. Siellä alustettiin seuraa-
vaa yleiskokousta ja päätettiin pitää vuoden 2010 aikana 
yhteispohjoismainen engineering competition, johon myös 
Helsingin paikallisryhmä aikoo osallistua. Vuoden toinen 
yleiskokous Presidents’ Meeting järjestettiin 6. - 11.11. Bu-
karestissa, Romaniassa. Presidenttien kokouksessa Helsingin 
paikallisryhmää edusti vastavalittu presidentti Juha Mylläri. 
Vuoden tapahtumiin osallistui myös muutamia alumnijäse-
niä, jotka antavat tukeaan BEST:in nykytoimijoille alumni-
verkoston kautta. 

BEST mainosti toimintaansa vahvasti syyslukukauden ai-
kana ja saikin ennätysmäärän hakemuksia BEST:n kursseil-
le keväälle 2009.

1.6.3 ESN-TKY

ESN-TKY on osa Euroopan-laajuista, vaihto-opiskelijoita 
varten perustettua Erasmus Student Networkia. ESN jär-
jestää TKK:n vaihto-opiskelijoille suunnattuja tapahtumia, 
kuten saunailtoja, matkoja Lappiin, risteilyjä ja yhdet sitsit 
vuodessa. Tapahtumat eivät suinkaan ole suomalaisilta sul-
jettuja, vaan erityisesti saunaillat ovat supersuosittuja bileitä, 
jotka tuovat mahtavasti yhteen kv-opiskelijoita, heidän kv-
ISOhenkilöitään ja muita suomalaisia.

Baltech-yliopistokonsortion opiskelijaverkosto Baltech Stu-
dent Body (BSB) tapasi kaksi kertaa konsortion konferenssi-
en yhteydessä. Keväällä Riikassa BSB päätti myönnettävistä 
kiltatoimijoiden lyhyitä ulkomaanvierailuja tukevista stipen-
deistä. TKK:lta tukea muutaman päivän vierailuihin hakivat ja 
saivat Fyysikkokilta ja Koneinsinöörikilta. Syksyllä Helsingin 
konferenssissa todettiin kokemukset vaihdoista onnistuneiksi ja 
tehtiin päätös jatkaa vierailujen tukemista myös vuonna 2009.

Yksittäisistä ylioppilaskunnista tehtiin eniten yhteistyötä 
Tallinnan, Lundin, Chalmersin ja Riikan ylioppilaskuntien 
kanssa. Uusi ja vanha hallitusvastaava kävivät Tallinnassa pe-
rinteisellä tutustumisvierailulla heti vuoden alussa, minkä jäl-
keen tallinnalaisiin teekkareihin lähdettiin tutustumaan kuu-
den hengen joukolla. Ohjelmaan kuuluivat ylioppilaskuntien 
esittelyt, keskusteluja tuutoroinnista ja koulutuspolitiikasta, 
sekä tutustumista Tallinnan teknilliseen yliopistoon. Syksyllä 
kestitettiin Otaniemessä neljän hengen tallinnalaisdelegaati-
ota ja tallinnalaisia osallistui myös TKY:n vuosijuhlaan. Va-
litettavasti Tallinnan Teknillisen Yliopiston 90-vuotisjuhlat 
jäivät kiireiden takia väliin. 

Nyman ja Ursin tutustuivat TKK:n sponsoroimina Lundin 
yliopiston tuutorointiin toukokuussa. Lundissa on erittäin 
paljon kansainvälisiä opiskelijoita ja pitkät perinteet kan-
sainvälisten opiskelijoiden tuutoroimisessa. Reissua jatket-
tiin Göteborgiin, jonne lensi lisää hallituksen jäseniä tutus-
tumaan säätiöyliopisto Chalmersin toimintaan. Chalmersin 
ylioppilaskunta on hämmästyttävän samankaltainen TKY:n 
kanssa ja heiltä on jatkossakin mahdollista oppia paljon sää-
tiöyliopiston ylioppilaskuntana olemisesta. 

Riikan teknillisen yliopiston ylioppilaskunnan hallitus vieraili 
Otaniemessä syyskuussa Baltech-konferenssin jälkeen. He oli-
vat hyvin kiinnostuneita TKY:n organisaatiosta ja toiminnasta. 
Riikalaisilla on paljon samankaltaista toimintaa kuin TKY:llä, 
mutta myös mielenkiintoisia erityispiirteitä kuten pakollisia 
liikuntatunteja ja ylioppilaskunnan toimijoiden tulospalkkaus. 

1.6.2 BEST 

Board of European Students of Technology eli BEST on 
TKY:aan kuuluva toimikunta. Sen pääasiallisina tehtävänä on 
edistää tekniikan alan opiskelijoiden kanssakäymistä, toimia 
heidän äänitorvenaan Euroopassa sekä auttaa opiskelijoita 
työelämään. BEST:n näkyvintä toimintaa ovat viikon tai parin 
pituiset akateemiset kurssit, insinöörikilpailut ja opiskelun 
kehittämiseen liittyvät tapahtumat, joita paikallisryhmät jär-
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Vuonna 2008 järjestettiin muun toiminnan ohella touko-
kuussa ESN Treasure Hunt -tapahtuman yhteistyössä mui-
den Helsingin alueen ESN-osastojen kanssa. Lisäksi osaston 
vaihto-opiskelijat osallistuivat marraskuussa ensimmäistä 
kertaa Suomen, Ruotsin ja Viron laajuiselle ESN Sea Battle 
-risteilylle. ESN-TKY osallistui myös ESN-verkoston kahteen 
kansalliseen kokoukseen Helsingissä ja Joensuussa, Pohjois-
Euroopan kokoukseen Tartossa sekä verkoston yleiskokouk-
sessa Besanconissa Ranskassa.

1.6.4 Kansainväliseen koulutuspolitiik-
kaan osallistuminen

Kansainvälisissä seminaareissa ja konferensseissa käymällä 
tavoitettiin taas paljon tietoa tulevaisuuden trendeistä tek-
niikan koulutuksen alalla ja koulutuspolitiikassa yleensä. 
Samalla tuotiin myös esiin suomalaista ylioppilaskuntajär-
jestelmää ja TKY:n tapaa toimia riippumattomana edunval-
vojana yliopistolla. 

Euroopan insinöörikoulutuksen kattojärjestö SEFI:n vuosi-
kokouksessa Tanskan Aalborgissa TKY:aa edusti Katariina 
Nyman. Esitys otsikolla ”Student organisation as an indepen-
dent actor brings quality in engineering education processes” 
keräsi mukavan määrän kuulijoita ja muutenkin vaikuttaa sil-
tä, että SEFI on aktivoitumassa järjestönä opiskelija-asioissa. 
Vuoden lopussa kommentoitavaksi saapui ensimmäinen ver-
sio SEFI:n opiskelijastrategiasta, joka ehdottaa konkreettisia 
asioita opiskelijoiden osallistumisen parantamiseksi. 

Johanna Ursin kävi syksyllä kuulostelemassa viimeiset tuulet 
korkeakoulujen kansainvälistymisestä European Association 
for International Education -järjestön konferenssissa Ant-
werpenissä. Kotiin tuomisina oli paljon tietoa koulutuksen 
kaupallistumisesta, Bolognan prosessin jatkosta, ECTS-mi-
toituksesta sekä kansainvälistymisen suunnittelusta.

Lokakuussa järjestettiin Kapkaupungissa Global Colloquium 
on Engineering Education ja sen yhteydessä Global Student 
Forum on Engineering Education. Katariina Nyman osallistui 
TKK:n sponsoroimana tapahtumiin ja piti konferenssissa pos-
teriesityksen otsikolla ”Independent and active student unions 
working towards a better tomorrow – the Finnish system”. 

Euroopan tason koulutuspolitiikkaa seurattiin myös BEST:in 
koposiipi EduCon kautta. Sähköpostilistan seuraamisen lisäk-
si BEST:n kopotoimijoita tavattiin Pärnun vuosikokouksessa 
sekä Tanskan ja Etelä-Afrikan konferensseissa.

1.6.5 Kansainvälinen edunvalvonta 
kansallisella ja pääkaupunkiseudun 
tasolla

Vuoden 2008 aikana on ollut liikkeellä useita kansallisia ja 
alueellisia prosesseja, joita kv-sektori on seurannut. HERA 
eli Helsinki Education and Research Area on ollut aktiivi-
nen monella saralla ja sen projekteista on erityisesti seurattu 
HOAS:n kanssa neuvoteltua sopimusta vaihto-opiskelijoiden 
asuntokiintiöistä. Pääkaupunkiseudulla tehtiin yhteistyötä 
myös kv-opiskelijoiden kotikunta-asioissa. Pääkaupunki-
seudun kuntien maistraattien käytäntöjä selviteltiin SYL:n 
kyselyä varten ja YTV:tä lobattiin kv-opiskelijoiden matka-
korttialennusten puolesta. EU ja ETA-maiden ulkopuolelta 
tulevien opiskelijoiden sairasvakuutusasiaa pohdittiin useilla 
eri foorumeille, mutta ratkaisua ongelmalliseen tilanteeseen 
ei vielä löydetty. Vakuutus on edelleen todella hintava ja opis-
kelijoiden on tiedetty irtisanoneen niitä oleskeluluvan saa-
misen jälkeen. Ratkaisun etsiminen saatiin nostettua SYL:n 
toimintasuunnitelmaan liittokokouksessa, joten toivottavasti 
edistystä tapahtuu ensi vuonna.

SYL julkaisi keväällä Kansainväliset opiskelijat Suomen yli-
opistoissa –tutkimuksen ja siitä johdetut suositukset eri sidos-
ryhmille kansainvälisten tutkinto-opiskelijoiden integraation 
parantamiseksi. Tutkimustietoa ja suosituksia vietiin eteen-
päin Otaniemessä toimiville sidosryhmille. Syksyllä saatiin 
lausuntokierrokselle ensimmäinen versio Opetusministeriön 
valmistelemasta korkeakoulujen kansainvälisyysstrategiasta 
vuosille 2009–2014. Strategiaa valmisteltiin erittäin avoimesti 
ja sen valmisteluun otettiinkin keväällä osaa avointen kyse-
lyjen ja SYL:n kautta. TKY lausui strategiasta TKK:lle, joka 
liitti sen oman lausuntonsa liitteeksi. 

Korkeakoulujen kv-hallinnon kevätpäivillä Helsingissä vie-
tettiin muutamia päiviä toukokuussa. Kansainvälistymisen 
globaaleista haasteista puhuneen kanadalaisen pääpuhujan 
lisäksi ohjelmassa oli mm. esityksiä ja keskustelua Erasmus-
ohjelmasta, tilauskoulutuksesta sekä monikulttuurisesta pe-
dagogiikasta. 
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1.6.6 Paikallista työtä kansainvälisten 
opiskelijoiden hyväksi

Alkuvuodesta olimme mukana muokkaamassa TKK:n vaih-
toon lähtijöille tarkoitettujen kv-stipendien jakoperusteita. 
TKY:n ehdottama käytäntö, jossa stipendi myönnetään lähtö-
kohtaisesti kaikille vaihtoon lähtijöille, hyväksyttiin uudeksi 
jakoperusteeksi. Vaihtopaikan käytännössä saa, jos arvosa-
nojen keskiarvo on yli kaksi ja opintopisteitä suoritettu 60. 
Stipendi tullaan jatkossa myös maksamaan etupainotteisesti 
eli 80 % ennen vaihtoon lähtöä ja 20 % jälkeen. TKK:n kans-
sa tehtiin tiivistä yhteistyötä myös monessa muussa asiassa 
ja sektori edusti opiskelijoita mm. kansainvälistymisen joh-
toryhmässä ja liikkuvuushankkeen johtoryhmässä. Suhteet 
kv-opiskelijapalveluiden henkilökuntaan olivat vuoden ai-
kana tiiviit ja lämminhenkiset. 

Ylioppilaskunnan englanninkielistä tiedotusta parannet-
tiin läpi vuoden. Vuoden aikana muun muassa luotiin uusi 
exchange-sähköpostilista vaihto-opiskelijoille, muistutel-
tiin muita toimijoita englanninkielisen viestinnän tärkey-
destä sekä parannettiin TKY:n englanninkielisiä nettisivuja 
huomattavasti. 

Uutena palveluna aloitettiin syksyllä Survival kitien tapai-
nen polkupyöräpalvelu vaihto-opiskelijoille. Pyöriä ostettiin 
ensi alkuun kymmenen kappaletta. Ideana on, että vaihto-
opiskelija saa käyttöönsä pyörän vaihtonsa ajaksi panttia ja 
pientä käyttömaksua vastaan. Polkupyöräpalvelua pyörite-
tään yhdessä Bikepolin kanssa. Syksyllä Survival kit -pal-
velua siirtyi toteutettavaksi yhteistyössä Kierrätyskeskusyh-
distysten kanssa.

Toista vuotta toiminut kv-toimikunta keräsi kiltojen kv-toi-
mijoita yhteen edellisen vuoden tapaan. Yhteisestä foorumis-
ta oli paljon hyötyä, sillä killat saivat aikaan paljon uutta ja 
hienoa kv-asioissa vuoden aikana. Toimikuntalaiset vetivät 
muun muassa englanninkielisen kv-opiskelijoille tarkoitetun 
fuksioppaan kirjoitusprojektia. Kiltojen välisiä kv-tapahtumia 
nähtiin myös paljon vuoden aikana. Yhdistyskentän ja TKY:
n kv-toimijoita kokoava kv-jaosto kokoontui viime vuoden 
tapaan. Tapaamisissa keskusteltiin yhdistysten ajankohtai-
sista asioista ja kerättiin kommentteja ja mielipiteitä muun 
muassa kv-ISOtoiminnan kehittämisestä. 

Vuoden aikana tuettiin kv-opiskelijoiden järjestäytymistä 
järjestämällä tapaamisia oman yhdistyksen perustamisesta 
kiinnostuneille kv-opiskelijoille. Tapaamiset johtivat Mozaik 
ry -nimisen kv-tutkinto-opiskelijayhdistyksen sääntöluon-

noksen valmisteluun, mutta perustavaa kokousta ei ole vielä 
pidetty. Ensi vuosi näyttää löytyykö yhdistykselle riittävästi 
toimijoita pitämään yllä kv-opiskelijoiden yhteen saattami-
seen ja integraation tukemiseen painottuvaa toimintaa. 

Kv-ISOja rekrytoitiin onnistuneesti sekä keväällä että syk-
syllä. Tuutorointia tarjottiin nyt ensimmäistä kertaa myös 
tutkinto-opiskelijoille, joista kuitenkin harva vastasi tarjo-
ukseen. Kv-ISOksi lähtemistä markkinoitiin ensimmäistä 
kertaa kunnolla kv-opiskelijoille, joita saatiinkin mukaan 
muutamia kymmeniä. Kv-ISOja toimi vuoden 2008 aikana 
yhteensä hieman yli sata. Kesällä fuksimajuri urakoi uuteen 
loistoon ikivanhan kv-opiskelijan teekkaripistevihon, jota 
sitten jaettiin syksyllä kaikille kv-opiskelijoille orientaatio-
tilaisuudessa. Uuteen vihkoon voi merkitä pisteitä kiltojen 
fuksikapteenit sekä ESN:n hallituksen jäsenet.  

TKY vastasi jälleen kerran niin kutsuttujen IAESTE-kesäsih-
teerien rekrytoinnista. TKK:n ja EVTEK:n rahoilla palkatut 
kesätyöntekijät järjestivät kesän aikana toimintaa alueelle 
saapuneille kv-harjoittelijoille. Erittäin monipuoliseen oh-
jelmaan kuului muun muassa Tallinnan, Tukholman, Pie-
tarin ja Lapin matkat. 

Joulun tienoilla kv-sektori osallistui ensimmäistä kertaan 
TKY:n yhdistyskoulutuksiin. Tavoitteena on tukea TKY:n 
piirissä toimivia yhdistyksiä ja helpottaa kv-opiskelijoiden 
tutustumista suomalaiseen opiskelijakulttuuriin ja suoma-
laisiin teekkareihin. 
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1.7 Viestintä ja tietotekniikka

Viestintä- ja tietotekniikkavastaava 
Juuso Laatikainen

Tiedottaja 
Paula Partanen

Graafinen suunnittelija
Esa Hiltunen (1.2. – 2.1.2009)
Teodor Sandström (1.12. alkaen)

Tietotekniikkasihteeri 
Antti Partanen

ATK-tukihenkilö 
Roope Kolehmainen (10.9. asti)
Harri Häivälä (1.12. alkaen)

1.7.1 Innovaatioyliopiston teemaviik-
koa, kampusvisiota ja tietoteknistä 
taiteilua

Vuosi oli viestinnän ja tietotekniikan toimijoille monipuoli-
nen. Hallitusvastaavan toimiessa samalla hallituksen varapu-
heenjohtajana, oli kaikille sektorin toimijoille tarjolla tulevan 
Aalto-yliopiston ja sen ylioppilaskunnan valmisteluja. 

Keväällä käynnistettiin toiminta perinteisten painotöiden 
merkeissä (vuosikertomus, Teekkarikalenteri, Teekkariopas 
yms. julkaisut), mutta pian ryhdyttiin valmistelemaan en-
simmäistä laaja tietoiskua tulevasta: Innovaatioyliopisto-tee-
maviikko 14.–18.4. Teemaviikosta toivuttuamme pääsimme 
kesän ja syksyn aikana luomaan TKY:n kampusvisiota koko 
sektorin voimin. 

Vuoden lopussa huomio keskittyi Aalto-yliopiston sekä sen 
ylioppilaskunnan viestinnän suunnitteluun ja valmistelui-
hin. Samanaikaisesti yritimme kovasti saada otetta uudesta 
julkaisujärjestelmästä ja taiteilla syksyn ilman ATK-siviili-
palvelusmiehen tukea Kolehmaisen palveluksen päätyttyä 
syksyn alussa. 

1.7.2 Teemaviikolla tavoitettiin yli 500 
opiskelijaa
Kevään Innovaatioyliopisto-teemaviikko oli viestinnällises-
ti merkittävä avaus tulevan Aalto-yliopiston suuntaan. Koko 
viikon kestänyt tapahtumasarja järjestettiin yhdessä Helsingin 
kauppakorkeakoulun ylioppilaskunnan (KY) ja Taideteollisen 
korkeakoulun ylioppilaskunnan (TOKYO) kanssa. Teemavii-
kon lähtökohta oli vastata opiskelijoiden tiedon tarpeeseen 
yliopistojen yhdistymishankkeeseen liittyen. 

Otaniemessä järjestettiin 15 noin tunnin kestoista keskustelu-
tilaisuutta eri ainealojen killoille. Tilaisuuksissa keskusteltiin 
sekä korkeakoulujen että ylioppilaskuntien yhdistymisestä. 
Opiskelijoita kiinnosti erityisesti opiskelijan arki uudessa 
yliopistossa, mutta kevyemmät muun muassa teekkarilakin 
tulevaisuutta sivuavat kysymyksetkin nousivat esiin. Töölös-
sä Kauppakorkeakoululla järjestettiin innovaatioyliopiston 
aamukahvien yhteydessä keskustelutilaisuuksia ja Arabian-
rannassa aamukahvit sekä luento. Teemaviikon merkitystä 
kuvasi hyvin Helsingin Sanomien halukkuus kirjoittaa asi-
aan liittyvä laaja uutinen 

Kuvaaja: Paula Partanen
Espoo 550-juhlavuoteen kuului Kartanonneidosta teekkariin -draamakierros
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TKK:n lukuvuoden avajaisten yhtey-
dessä julkaistiin TKY:n kevään ja kesän 
aikana kypsyttelemä ”kampusvisio”. 
Ehdotuksena oli Aalto-yliopiston kam-
puksen sijoittuminen Otaniemi-Keila-
niemi-Tapiola -alueelle. Kantavana aja-
tuksena oli luoda uudelle yliopistolle 
yhtenäinen ja helposti lähestyttävä 
kampus, jossa eri alojen opiskelijoilla 
ja tiedeyhteisöillä olisi todelliset mah-
dollisuudet yhteistyölle. Tavoitteena 
oli kuitenkin myös tarjota jokaisel-
le koululle oma identifioitumispiste 
kampusalueelta. 

Otaniemi, vahvana tieteen, tekniikan 
ja tutkimuksen alueena, on luonteva 
sijainti nykyisen TKK:n toiminnoille. 
Sen sijaan, että kaikki nykyisten kor-
keakoulujen toiminnot jäisivät erilleen 
tai sijoitettaisiin vain nykyiseen Ota-
niemeen rajoittuneelle alueelle, näh-
tiin mielenkiintoisena mahdollisuu-
tena Helsingin kauppakorkeakoulun 
(HSE) päätoimipisteen sijoittamisessa 
Keilaniemeen. Keilaniemessä sijaitse-

va suuryritysten keskittymä yhdistetty-
nä metro-ratkaisun myötä suunnitteilla 
oleviin mittaviin rakennusprojekteihin 
tarjoaisi kauppatieteen tutkijoille ja opis-
kelijoille ennennäkemättömät mahdolli-
suudet yritysyhteistyöhön. Tapiolan tun-
nustettu arkkitehtuuri ja viimeaikaiset 
merkittävät panostukset taiteeseen ja 
kulttuuriin loisivat vahvan pohjan Tai-
deteollisen korkeakoulun (TaiK) päätoi-
mipisteen sijoittamiselle alueelle. TaiK 
saisi mahdollisuuden käyttää Tapiolan 
tarjoamia puitteita oman brändinsä tu-
kena sekä hyödyntää alueen tarjoamia 
kulttuurifoorumeja omassa taiteellisessa 
tuotannossaan.

Opiskelijoiden välinen yhteistyö sekä 
sujuva liikkuvuus koulujen välillä oli visi-
ossa erittäin tärkeässä asemassa. Nykyi-
sen Kehä I -tien tunnelointi Otaniemen 
kohdalla mahdollistaisi uniikin opiske-
lija-asumiskeskittymän kampuksen sy-
dämessä. Opiskelijoiden merkittävään 
asumis- ja järjestötilatarpeeseen vas-
taaminen keskeisellä sijainnilla tekisi 

asuntoloista varmasti haluttuja kaik-
kien opiskelijoiden parissa. Opiskeli-
joiden yhteiselo olisi omiaan luomaan 
Aalto-yliopistolle uutta kulttuuria ja 
identiteettiä. Lyhyet, alle kilometrin 
etäisyydet kampuksen äärilaidoille 
mahdollistaisivat todellisen vihreän 
pyöräilevän kampuksen ja toisaalta 
uusi metroyhteys nopeat yhteydet 
Helsingin keskustaan. 

Jottei Kampusvision valmistelu menisi 
vain painotuotteiden ja esitelmien ka-
saamiseksi, päätettiin vision valmiste-
luihin hakea myös tukea Otaniemessä 
toimivista yhdistyksistä. Niinpä teim-
me perinteisen presentaation lisäksi 
OUBSin ja Polyteknikkojen ilmailuker-
hon (PIK) kanssa yhteistyössä ilmasta 
kuvatun videon vision kampusalueesta 
joka on edelleen verkkosivuillamme 
ihmeteltävänä. Visiomme sai muka-
vasti julkisuutta ja kiitosta sekä jäse-
nistöltä että sidosryhmiltä.

Kampusvisio
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1.7.3 Tulevan ylioppilaskunnan 
valmistelut pistivät kyseenalaistamaan

Keväällä käynnistetyt ylioppilaskuntien työryhmät aloittivat 
myös TKY:n viestintäkanavien kartoituksen ja niiden toimi-
vuuden kyseenalaistamisen. Tavoitteena oli ensin kartoittaa 
TKY:n laaja viestintäkanava-kenttä ja tämän jälkeen katsoa 
eri ylioppilaskuntien välisiä yhteistyömahdollisuuksia. Yli-
oppilaskuntien viestintätavat ja kanavat osoittautuivat mie-
lenkiintoisen erilaisiksi, esimerkiksi lehtien Polyteekkari, 
Kylteri ja Torso osalta, mutta toisaalta hyvin samankaltai-
siksi esimerkiksi verkkosivujen ja henkilöstön osalta. Kar-
toituksen pohjalta leimahti syksyn alussa ylioppilaskunnassa 
laajamittainen keskustelu ylioppilaskunnan televisiokanava 
Otaniemi Underground Broadcasting Systemin (OUBS) tu-
levaisuudesta. Keskustelun lopputuloksena päädyttiin kui-
tenkin säilyttämään nykyisen kaltainen toiminta ja rahoitus. 
Vilkkaassa keskustelussa pohdittiin muun muassa OUBSin 
toimintavoista, ohjelmista, rahoituksesta sekä yhteistyömah-
dollisuuksista tulevassa Aalto-yliopiston ylioppilaskunnassa. 
Keskustelu varmasti jatkuu tulevana vuonna niin OUBSin 
kuin ylioppilaskunnan lehden ja muun viestinnän tulevai-
suutta pohdittaessa. Kevään ja alku-syksyn keskusteluiden 
pohjalta paneuduttiin loppuvuodesta kolmen ylioppilaskun-
nan kesken pohtimaan tulevan ylioppilaskunnan nimissä 
tapahtuvan tiedotuksen järjestämistä, mahdollisen yhteisen 
verkkosivuston luomista sekä uuden ylioppilaskunnan vi-
suaalista ilmettä. Tämä prosessi jäi luonnollisesti kesken ja 
käynnistyy varmasti todenteolla viimeistään tulevien edus-
tajistovaalien yhteydessä.

Aalto-yliopiston viestintä tarjosi myös sektorin toimijoille 
mahdollisuuden päästä osallistumaan yliopiston viestinnän 
suunnitteluun. Yhteistyö oli mukavan tiivistä keväällä tee-
maryhmien merkeissä sekä syksyllä käynnistetyn viestinnän 
työryhmän puitteissa.

1.7.4 Viestintätoimikunta jatkoi 
vierailujaan

TKY:n viestintätoimikunta jatkoi toimintaansa jälleen vuonna 
2008 vierailujen ja vertaistuen siivittämänä. Vuoden alussa 
järjestetty toimijoiden vaihto kokosi yli parikymmentä ak-
tiivia yhteen ja yhteistyö jatkui mukavasti vuoden mittaan. 
Aikaisemmista vuosista poiketen järjestettiin myös yhteisiä 
vierailuja KY:n viestintätoimijoiden kanssa. Viestintätoimi-
kunta oli lisäksi mukana Innovaatioyliopisto-viikon tilai-
suuksien järjestämisessä killoissa. 

Toimikunnan rooli on kuitenkin selvästi vielä heikko verrat-
tuna muihin TKY:n alaisiin toimikuntiin, mutta viestinnän 
tärkeyden tiedostaminen on selvästi nousussa Aalto-yliopis-
ton ylioppilaskuntaa muodostettaessa; tämä toivottavasti 
mahdollistaa entistä kiinnostavamman aseman toimikun-
nalle jatkossa. 

1.7.5 Tietotekniikka taiteili julkaisu-
järjestelmän parissa ja pohdiskeli tu-
levaa

Ylioppilaskunnan tietotekniikka aloitti vuoden perehtymällä 
hiljattain käyttöönotetun julkaisujärjestelmän saloihin. Ke-
vään aikana onnistuttiin taistelemaan valinnan kanssa mo-
net tovit, mutta kesän ja syksyn mittaan järjestelmä saatiin 
hallintaan. Järjestelmähaasteiden hiivuttua osui sektorille 
syyskuussa henkilöstöpula ATK-siviilipalvelusmiehen pal-
velusajan päättymisen myötä. Uutta ATK-siviilipalvelus-
miestä etsittiin aina marraskuulle asti, ja tuolloinkin valittu 
henkilö pääsee aloittamaan ylioppilaskunnassa vasta vuoden 
2009 alkupuoliskolla. Kovista haasteista ja aliresursoinnista 
huolimatta tietotekniset palvelut saatiin tuotettua ja koneet 
pidettyä toimintakunnossa. Loppuvuoden tarpeisiin palkat-
tiin myös Harri Häivälä tukemaan ylioppilaskunnan ja yh-
distysten tietoteknisten tarpeiden paikkaamista. 

Sektori pääsi osalliseksi myös Aalto-yliopistoon liittyviin en-
simmäisiin konkreettisimpiin hankkeisiin TKK:n, HSE:n ja 
TAIK:n yhteisten Tietohallinnon johtoryhmän ja IT-palvelu-
keskuksen johtokunnan kautta. Toimikunnissa keskusteltiin 
laajasti muun muassa tulevan Aalto-yliopiston tietohallinnon 
organisoinnista sekä opiskelijoille tarjottavista tietoteknisis-
tä palveluista. Keskustelun suuntaviivat olivat erittäin opis-
kelijakeskeiset ja tulevat varmasti näkymään nopeasti opis-
kelijoiden arjessa esim. työasemien käyttömahdollisuutena 
kaikilla kampuksilla.
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Teekkarikylässä järjestettiin romupyö-
räkeräys viimeksi vuonna 2005. Kol-
messa vuodessa pyörätelineet ja -va-
rastot olivat jälleen täyttyneet selvästi 
käytöstä poistuneista pyöristä, joten 
kyläsenaatti päätti järjestää romupyö-
räkeräyksen tilanteen parantamiseksi. 
Itse keräys järjestettiin keväällä, mut-
ta kokonaisuudessaan projekti jatkui 
pitkälle syksyyn saakka.

Viikolla 12 yhden päivän aikana kaikki 
TKY:n talojen pyörävarastoissa ja ym-
päristöissä olevat polkupyörät merkit-
tiin punaisella tarralla, joka kehotet-
tiin poistamaan, mikäli pyörä on vielä 
käytössä. Aikaa tarrojen poistamiseen 
annettiin kuukausi.

Kuukauden päästä, viikolla 16, kah-
den päivän aikana kaikki polkupyörät, 

Eroon Otaniemen romupyöristä 
joissa tarra vielä oli kiinni, kannettiin 
yhteensä neljään eri varastoon odot-
tamaan lopullista kohtaloaan tai pa-
lautumistaan takaisin omistajalleen. 
Tarrallisia pyöriä kertyi varastoihin yh-
teensä noin 300 kappaletta. Huomat-
tavan suuri määrä pyöristä oli täysin 
ajokuntoisia. Jokainen kerätty pyörä 
valokuvattiin ja kuvat numeroitiin, 
jotta pystyttiin jälkikäteen helposti 
selvittämään, mikä pyörä sijaitsi mis-
säkin varastossa. Tästä oli huomatta-
vasti apua etsittäessä ja palautettaessa 
pyöriä täpötäysistä varastoista takaisin 
omistajilleen.

Loppukevään ja kesän ajan aina syys-
kuun loppuun asti pyöriä palautet-
tiin tuntomerkkejä vastaan. Yllättävän 
moni henkilö oli jättänyt ottamatta 
käyttämästään pyörästä tarran pois, 

sillä pyöriä palautettiin noin 60 kap-
paletta.

Marraskuun alussa pyöristä hankkiu-
duttiin eroon poliisin hyväksymällä 
tavalla: hyväkuntoisia pyöriä jaettiin 
ilmaiseksi teekkareille käyttöön ja huo-
nokuntoiset annettiin metallikierrä-
tykseen. Innokkaita pyörän hakijoita 
riitti 200-300 - huomattavasti enem-
män kuin jaettavia pyöriä - ja loppu-
jen lopuksi metallikierrätykseen lähti 
vajaa 150 romupyörää.

Myös OtaHOASin asukastoimikunta 
ja TKK järjestivät romupyöräkeräyk-
sen samoihin aikoihin TKY:n kanssa, 
joten vuonna 2008 Otaniemi koko-
naisuudessaan saatiin tyhjennettyä 
telineitä täyttäneistä pyörän raadoista.

1.8 Teekkarikylä

Teekkarikylävastaava
Petri Heikkinen

Kyläsihteeri 
Annina Stadius (30.6. saakka)
Arto Korkeila (1.9.–6.10.)
Lotta Funck (6.10. alkaen)

Kiinteistöapulainen 
Arto Korkeila (8.5. asti)
Sampo Hyvärinen (28.4. alkaen)

1.8.1 Yleinen

Vuodeksi 2008 otettiin käyttöön uusi asukkaille enemmän 
valtaa antava asukasdemokratian malli, jossa asukkaat valit-
tiin kylävaaleilla suoraan kyläsenaattiin vastaamaan Teekka-
rikylän asukastoimintaan liittyvistä asioista. Kyläsenaatin alla 
toimi kaksi toimikuntaa: asuntotoimikunta ja tilakehitystoi-

mikunta. Uusi malli toimi varsin mainiosti ja saatiin ajettua 
hyvin sisään vuoden 2008 aikana.

Teekkarikylän tiedottamista parantamaan avattiin alkuvuo-
desta kylän asukkaille tarkoitettu sähköpostilista, jolle liitty-
minen on vapaaehtoista. Listalla tiedotetaan kylän tapahtu-
mista ja muista asukkaita koskevista asioista. Vuoden lopussa 
listalla oli vajaa 300 jäsentä.

Teekkarikylän paloturvallisuutta parannettiin alkukesästä 
hankkimalla solujen yhteistiloihin 5 vuotta kestävät akku-
käyttöiset palovaroittimet sekä sammutuspeitteet. Loppu-
vuodesta polkaistiin käyntiin Teekkarikylän pelastussuun-
nitelman laatiminen.

TKY:n asuntojen vuokria nostettiin vuodelle 2009 huomat-
tavasti kasvaneiden energia-, huolto- ja siivouskustannus-
ten vuoksi.
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I långa traditioners närvaro lyser solen 
och väcker till att fundera på världen 
runt omkring oss. Bland strålarnas vår-
liga lek upptäcker teknologen att han 
lever i en storm av förändring. Trots 
förändringen ljuder sångerna högt i 
Otnäs rödtegelby, som alltid tidiga-
re ivrigt längtande efter en allt mer 
grönskande framtid. 

Iloitessamme kevätauringon tuomaa 
pilvetöntä taivasta meitä teekkareita 
mietityttää tulevaisuutemme hedel-
miä viiltelevä kalman miekka. Yhteis-
voimin rakennetulla tiellä avoimin mie-
lin tulevaisuutta katsoen innostuksen 
täyttämin sydämin on meidän löydet-

Kukan päivän viesti 2008
tävä yhteinen tulevaisuus. Uudistuk-
sen tiellä on helppo kääntyä ympäri ja 
suojata omansa ystävienkin pöydässä. 
On kuitenkin mahdollista nähdä etu-
käteen ettei palavan pensaan aitaa-
minen varkailta tuota omistajalleen 
lisäarvoa. Ikuisten muurien rakenta-
minen yhteisen tulevaisuuden tielle 
ei edesauta auringon säteiden kulkua 
avarakatseisuuden kentillä. Tuhkan ka-
dotessa tuuleen vietäväksi on tulevai-
suuden hedelmiä mahdoton poimia.

Arvoisa ministeri Sarkomaa – luovutta-
essamme Teille tämän 53. Kukan päi-
vän viestin toivomme Teidän pitävän 
ajatuksen parhaasta mahdollisesta 

yliopistolaitoksesta mielessänne vah-
vana. Ainoa tavoite jota voimme itse 
kunnioittaa, on tahto olla vielä parem-
pia. Tulevaisuus on meidän. Tehkääm-
me se akateemisen yhteisön täyden 
voiman tunnoissa.

Otaniemessä Kukan päivänä 2008

Teekkarit
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1.8.2 Kyläsenaatti

Vuonna 2008 kyläsenaatti koostui yhdeksästä asukkaiden 
vaaleilla valitsemasta edustajasta sekä TKY:n hallituksen ni-
mittämästä puheenjohtajasta ja kahdesta muusta jäsenestä. 
Kyläsenaatti kokoontui vuoden aikana virallisesti 20 kertaa, 
minkä lisäksi epävirallisempia tapaamisia oli muun muassa 
kaikkien tapahtumien yhteydessä. Kyläsenaatin vuosi oli-
kin totuttuun tapaan varsin tapahtumarikas, ja saatiinpa sii-
nä ohessa edistettyä merkittävästi suurempiakin projekteja.

Sekä keväällä että syksyllä järjestettiin asukasillat ja linnan-
isäntien konklaawit. Molemmat asukasillat olivat yleisöme-
nestyksiä, sillä Rantasauna saatiin ääriään myöten täyteen 
illan aikana 200–300 asukkaan käytyä nauttimassa tunnel-
masta. Konklaaweissa linnanisännät ja kyläsenaatti pohtivat 
yhdessä Teekkarikylän toimintaa.

Kevään perinteikkäimmät tapahtumat olivat Wappuriehan ju-
listus brunsseineen sekä Kukan päivän viesti. Wappubrunssille 
kutsuttiin runsaslukuinen joukko kylätoimijoita ja kylän yh-
teistyökumppaneita. Brunssin jälkeen Smökin katolta erinäisten 
Wapun ajan kilpailuiden palkintojenjakojen jälkeen julistettiin 
Wappurieha kyläsenaatin ja Espoon apulaispoliisipäällikkö 
Kari Aholan toimesta. Riehan julistuksen yhteydessä kyläse-
naatti myös lanseerasi käyttöönsä uudet senaattoreiden arvolle 
sopivat edustustoogat. Kukan päivänä 13.5. TKY:n hallituksen 
puheenjohtaja, kyläpäällikkö sekä pääsihteeri meloivat hienos-
sa säässä kanoottia kaatamatta viestin Otaniemestä Kauppa-
torille, jossa sen vastaanotti opetusministeri Sari Sarkomaa.

Teekkarikylän siisteyteen panostamista jatkettiin vuonna 
2008 järjestämällä keväällä poikamieskylässä ja syksyllä per-
hekylässä kellarikomeroiden ja -käytävien sekä ulkoalueiden 
siivoustalkoot. Ulkoalueita siivottiin talkoovoimin myös heti 
Wapun jälkeen koko kylän alueella. Omalta osaltaan myös 
romupyöräkeräys ja useiden romuautojen hinauttaminen 
ulos kylästä siistivät kylän ulkoista olemusta. Lisäksi jäteka-
toksiin tehtiin Joni Nevalaisen toimesta uusi kierrätysohjeis-
tus suomeksi, englanniksi ja kiinaksi. Vielä loppuvuodesta 
roskisten tyhjennysväliäkin päätettiin lisätä. 

Siivoustoiminnassa tehtiin yhteistyötä kierrätyskeskustoi-
mijoiden kanssa, joten suuri määrä käyttökelpoista tavaraa 
löysikin tiensä käytäviltä ja pihoilta takaisin käyttöön. Kier-
rätyskeskus muutenkin on osoittautunut loistavaksi palve-
luksi asukkaille. Sitä pyörittävien yhdistysten kanssa tehtiin 
sopimus, jonka mukaan TKY muun muassa antaa yhdis-
tyksille varastotilaa sekä kuukausittain pakettiauton kierrä-

tyskeskuskäyttöön vastineeksi toiminnan pyörittämisestä.

Vuoden aikana järjestettiin Smökissä kaksi kyläkirppistä 
kylä- ja järjestösektoreiden yhteistyönä. Kyläkirppiksillä 
sekä asukkailla että yhdistyksillä oli mahdollisuus hankkiu-
tua eroon omistamistaan turhista tavaroista. Molemmilla 
kerroilla osallistujamäärä oli ihan kiva, mutta enemmänkin 
myyjiä ja ostajia Smökkiin mahtuisi.

Syksyllä järjestettiin kylävaalit, joissa valittiin yhdeksän asuk-
kaiden edustajaa vuoden 2009 kyläsenaattiin. Vaalit huipentuivat 
OtaHOASin asukastoimikunnan kanssa yhteistyössä järjestetyissä 
Teekkarikylän pikkujouluissa, joilla vieraili illan aikana runsas-
lukuisesti noin 400 asukasta. Itse vaaleissa oli yhteensä 18 ehdo-
kasta ja ääniä annettiin 155 äänestysprosentin ollessa noin 7 %.

Vuoden 2008 aikana vanhojen linnanisäntäkansioiden käy-
töstä ja päivittämisestä luovuttiin. Sen sijaan kylätoimijoille 
otettiin käyttöön senaattori Mikko Ikolan kokoon kasaama 
kyläwiki, jonne siirrettiin koko kansion sisältö. Näin päivit-
täminen on huomattavasti jouhevampaa.

Suurista projekteista Teekkarikylän postilaatikkouudistus 
saatiin syksyllä toden teolla käytännön tasolle. JMT 1:ssä on 
nyt jokaiselle asukkaalle asuntokohtainen laatikkonsa van-
han, käytävän lattialle jaettavan, postisysteemin sijaan. Lisäk-
si jokaisesta rapusta löytyy niin sanottu bumerangilaatikko 
väärään osoitteeseen tullutta postia varten. Posti tyhjentää 
laatikon säännöllisin väliajoin. Postilta ja asukkailta tulleen 
positiivisen palautteen vuoksi bumerangilaatikot päätettiin 
asentaa myös muihin taloihin, joissa on soluasuntoja.

Kylän olohuoneen avajaisia ei päästy viettämään vielä vuonna 
2008 viivästyneen kulunvalvontajärjestelmän vuoksi. Show 
meni kuitenkin eteenpäin sen verran, että tilanne alkaa jo näyttää 
lupaavalta vuotta 2009 silmällä pitäen. Kulunvalvontaa lukuun 
ottamatta olohuone on ollut käytännössä valmis koko vuoden.

1.8.3 Asuntotoimikunta

Asuntotoimikunta aloitti toimintansa uuden asukasdemo-
kratiamallin mukaisesti jo heti tammikuussa. Alkukeväästä 
käsittelyssä oli runsaasti muuttopäivän siirtoanomuksia ja 
asumisoikeuden palauttamisanomuksia. Näistä suurin osa oli 
irtisanottu vuoden 2007 lopussa liian vähäisten opintosuori-
tusten takia (alle 18 op/lukuvuosi). Irtisanottuja oli ennätyk-
sellisen suuri määrä: 5,03 % poikamieskylän asukkaista, kak-
sinkertainen määrä lukuvuoteen 2005–2006 verrattuna ja yli 
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kolminkertainen määrä verrattuna lukuvuoteen 2003–2004. 
Asuntotoimikunta ilmaisi huolensa aiheesta kirjoittamalla 
siitä TKK:lle avoimen kirjeen helmikuussa.

Perheasuntojen haussa havaittiin useita väärinkäytöstapauksia, 
joissa käytettiin hyväksi mahdollisuutta päästä ”pariskunta-
na” perheasuntoon ja siitä suoraan erilleen poikamieskylään. 
Väärinkäytösten vuoksi pistelaskusysteemiä muutettiin niin, 
että TKY:n asuntojen ulkopuolelta hakevat pariskunnat eivät 
saa lisäpisteitä siitä, jos molemmat ovat teekkareita.

Keväällä myös arava-lainsäädännön mukaiset tulo- ja varalli-
suusrajat poistuivat, mutta asukkaan valinnan tulee tapahtua 
edelleenkin asunnontarpeen, varallisuuden ja tulojen perus-
teella. Täten asuntotoimikunta loi uudet tulo- ja varallisuusrajat, 
joiden ylittäminen tuottaa asuntohakemukseen miinuspisteitä.

Edelleen myös opiskelijoiden lisääntyneet mielenterveyson-
gelmat sekä meluhäiriötapaukset olivat pinnalla asuntotoi-
mikunnan kokouksissa pitkin vuotta.

1.8.4 Kaavoitus
Paljon muutoksia on tapahtumassa Otaniemen ympäristös-
sä tulevaisuudessa: mm. Otaniemen metroasema, Kehä I:n 
kattaminen ja vanhan poliisiammattikorkeakoulun alue ovat 
etenemässä kaavoituksen rattaissa.

TKY oli vuoden aikana yhteydessä kaupunkiin kahden eri 
hankkeen tiimoilta. Ilmoitimme haluavamme Otaniemen tu-
levan metroaseman yhteyteen myös itäisen, ostoskeskuksel-
le ja mahdollisesti jopa Dipolille asti ulottuvan, maanalaisen 
sisäänkäyntitunnelin, jonka varrelle voisi rakentaa lisää pal-
veluita. Kaupunkisuunnittelulautakunta laajensi kaavaa niin, 
että kyseisenlainen tunneli on nyt mahdollinen.

Marraskuussa julkisuuteen tuli tieto, että vanhalle poliisiam-
mattikorkeakoulun alueelle oltaisiin sijoittamassa turvapai-
kanhakijoiden vastaanottokeskusta. TKY ilmoitti päättäjille 
haluavansa tontille ennemmin opiskelija-asuntoja sen ihan-
teellisen sijaintinsa vuoksi, mutta käytännössä jo ennen ilmoi-
tustamme vastaanottokeskusideasta oli luovuttu, ja tontille 
ollaan nyt kaavoittamassa sekä opiskelija- että muita asuntoja.

Marraskuussa myös järjestettiin Otaniemen tulevaisuus -ilta, 
jossa esiteltiin useita Otaniemen ympäristössä vireillä olevia 
hankkeita ja kyseltiin asukkailta mielipiteitä ja ideoita alu-
een kehitykseen liittyen. Paikalla oli myös edustusta neljästä 
eri Kehä I:n alueen kaavoituskilpailuun osallistuvasta arkki-
tehtitoimistosta sekä Espoon kaupungin kaavoituspuolelta. 
Eniten keskustelua herätti opiskelija-asuntotilanne ja niiden 
tarve sekä Otaniemen heikohko palvelutaso.

Kuvaaja: Arto Korkeila
Kyläkirppis Smökissä 18.5
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1.9 Järjestöasiat

Järjestöasioista vastaava
Petri Valkama

Järjestösihteeri
Maija Tiitinen (31.1. asti)
Nina Vilja (1.2. alkaen)

1.9.1 Yleistä
 
Vuonna 2008 järjestö- ja teekkarikyläsektorit eriytettiin 
omiksi vastuualueikseen. Sektorinsa lisäksi järjestösektorin 
hallitusvastaava vastasi merkittävistä osista Aalto-yliopiston 
ylioppilaskunnan valmistelua.

Sektorin vuotta värittivät yhdistysohjesäännön päivittäminen 
ja kertavuokrattavien järjestötilojen parannukset. Lisäksi vuo-
den aikana toteutettiin ja otettiin käyttöön uusi yhdistystieto-
kanta, joka helpotti merkittävästi sektorin toimintaa.

1.9.2 Järjestötoiminnan tilat

Järjestötilojen parannukset työllistivät sektoria koko vuoden.

Alkukeväästä viimeisteltiin Annina Stadiuksen suunnittele-
ma ja toteuttama Otarannan kerhotilan remontti ja sisustus. 
Syksyn alussa tilan astiasto laajennettiin täydeksi 40 hengen 
sitsiastiastoksi.

Kesän aikana toteutettiin Rantasaunan peruskorjaus, jonka 
yhteydessä uusittiin myös tilan huonekalut. Peruskorjaus oli 
ensimmäinen saunan rakentamisen jälkeen, ja sen turvin sau-
na tulee tarjoamaan löylyjään myös tuleville opiskelijapolville.

Syksyn aikana Servin Mökkiin asennettiin Harri Häivälän 
aloitteesta ja avustuksella lämpöä eristävät verhot. Verhojen 
tavoitteena on pienentää tilan merkittävää sähkölaskua.

Loppusyksystä uusittiin myös Monitoimitilan äänentoisto 
Juha Kallaksen avustuksella. Lisäksi keväällä uusittiin tilan lattia.

Joulukuussa tarkistettiin kertavuokrattavien järjestötilojen 
vuokria. Servin Mökin vuokra yhdistyksiltä nousi 30 euros-
ta 50 euroon ja Otarannan kerhotilan vuokra 30 eurosta 40 
euroon. Lisäksi nostettiin useimpien tilojen ulkopuolisilta 
perittäviä vuokria.

Entisestä kyläkirjastosta alettiin syksyllä valmistella uutta il-
maiseksi varattavaa kokous- ja pelitilaa. Suunnitelmissa on jät-
tää tilaan tietokone ja nettiyhteys yhdistysten lainattavaksi. 

Tilojen parannusten jäljiltä TKY:llä on tarjolla jäsenilleen ja 
piirissään toimiville yhdistyksille valikoima entistä parem-
min varusteltuja ja viihtyisämpiä tiloja.

Lisäksi Jämeräntaival 1:ssä vapautettiin 11 käyttämätöntä va-
rastokoppia yhdistysten käyttöön, minkä toivotaan helpot-
tavan akuuttia pulaa varastoista. Kopit tullaan siivoamaan ja 
vuokraamaan yhdistyksille kevään 2009 aikana. 

1.9.3 Avustukset

TKY jakaa vuosittain piirissään toimiville yhdistyksille toi-
minta-avustuksia. Avustusten tarkoituksena on turvata yhdis-
tysten olemassaolo ja parantaa niiden toimintaedellytyksiä. 
Lisäksi TKY jakaa kertaluontoisiin projekteihin toiminta-
avustusten jaon yhteydessä korotettuja toiminta-avustuksia 
ja myöhemmin vuoden aikana projektiavustuksia.

Vuoden 2008 toiminta-avustukset jaettiin perinteiseen tapaan 
maalis-huhtikuussa, yhdistysten toimittamien laajennettujen 
yhdistysilmoitusten pohjalta. Alkuvuodesta toteutettu uusi 
yhdistystietokanta otettiin käyttöön avustuksia jaettaessa, 
mikä tehosti huomattavasti avustusten käsittelyä aiempiin 
vuosiin verrattuna. Tästä huolimatta avustusten jakaminen 
kuormitti sektoria erittäin merkittävästi.

Avustusten budjettia korotettiin 50 000 euroon vuoden 2007 
40 000 eurosta. Korotus tuli todelliseen tarpeeseen, sillä 
vuonna 2007 avustus oli jäänyt myöntämättä monille hyville 
hakemuksille. Edelleen korotuksen jälkeenkin hakemuksia 
jouduttiin hylkäämään budjetin takia.

Toiminta-avustuksia ja korotettuja toiminta-avustuksia jaet-
tiin keväällä yhteensä 45 740 euroa, jolloin voitiin jättää myös 
hieman varoja jaettavaksi syksyllä projektiavustuksina. Vuo-
den aikana ylioppilaskunnalle ei kuitenkaan tullut sopivia 
projektiavustushakemuksia, minkä takia projektiavustuksia 
ei jaettu. Projektiavustuksien hakemista lienee vähentänyt 
tuen hakeminen Teekkaritoiminnan edistämisrahastolta, 
joka myönsi vuoden aikana tukea monenlaisille teekkareiden 
projekteille. Vuoden 2009 aikana on tavoite jakaa suurempi 
osa avustuksille budjetoiduista varoista keväällä toiminta-
avustuksina ja korotettuina toiminta-avustuksina.
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Aalto-yliopiston ”Huippuyliopisto”-
työnimi herätti TKY:n hallituksessa 
kiinnostuksen suunnata vierailulle 
muutamaan arvostettuun yliopis-
toon, jotta hanketta valmistelevilla 
opiskelijoillakin olisi omakohtaista 
näkemystä muista yliopistoista. Mat-
kakohteeksi valittiin kaksi nimekästä 
yliopistoa Englannista; Cambridge ja 
Oxford. Matkalle asetetut tavoitteet 
olivat monimuotoiset korkeakoulun-
hallintorakenteesta opiskelijakulttuu-
riin ja opiskelijoiden edunvalvonnas-
ta asuntoloihin/kampusratkaisuihin.

Matkan aikana pääsimme tutustu-
maan yliopistojen toimintaan erittäin 
laajasti. Cambridgen The Graduate 
Unionin, ylioppilaskunnan kanssa käy-
dyissä Keskusteluissa saatiin ensima-
kua Cambridgen mielenkiintoiseen 
rakenteeseen collegen, osastojen, yli-
opiston ja opiskelijoiden välisistä suh-
teista. Matematiikanlaitoksella silmiin-
pistävää olivat merkittävät avoimet 
ryhmätyötilat ja vahva halu luoda yh-
teisiä kohtaamispaikkoja henkilökun-
nan ja opiskelijoiden välille. Isäntänä 
ollut Spiros Adams-Florou korostikin 

useaan otteeseen kuinka vahvasti opis-
kelijat ja professorit tekevät yhteistyö-
tä. Vaikuttavin esimerkki löytyi kuiten-
kin collegen tarjoamasta ”supervisor” 
roolista, jossa collegessa oleva mate-
matiikan professori/fellow seuraa jo-
kaisen alansa opiskelijan edistymistä 
ja järjestää jatkuvasti kahdenkeskeisiä 
keskustelutilaisuuksia etenemisestä. 

Oxfordin vierailun keskeinen anti liit-
tyi opiskelijoiden tuntemuksiin opis-
kelusta, college-tason yhteisöllisyys 
sekä erinäisten sosiaalisten ryhmit-
tymien merkitys opiskeluun ja elämi-
seen. Useissa tilaisuuksissa oli paikalla 
Cambridgen tapaan niin perusopis-
kelijoita kuin jatko-opiskelijoita sekä 
henkilökuntaa. Huomattavaa oli myös, 
että monet paikalla olijat olivat vie-
raana toisista collegeista. Collegeiden 
välillä onkin myös paljon yhteistyötä 
henkilötasolla. 

Merkillepantavaa olivat lisäksi opiske-
lijoiden syyt pyrkiä Oxfordiin: 1. maine 
ja 2. mahdollisuus toteuttaa itseään. 
Samalla huomattiin mielenkiintoinen 
piirre; kenelläkään sisään päässeistä ei 

ollut itsestään selvyys pääsykokeiden 
jälkeen, että heidät tultaisiin valitse-
maan. Paikallinen pääsykoe-proses-
si ottaa huomioon erittäin kirjavan 
määrän tekijöitä vaatien merkittävästi 
enemmän kuin esimerkiksi suomalai-
nen ”ulkoaopettelu”-periaate. 

Vierailu Said Business Schoolissa osoit-
ti, minkälaisia moderneja opetustiloja 
on mahdollista toteuttaa esimerkiksi 
100 hengelle. Kaarevat luentosalit, jois-
sa opettaja on keskiössä ja kolme riviä 
pöytiä kaartaa huonetta eri tasoissa, 
olivat erittäin vaikuttava näky. Tilojen 
valmis yhteensopivuus verkko-opetuk-
sen ja kannettavien tietokoneiden su-
juva käyttö olivat omiaan herättämään 
kehitysehdotuksia aiemmin nähtyihin 
opetustiloihin

Matkan jälkeen on syytä todeta, että 
matkalle asetut tavoitteet saavutettiin 
oivallisesti ja Oxfordista saatiin myös 
vastavierailijat TKY:n 136 vuosijuhliin. 
Toivottavasti tulevat toimijat jatka-
vat muihin yliopistoihin tutustumista!

TKY goes Cambridge & Oxford
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1.9.4 Yhdistysohjesäännön päivitys

Yhdistysohjesäännön päivitys aloitettiin sektorilla kevään 
aikana ja saatiin valmiiksi edustajiston hyväksyessä uuden 
ohjesäännön marraskuun kokouksessaan.

Valmistelun aikana säännöstä keskusteltiin hallituksessa, 
edustajistossa, sääntövaliokunnassa ja kiltaneuvostossa. Tä-
män lisäksi edustajistoryhmiltä kerättiin kommentteja säh-
köpostitse.

Päivityksen tärkeimpiä muutoksia olivat ohjesäännön raken-
teen selkeyttäminen ja Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan 
tuoma yhdistysten välisen yhteistyön helpottaminen.

Lisäksi valmistelussa keskusteltiin mahdollisuudesta lieventää 
ensimmäisen rekisterin vaatimuksia. Nykyisen ohjesäännön 
mukaan yhdistyksen äänivaltaisten jäsenten tulee olla ylioppi-
laskunnan jäseniä, ja tätä harkittiin lievennettävän siten, että 
riittäisi, jos 2/3 äänivaltaisista jäsenistä olisi ylioppilaskunnan 
jäseniä. Lopulta hallitus ja edustajisto päätyivät kuitenkin sii-
hen, että säilytetään vaatimukset ennallaan.

1.9.5 Kiltayhteistyö

Kiltojen ja TKY:n välinen perinteinen yhteistyö jatkui vah-
vana ylioppilaskunnan toimikuntien ja kiltakummitoimin-
nan myötä.

Kiltaneuvosto
Kiltojen puheenjohtajista koostuva kiltaneuvosto kokoon-
tui järjestövastaavan ohjauksessa noin kerran kuukaudessa. 
Kokouksissa käsiteltiin kiltojen yhteisiä asioita ja välitettiin 
tietoa ylioppilaskunnan ja kiltojen välillä. Erityisesti keskus-
telua herättivät kandiohjelmien uudistus, ylioppilaskuntien 
yhdistyminen, yhdistysohjesäännön päivittäminen. Lisäksi 
vuoden aikana on pidetty esillä kiltahuoneiden kassakaap-
peja, joiden hankinta etenee vuoden 2009 aikana.

Kiltaneuvosto vietti kesäpäiviä kesäkuussa Tampereen lä-
hellä. Lisäksi kiltaneuvosto vieraili keväällä Tampereella 
paikallisen kiltaneuvoston luona ja isännöi syksyllä tampe-
relaisten vastavierailua.

Kiltakummitoiminta
Perinteen mukaisesti TKY:n hallituksen jäsenille puheenjoh-
tajaa lukuun ottamatta jaettiin yhdestä kahteen kummikiltaa. 
Kiltakummitoiminnan tavoitteena oli edistää tiedonkulkua 

kiltojen ja ylioppilaskunnan välillä, ja madaltaa kiltojen kyn-
nystä ottaa yhteyttä ylioppilaskuntaan. Kiltakummit pitivät 
yhteyttä kiltoihin vierailemalla niiden hallitusten kokouk-
sissa ja vuosijuhlissa.

1.9.6 Yhdistysten tukeminen ja neuvonta

Yhdistysten tukeminen ja neuvonta jatkui perinteisin me-
netelmin. Yhdistyksiltä tuli sektorille säännöllisesti yhtey-
denottoja, ja yhdistyksiä neuvottiin mm. sääntöasioiden, 
ylioppilaskuntien yhdistymisen ja yhdistyksen perustamisen 
tiimoilta. Lisäksi yhdistyksiä tiedotettiin tuttujen kiltojen ja 
yhdistysten sähköpostilistojen avulla.

Uudet yhdistykset
Vuosi 2008 oli erittäin aktiivista aikaa uusien yhdistysten 
perustamiselle. Vuoden aikana edustajisto hyväksyi TKY:
n yhdistysluetteloon ja sen ensimmäiseen rekisteriin kah-
deksan yhdistystä:
- Atheos – Ateistiteekkarit
- Otaniemen Karaokelaulajat OtaKaLa
- Otaniemen rytmipelaajat PRO
- Otapokeri
- PolyGame
- Teekkarisaunojat
- Teekkarisivarit
- Konstruktiokerho (herätettiin henkiin) 
Vuoden lopulla yhdistysluettelossa oli noin 140 
ensimmäisen rekisterin ja 15 toisen rekisterin 
yhdistystä. Lisäksi käynnissä oli neljän yhdistyksen 
perustaminen tai hakeutuminen yhdistysluetteloon.
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2.1 Ylioppilaskunnan jäsenet

TKY:n varsinaisia jäseniä ovat kaikki Teknillisessä korkea-
koulussa alempaa tai ylempää korkeakoulututkinta suorittavat 
opiskelijat. Opiskelija, joka suorittaa korkeakoulussa muuta 
tutkintoa, voi halutessaan liittyä ylioppilaskunnan jäsenek-
si. Syksyllä 2008 ylioppilaskunnalla oli 10 603 jäsentä, joista 
jatko-opiskelijajäseniä 239. Jäsenistä 7136 kuului johonkin 
kiltaan. Ruotsinkielisiä oli 742.

2.2 Edustajisto

2.2.1 Yleistä edustajistosta

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnan ylintä päätösval-
taa käyttää 45-jäseninen edustajisto. Ylioppilaskunnan jäsenet 
valitsevat edustajiston suhteellisilla vaaleilla joka toinen vuo-
si. Vuosi 2008 oli vuoden 2007 syksyllä valitun edustajiston 
ensimmäinen toimintavuosi. Edustajiston puheenjohtajana 
toimi Leeni Knight, 1. varapuheenjohtajana Olli Laine ja 2. 
varapuheenjohtajana Kaarina Kaste. 

Edustajiston vuoden tärkeimpänä teemana oli ylioppilaskun-
tien yhdistyminen. Tätä teemaa käsiteltiin vuoden jokaisessa 
kokouksessa sääntömääräisten ja muiden käsiteltävien asi-
oiden lisäksi. Edustajisto keskusteli yhdistymiseen liittyvistä 
linjauksista sekä muun muassa päätti yhdistymiseen liitty-
vistä periaatteista loppuvuodesta. Alkusyksystä edustajiston 
puheenjohtajisto järjesti yhdessä KY:n ja TOKYOn edusta-
jistojen puheenjohtajistojen kanssa aalto-tapaamisen, johon 
osallistuivat kaikki kolme edustajistoa. Tapahtuma onnistui 
yli odotusten ja iltapäivän vakavampaa ohjelmaan sekä illan 
kevyempään ohjelmaan osallistui noin 70 henkeä. 
Muita edustajiston käsittelyyn tulleita laajempia asioita oli-
vat Polyteekkari-lehden päätoimittajan valinta, TTEY:n tu-
levien oikeudenkäyntikulujen käsittely, tulevien kunnallis-
vaalien teemat sekä Svenska Studerandes Intresseföreningen 
jäseneksi hakeminen. 

Polyteekkari-lehden uudeksi päätoimittajaksi valittiin kevään 
viimeisessä kokouksessa Janne Luotola. Edustajiston aiemmin 
perustama Polyteekkarin päätoimittajan valintatoimikunta 
oli etsinyt ehdokkaita pestiin sekä esihaastatellut ehdokkaat. 
Lopulliseen valintaan päätyi kaksi henkilöä, joista Luotola 
voitti selkeällä enemmistöllä edustajiston äänestäessä. 

Teekkaritoiminnan edistämisyhdistys pyysi edustajistolta 
keväällä kantaa yhdistyksen tulevien oikeudenkäyntikulujen 
takaamisesta. Edustajisto päätyi kahden keskustelukerran jäl-
keen jatkaa lämminhenkistä yhteistyötä TTEY:n johtokunnan 
kanssa, sekä seurata tilanteen kehittymistä ja tarpeen vaati-
essa harkita uudelleen takauksen myöntämistä.

Kevään viimeisessä kokouksessa edustajisto päätti myös tu-
levien kunnallisvaalien vaikuttamisen teeman. Teekkareiden 
kunnallisvaaliteemaksi päätettiin ”Teekkarit kunnan voima-
varaksi!”. Teeman pohjalta kolmeksi kärkiaiheeksi muodos-
tuivat opiskelija-asuminen, joukkoliikenne sekä opiskelijoi-
den hyvinvointi. 

Edellä mainittujen asioiden lisäksi edustajisto käsitteli myös 
sääntömääräiset asiansa muun muassa hyväksymällä TKY:n 
tilinpäätöksen ja budjetin sekä valitsemalla taloustoimikunnan 
ja muiden sääntömääräisten kokoonpanojen jäsenet. 
Tiukkojen päätösten lisäksi edustajisto vietti myös yhteistä 
vapaa-aikaa alkuvuoden koulutuksen jälkeisillä sitseillä sekä 
loppuvuoden joulujuhlassa. Vuoden 2008 edustajisto oli eri-
tyisen tiivis porukka, jossa keskustelua riitti. Tämä näkyi po-
sitiivisesti myös edustajiston kokouksissa.

2.2.2 Edustajiston jäsenet

Ylioppilaskunnan edustajistoon kuuluu 45 jäsentä, ja edusta-
jiston varajäseniä ovat kaikki edustajistovaaleissa kannatusta 
saaneet muut ehdokkaat. Eronneen, esteellisen tai estyneen 
jäsenen tilalle kutsutaan vaalijärjestyksen mukaisesti vara-
jäsen ensisijaisesti kyseisen varsinaisen jäsenen vaaliliitosta. 
Mikäli vaaliliiton varajäseniä ei ole käytettävissä, kutsutaan 
varajäsen kyseisen vaaliliiton vaalirenkaasta tai tämänkin 

2 Ylioppilaskunnan 
organisaatio
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ollessa mahdotonta koko vaalituloksen perusteella ensim-
mäisinä käytettävissä olevista henkilöistä.

Edustajiston puheenjohtajana vuonna 2008 toimi Leeni 
Knight, ensimmäisenä varapuheenjohtajana Olli Laine ja 
toisena varapuheenjohtajana Kaarina Kaste.

Edustajiston kokouksiin vuoden 2008 aikana osallistuivat 
seuraavat edustajiston jäsenet ja varajäsenet (suluissa läsnä-
olokerrat edustajiston kokouksissa):

Aaltonen Toni (1) Abdul-Rahman Salum (1) Alikoski Satu (4)
Andtsjö Janne (2) Aro Oskari (1) Blomqvist Kim (2)
Eerikäinen Laura (3) Eloranta Tuomo (6) Eloranta Tuukka (5)
Halminen Katri (11) Harjanne Atte (11) Heikkinen Oskari (9)
Heikkinen Petri (1) Heinänen Victor (2) Hilska Otto (9)
Hovi Ferrix (1) Hukkinen Salli (1) Hyppölä Mikko (11)
Häivälä Harri (1) Hölttä Pasi (10) Ignatiew Iija (1)
Ilmavirta Antti (2) Jäämaa Juha (1) Kalasniemi Jani (2)
Kaste Kaarina (11) Kekki Elina (10) Keskinen Anna (8) 
Kiijärvi Laura (6) Kivelä Janne (9) Knight Leeni (4) 
Knight Sebastian (1) Kontro Tuomas (1) Käki Janne (2) 
Lahtiharju Tapio (5) Lahtinen Salli (5) Laine Olli (10) 
Laukia Arjo (1) Liedes Riikka (9) Liuko Janne (6) 
Lähdetie Artturi (10) Lönn Henri (7) Marttiini Markus(9) 
Marttila Terhi (5) Matinlauri Antti (11) Meronen Teemu (1)
Mylläri Akseli (9) Mäkelä Lauri (4) Neuvonen Lauri (1)
Nousiainen Tiia (5) Ojanen Maija (9) Ojanen Maija, (1)
Osmala Olli-Pekka (1) Paasonen Tuomas (2) 
Pakkanen Lauri (8) Pekkarinen Karoliina (10) Peltola Janne (9)
Peltonen Christian (1) Perälä Juho (10) Pesonen Tuomo (9)
Pohjonen Pekka (7) Poikolainen Ville (9) Putto Miikka (6)
Päiväläinen Aleksi (7) Pätynen Mikko (3) Rantala Eero (11)
Raudasoja Satu (4) Rautavaara Erika (1) Reiman Lauri (1)
Rex Anders (7) Ristimäki Miro (7) Roimola Matias (1)
Roselius Erica (10) Saarinen Ville (1) Sarvaranta Anni (1)
Seikola Marko (1) Sepponen Mari (2) Silén Robert (11)
Sillanpää Mikko (2) Sjöberg Mikko (6) Somppi Joonas (1)
Sorensen Juha (6) Tenho Elina (1) Tikanmäki Johanna (1)
Tikkanen Päivi (1) Tuominen Niko (1) Tuomiranta Arttu (1)
Vehviläinen Otto (6) Vepsäläinen Henna (4) Vesanen Riina (5)
Westenius Mikke (1) Vilpas Sonja (8) Virmiala Juha (5)
Voipio Timo (2) Vuoristo Varpu (9) Väkevä Minna (10) 
Änkö Matti (1)

Edustajistosta erosi toimikauden aikana valmistumisen ja yli-
oppilaskunnan toiminnasta poistumisen johdosta tai muista 
syistä yhteensä 16 edustajiston jäsentä ja varajäsentä.

2.2.3 Edustajiston kokoukset ja päätös-
luettelot

Edustajisto piti toimikautensa aikana yhteensä 10 kokousta, 
sisältäen ennen kalenterivuoden alkua pidetyn yhdistetyn 
järjestäytymis- ja vaalikokouksen.

Kokouksissa tehtiin seuraavat päätökset:

Kokouksessaan 1/2008 (14.11.2007) 
edustajisto päätti:

 ■ todeta edustajiston ja edustajistoryhmien kokoonpanot 
liitteen 7 mukaiseksi.

 ■ valita Leeni Knightin edustajiston puheenjohtajaksi vuo-
delle 2008.

 ■ valita Christian Peltosen hallituksen muodostajaksi.

 ■ Koska hallituksenmuodostajaksi valitulla ei vielä ollut esittää 
ehdotusta hallituksen kokoonpanoksi, esitti puheenjohtaja 
kokoustauon julistamista siten, että kokousta jatkettaisiin 
28.11.2007 kello 18.00.

 ■ valita edustajiston ensimmäiseksi varapuheenjohtajaksi Olli 
Laineen ja toiseksi varapuheenjohtajaksi Kaarina Kasteen.

 ■ valita TKY:n hallituksen vuodelle 2008 hallituksenmuo-
dostajan ehdotuksen mukaisesti:

Christian Peltonen, puheenjohtaja

Kuvaaja: Paula Partanen
Edustajisto valitsi puheenjohtajakseen Leeni Knightin 14.11.2007
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Muut jäsenet:

Juuso Laatikainen
Petri Valkama
Petri Heikkinen
Markus Heimonen
Anni Sarvaranta
Lauri Reiman
Katariina Nyman
Sebastian Knight

Pääsihteeri totesi, että edustajiston tekemän hallituksen valin-
nan johdosta valitut hallituksen jäsenet ovat esteellisiä toimi-
maan edustajiston jäseninä tai varajäseninä. Tämän johdosta 
Kontro ja Vepsäläinen ovat läsnä kokouksessa äänivaltaisina 
jäseninä Sarvarannan ja Reimanin tilalla.

 ■ valita TKY:n tilintarkastusyhteisöksi Pricewaterhouse-
Coopperin, KHT Kari Lydman päävastuullisena tilintar-
kastajana, tilintarkastusyhteisön varamieheksi KHT Matti 
Jyrkkiön. Tilintarkastajille maksetaan palkkio kohtuulli-
sen laskun mukaan.

 ■ nimittää jatkuvuustoimikunnan puheenjohtajan ja jäsenet 
(erovuoroisuuden alkamisvuosi) seuraavasti:

Jouni Lounasmaa, pj (2009)

Kim Hacklin (2011)
Anna Himmanen (2011)
Saku Mantere (2009)
Jyrki Noponen (2010)
Marcus Nybergh (2010)
Mari Puoskari (2010)
Jukka Seppänen (2009)
Ville Taajamaa (2011)

Kokouksessaan 2/2008 (31.1.2008) 
edustajisto päätti:

 ■ nimittää yleisvaliokunnan puheenjohtajaksi 
Leeni Knightin sekä jäseniksi ja heidän 
henkilökohtaisiksi varajäsenikseen:

Liedes Riikka Mäkelä Lauri
Hyppölä Mikko Harjanne Atte
Kivelä Janne Vilpas Sonja
Peltola Janne Mylläri Akseli
Halminen Katri Ojanen Maija
Roselius Erica Lahtiharju Tapio
Väkevä Minna Kekki Elina

 ■ nimittää sääntövaliokunnan puheenjohtajaksi Kaisa 
Pohjosen sekä jäseniksi seuraavat henkilöt:

Janne Andtsjö
Kim Blomqvist
Pasi Hölttä
Eero Rantala
Satu Raudasoja
Henna Vepsäläinen
Matti Änkö
Oskari Aro
Mikko Lehto

Lisäksi TKYE myönsi Maija Tiitiselle puhe- ja läsnäolo-
oikeuden sääntövaliokunnan kokouksiin.

 ■ muodostaa strategiatoimikunnan. Toimikunnan tavoitteena 
on käydä keskustelua ylioppilaskunnan strategisista suun-
taviivoista ja tuoda näitä esille edustajistolle. Toimikunta 
tukee samalla TKY:n hallituksen työtä ylioppilaskunnan 
tulevaisuuden suunnittelussa.

TKYE päätti nimittää strategiatoimikunnan puheenjohtajak-
si Olli Laineen sekä valita jäseniksi suoritetun suhteellisen 
vaalin perusteella seuraavat kuusi henkeä:

Pekka Pohjonen
Terhi Marttila
Robert Silén
Satu Alikoski
Salli-Maija Lahtinen
Otto Palonen
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Taloustyöryhmän tehtävänä on seurata TKY:n budjetin toteu-
tumista ja osallistua budjetointiin. Tämän lisäksi työryhmä voi 
suorittaa muita toimenpiteitä, jotka edesauttavat edustajiston 
vaikutusmahdollisuuksia talousasioiden käsittelyssä.

TKYE päätti nimittää taloustyöryhmän puheenjohtajaksi 
Kaarina Kasteen sekä jäseniksi seuraavat henkilöt:

Toni Aaltonen
Esa Häkkinen
Janne Lehtonen
Jyrki Luukko
Markus Marttiini
Antti Matinlauri

 ■ täydentää Polyteekkarin päätoimittajan valintatoimikun-
taa nimittämällä siihen asiantuntijajäseniksi Esa Mäkisen 
ja Juha Stjärnstedtin.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

Kokouksessaan 3/2008 (13.3.2008)
edustajisto päätti:

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ Edustajiston toimikuntien ja valiokuntien lyhyet kuulu-
miset

 ■ Patentti niminen yhdistys on purkautunut 22.10.2007
 ■ Ylioppilaskuntien yhdistymisen kuulumiset
 ■ Yleisvaliokunnan pöytäkirja 1/2008
 ■ Änkö kertoi verenluovutuksesta viikolla 17

 ■ merkitä Audiopolin sääntömuutoksen tiedoksi ja säilyttää 
yhdistyksen ylioppilaskunnan yhdistysluettelon ensimmäi-
sessä rekisterissä, koska se edelleen täyttää ensimmäiseen 
rekisteriin kuulumisen vaatimukset.

 ■ muuttaa merkki-, lippu- ja kunnianosoitusohjesäännön 
pykälät 15, 18 ja 49 kuulumaan seuraavasti:

15 § Teekkarinauhan käyttöoikeus

Ylioppilaskunnan jäsenet ja entiset jäsenet ovat 
oikeutettuja käyttämään teekkarinauhaa akateemisissa 
juhlatilaisuuksissa sekä ylioppilaskuntaa edustaessaan.

Teekkarinauhaa kannetaan sukupuolesta riippumatta 

siten, että se kulkee vinosti oikealta olkapäältä 
rinnan yli. Miehet kantavat sitä juhlapuvussa 
liivin alla, arkipuvussa liivin päällä. Naiset voivat 
kantaa teekkarinauhaa yhtenäisenä nauhana 
juhlapuvun päällä tai ruusukkeena. Ruusuketta 
kannetaan oikealla puolella. Teekkarinauhaa 
älköön kannettako paljasta ihoa vasten.

18 § Kantaminen

Ylioppilaskunnan nauhaa kannetaan sukupuolesta 
riippumatta siten, että se kulkee vinosti oikealta 
olkapäältä rinnan yli. Miehet kantavat sitä 
juhlapuvussa liivin alla, arkipuvussa liivin päällä. 
Naiset voivat kantaa ylioppilaskunnan nauhaa 
yhtenäisenä nauhana juhlapuvun päällä tai 
ruusukkeena. Ruusuketta kannetaan oikealla puolella.

Ylioppilaskunnan nauhaa älköön 
kannettako paljasta ihoa vasten.

49 § Jämerän silmä –kunniamerkki

Teekkarikylän kunniamerkkinä toimii Jämerän silmä -
kiven muotoinen leveydeltään 24 mm ja korkeudeltaan 
38 mm suuruinen rintaneula. Jämerän silmä -
kunniamerkki voidaan myöntää kultaisena, hopeisena 
ja pronssisena. Merkit on numeroitu ja merkin aiheen 
on luovuttanut ylioppilaskunnalle Luolamiehet.

Hallitus voi myöntää Jämerän silmä -kunniamerkkejä 
viiden vuoden välein Teekkarikylän syntymäpäivän 
yhteydessä Kukan päivänä konsultoituaan merkin 
lahjoittajatahon edustajia. Kultaiset merkit on 
varattu Teekkarikylän kunniatalonmiehille. 
Hopeinen tai pronssinen merkki voidaan myöntää 
Teekkarikylän puolesta ansiokkaasti toimineelle 
henkilölle tai Teekkarikylän toiminnassa 
ansioituneelle nykyiselle tai entiselle asukkaalle.

 ■ että edustajiston työjärjestyksen 7. luvun § 25 kolmanneksi 
momentiksi lisätään:

”Sääntövaliokunta on päätösvaltainen, kun vähintään puolet 
(1/2) sen jäsenistä on läsnä, heidän joukossaan puheenjoh-
taja tai varapuheenjohtaja.”
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 ■ palauttaa valmisteluun edustajiston päätöksen TKY:n kan-
nasta TTEY:n tuleviin oikeudenkäyntikuluihin

 ■ merkitä ylioppilaskunnan toimintasuunnitelman 
toteuttamissuunnitelman tiedokseen.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

Kokouksessaan 4/2008 (17.4. 2008)
edustajisto päätti

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ Edustajiston toimikuntien ja valiokuntien kuulumiset
 ■ Innovaatioyliopiston säätiön hallitukseen etsitään 
edustajaa opiskelijoiden kuulemisen kautta

 ■ Uusi kiinteistöpäällikkö Esa Markkanen esittäytyi
 ■ Ylioppilaskuntien yhdistymisen kuulumiset
 ■ Yleisvaliokunnan pöytäkirja 2/20008
 ■ Sääntövaliokunnan pöytäkirja 2/2008
 ■ TEK:n hallitukseen etsitään opiskelijoiden edustajaa
 ■ Pohjonen kehotti kaikkia menemään luovuttamaan verta

 ■ merkitä tiedokseen Otaniemen Rytmipelaajat PRO:n sään-
nöt ja merkitä sen TKY:n yhdistysluettelon ensimmäiseen 
rekisteriin.

 ■ merkitä tiedokseen Otaniemen Karaokelaulajat OtaKaLa:
n säännöt ja merkitä sen TKY:n yhdistysluettelon ensim-
mäiseen rekisteriin.

 ■ merkitä tiedoksi TKY:n vuosikertomuksen vuodelta 
2007.

 ■ merkitä tiedoksi TKY:n tuloslaskelman, taseen ja tilinpää-
tökseen liittyvän toimintakertomuksen vuodelta 2007.

 ■ merkitä tiedoksi tilintarkastuskertomuksen vuodelta 2007.

 ■ vahvistaa vuoden 2007 tilinpäätöksen ja jättää ylijäämästä 
1 185 370,42 euroa yli- ja alijäämätilille.

 ■ myöntää tili- ja vastuuvapauden vuoden 2007 hallituk-
selle ja muille tilivelvollisille. 

 ■ nimittää taloustoimikunnan seuraavasti:

Tuomo Lähdesmäki puheenjohtaja (erovuorossa 2009)
Matti Carpén  (erovuorossa 2009)
Kari Inkinen  (erovuorossa 2009)
Kari Karvonen  (erovuorossa 2010)
Mikko Majuri  (erovuorossa 2009)
Christian Peltonen (erovuorossa 2010)
Antti Savolainen  (erovuorossa 2009)

 ■ jatkaa lämminhenkistä yhteistyötä TTEY:n johtokunnan 
kanssa, sekä seurata tilanteen kehittymistä ja tarpeen 
vaatiessa harkita uudelleen takauksen myöntämistä.

1) myydä omistamansa osuuden Luolamiehentien 
ja Otarannan kulmassa olevasta maa-alueesta 
liitekartan mukaisesti Espoon kaupungille vähintään 
samaan neliöhintaan ja vähintään yhtä edullisin 
ehdoin kuin kaupunki ostaa maata muilta alueen 
maanomistajilta mainittua tarkoitusta varten,

2) myydä omistamansa osuuden Luolamiehentien 
ja Otarannan kulmassa olevasta maa-alueesta 
sekä osuuden Otarannassa rannassa sijaitsevasta 
vesijättömaasta liitekartan mukaisesti rantahotellin 
tonttia hallinnoivalle kiinteistöyhtiölle sellaiseen 
hintaan ja sellaisin ehdoin, jotka ovat vähintään 
sellaiset kuin kohdan 1) maa-alueen myynnissä,

3) valtuuttaa hallituksen tekemään lopullisen 
kaupan sekä allekirjoittamaan kauppakirjan 
kohdan 1) osalta suoraan ja kohdan 2) 
osalta kuultuaan taloustoimikunnan 
kannan tarjottuun hintaan ja ehtoihin.

4) hyväksyä autopaikkoja (33) koskevan 
rasitesopimuksen siirron myynnin kohteena olevalta 
maa-alueelta TKY:n omistamalle tontille Otahallin 
toisella puolella (liitekartta) ja valtuuttaa hallituksen 
sopimaan asiasta ja allekirjoittamaan sopimuksen.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen vastauksen Peltolan ponteen 
ylioppilaskuntien yhdistymisprojektista.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen vastauksen Peltolan ponteen 
opiskelijan tietojärjestelmätunnustuen sulkemisesta TKK:
ssa.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.
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Kokouksessaan 5/2008 (15.5.2008) 
edustajisto päätti:

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ TKYH on valinnut kokouksessaan 14/2008 
OUBS:n päätoimittajaksi Maria Viitasen

 ■ Suunnittelusihteeri Jarmo Mäkelä esittäytyi.
 ■ Sääntövaliokunnan pöytäkirja
 ■ Yleisvaliokunnan pöytäkirja
 ■ Edustajiston toimikuntien ja 
valiokuntien lyhyet kuulumiset

 ■ Polytekarna-edustajistoryhmä ilmoitti 
kirjallisesti uudesta kokoonpanostaan

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

 ■ merkitä tiedokseen Teekkarisaunojat –nimisen yhdistyk-
sen säännöt ja merkitä sen TKY:n yhdistysluettelon ensim-
mäiseen rekisteriin.

 ■ merkitä tiedokseen Otapokeri –nimisen yhdistyksen sään-
nöt ja merkitä sen TKY:n yhdistysluettelon ensimmäiseen 
rekisteriin.

 ■ valita Janne Luotolan Polyteekkari-lehden päätoimittajaksi 
ajalle 1.8.2008 – 31.5.2009.

 ■ kunnallisvaalityön teemaksi ”Teekkarit kunnan voimavarak-
si!” -aihetta, jonka kolme kärkiaihetta ovat opiskelija-asumi-
nen, joukkoliikenne sekä opiskelijoiden hyvinvointi.”

 ■ ehdottaa, että Valtioneuvosto nimittäisi Saku Mantereen 
tai Marika Schauppin Innovaatioyliopiston säätiön hal-
litukseen.

 ■ että ylioppilaskunnan vuoden 2009 budjetti laaditaan si-
ten, että jäsenmaksulla kustannetaan vain TKY:n perustoi-
minnasta aiheutuvat kustannukset edellisvuosien tapaan. 
Innovaatioyliopistohankkeesta aiheutuvien kustannusten 
kattamiseksi turvaudutaan ylioppilaskunnan menojen 
kattamiseksi tavallista suuremmalla subventiolla sijoitus-
omaisuudesta.

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun ylioppilaskuntien 
yhdistymisprojektin tilanteesta.

Kokouksessaan 6/2008 (18.9.2008) 
edustajisto päätti:

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ TKY hakee koulutuspoliittista sihteeriä ja kyläsihteeriä
 ■ Ota-Amnesty on siirtynyt yhdistysluettelon toiseen rekis-
teriin sääntömuutoksen johdosta

 ■ TKY:n esitys Aalto-yliopiston kampusratkaisuksi
 ■ Aalto-ylioppilaskuntien tapaaminen
 ■ OT:n ryhmän järjestäytyminen: Atte Harjanne on uusi ryh-
män pj, Alikoski jatkaa vpj:nä

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

 ■ myöntää Saku Mantereelle eron jatkuvuustoimikunnasta, 
jotta Mantere nähdään puolueettomana hänen tehdessään 
yhteistyötä tulevan Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan eri 
toimijoiden kanssa.

 ■ perustaa työryhmän edistämään vuoden 2009 hallitukseen 
ja edustajiston puheenjohtajistoon hakeutumista. TKYE 
päätti nimittää työryhmän puheenjohtajaksi Kaisa Pohjo-
sen ja jäseniksi Karoliina Pekkarisen ja Matti Änkön. Työ-
ryhmä voi tarvittaessa täydentää itseään.

 ■ käydyn keskustelun pohjalta lakkauttaa taloustyöryhmän 
ja muuttaa valiokuntien ja toimikuntien kokoonpanot kuu-
lumaan seuraavasti:

Yleisvaliokunta
Ojanen Maija Mäkelä Lauri
Hyppölä Mikko Harjanne Atte
Kivelä Janne Vilpas Sonja
Peltola Janne Mylläri Akseli
Halminen Katri [ei varajäsentä]
Roselius Erica Vesanen Riina
Väkevä Minna Kekki Elina

Strategiatoimikunta
Terhi Marttila
Robert Silén
Satu Alikoski
Salli-Maija Lahtinen
Varpu Vuoristo
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Sääntövaliokunta
Janne Andtsjö
Kim Blomqvist
Pasi Hölttä
Eero Rantala
Satu Raudasoja
Henna Vepsäläinen
Matti Änkö
Oskari Aro
Mikko Lehto

 ■ nimittää seuraavat henkilöt:

Kemian ja materiaalitieteiden koulutusneuvosto
Varsinainen jäsen: Sampsa Veijalainen
Varajäsenet: Erika Rautavaara ja Victor Heinänen

Informaatio- ja luonnontieteiden tiedekuntaneuvosto
Varajäsen: Tuuli Mäkinen

Puheenjohtaja julisti kokoustauon kello 
18.26. Tauolta palattiin kello 18.33.

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun ylioppilaskuntien 
yhdistymisprojektin tilanteesta.

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun Aalto-yliopiston 
ylioppilaskunnan ensimmäisistä edustajistovaaleista ja nii-
den vaalijärjestyksestä.

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun Aalto-yliopiston 
ylioppilaskunnan jäsenmaksusta keväälle 2010.

Kokouksessaan 7/2008 (2.10.2008) edusta-
jisto päätti:

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ OUBS:n päätoimittaja Maria Viitanen esittäytyi
 ■ Kaisa Pohjonen kertoi tyrkkyryhmän suunnittelemasta 
tiedottamisesta

 ■ Juuso Laatikainen kertoi, että Espoon kaupunkisuunnittelu-
lautakunta on päättänyt ehdottaa Otaniemen metroaseman 
kaavan ulottamista ostoskeskuksen ja Dipolin alueelle.

 ■ merkitä tiedokseen Atheos – Ateistiteekkarit -nimisen yh-
distyksen säännöt ja merkitä sen TKY:n yhdistysluettelon 
ensimmäiseen rekisteriin.

 ■ merkitä tiedokseen Polygame ry:n säännöt ja merkitä sen 
TKY:n yhdistysluettelon ensimmäiseen rekisteriin.

 ■ että TKY eroaa Opiskelijoiden liikuntaliitto ry:stä ja vel-
voitti hallituksen jättämään eroilmoituksen välittömästi 
liiton hallitukselle.

 ■ kultaisten kunniamerkkien myöntämisestä liitteen 10 mu-
kaisesti. Liite on salainen ylioppilaskunnan vuosijuhlassa 
tapahtuvaan päätöksen julkistamiseen asti.

 ■ valita taloustoimikuntaan DI, FM Kari Vatasen (erovuorossa 
2010), taloustoimikunnan muut jäsenet ovat edustajiston 
kokouksessaan 4/2008 tekemän päätöksen mukaisesti

Tuomo Lähdesmäki puheenjohtaja (erovuorossa 2009)
Matti Carpén (erovuorossa 2009)
Kari Inkinen (erovuorossa 2009)
Kari Karvonen (erovuorossa 2010)
Mikko Majuri (erovuorossa 2009)
Christian Peltonen (erovuorossa 2010)
Antti Savolainen (erovuorossa 2009)

 ■ velvoittaa hallituksen valmistelemaan vuoden 
2009 talousarvion niin, että ylioppilaskunnan 
jäsenmaksun YTHS:n osuutta sisältämätöntä osaa 
syyslukukaudelle 2009 ei tarvitsisi nostaa.

 ■ hyväksyä liitteen 13 mukaisen erillistalousarvion 9/2008–
12/2009 ylioppilaskuntien yhdistymishankkeeseen.

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun 
ylioppilaskuntien yhdistymisprojektin tilanteesta.

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun 
Suomen ylioppilaskuntien liitto ry:n 
toimintasuunnitelmaluonnoksesta vuodelle 2009.
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Kokouksessaan 8/2008 (23.10.2008)
edustajisto päätti:

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ Pekkarinen ilmoitti, että edustajistolle on perustettu IRC-ka-
nava #edari irc-nettiin. Kanava on tarkoitettu asioiden puintiin.

 ■ Pohjonen kertoi, että hallituksenmuodostajan paneeli käy-
dään ensi keskiviikkona TKK:n päärakennuksella.

 ■ Hölttä ilmoitti Luovan renkaan muuttaneen toimihenki-
löitään liitteen 7.3 mukaisesti.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

 ■ pidentää pääsihteerin toimikautta hakemuksen mukaisesti 
vuoden 2009 loppuun.

 ■ hyväksyä liitteen 10 mukaisen TKY:n sosiaalipoliittisen 
linjapaperin vuosille 2008–2009.

 ■ hakea Svenska Studerandes Intresseförening rf (SSI) -nimi-
sen yhdistyksen jäsenyyttä ja valtuuttaa hallituksen ryhty-
mään asian vaatimiin toimenpiteisiin.

 ■ kannattaa ylioppilaskuntien yhdistymiseen liittyen seu-
raavia periaatteita:

Aalto-yliopiston ylioppilaskuntaan siirtyy TKY:n 
omaisuus kokonaisuudessaan yleisseuraantona. TKY 
pitää asuntojensa, sijoitus- ja muun omaisuutensa 
täysimääräistä siirtymistä edellytyksenä uuden 
ylioppilaskunnan velvoitteiden ja tehtävien toteuttamiselle. 
TKY ei harkitse omaisuuden säätiöimistä tai muulla 
tavoin siirtämistä ylioppilaskunnan ulkopuolelle. 
Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan asuntokohteiden 
tulee ensisijaisesti olla kaikkien jäsenten käytössä 
rajoituksetta. TKYE hyväksyy kuitenkin, että joissain 
asuntokohteissa voi siirtymäajaksi olla perustellusta 
syystä ensisijaisuuksia kauppatieteiden opiskelijoille.
Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan tulisi 
asunnontarjonnassaan pyrkiä siihen, että vuokrataso 
on kaikille opiskelijoille mahdollisimman edullinen, 
kuitenkin huomioiden toiminnan jatkuvuuden 
taloudelliset edellytykset. Lähtökohtana tulee olla, 
että asukkaiden vuokra ei nouse, eikä palvelutaso 
laske ylioppilaskuntien yhdistymisen seurauksena.
Aalto-yliopiston ylioppilaskuntaa rakennetaan 
tulevia sukupolvia ajatellen Aalto-yliopiston 
ylioppilaskunnan kaikkien jäsenten parhaaksi.

 ■ merkitä tietoonsa käydyn keskustelun ehdotuksesta Aalto-
yliopiston ylioppilaskunnan rahoituksen vähimmäistasosta.

Kokouksessaan 9/2008 (13.11.2008) edus-
tajisto päätti:

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ Sebastian Knight ilmoitti, että ylioppilaskunnan 136. vuo-
sijuhlaa juhlisti 860 juhlijaa.

 ■ Aleksi Päiväläinen kertoi, että TEK:n Otaniemen toimipis-
teeseen haetaan teekkariasiamiestä.

 ■ Janne Peltola totesi, että hänen kirjoittamastaan artikkelista 
Polyteekkarin, joka oli ilmestynyt aiemmin samana päivänä, 
puuttuu merkittäviä osia, minkä vuoksi hänen ei ole täysin 
mahdollista kyseistä artikkelia allekirjoittaa.

 ■ merkitä tiedokseen Konstruktiokerhon säännöt ja merkitä 
sen TKY:n yhdistysluettelon ensimmäiseen rekisteriin.

 ■ hyväksyä liitteen 8.2.3 mukaisen TKY:n yhdistysohjesäännön.

 ■ nimittää seuraavat henkilöt teekkaritoiminnan edistämis-
rahaston johtokunnan jäseniksi:

Antti Myllys (pj) TKY:n edustaja (toimikausi päät-
tyy 31.12.2009)
Tiina Kauppinen TKY:n edustaja (toimikausi päät-
tyy 31.12.2009)
Timo Idänheimo TKY:n edustaja (toimikausi päät-
tyy 31.12.2010)
Laura Nyfors TKY:n edustaja (toimikausi päät-
tyy 31.12.2010)
Anna Himmanen TTEY:n edustaja (toimikausi päät-
tyy 31.12.2009)
Katri Junna TTEY:n edustaja (toimikausi päät-
tyy 31.12.2010)
Eero Ruikka TTEY:n edustaja (toimikausi päät-
tyy 31.12.2010)

 ■ hyväksyä liitteen 10 mukaisen toimintasuunnitelman vuo-
delle 2009.

 ■ ylioppilaskunnan syyslukukauden 2009 jäsenmaksuksi

Perustutkinto-opiskelijat 46,5 euroa 
(YTHS:lle tilitettävä osuus 20 €) 
Jatko-opiskelijat 36 euroa (YTHS:lle 
tilitettävä osuus 20 €)
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Jäsenmaksu peritään Teknilliseen korkeakouluun 
läsnäolevaksi kirjautuneilta jäseniltä.

 ■ TKY:n luottamushenkilöiden palkkiot vuodelle 2009 seu-
raavasti:

 ■ Hallituksen puheenjohtaja 1000 euroa/
kuukausi (12 kuukautta)

 ■ Hallituksen jäsen 600 euroa/kuukausi (12 kuukautta)
 ■ Taloustoimikunnan puheenjohtaja 2800 euroa/
vuosi + 185 euroa/kokous (n. 6 kokousta)

 ■ Taloustoimikunnan jäsen 1850 euroa/vuosi 
+ 100 euroa/kokous (n. 6 kokousta)

 ■ Tietoliikennejaoston puheenjohtaja 500 euroa/
vuosi + 130 euroa/kokous (n. 2 kokousta)

 ■ Tietoliikennejaoston jäsen 500 euroa/vuosi 
+ 90 euroa/kokous (n. 2 kokousta)

 ■ Sijoitusjaoston puheenjohtaja 90 euroa/
kokous (n. 5 kokousta)

 ■ Sijoitusjaoston jäsen 90 euroa/kokous (n. 5 kokousta)
 ■ Asuntotoimikunnan jäsen 25 euroa/
kokous (n. 10 kokousta)

 ■ Edustajiston jäsen 2,5 euroa/kokous

Taloustoimikunnan, sijoitusjaoston ja tietoliikennejaoston 
palkkioita ei makseta asukkaiden edustajalle, TKY:n työn-
tekijälle, joka on virkansa puolesta toimikunnassa tai jaos-
tossa, eikä hallituksen puheenjohtajalle tai muille hallituksen 
jäsenille. Edustajiston jäsenten palkkiot maksetaan heidän 
edustamilleen edustajistovaalien vaaliliitoille.

 ■ hyväksyä liitteen 13 mukaisen ylioppilaskunnan talousar-
vion vuodelle 2009.

 ■ hyväksyä liitteen 14 mukaisen Aalto-yliopiston ylioppilas-
kunnan kevään 2009 vaalijärjestyksen.

 ■ hyväksyä liitteen 15 mukaisen aiepäätöksen kiintiöpaikoista 
Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan hallituksessa.

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun ylioppilaskuntien 
yhdistymisprojektin tilanteesta.

Kokouksessaan 10/2008 (11.12.2008) 
edustajisto päätti:

 ■ merkitä tiedokseen seuraavaa:

 ■ Pohjonen kertoi sääntövaliokunnan vuodesta ja antoi jou-
lulahjat aktiivisimmille valiokunnan jäsenille, jotka olivat 
Kim Blomqvist, Pasi Hölttä ja Eero Rantala.

 ■ Laine kiitti strategiatoimikuntaa hienosta työstä kevään 
aikana.

 ■ Kaste kiitti talousryhmän jäseniä.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen vastauksen Hyppölän ponteen 
koskien Servin Mökin vuokran nostamista.

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen vastauksen Liedeksen pon-
teen koskien Servin mökin ja Rantasaunan kustannusra-
kenteen selvittämistä

 ■ merkitä tiedoksi hallituksen selonteon toiminnastaan.

 ■ nimittää hallinnon opiskelijaedustajiksi TKK:n 
hallitukseen sekä tiedekunta- ja koulutusneuvostoihin 
kaudelle 1.1.2009–31.12.2009 seuraavat henkilöt:

TKK:n hallitukseen 
varsinainen edustaja varaedustaja
Christian Peltonen Anni Sarvaranta
Antti Savolainen  Eeva Myller
Jussi Valtonen  Anna Keskinen

Kemian ja materiaalitieteiden tiedekunnan tiedekuntaneu-
vostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Leena Ikonen MTE Petri Kangaspunta PUU
Minna Väkevä  KEM Eeva Gustafsson PUU

Insinööritieteiden ja arkkitehtuurin tiedekunnan 
tiedekuntaneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Jussi Ukkonen ARK Pipsa Penttinen MAR
Mikko Raittila KON Markus Ylänen ENE
Auli Orpana YYT Laura Salo RRT
Anssi Krooks GMA Mikael Orkovaara KTA
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Informaatio- ja luonnontieteiden tiedekunnan 
tiedekuntaneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Julia Wiikeri INF Henna Mattila INF
Eetu Korhonen TIK Mikko Vesikkala TIK
Harri Mökkönen TFM Patrik Laiho TFM
Lauri Tolvas TUO Tuuli Mäkinen TUO

Elektroniikan, tietoliikenteen ja automaation tiedekunnan 
tiedekuntaneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Mikko Tuohimaa AUT Sampo Torttila AUT
Henna Vepsäläinen BIO Katri Kinnunen BIO
Pauli Sievinen EST Paula Räisänen EST
Otto Parantainen TLT Miika Heini TLT

Kemian ja materiaalitieteiden tiedekunnan

Kemian ja materiaalitieteiden koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Sampsa Veijalainen PUU Matti Eskelinen PUU
Juho Perälä KEM Henna Jääskeläinen KEM
Valtteri Pitkänen MTE Jussi-Pekka Partio MTE

Insinööritieteiden ja arkkitehtuurin tiedekunnan

Arkkitehtuurin koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Noora Lehtovaara ARK Saara Kantele ARK
Annimaija Tarkkanen ARK Satu Niemi ARK
Sini Parikka MAR Daniela Roskvist MAR

Insinööritieteiden kandidaattiohjelmien koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Kristiina Knape KTA Anssi Krooks GMA
Saija Simola GMA Kirsi Lounesto KTA
Laura Salo RRT Auli Orpana  YYT
Marja Wuori YYT Päivi Lipponen RRT
Markus Ylänen ENE Leena Mäkinen ENE
Otto Puolakka  KON Eetu Kejonen KON

Rakentamisen koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Maarit Leppänen YYT Noora Salonen YYT
Laura Salo RRT Marja Wuori  YYT
Auli Orpana YYT Päivi Lipponen RRT

Maanmittauksen koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Kuisma Reinikainen KTA Kristiina Knape KTA
Mikael Orkovaara KTA Saija Simola GMA
Laura Narvo GMA Kirsi Lounesto KTA

Konetekniikan koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Leena Mäkinen ENE Jukka Viljanen KON
Heikki Sjöman KON Eetu Kejonen KON
Joona Seppälä KON Mikko Raittila KON

Informaatio- ja luonnontieteiden tiedekunnan

Informaatio- ja luonnontieteiden kandidaattiohjelmien kou-
lutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Julia Wiikeri  INF Teemu Meronen INF
Ville Valtavirta TFM  Harri Mökkönen TFM
Eetu Korhonen TIK Pyry Koivisto TIK
Ville Poikolainen TUO Juha Martikainen TUO

Teknillisen fysiikan ja matematiikan koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Harri Mökkönen TFM Jaakko Uusitalo TFM
Teppo Luukkonen TFM Timo Voipio TFM
Risto Vanhanen TFM Ville Valtavirta TFM

Tuotantotalouden koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Tomi Alén TUO Johan Haataja TUO
Antti Koulumies TUO Jaakko Taskinen TUO
Arjo Laukia TUO Taneli Hirvola TUO
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Tietotekniikan koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Mikko Vesikkala TIK Eetu Korhonen TIK
Pyry Koivisto TIK Mark Sevalnev TIK
Pyry Haulos TIK

Informaatioverkostojen koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Julia Wiikeri INF Nina Vilja INF
Tuomo Eloranta INF Henna Mattila INF
Emma Kauppi INF Teemu Meronen INF

Elektroniikan, tietoliikenteen ja automaation tiedekunnan

Elektroniikan, tietoliikenteen, automaation kandidaattioh-
jelmien koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Antti Toivanen AUT Tommi Forsman AUT
Paula Räisänen EST Heli Virtanen EST
Heta Närhi TLT Miika Heini TLT
Mikko Leskinen TLT Otto Parantainen TLT

Bioinformaatioteknologian koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Maija Nevala BIO Henna Vepsäläinen BIO
Katri Kinnunen BIO Janne Peltola BIO
Maria Osmala BIO Katariina Lassila BIO

Elektroniikan ja tietoliikenteen koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Paula Räisänen EST Pauli Sievinen EST
Otto Parantainen TLT Heta Närhi TLT
Miika Heini TLT Mikko Leskinen TLT

Automaatiotekniikan koulutusneuvostoon
varsinainen edustaja osasto varaedustaja osasto

Tommi Forsman AUT Mikko Tuohimaa AUT
Sampo Torttila AUT Antti Toivanen AUT
Antti Ilmavirta AUT

Lisäksi TKYE päätti nimittää TKK:n neuvottelukuntaan Juu-
so Laatikaisen kaudelle 1.1.2009–31.12.2009.

 ■ merkitä tiedokseen Kipoli -yhdistyksen säännöt ja mer-
kitä yhdistyksen TKY:n yhdistysluettelon ensimmäiseen 
rekisteriin.

 ■ nimittää Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan ensimmäisten 
edustajistovaalien keskusvaalilautakunnan puheenjohtajaksi 
Minna Vierikon ja ensimmäiseksi varapuheenjohtajiksi Sami 
Niemisen ja toiseksi varapuheenjohtajaksi Saara Vihkon. KY 
ja TOKYO ovat tehneet samansisältöisen päätöksen.

 ■ nimittää Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan ensimmäisten 
edustajistovaalien keskusvaalilautakunnan jäseniksi (ja va-
rajäseniksi) seuraavat henkilöt:

Katariina Nyman (Kim Blomqvist)
Kalle Kivimaa (Kaarina Kaste)

 ■ nimittää Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan ensimmäis-
ten edustajistovaalien neuvottelukunnan jäseniksi seu-
raavat henkilöt:

Jouni Lounasmaa
Tuomo Pesonen
Petri Valkama

 ■ merkitä tiedokseen käydyn keskustelun ylioppilaskuntien 
yhdistymisprojektin tilanteesta.
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2.2.4 Yleisvaliokunta

Edustajistolla on ylioppilaskunnan sääntöjen perusteella 
yleisvaliokunta, jonka puheenjohtajana toimii edustajiston 
puheenjohtaja ja jonka tehtävät ovat valmistella edustajistossa 
esille tulevat asiat ja valmistella tarvittavassa määrin edusta-
jiston kokousten menettelytapakysymykset.

Yleisvaliokunnan tavalliset kokoukset pidettiin aikaisem-
pien vuosien käytännön mukaisesti edustajiston kokousten 
kokousviikkojen alussa, poikkeuksena kokous 2/2008, jossa 
valiokunta nimitettiin.

Leeni Knight, puheenjohtaja

Jäsen varalla (18.9. asti)
Liedes Riikka Mäkelä Lauri
Hyppölä Mikko Harjanne Atte
Kivelä Janne Vilpas Sonja
Peltola Janne Mylläri Akseli
Halminen Katri Ojanen Maija
Roselius Erica Lahtiharju Tapio
Väkevä Minna Kekki Elina

Jäsen varalla (18.9. alkaen)
Ojanen Maija Mäkelä Lauri
Hyppölä Mikko Harjanne Atte
Kivelä Janne Vilpas Sonja
Peltola Janne Mylläri Akseli
Halminen Katri [ei varajäsentä]
Roselius Erica Vesanen Riina
Väkevä Minna Kekki Elina

2.2.5 Edustajiston toimikunnat ja 
työryhmät

Sääntövaliokunta
Edustajistolla on työjärjestyksensä perusteella sääntöva-
liokunta, jonka tehtävänä on valmistella ylioppilaskunnan 
säännöstöön liittyvät kysymykset, valmistella edustajistossa 
esille tulevat yhdistysten sääntömuutokset sekä päättää yh-
distyksen kuulumisesta ylioppilaskunnan yhdistysrekisterei-
hin sääntömuutoksen yhteydessä, mikäli muutos ei muuta 
yhdistyksen tarkoitusta.

Kaisa Pohjonen, puheenjohtaja

Jäsenet 18.9. asti
Janne Andtsjö
Kim Blomqvist
Pasi Hölttä
Eero Rantala
Satu Raudasoja
Henna Vepsäläinen
Matti Änkö
Oskari Aro
Mikko Lehto
Maija Tiitinen, läsnäolo-oikeutettu

Jäsenet 18.9. alkaen
Janne Andtsjö
Kim Blomqvist
Pasi Hölttä
Eero Rantala
Satu Raudasoja
Henna Vepsäläinen
Matti Änkö
Oskari Aro
Mikko Lehto

Strategiatoimikunta
Olli Laine, puheenjohtaja

Jäsenet 18.9. asti
Pekka Pohjonen
Terhi Marttila
Robert Silén
Satu Alikoski
Salli-Maija Lahtinen
Otto Palonen

Jäsenet 18.9. alkaen
Terhi Marttila
Robert Silén
Satu Alikoski
Salli-Maija Lahtinen
Varpu Vuoristo
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Taloustyöryhmä 18.9. asti
Taloustyöryhmä kokoontui kaksi kertaa. Tavoitteena oli pe-
rehtyä TKY:n talouteen ja siihen vaikuttaviin seikkoihin sekä 
jakaa tietoutta eteenpäin edustajistoryhmille. Työryhmä pää-
tettiin alkuinnostuksen lopahdettua lopettaa. Taloustyöryh-
män tavoitteita toteutettiin loppuvuonna järjestämällä koko 
edustajistolle yhteisiä talousasioihin perehdyttäviä iltakouluja 
ja muita vastaavia tilaisuuksia.

Kaarina Kaste, puheenjohtaja

Toni Aaltonen
Esa Häkkinen
Janne Lehtonen
Jyrki Luukko
Markus Marttiini
Antti Matinlauri

Polyteekkari-lehden toimitusneuvosto
Polyteekkarin toimitusneuvosto toimii linkkinä kustantajan 
(TKY) ja lehden välillä. TKY:n edustajista ja asiantuntijoista 
koostuvan toimitusneuvoston tehtävänä on tukea ja kannus-
taa lehden tekoa, opastaa toimitusta mahdollisissa ongelma-
tilanteissa, sekä valvoa lehden linjan pysymistä edustajiston 
hyväksymän linjapaperin mukaisena. Toimitusneuvosto osal-
listuu aktiivisesti päätoimittajan valintaan.

Kuluneena vuonna toimitusneuvostoon kuuluivat:

Tomi Saarinen (puheenjohtaja)
Harri Leinikka (asiantuntijajäsen)
Esa Mäkinen (asiantuntijajäsen)
Juha Stjärnstedt (asiantuntijajäsen)
Mikko Torikka (asiantuntijajäsen)
Juuso Laatikainen (TKY:n edustaja, vuoden 2008 
TKY:n hallituksen tiedotusasioista vastaava jäsen)
Paula Partanen (TKY:n edustaja, TKY:n tiedottaja)

Hallitustyöryhmä
Edustajisto nimitti kokouksessaan 6/2008 työryhmän val-
mistelemaan vuoden 2009 hallituksen valintaa. Työryhmän 
tehtävänä oli edistää TKY:n hallitukseen ja edustajiston pu-
heenjohtajistoon hakeutumista tiedottamalla hallituksen 
ja edustajiston toiminnasta sekä vastaamalla mahdollisten 
hallituksen jäsenyydestä tai edustajiston puheenjohtajuu-
desta kiinnostuneiden kysymyksiin. Ryhmä vastasi mah-
dollisten erilaisten tiedotustilaisuuksien ja ehdokaspanee-
lien järjestämisestä.

Kaisa Pohjosen, puheenjohtaja
Karoliina Pekkarinen
Matti Änkö

 

Kuvaaja: Lauri Aaltonen
TKY:n 136 vuosijuhla 7.11.
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2.3 Hallitus

2.3.1 Hallitus yleisesti

Vuonna 2008 hallitukseen kuuluivat:

Christian Peltonen hallituksen puheenjohtaja
Juuso Laatikainen  varapuheenjohtaja, viestintä  
   ja tieto tekniikka
Petri Valkama  järjestöasiat
Katariina Nyman kansainväliset asiat
Anni Sarvaranta  koulutuspoliittiset asiat
Markus Heimonen koulutuspoliittiset asiat
Lauri Reiman  sosiaalipoliittiset asiat
Sebastian Knight  teekkariasiat ja palvelut
Petri Heikkinen  teekkarikylä

Hallitus piti toimikautensa aikana 35 kokousta. Lisäksi hal-
litus piti lukuisia aamu-, ilta- ja muita kouluja sekä erinäisiä 
epävirallisia tapaamisia. Varsinaisten sektorien lisäksi halli-
tus hoiti tehtäviä myös seuraavasti:

Kuntavaikuttaminen  Lauri Reiman
Kiltaneuvosto  Petri Valkama
DIAS-killan sihteeri  Petri Valkama
Ympäristöasiat  Lauri Reiman
Kehitysyhteistyö  Katariina Nyman
Yritysyhteistyö  Petri Valkama
Tekniikan 
akateemisten liitto  Juuso Laatikainen
Jatkuvuus-
toimikunnan sihteeri  Juuso Laatikainen
Liikunta-asiat  Sebastian Knight
Kaksikielisyys  Anni Sarvaranta
Sääntötoimikunta  Markus Heimonen

2.3.2 Hallituksen jaostot

Teekkarijaosto
Teekkarijaosto (TJ) ja sen alaiset toimikunnat järjestävät 
suurimman osan TKY:n näkyvästä toiminnasta. TJ:ssä käsi-
tellään teekkarisektorin toimintaa ja kuullaan tilannetiedo-
tuksia siitä mitä kunkin toimijan vastuualueella tapahtuu. 
TJ:ssä keskustellaan myös yleisesti opiskelijakulttuuriasioista 
ja vuonna 2008 suunniteltiin mm. tulevan Aalto-yliopiston 

Kuvaaja: Atelier Nyblin
TKY:n hallitus 2008
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ylioppilaskunnan kulttuuritoimintaa. Vuonna 2008 teekka-
rijaosto vastasi hallituksen päätöksellä myös teekkarilakin-
käyttölupien myöntämisestä.

Puheenjohtaja: Sebastian Knight (TKYH teekkariasiat ja palvelut)

Heikki Harju (ISOtirehtööri), Leena Ikonen (wapputirehtöö-
ri), Rauno Järvinen (liikuntatirehtööri), Sassa Järviö (poly-
teekkarimuseon intendentti), Elina Kekki (teekkarikulttuuri-
tirehtööri), Lauri Neuvonen (lakinlaskiaistirehtööri), Hanna 
Paananen (kulttuuritirehtööri), Sonja Sahlsten (liikuntasih-
teeri, jaoston varapuheenjohtaja), Atso Takala (IE-tirehtööri), 
Mika Tarhala (teekkari- ja kulttuurisihteeri, jaoston sihteeri), 
Jussi Valtonen (fuksimajuri 30.4. saakka), Otto Vehviläinen 
(fuksitoimikunnan pj 30.4. saakka, fuksimajuri 1.5. alkaen), 
Nina Vilja (järjestösihteeri)

Koulutuspoliittinenjaosto 
Jaoston tarkoitus on toisaalta tasata hallitusedustajan työ-
taakkaa TKK:n työryhmissä ja toisaalta tarjota suuremmalle 
teekkarijoukolle mahdollisuuden olla mukana vaikuttamassa 
TKK:lla. Jaoston jäsenet ovat jakautuneet useisiin eri työtyh-
miin varsinaisina sekä varajäseninä.

Puheenjohtaja: Anni Sarvaranta 

Tiia Saloranta (sihteeri)
Markus Heimonen
Nina Lagus
Satu Alikoski
Tuomo Eloranta
Erik Fallenius
Janne Käki
Juha Martikainen
Fredrik Sannholm

KV-jaosto 
Puheenjohtaja: Katariina Nyman

Johanna Ursin (sihteeri)
Elina Räsänen, kv-isovastaava
Sini Jokisaari, kv-toimikunnan puheenjohtaja
Anne Meriluoto, BEST
Tommi Tynell, ESN
Juha Kännö, AEGEE
Jiahua Chang, CSSA-HUT

2.3.3 Järjestötoiminnan toimikunnat ja 
työryhmät

Kunnianosoitustyöryhmä
Kunnianosoitustyöryhmän tehtävänä oli valmistella halli-
tukselle ehdotus myönnettäviksi kultaisiksi ansiomerkeiksi 
sekä ehdokkaiksi Pyöreän tornin kiltaan. Työryhmän jäse-
niä olivat:

Katariina Nyman (puheenjohtaja)
Petri Heikkinen
Leeni Knight
Marcus Nybergh
Jukka Seppänen
Atso Takala

Työryhmän sihteerinä toimi suunnittelusihteeri Jarmo Mäkelä.

Viestintätoimikunta
Puheenjohtaja: Paula Partanen

Toimikunta oli avoin kiltojen ja osakunnan tiedottajille, sih-
teereille, lehtien toimittajille ja muille viestintätoimijoille. 
Aktiivisimpia osallistujia olivat: Terhen Heikkilä (Prodeko), 
Leni Järvenpää (SIK), Jukka Kakkonen (SIK), Jenna Kasan-
lahti (Inkubio), Eetu Kejonen (KIK), Arto Meriläinen (In-
kubio) ja Salla Ojala (AS).

Fuksitoimikunta (FTMK) 2007
Puheenjohtaja: Jussi Valtonen (fuksimajuri 30.4. saakka)

Tomas Blomberg (PJK), Heini Hartikainen (Athene),Otto 
Hilska (TiK), Jesper Jokilehto (AK), Tommi Kantola (KIK), 
Anna Keskinen (IK), Iiris Kolu (Prodeko), Nina Lagus (SIK), 
Niklas Nemlander (TF),Otto Parantainen (SIK), Anu Seppälä 
(VK), Mikko Tuohimaa (AS), Olli Tuomivaara (KIK), Otto 
Vehviläinen (FK), Krista Viita-aho (MK) ja Siiri Viljanen (KK).
Fuksitoimikunta (FTMK) 2008
Puheenjohtaja: Otto Vehviläinen (fuksimajuri 1.5. alkaen)

Robert Hanson (AK), Paula Priha (AS), Jarno Marin (Athe-
ne), Henna Vepsäläinen (Inkubio), Karoliina Oksanen (FK), 
Henri Tikkanen (IK), Senni Karhu (KIK) , Maija Tanskanen 
(KIK), Mikko Peura (KK), Laura Narvo (MK), Miikka Save-
la (PJK), Arjo Laukia (Prodeko), Otto Palonen (SIK), Saara 
Hyrkkö (SIK), Caroline Ingo (TF), Veli-Matti Vikman (TIK), 
Marleena Ahonen (VK)
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ISOtoimikunta
Puheenjohtaja: Heikki Harju (ISOtirehtööri)

Annamari Löfgren (AK), Erkka Mutanen (AS), Henna Mattila 
(Athene), Hannes Alarotu (FK), Tuuli Klemetti (IK), Aleksi 
Wallenius (Inkubio), Elena Suutarinen (KK), Heidi Heikki-
nen (KIK), Susanna Heino (MK), Jani Laamanen (PJK), Anna 
Cajanus (Prodeko), Noora Tujunen (SIK), Reidar Udd (TF), 
Antti-Iivari Kainulainen (TiK), Jenni Salminen (VK)

Kulttuuritoimikunta
Puheenjohtaja: Hanna Paananen (kulttuuritirehtööri)

Krista Viita-aho (MK), Heta Närhi (SIK), Anna Kankainen 
(SIK), Minni Pirttimaa (KK), Antti Oksman (KIK), Niklas Jus-
lin (TIK), Maija Salminen (TIK), Laura Liukkonen (PJK), Saara 
Kantele (AK), Kaisa Miettinen (VK), Elina Komulainen (IK)

Laulukirjatonkonklaavi
Päätoimittaja: Tiina Metso (Arkistonhoitaja)

Elmo Allén, Elina Kekki, Sebastian Knight

Museotoimikunta
Puheenjohtaja: Sassa Järviö (Polyteekkarimuseon intendentti)

Antti Afflekt, Tuukka Eloranta, Heikki Harju, Victor Hei-
nänen, Sassa Järviö, Tuukka Lahti, Tomi Pieviläinen, Jenni 
Stenman, Maija Tiitinen, Emmi Turanlahti 
Lisäksi korvaamattomana apuna olivat Erja Immonen, Matias 
Roimola ja Laura Nyfors edellisestä museotoimikunnasta.

Isännistö ja emännistö (I&E)
Puheenjohtaja: Atso Takala (IE-tirehtööri)

Johannes Aalto (AS), Antti Ahrelma (KK), Viljami Aittomäki 
(Inkubio), Ilkka Ala-Fossi (AK), Eero Alho (AK), Kalle Karhu 
(Inkubio), Essi Korpela (MK), Anna-Maija Kotilainen (FK), 
Valtteri Lankiniemi (IK), Miikka Lemmetty (MK kevät), Han-
nu Johto (VK), Outi Järvinen (VK), Henna Jääskeläinen (KK), 
Sini Kinnunen (SIK), Antti Kuikka (TiK), Reeta Kukkola (Pro-
deko), Antti Kumpusalo (Athene), Henri Lohilahti (TF), Laura 
Macdonald (FK), Eija Meriläinen (KIK), Jussi Perämäki (TiK), 
Ville Poikolainen (Prodeko), Eelis Rytkönen (MK syksy), Juho 
Sundin (AS), Marianne Tenhula (Athene), Lasse Tienvieri (PJK), 
Konsta Tuokko (IK) ja Maija Vaittinen (PJK).

Juhlatoimikunta

GRAVITAATIO

Puheenjohtaja: Leena Ikonen (wapputirehtööri)

Lauri Neuvonen, Anna Kankainen, Katariina Lassila, Matti 
Kemppainen, Jyry Kuokkanen, Tuukka Lahti, Nina Massa-
lin, Anna Phan, Marko-Petteri Rosberg, Julia Wiikeri, Hen-
na Vepsäläinen, Ville Poikolainen, Karla Nieminen, Tommi 
Nieminen, Riikka Pirinen, Antti Kumpusalo, Arjo Laukia, 
Miia Pesonen, Petri Horttanainen, Tuomas Häkkinen, Jaak-
ko Kantomäki, Ville Toiviainen.

DIPOLIN WAPPU

Puheenjohtaja: Leena Ikonen (wapputirehtööri)

Lauri Neuvonen, Essi Petäjistö(ruokavastaava), Miia 
Pesonen(ruokavastaava), Janica Solehmainen (lipunmyyn-
tivastaava), Matti Kemppainen(tekniikka- ja roudausvastaa-
va), Esa Häkkinen(roudausvastaava), Jyrki Luukko (jv-vas-
taava), Atso Takala (silliskorivastaava), Mikko O. Sillanpää, 
Tuukka Lahti, Pekka Toikka, Matti Änkö, Anssi Kolehmai-
nen, Kim Nikander, Osku Kemppinen, Antti Riksman, Jon 
Silander, Jarno Pahkala, Niko Ikonen, Joonas Tarpila, Nasti 
Korhonen, Oona Alanen, Laura Riipinen, Niina Leinikka, 
Marianne Myrberg, Leena Mäkinen, Päivi Tikkanen, Maria 
Helle, Mikko Leskinen, Tuomas Seppälä, Ossi Miikkulainen, 
Juha Sorensen, Sassa Järviö, Laura Koponen, Olli-Pekka Os-
mala, Koiranen Tatu, Hanna Sahivirta, Riina Vesanen, Laura 
MacDonald, Vesa-Matti Riekkinen, Patrik Laiho, Anna-Maija 
Kotilainen, Ville Valtavirta, Risto Vanhanen, Harri Mökkö-
nen, Tapio Lahtiharju

LAKINLASKIJAISE T

Puheenjohtaja: Lauri Neuvonen (lakinlaskijaistirehtööri)

Miamari Aaltonen, Eppu Ainola, Oona Alanen, Vili Ala-
Tuuhonen, Hanna Arponen, Emilia Berg, Hamilkar Berg-
roth, Ilkka Carlstedt, Matthew Casserly, Sergei Chekurov, 
Linda Eerikäinen, Iiro Fagerström, Siiri Fristro, Erika Gröhn, 
Juuso Haatainen, Wang Han, Otso Hannula, Heikki Harju, 
Terhen Heikkilä, Elisa Heimonen, Marko Helenius, Maria 
Helle, Arttu Hellsten, Eppu Henriksson, Iida Hepola, Tuo-
mas Hervonen, Emmi Hietala, Ville-Pekka Hietalahti, Cao 
Hoang, Ville Holopainen, Samuli Hynönen, Esa Häkkinen, 
Harri Hämäläinen, Marko Hämäläinen, Antti Häyrinen, Iija 
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Ignatiew, Leena Ikonen, Anu Juvonen, Vertti Kaarna, Jen-
na Kaisanlahti, Joona-Pekko Kakko, Kristiina Kartimo, Iita 
Kejonen, Matti Kemppainen, Osku Kemppinen, Sami Ket-
tunen, Katri Kinnunen, Aleksi Kinnunen, Anniina Kinnu-
nen, Tuuli Klemetti, Iida Koikkalainen, Ulla Koivisto, Laura 
Kokko, Anssi Kolehmainen, Elina Komulainen, Lilli Kont-
tinen, Eeva Kontu, Laura Koponen, Eetu Korhonen, Mikko 
Kouhia, Jaakko Kuopanportti, Pauli Laaksonen, Salli-Maija 
Lahtinen, Salli-Maija Lahtinen, Isa Lampinen, Pekka Laurila, 
Timo Lehmus, Maria Leikola, Antti Leino, Marja Leppänen, 
Jyri Liesiö, Heikki Lindroos, Laura Liukkonen, Ilkka Luuk-
konen, Sanna Maasilta, Timo Makkonen, Mikko Malkamäki, 
Tero Marttila, Ossi Miikkulainen, Juha Mikola, Jaakko Moi-
sio, Juuso Mäyränen, Lauri Nieminen, Tuomo Nokelainen, 
Martta Nousiainen, Matti Nurmi, Outi Nyman, Toni Okuo-
gume, Johanna Pajari, Vesa-Pekka Palmu, Janne Peltola, Kati 
Penttinen, Henri Posa, Essi Puustinen, Ilmari Pärnänen, Theo 
Raukomaa, Ari-Matti Reinsalo, Ilkka Rekola, Laura Riipinen, 
Christian Riitamaa, Ville Rimali, Eeva Rinta, Tuomas Rossi, 
Ville Saari, Hanna Sahivirta, Salla Salenius, Markku Salmi-
nen, Maija Salminen, Heidi Salo, Olli Salo, Janne Salokangas, 
Miia Salokannel, Kasperi Saukkonen, Mikko Savola, Antti 
Scroderus, Olli Sihvola, Mikko Sillanpää, Panu Simolin, Jani-
ca Solehmainen, Joonas Somppi, Anni Suomalainen, Emma 
Suppanen, Miikka Tamminen, Niklas Tapola, Joonas Tarpila, 
Kaisa Teperi, Laura Tiittanen, Lauri Tirkkonen, Vera Toivo-
nen, Sebastian Trzaska, Sari Tuomela, Juhani Wallenius, Aino 
Valli, Juha Vanhalakka, Ville Vehkasaari, Hanna Vellonen, 
Elina Vellonen, Iida Vesanen, Tapio Vierros, Krista Viita-aho, 
Noora Wiklund, Antti Virta, Riitta Virtanen, Ville Virtanen, 
Ville Vornanen, Anni Voutilainen, Matti Änkö.

Liikuntatoimikunta
Puheenjohtaja: Rauno Järvinen (liikuntatirehtööri)

Sonja Sahlsten (AK) sihteeri, Ossi Tiainen (Athene), Sofi 
Weckman (Athene), Lauri Töllikkö (AS), Teppo Luukkonen 
(FK), Sami Tuomi (KK), Joonas Somppi (KIK), Pauliina Väi-
sänen (MK), Eeva Härkönen (MK), Timo Tervola (Prodeko), 
Saku Törrönen (IK), Teemu Laine (SIK), Antti Rautiainen 
(SIK), Johannes Ahlnäs (TF), Maria Helle (VK)

Erasmus Student Network of TKY (ESN-TKY)
Puheenjohtaja: Tommi Tynell

Aktiivijäseninä toimivat Annika Fagerholm, Nicolau Gon-
calves, Lauri Hukkanen, Annika Hämäläinen, Elisa Kallio-
niemi, Elina Koivisto, Outi Maksimainen, Piritta Niemi, Mi-
guel Silva ja Niklas Tapola

BEST (Board of European Students of 
Technology)
Aktiivisia osallistujia olivat Kai Bredenberg, Tuomas Hag-
gren, Juhani Hämäläinen, Aapo Kojo, Laura Kolsi, Mikko 
Kotisaari, Ari Lahti, Jeanette Lindroos, Anne Meriluoto, 
Juha Mylläri, Quang Doan Nhat, Xavier Rondé-Oustau, Jani 
Sirpoma, Sami Soininen, Otto Sormunen, Juha Vanhalakka, 
Taru Öster, Marika Alm, Mark van Heeswijk, Antti Tanner

 

Kuvaaja: Paula Partanen
TKY:n edustusjoukkue Akateemisella wartilla 23.5.
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2.4 Taloustoimisto

2.4.1 Asuntotoimisto

Asuntoihin on jatkuva haku. Vuoden lopussa oli jonoissa 
hakijoita
1 hengen huoneisiin 441
yksiöihin 488
kaksioihin 205
3-4 huoneen asuntoihin 49

Vuoden aikana jonoista sai asunnon
1 hengen huoneista 569 hakijaa
yksiöistä 112 hakijaa
kaksioista 179 hakijaa ja
3-4 huoneen asunnoista 22 hakijaa

Heinäkuun fuksihaussa tuli kaikkiaan 363 hakemusta. Hei-
nä- ja elokuussa vapautuneet asuntopaikat varattiin jo fuksien 
käyttöön.  Varauksista huolimatta syyskuun alussa asunnoista 
oli jälleen pulaa. Fuksien hätämajoitukseen varattiin syyskuuk-
si OK 20:n ja SM 10:n vierasmajat sekä muutamiin 1 hengen 
huoneisiin majoitettiin syyskuuksi 2 asukasta/huone.

31.12.2008 oli voimassaolevia vuokrasopimuksia 1673.

2.4.2 Teekkaripalvelu

Vuonna 2008 Teekkaripalvelussa tapahtui taas kaikenlaista

Teekkaripalvelussa myytiin:
 ■ TKY:n laulukirjoja (mutta ei missään nimessä mitään lisäosia)
 ■ Teekkarinauhaa
 ■ Historiikkejä
 ■ Kangasmerkkejä
 ■ CD-levyjä
 ■ Pääsylippuja:

Dipolibileet
Comedy club Laugh Riot
Esport Night
Tupsahdus ym. konsertteja

 ■ Verkkokortteja ja -kaapeleita
 ■ TV-antennijohtoja

Teekkaripalvelusta lainattiin
 ■ Valkokankaita
 ■ Piirtoheittimiä
 ■ Digiboxeja
 ■ Omaisuuden merkintälaite
 ■ Alkometri

Teekkaripalvelusta vuokrattiin
 ■ Pakettiautoa (TKY:n suosituin palvelu)
 ■ Saunoja
 ■ Smökkiä
 ■ Kokous- ja sitsitiloja
 ■ Askartelupajaa
 ■ Tatamisalia, monitoimitilaa, majoitustiloja, museota
 ■ AK:n majaa

Teekkaripalvelussa tehtiin 
 ■ Esteettömyystodistuksia valmistumista varten  

Teekkaripalvelusta jaettiin 
 ■ Teekkarikortteja ja kalentereita
 ■ Lukukausitarroja 
 ■ Neuvoja kaikenlaisiin pulmiin

Teekkaripalvelussa otettiin vastaan 
 ■ Serenadeja  

Lisäksi Teekkaripalvelussa 
 ■ Tuurattiin kassaa
 ■ Hoidettiin postitus ja puhelinkeskus
 ■ Hoidettiin myös koiria
 ■ Olisi tarvittu kristallipalloa monta kertaa
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2.4.3 Talous

Debet löysi jälleen kumppaninsa Kreditin vuoden 2008 kir-
janpidossa. 

TKY:n ja sen omistamien yhtiöiden (Oy Dipoli Ab, KOY 
Otakaari 11 ja KOY Jämeränjälki) sekä Otaniemen Asun-
tosäätiön kirjanpito, budjetointi ja tilinpäätösten laatimi-
nen sekä koko ylioppilaskunnan palkanlaskenta hoidettiin 
aikaisempien vuosien tapaan. Edellä mainittujen yhtiöiden 
hallintoon sekä kiinteistöhallintoon liittyvät rutiinit kuului-
vat myös taloustoimiston tehtäviin. 

Lisäksi hoidettiin Polyteknikkojen Kuoron rahaston, Teekkariky-
län Kappelirahaston, Arkkitehtuuriklubin Majasäätiön ja Teekka-
ritoiminnan edistämisyhdistys ry:n kirjanpito tilinpäätöksineen.

Taloushallinnon mappirivistö ei vuonna 2008 harventunut, 
mutta vuoden 2009 alussa käyttöön otettavan sähköisen ta-
loushallinnon ohjelman myötä töitä siivittää unelma pape-
rittomasta toimistosta…

Kassapalvelut
TKY:n kassan päätehtävänä on ylioppilaskunnan maksulii-
kenteen ja vuokrareskontran sekä käteiskassan hoito. Mak-
suliikenne kulkee pääasiassa sähköisesti, mutta henkilökoh-
tainen kassapalvelu ei kuitenkaan ole kokonaan kadonnut. 
Kassa toimii tiiviissä yhteistyössä ylioppilaskunnan tilaisuuk-
sien järjestäjien kanssa. Muun muassa Gravitaation, Wapun 
ja Lakinlaskijaisten lippujen ja merkkien tuotot tilitetään 
kassaan heti tapahtumien jälkeen. 

Vippilainojen määrä putosi edellisvuodesta, lainoja myön-
nettiin vuonna 2008 35 kappaletta.

Uudet ulkomaalaiset opiskelijat maksoivat jäsenmaksuja 
kassaan saapuessaan opiskelemaan TKK:lle. Ulkomaalaisten 
opiskelijoiden määrä tuntuu nousevan vuosi vuodelta. Kas-
sasta hoidettiin myös ulkomaalaisten opiskelijoiden eloonjää-
mispaketin, ”Survival Kitin”, maksuja ja palautuksia. Uutena 
palveluna esiteltiin vuonna 2008 ulkomaalaisten polkupyö-
rävuokraus ja kaikki 10 pyörää olivat vuokralla.

2.4.4 Kiinteistöjen kuulumiset

Edellisen kiinteistöpäällikön Matti Kauppilan siirryttyä vuo-
den 2007 lopussa HOAS:n palvelukseen aloitti Esa Markka-
nen uutena kiinteistöpäällikkönä 19.3.2008. 

Kiinteistöissä suurin yksittäinen korjaus oli Rantasaunan 
peruskorjaus, joka tehtiin kesän aikana. Muuten korjaustoi-
met keskittyivät yksittäisten vikojen, puutteiden ja vahin-
kojen korjaamiseen.

Kiinteistöjen kunnon arvioimiseksi aloitettiin vanhojen kiin-
teistöjen kuntoarvioiden teko vuoden 2008 syksyllä. Kun-
toarviot valmistuvat vuoden 2009 alkupuolella. Kuntoar-
vioraporttien ja laadittujen PTS-suunnitelmien perusteella 
arvioidaan ja aikataulutetaan tulevia korjauksia.
TKY:n kiinteistöille on vuoden 2008 aikana tehty sähköiset 
huoltokirjat, jotka helpottavat kiinteistöjen teknistä hallintaa, 
muun muassa sähköiset työmääräykset hoituvat huoltoyhti-
ölle huoltokirjan kautta.

Myös energian ja veden säästöön on kiinnitetty erityistä 
huomiota. Kaikki vesi-, sähkö- ja energiamittarit on liitet-
ty tuntimittaukseen, jolloin saadaan ajantasaista tietoa ku-
lutuksista. Mittaus antaa hälytykset sähköpostiin, jos niissä 
tapahtuu raja-arvot ylittäviä muutoksi; näin viat saadaan 
nopeasti korjatuksi. Kaikki lämmönjakohuoneet on tutkit-
tu ja kartoitettu, jotta niissä voidaan tehdä kaikki energiaa 
säästävät toimenpiteet. Vanhimmat lämmönsiirtimet ovat 
elinkaarensa lopussa ja niitä tullaan vaihtamaan jo vuon-
na 2009. Samalla ne mitoitetaan uudelleen, jolloin saadaan 
säästöä lämmityskuluissa. Vesikalusteiden osalta vaihtotyö 
vettä säästäviin kalusteisiin aloitettiin syksyllä 2008 ja vie-
dään loppuun vuoden 2009 aikana. Samalla on asennettu 
vakiopaineventtiileitä useampaan taloon. 
Näiden toimenpiteiden tarkoituksena on saada talojen yllä-
pitokustannuksiin säästöä, mitä vaikuttaa suoraan asukkai-
den vuokran määrään. 

Kiinteistöjen ylläpidossa pyritään huolehtimaan rakennus-
ten ja ympäristön kunnosta niin, että ne palvelisivat nykyisiä 
teekkareita ja tulevia Aalto-yliopiston opiskelijoita mahdol-
lisimman hyvin. Myös asukasviihtyvyyteen ja ympäristöön 
tullaan kiinnittämään erityistä huomiota yhdessä asukkaiden 
ja kylän toimijoiden kanssa. 
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2.5 Ylioppilaskunnan työntekijät

2.5.1 Järjestötoiminnan työntekijät 

Teemu Halme
pääsihteeri

Tuula Ilmes
teekkaripalvelun hoitaja

Jarmo Mäkelä 
suunnittelusihteeri (12.5. alkaen)

Paula Partanen 
tiedottaja

Antti Partanen
tietotekniikkasihteeri

Nina Lagus
korkeakoulupoliittinen sihteeri

Tiia Saloranta 
koulutuspoliittinen sihteeri (1.10. asti)

Jaska Viherkari
koulutuspoliittinen sihteeri (siviilipalvelusmies, 17.11. alkaen)

Johanna Ursin
kansainvälisten asioiden sihteeri

Liisa Lähteenaho
sosiaalipoliittinen sihteeri

Annina Stadius 
kyläsihteeri (31.5. asti)

Arto Korkeila 
kiinteistöapulainen (siviilipalvelusmies 8.5. asti)
kyläsihteeri (1.9.– 3.10.)

Lotta Funck 
kyläsihteeri (6.10. alkaen)

Mika Tarhala
teekkari- ja kulttuurisihteeri

Maija Tiitinen
järjestösihteeri (31.1. asti)

Nina Vilja 
järjestösihteeri (1.2. alkaen)

Sonja Sahlsten
liikuntasihteeri

Tiina Metso
arkistonhoitaja (äitiysvapaalla 17.11. alkaen)

Timo Laitila
projektisihteeri, arkisto (1.6.-31.8.)
arkistonhoitaja, äitiysvapaansijainen (1.10. alkaen)

Esa Hiltunen
graafinen suunnittelija (siviilipalvelusmies, 1.2.2008.–2.1.2009.)

Teodor Sandström 
graafinen suunnittelija (siviilipalvelusmies, 1.12. alkaen)

Roope Kolehmainen 
atk-tukihenkilö (siviilipalvelusmies, 10.9. asti)

Harri Häivälä 
atk-tukihenkilö (1.12. alkaen)

Sampo Hyvärinen
kiinteistöapulainen (siviilipalvelusmies 28.4. alkaen)

Janike Heinonen 
IAESTE-kesäsihteeri(12.5.–31.8.)

Juho Sundin (12.5.–31.8.)
IASETE-kesäsihteeri(12.5.–31.8.)

2.5.2 SELL Student Games 2008

Piritta Forsström 
pääsihteeri (30.6. asti)

Katja Arpalo 
tapahtumakoordinaattori (15.6. asti)

Jarna Kalpala 
kilpailukoordinaattori (28.2.–31.5.)
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2.5.3 TKY:n taloustoimiston työntekijät

Erkki Koski
talousjohtaja

Esa Markkanen
kiinteistöpäällikkö (19.3. alkaen)

Hannes Helminen
rakennusmestari

Arja Ripatti
kiinteistösihteeri

Riitta Kärki
kirjanpitäjä

Saila Mertsalmi
asuntosihteeri

Leena Ylihonkaluoma
asuntosihteeri

Niina Bärling
toimistosihteeri

Raija Torkkeli
toimistosihteeri

Arja Haverinen
kassanhoitaja

2.5.4 Trinetin työntekijät

vastaava ylläpitäjä: Tommi Saranpää
Sami Kesäniemi, Jani Myyry, Petri Paavola, Olli-Mikko Ojamies

2.5.5 Polyteekkarin toimituskunta

Kevät 2008
vastaava toimittaja: Johanna Mitjonen
Meri Laitinen (toimitussihteeri), Sofia Ziessler (toimittaja), 
Elmo Allén (taittaja)

Syksy 2008
vastaava toimittaja: Janne Luotola
Hannele Okkonen (toimitussihteeri), Sini Numminen 
(toimittaja), Maija Kuismanen (taittaja)

2.5.6 OUBS toimituskunta

Kevät 2008
vastaava toimittaja: Harri Häivälä

Maria Viitanen (toimittaja), Marja Ruuska (toimittaja), Vil-
le Ilmonen (toimittaja), Olli Jarva (teknikko), Markku An-
tikainen (teknikko)

Syksy 2008
vastaava toimittaja: Maria Viitanen

Saija Simola (toimittaja), Petteri Häkkinen (toimittaja), Anna 
Miettinen (toimittaja), Toni Aaltonen (toimittaja), Jonas 
Plümke (teknikko), Aki Jäntti (teknikko)

2.5.7 Linnanisännät

Otaranta 8, TKY 20: Jyrki Airola

Otakaari 18, TKY 6: Tuukka Lahti

Otakaari 20, TKY 1: Pekko Ahtiainen (31.5. asti) Maija Ne-
vala (1.6. alkaen)

Jämeräntaival 1, TKY 2: Olli-Pekka Osmala

Jämeräntaival 3, TKY 3: Antti-Jussi Niemi, Tuure Laurinol-
li (1.6.-31.8.)

Jämeräntaival 5, TKY 4: Jari Rytkönen (3.11. asti), Pardeep 
Maheshwaree (4.11. alkaen)

Jämeräntaival 6, TKY 8: Helena Lehtimäki

Jämeräntaival 7, TKY 5: Mikko Ikola

Servinkuja 1, TKY 9: Petri Paavola

Servin Maijan tie 6, TKY 10: Lauri Riuttanen

Servin Maijan tie 10, TKY 12: Sami Siitonen

Servin Maijan tie 12, TKY 11: Miikka Pennanen

Heinävaara: Niko Kilpi
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2.6 Polyteekkari

Kevätkauden päätoimittajana oli Johanna Mitjonen, toimitus-
sihteerinä Meri Laitinen, toimittajana Sofia Ziessler ja taitta-
jana Elmo Allén. Lehden kevään 2008 aktiivisina avustajina 
toimivat: Pekka Tuominen, Valtteri Tavast, Annu Nieminen, 
Kalle Kemppainen, Jussi Pakkanen, Mikko Kuitunen, Sini 
Numminen, Antti Kokkola, Jussi Muttilainen, Saara Oranen 
ja Maija Fagerlund. Syyskaudella aloitti uusi päätoimittaja Jan-
ne Luotola ja hänen kanssaan toimitussihteerinä Hannele Ok-
konen, toimittaja Sini Numminen ja taittaja Maija Kuismanen.

Syksyllä uusi toimitus osallistui Otasuunnistukseen pitämäl-
lä fukseille rastia ja tutustuttamalla heidät lehteen. Fuksit 
ottivat itselleen haluamansa roolin ja haastattelivat toisiaan 
mahdollisimman kiusallisilla kysymyksillä.
OUBSin ja Polyteekkarin välillä yritettiin kehittää yhteis-
työtä mutta se rajoittui lähinnä vain videolinkkien julkaise-
miseen lehdessä. Yhteiset työtilat olisivat tehokkaampi tapa 
lisätä yhteistyötä.

Marraskuussa julkaistu uutinen KY:n varainsiirtopäätöksestä 
sisälsi asiavirheitä. Sen KY:n näkökulmasta esitetty sisältö sai 
TKY:n edustajiston esittämään TKY:n hallitukselle ponnen, 
jossa se pyysi selvittämään, onko Polyteekkari noudattanut 

hyvää journalistista tapaa. Hallitus pyysi Polyteekkarin toi-
mitusneuvostolta näkemystä kysymykseen. Toimitusneu-
vosto katsoi, että lehti oli noudattanut hyvää journalistista 
tapaa ja hallitus vastasi ponteen toimitusneuvoston näke-
myksen mukaisesti.

Joulukuussa Polyteekkari piti pikkujoulut ja kiltalehtikilpai-
lun palkintojen jaon. Fyysikoiden Kvantti voitti palkinnon. 
Muutamien kiltalehtiaktiivien lisäksi paikalle oli tullut vain 
vähän kutsutuista.

Joulukuussa toteutettiin jälleen lehden lukijatutkimus, josta 
saatiin tietoa siitä, miten lehteä tuli lukijoiden mielestä kehit-
tää. Kommenteissa toivottiin muun muassa enemmän teek-
karihenkeä ja menemistä mukaan teekkaritoimintaan.

Syksyn lehdissä keskityttiin erityisesti Aalto-yliopistoon mah-
dollisimman monesta eri näkökulmasta ja opiskelijoiden ase-
maan uudessa korkeakoulussa. Myös opiskelijatapahtumat 
saivat paljon tilaa lehden sivuilla.
Syksyllä lehteä avustivat Juho Lindholm, Emmi Rautkylä, 
Marja Ruuska, Mikko Kotisaari, Pekka Pulli, Antti Kalliomä-
ki, Hanna Hihnala, Johannes Koponen, Marianne Falck, Atte 
Harjanne, Juhana Heino, Arto Meriläinen, Anders Rex, Tarja 
Vilén, Tilda Korkeela, Riikka Liedes ja Anssi Hakkarainen.

2.7 OUBS

Teekkareiden oma televisioasema OUBS vietti 25-vuotisjuh-
liaan vuonna 2008. Muita merkittäviä vuoden aikana tapah-
tuneita asioita olivat HD-tuotantoon siirtymisen aloittami-
nen, aseman televisiotoiminnan tulevaisuuden visioinnin 
aloittaminen ja järjestelmällisemmän toiminnan kehittämi-
sen aloittaminen.

Keväällä 2008 ohjelmatuotantoa tehtiin edellisvuosien tapaan. 
Torstai-illan makasiinityyppisessä keskusteluohjelmassa kä-
siteltiin aiheita luonnonsuojelusta ja stalkkauksesta innovaa-
tioyliopistoon. Kevään suosituin lähetys oli internetsensuu-
riin pureutunut Sensuurilähetys, jossa oli vieraana TKK:n 
digitaalitalouden professori.

Keväällä OUBS televisioi Julkku-gaalan ja teki yhteistyössä 
Funky Amigos -yhdistyksen kanssa ohjelmaa Funky Elephant 
festivaaleista. OUBS televisioi myös OtaDigi:n UusiTV-kil-
pailun palkintojenjaon.

Uusi seitsemänhenkinen toimitus aloitti työnsä syyskuun 

Kuvaaja: Janne Luotola
Hannele Okkonen ja Maija Kuismanen
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alussa. Edellinen kausi oli tehty poikkeuksellisesti kuuden 
hengen voimin. Kauden 2008–2009 toimituksessa työsken-
telee ulkomaalainen teknikko, joten toimituksen työkielenä 
on englanti. Syksyn aikana toimituksen apuna ja tukena toi-
mivat poikkeuksellisen tiiviisti edellisten vuosien päätoimit-
tajat. Järjestelmällisempi toiminnan kehittämistyö aloitettiin 
kesällä ja se jatkuu edelleen.

Syksyn alussa uudistettiin OUBS:n internetsivujen ulko-
näköä ja Flash-pohjaisen netti-tv:n koelähetykset alkoivat. 
Kuvausstudiota uudistettiin tekemällä studiovalaistuksesta 
portaittain säädettävä.

Syksyllä OUBS teki lähetyksiä mm. Kunnallisvaaleista, opis-
kelumotivaatiosta sekä viihdytti omalla seuranhakuohjelmal-
laan. Videoiden aiheina oli muun muassa opiskelijapolitiikkaa, 
autoja, urheilua ja mielenkiintoisia koulun opettajia. OUBS 
ilahdutti joulun alla myös perinteisellä jouluevankeliuimil-
la. Lakinlaskijaisista lähetettiin OUBSin tekniikkaa käyttäen 
suoraa lähetystä Dipolista.

Marraskuussa pidetyn OUBS:n 25-vuotisgaalan suunnittelu 
alkoi jo loppukeväästä. Juhlaan kutsuttiin kaikki tv-aseman 
menneiden vuosien toimitukset sekä TKY:n edustaja. Juhla 
järjestettiin Smökissä ja sieltä lähetettiin gaalalähetys, johon 
kuului muun muassa ohmimakkaran paistoa.

Syksyllä OUBS oli esillä Polyteekkarin kirjoituksissa ja edus-
tajiston keskusteluissa. OUBS:n merkityksestä ylioppilas-
kunnalle ja sen jäsenistölle keskusteltiin. Keskustelut toi-
mivat hyvänä palautteena toiminnan kehittämiselle, jota jo 
syksyn alusta lähtien oli tehty. Toiminnan kehittäminen ja 
muuntaminen nykyisiä tarpeita vastaavaksi onkin tärkeänä 
suuntaa ohjaavana periaatteena niin toimitusneuvoston kuin 
päätoimittajan työssä.

Syksyn lopulla koottiin seuraavaksi vuodeksi uusi toimitus-
neuvosto, jonka tehtävänä on paitsi jatkuvuuden takaaminen 
ja senhetkisen päätoimittajan tukena toimiminen, myös tv-
aseman tulevaisuuden visiointi yhdessä päätoimittajan kans-
sa. Toimitusneuvoston roolia ja toimintatapoja seuraavalle 
vuodelle määriteltiin vielä tarkemmin loppuvuodesta.

2.8 Trinet

Vuoden 2008 aikana Trinetille saatiin varayhteys Funetiin. 
Sen avulla voidaan huoltokatkoja vähentää. Varayhteys ote-
taan automaattisesti käyttöön, jos ensisijainen yhteys katke-
aa. Varayhteys on ensimmäinen askel verkon luotettavuuden 
parantamisessa. Myöhemmin taloihin meneviä yhteyksiä var-
mistetaan kahdella eri reittiä kulkevalla kuidulla.

IPv6 multicast -kokeilu OUBSin kanssa osoittautui erittäin 
haastavaksi. Verkkolaitteiden tuki IPv6 multicastille on vielä 
puutteellinen. Muuten multicastin käyttö yleistyy ja arkipäi-
väistyy. Verkon suorituskyky ei vielä ole ongelma, mutta kun 
HD-lähetykset yleistyvät, on verkon oltava kunnossa.

Kaapeli-tv-tekniikassa tehtiin suuri muutos, kun siirryimme 
käyttämään Cable ready -määrityksien mukaisia asetuksia. 
Käytännössä tämä tarkoittaa kaikkien käytettävien taajuuk-
sien vakioimista alkaen 114 MHz ja jatkuen siitä 8 MHz vä-
lein. Samalla muutettiin muut asetukset vastaamaan cable 
ready -määritystä. Tästä aiheutui vanhoille digiboxeille on-
gelmia ja vastaavasti uudet taulutelevisiot virittyivät helpos-
ti. IP-digiboxit ovat varteenotettava vaihtoehto perinteiselle 
kaapeli-digiboxille. Erityisesti FullHD lähetyksiä on vaikea 
saada mitenkään muuten kuin IP-digiboxilla.  

2.9 Taloustoimikunta

2.9.1 Yleistä taloustoimikunnasta

TKY:n sääntöjen mukaan taloustoimikunnan tehtävänä on 
ylioppilaskunnan omaisuuden turvattu ja tuottava hoitaminen 
edustajiston vahvistamien suuntalinjojen ja ohjeiden mukaisesti 
niiltä osin, mitä edustajisto ei ole antanut hallituksen päätettäväksi.

Taloustoimikuntaan kuuluu puheenjohtaja ja kuudesta kah-
deksaan jäsentä. Puheenjohtajan tulee olla ylioppilaskunnan 
jäsen. Taloustoimikunnan jäsenet valitaan kahdeksi vuo-
deksi kerrallaan siten, että puolet on vuosittain erovuoros-
sa. Edustajisto nimittää taloustoimikunnan jäsenet ylioppi-
laskunnan jäsenistä tai muista ylioppilaskunnan oloja hyvin 
tuntevista henkilöistä. Jäsenistä vähintään puolet tulee olla 
ylioppilaskunnan jäseniä, joista yksi ylioppilaskunnan asun-
toloiden asukkaiden edustaja. Taloustoimikunnan jäsenten 
lisäksi TKY:n talousjohtaja, pääsihteeri, kiinteistöpäällikkö 
ja hallituksen Teekkarikylästä vastaava henkilö osallistuvat 
taloustoimikunnan toimintaan. Taloustoimikunnan alaisena 
toimivat asuntojaosto, sijoitusjaosto ja tietoliikennejaosto.
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Taloustoimikunta toimii ylioppilaskunnan talousjohtajan esi-
miehenä, joka hoitaa kokonaisuutena ylioppilaskunnan ta-
loutta ja toimii taloustoimiston henkilökunnan esimiehenä. 
Taloustoimikunta kehittää taloudenhoitoa ja sen organisointia 
sekä tekee tarvittaessa ehdotuksia hallitukselle näiden kehit-
tämisestä. Tarvittaessa ehdotukset viedään lopulta edustajis-
ton hyväksyttäväksi. Taloustoimikunta seuraa kokouksissaan 
TKY-konsernin maksuvalmiuden riittävyyttä ja tarkastelee 
talouden kehitystä budjettiin verrattuna.

Taloustoimikunta kokoontui vuoden aikana 7 kertaa. Talo-
ustoimikunta ei tehnyt suuria päätöksiä vuonna 2008. Uusia 
taloja ei rakennettu ja perhekylän linjasaneeraukset saatiin 
valmiiksi edellisenä vuonna. Taloudellisessa mielessä elettiin 
suvantovaihetta ja velkoja lyhennettiin. Dipoli-talon vuo-
karasopimusta jatkettiin kahdella vuodella eli vuoden 2010 
loppuun. Espoon kaupungille myytiin Otahallin ja Hotelli 
SAS Radisonin parkkipaikalta 1660 m2:n määräala 650.620 
euron kauppahinnalla. Espoon kaupunki rakentaa maalle 
TKK:n käyttöön tutkijahotellin
 
Taloustoimikuntaan kuuluivat vuonna 2008 seuraavat hen-
kilöt:

Tuomo Lähdesmäki, puheenjohtaja (erovuorossa 2009)
Lars-Olof Staffans, varapuheenjohtaja (17.4.asti) 
Matti Carpén, varapuheenjohtaja (2009)
Kari Inkinen (2009)
Kari Karvonen (2010)
Mikko Majuri (2009)
Christian Peltonen (17.4. alkaen, erovuorossa 2010)
Antti Savolainen (2009)
Aleksi Päiväläinen (17.4. asti)
Mikke Westenius (17.4. asti)
Kari Vatanen (2.10. alkaen, erovuorossa 2010)

2.9.2 Sijoitusjaosto

Sijoitusjaosto pohtii TKY:n sijoitusomaisuuden hoitoa talo-
ustoimikunnan ja edustajiston linjausten mukaisesti.

Puheenjohtaja: Lars-Olof Staffans (kevät), Kari Vatanen (syk-
sy) Tuomo Lähdesmäki, Kari Karvonen, Christian Peltonen, 
Erkki Koski (sihteeri)

2.9.3 Tietoliikennejaosto

Tietoliikennejaosto on Trinetin toimintaa ohjaava jaosto joka 
käsittelee TKY:n tietoliikenneratkaisuja. 

Puheenjohtaja: Mikko J. Salminen
Tuomo Karhapää, Arvo Kukko, Matti Carpén (taloustoimi-
kunta), Antti Partanen, Erkki Koski (sihteeri)

2.10 Tilintarkastajat 

TKY:n tilintarkastajana toimi vuonna 2008 Pricewaterhou-
seCoopers Oy, päävastuullisena tilintarkastajana KHT Kari 
Lydman, ja varamiehenä KHT Matti Jyrkkiö.

2.11 Jatkuvuustoimikunta

Jatkuvuustoimikunnan tehtävänä on ylioppilaskunnan talo-
udellisen pääoman käytön tarkoituksenmukaisuuden arvi-
ointi talousarvion laatimisvaiheessa ja tilinpäätöksen yhte-
ydessä, ylioppilaskunnan henkisen ja aatteellisen pääoman 
varjeleminen ja kehittäminen, ylioppilaskunnan toimijoiden 
tukeminen ja jatkuvuuden edistäminen, hyvän hallintotavan 
ja organisaation kehittämisen tukeminen sekä kunnianosoi-
tusten myöntämisen valmistelu hallitukselle.

Jatkuvuustoimikuntaan kuuluu puheenjohtaja ja kuudesta 
kahdeksaan (6–8) jäsentä. Jatkuvuustoimikunnan jäsenet 
nimetään kolmeksi (3) vuodeksi kerrallaan siten, että kol-
masosa on vuosittain erovuorossa.

Jatkuvuustoimikuntaan kuuluivat vuonna 2008 seuraavat 
henkilöt:

Jouni Lounasmaa, puheenjohtaja (erovuorossa 2009)
Jukka Seppänen ( 2009)
Saku Mantere (2009)
Marcus Nybergh (2010)
Mari Puoskari (2010)
Jyrki Noponen (2010)
Kim Hacklin (2011)
Anna Himmanen (2011)
Ville Taajamaa (2011)
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2.12. Kunniavaltuuskunta

Kunniavaltuuskunnan tehtävänä on TKY:n sääntöjen mukaan 
antaa neuvoja ja tukea ylioppilaskunnan asioissa. Kunniaval-
tuuskuntaan kuuluvat edustajiston kutsumat henkilöt 75. ikä-
vuoteensa asti. Kunniavaltuuskunnan kokouksiin kutsutaan 
kunniajäsenten ja kunniavaltuuskunnan jäsenten lisäksi TKY:
n hallitus sekä TKK:n rehtori ja vararehtorit.

Kokoukset ja toiminta

Kunniavaltuuskuntaan kuuluivat vuonna 2008 seuraavat 
henkilöt:

vuorineuvos. Jaakko Rauramo, puheenjohtaja
toimitusjohtaja Asko Schrey, varapuheenjohtaja
vuorineuvos Kalevi Numminen
professori Antti Saarialho
vuorineuvos Harri Hintikka
vuorineuvos Tauno Matomäki
professori, ministeri Pekka Tarjanne
professori Jorma Routti
vuorineuvos Jaakko Ihamuotila
vuorineuvos Krister Ahlström
vuorineuvos Georg Ehrnrooth
vuorineuvos Pertti Voutilainen
vuorineuvos Reino Hanhinen
vuorineuvos Jyrki Juusela
TkL, TkT h.c.Yrjö Neuvo
vuorineuvos Stig Gustavson
DI Helena Terho 
pääjohtaja Jorma Ollila
DI Kaija Pöysti

Seniorijäsenet Matti Kankaanpää, Kalle Vartola

Kunniavaltuuskunta kokoontui vuoden aikana kaksi kertaa. 
Kokouksissaan kunniavaltuuskunta keskusteli Aalto-yliopis-
tosta ja ylioppilaskuntien yhdistymisen tilasta.

2.13 Pyöreän Tornin Kilta (PTK)

Pyöreän Tornin Kilta toteutti tarkoitustaan myös vuon-
na 2008.

Pyöreän Tornin Kilta (PTK) on TKY:n oma alumnikerho, 
johon valitaan joka vuosi aktiivisia jo valmistuneita tai val-
mistumaisillaaon olevia teekkareita. PTK:n tarkoituksen on 
toimia linkkinä vanhempien toimijoiden ja nykyisten toi-
mijoiden välillä, siten että se edustaa laajasti koko TKY:n 
toimijoiden kenttää.

Vuoden 2008 konklaawit yms. toiminta

Kevään 2008 konklaawi järjestettiin Helsingin musiikkita-
lon montun liepeillä 13. syyskuuta. Lisäksi lukuisia kiltalai-
sia kohtasi toisensa TKK:n alumnijuhlan yhteydessä 5. jou-
lukuuta Dipolin takkakabinetissa.

Korkian Raadin jäseninä olivat kiltavanhin arwoisa Kris-
tiina Hartikainen, arwoisa Ari Asikainen, arwoisa Thomas 
Grenman, arwoisa Keijo Pösö, arwoisa Hanna-Riikka Myl-
lymäki, arwoisa Hanna Ahtola, arwoisa Marcus Nybergh, 
arwoisa Aija Staffans, arwoisa Anna Rantanen, arwoisa Ilpo 
Kaislaniemi, arwoisa Jani Turku, arwoisa Janne Viskari sekä 
kirjureina tekn. yo. Jouni Saarenpää ja pääsihteeri maat. ja 
metsät. ja tekn. yo Teemu Halme.
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2.14 Muut toimikunnat ja työryhmät

2.14.1 Lukkarit

TKY:n lukkarimestari Elmo Allén
TKY:n lukkarikisälli Aino Paloviita

2.14.2 Kyläsenaatti

Kyläsenaatti koostuu Teekkarikylän asukkaiden vaaleilla va-
litsemista jäsenistä ja TKY:n hallituksen nimittämistä jäse-
nistä. Senaatin tehtäviin kuuluu Teekkarikylän asumisviih-
tyvyydestä huolehtiminen, asuntolatoiminnan talousarvion 
valmisteluun osallistuminen sekä talkoiden, asukasiltojen ja 
muiden tapahtumien järjestäminen. Vuonna 2008 kyläse-
naatti kokoontui 20 kertaa.

Petri Heikkinen (TKYH Teekkarikylä, pj), Petri Valkama 
(TKYH järjestöasiat), Annina Stadius (TKY kyläsihteeri, 
13.8. saakka), Arto Korkeila (TKY kyläsihteeri, sihteeri, 13.8.-
16.10.), Lotta Funck (TKY kyläsihteeri, sihteeri, 16.10. alkaen), 
Mikko Ikola (vpj, sihteeri 30.6. saakka), Jaakko Seppänen, Esa 
Häkkinen, Miika Karanki, Mikko Majuri, Olli-Pekka Osmala, 
Vesa-Pekka Palmu, Helena Lehtimäki, Iikka Alanen

2.14.3 Asuntotoimikunta

Asuntotoimikunta on kyläsenaatin alainen toimikunta, joka 
käsittelee asuntolatoimintaan liittyviä asioita. Kolme sen jäse-
nistä on kyläsenaatin nimeämiä ja kolme TKY:n hallituksen 
nimeämiä. Käsiteltäviä asioita ovat muun muassa asukkaiden 
valintaan ja asumisoikeuteen liittyvät asiat sekä asukkailta 
tulleet valitukset, anomukset ja esitykset. Luottamukselliset 
asiat käsitellään täysin anonyymeinä. Asuntotoimikunta ko-
koontui vuonna 2008 yhdeksän kertaa.

Lauri Reiman (TKYH sopovastaava, pj), Petri Heikkinen 
(TKYH Teekkarikylä), Annina Stadius (TKY kyläsihteeri, 
13.8. saakka), Arto Korkeila (TKY kyläsihteeri, 13.8.-16.10.), 
Lotta Funck (TKY kyläsihteeri, 16.10. alkaen), Vesa-Pekka 
Palmu (vpj), Helena Lehtimäki, Mikko Majuri. Sihteerinä 
vuorottelivat asuntotoimiston työntekijät Leena Ylihonka-
luoma ja Saila Mertsalmi.

2.14.4 Tilakehitystoimikunta

Tilakehitystoimikunta vastaa ylioppilaskunnan järjestötoi-
minnan tilojen kehittämisestä sekä päättää tilojen järjes-
tyssäännöt. Tilakehitystoimikunta myös päättää mitä tiloja 
annetaan muuhun käyttöön ja mitä palautetaan asuntola-
toiminnan tarpeisiin. Vuonna 2008 tilakehitystoimikunta 
kokoontui neljä kertaa.

Petri Heikkinen (TKYH Teekkarikylä, pj), Nina Vilja (TKY 
järjestösihteeri, sihteeri), Petri Valkama (TKYH järjestöasiat), 
Mikko Ikola, Miika Karanki, Olli-Pekka Osmala. Asiantun-
tijajäsenet: Annina Stadius (TKY kyläsihteeri, 8.10. saakka), 
Arto Korkeila (TKY kiinteistöapulainen/kyläsihteeri, 8.10. 
saakka), Lotta Funck (TKY kyläsihteeri, 12.11. lähtien), Atso 
Takala (TKY I&E-tirehtööri)

2.14.5 Kylävaalilautakunta

Kylävaalilautakunta on kyläsenaatin nimittämä lautakunta, 
jonka tehtävänä on järjestää kylävaalit. Lautakuntaan kuu-
luu puheenjohtaja ja 4-6 muuta jäsentä.

Miika Karanki (pj), Olli-Pekka Osmala, Mikko Majuri, Esa 
Häkkinen, Iikka Alanen

Kuvaaja: Lauri Aaltonen
TKY:n lukkarit töissä vuosijuhlassa 7.11.
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2.15 TKY:n rahastojen hallitukset

2.15.1 Teekkarirahaston hallitus

TKY:n sijoitusomaisuudesta merkittävä osa on Teekkarira-
hastossa ja tämän alarahastoissa. Näistä rahastoista jaetaan 
stipendejä ja avustuksia ylioppilaskunnan jäsenille ja sen 
piirissä toimiville yhteisöille.
Teekkarirahaston hallituksena toimii TKY:n hallitus.

2.15.2 Teekkaritoiminnan edistämis-
rahasto

Vuosi 2008 oli Teekkaritoiminnan edistämisrahaston toi-
nen kokonainen toiminnallinen vuosi, jolloin hyödynnettiin 
vuosien 2006 ja 2007 aikana sorvattuja käytänteitä ja pyrit-
tiin hiomaan niitä edelleen paremmiksi. Rahastolla oli kol-
me hakukierrosta, joilla nähtiin taas monia teekkarimaisen 
nerokkaita projekteja, jotka tarvitsivat rahaston avustusta 
toteutuakseen. Yhteensä kahdella kevään ja yhdellä syksyn 
hakukierroksella hakemuksia tuli 137 kappaletta, joista 84:lle 
myönnettiin avustusta. Haettujen avustuksien kokonaissum-
ma oli noin 359 000 euroa ja myönnettyjen avustuksien ko-
konaissumma 92 055,9 euroa.

Rahasto haki edelleen linjojaan, joita tarkennettiin hieman 
vuoden aikana. Hakukierroksilla siirryttiin käyttämään ko-
konaan sähköistä hakulomaketta, joka aiheutti ajoittain 
päänvaivaa niin hakijoille kuin rahastollekin, mutta nopeutti 
kuitenkin hakemuksien käsittelyä kokonaisuutena. Johtokun-
nan rooli muuttui enemmän toiminnan suunnittelijasta itse 
hakemuksien käsittelijäksi. Hakemusten käsittelyn vaatima 
työmäärä kasvoi kolmannen hakukierroksen käyttöönoton 
myötä. Vuonna 2008 keskityttiinkin enemmän rahaston ru-
tiinien sujuvoittamiseen, jotta toiminta säilyisi mahdollisim-
man tehokkaana ja tarkoituksenmukaisena.

Vuonna 2008 Teekkaritoiminnan edistämisrahaston johto-
kunnassa toimivat:

Antti Myllys, puheenjohtaja
Anna Himmanen
Katri Junna
Tiina Kauppinen
Marcus Nybergh
Eero Ruikka
Kim Åström

Rahaston sihteerinä toimi Jani Jansson.

2.15.3 Teekkarikylän kappelirahaston 
johtokunta

Kappelirahasto on Teekkarirahaston alarahasto, jota hoide-
taan TKY:n muista varoista erillisenä omakatteisena rahas-
tona. Kappelirahaston johtokunnan nimittää TKY:n hallitus 
ja siinä on edustajia TKY:n lisäksi Ristin Killasta, Espoon 
seurakunnista ja Teknillisestä korkeakoulusta.

Teekkarikylän kappelirahaston tarkoituksena on Teekkari-
rahaston alarahastona tukea ja edistää sekä TKY:n piirissä 
tapahtuvaa että muutakin teknilliseen maailmaan suuntau-
tuvaa kristillistä toimintaa.
Ristin killan valitsemat jäsenet (varajäsenet):

professori Lauri Savioja, puheenjohtaja, 2008, 2009
DI Toni Töyrylä (DI Matti Tiilikainen), 2007, 2008
tekn. yo, teol. Yo Jari-Pekka Juhala (DI Petteri Kontio), 2007, 
2008
DI Tommi Vainikainen (Tuomas Kangasniemi), 2008, 
2009
Ristin killan puheenjohtaja Mika Ranta (Riskin killan vara-
puheenjohtaja Juhana Toimela), 2008

Teknillisen korkeakoulun valitsema jäsen (varajäsen):
professori Ouri Krause (professori Lauri Malmi), 2007, 
2008

Espoon seurakuntayhtymän yhteisen kirkkoneuvoston ni-
meämä jäsen (varajäsen):
DI Pirkko Taipale (DI Magnus Engblom), 2007, 2008

TKY:n hallituksen valitsema jäsen (varajäsen):
tekn. yo. Petri Heikkinen (tekn. yo. Lauri Reiman), 2008, 
2009



82

2.15.4 Polyteknikkojen Kuoron 
Rahaston hallitus

Polyteknikkojen Kuoron rahasto on Teekkarirahaston alara-
hasto, jolla on oma hallitus, joka vastaa rahaston stipendien 
jaosta. Rahaston nimittää Polyteknikkojen Kuoron hallitus. 
Rahaston tarkoituksena on stipendein ja apurahoin tukea 
TKY:n ja sen piirissä toimivien yhdistysten jäsenten laulu-
harrastusta.

Puheenjohtaja: Jouko Prami

Markus Lehtonen (PK), Veikko Pankakoski (PK), Teemu 
Halme (TKY), Petri Valkama (TKY) 

2.16 TKY:n tytäryhtiöiden hallitukset

2.16.1 Kiinteistö Oy Jämeränjälki

Kiinteistö Oy Jämeränjäljen tarkoituksena on omistaa ja hallita 
Otakaari 24:ssä sijaitsevaa Dipoli-taloa. Rakennuksessa ovat 
vuokralaisina Teknillinen korkeakoulu ja Sodexho Oy.

Osakeyhtiön hallituksessa olivat jäseninä:

Tuomo Lähdesmäki, puheenjohtaja
Matti Carpén, Teemu Halme, Kari Inkinen, Kari Karvonen, 
Christian Peltonen (22.5. alkaen), Aleksi Päiväläinen (22.5. 
asti), Antti Savolainen, Lars-Olof Staffans (22.5. asti).

2.16.2 Kiinteistö Oy Otakaari 11

Kiinteistö Oy Otakaari 11:n tarkoituksena on omistaa ja 
hallita Otakaari 11:ssä sijaitsevaa liikerakennusta, jossa ovat 
vuokralaisina TKY, Rakennusliike Asko Kokkonen Oy, Int 
Trade Ky (asiamiesposti), Edita Prima Oy (opetusmonisteet) 
sekä Suomalainen kirjakauppa Oy (yliopisto- kirjakauppa). 

Osakeyhtiön hallituksessa olivat jäseninä:

Tuomo Lähdesmäki, puheenjohtaja
Matti Carpén, Teemu Halme, Kari Inkinen, Kari Karvonen, 
Christian Peltonen (22.5. alkaen), Aleksi Päiväläinen (22.5. 
asti), Antti Savolainen, Lars-Olof Staffans (22.5. asti).

2.16.3 Oy Dipoli Ab

Oy Dipoli Ab on TKY:n liiketoimintaa harjoittava tytäryhtiö. 
Yhtiöllä ei ollut liiketoimintaa vuonna 2007.

Osakeyhtiön hallituksessa olivat jäseninä:
Tuomo Lähdesmäki, puheenjohtaja

Matti Carpén, Teemu Halme (22.5. alkaen), Kari Inkinen, 
Kari Karvonen, Christian Peltonen (22.5. alkaen), Aleksi 
Päiväläinen (22.5. asti), Antti Savolainen, 
Lars-Olof Staffans (22.5. asti).
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Kuva: Polyteknikkojen Kuoro
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3.1 Teknologföreningen (TF)

År 2008 har varit ett år av många händelser och intressanta 
vändningar för Teknologföreningen. Utöver de årliga tradi-
tionerna har nationslivet präglats av några mer sällan åter-
kommande evenemang. 

På hösten arrangerades BLOT, en fest för TF:s styrelser ge-
nom tiderna, som inträffar med en olympiads mellanrum, 
?-bastun firade sitt 10-års jubileum och efter en paus på 10 år 
arrangerades även NATOM i Finland, en festival för 6 olika 
nordiska teknologorkestrar. Årets nyhet var Vera-spexet som 
besökte TF för första gången. 

Teknologerna har också, sin vana trogen, byggt och renove-
rat flitigt. Ölkken renoverades till påföljd av ett besök från 
länsstyrelsen och en renovering av sportstugan aktiverade 
flera teknologer på sommaren, då bl.a. bastun och tvättut-
rymmen förnyades. Ekonomin bäddade i.o.m. den sjunkande 
kundmängden för verkligt dystra utsikter med tanke på hela 
årets resultat. Situationen analyserades, och nationen skred 
till åtgärder, vilket bl.a. innebar att Dagsrestaurangen ytre-
noverades med teknologkrafter. 

Förberedelserna för Aalto-universitet har framskridit med 
stormsteg. TF har varit aktiv och arbetat för en bättre fram-
tid både med tanke på det kommande universitetet och på 
den kommande studentkåren. På våren arrangerade TF i 
samarbete med TFiF, TEK och THS ett tvåspråkighetssemi-
narium riktat till instanserna som förbereder Aalto-univer-
sitetet. Strategiarbetet som påbörjades 2007 för att utarbeta 
en långsiktig handlingsplan för TF har fortsatt hela året och 
har aktiverat förutom en stor skara ordinariemedlemmar, 
även flera StÄlM:ar och andra sakkunniga. I sammanknyt-
ning till detta fattade nationen i december principbeslut om 
att öppna dörrarna för konst- och ekonomiestuderanden 
inom Aalto-universitetet.

Styrelseordförande: Mikael Arhippainen

Infochef Johan Holmberg,  Sekreterare Christina Nybergh, 
Ekonomichef Vendla Sandström, Phuxivator Caroline Ingo, 
Kontaktansvarig Janne Lehtonen, Klubbhövding Henri Lo-
hilahti, Studiechef Fredrik Sannholm, Disponent Alexander 
Franck, MUP (fr.o.m. 25.9.) Anna af Hällström

3.2 Killat

Arkkitehtikilta
Arkkitehtikilta vietti ansaitusti 100-vuotista taivaltaan. Vuo-
den mittaan järjestettiin tapahtumia, joita oli jo vuoden suun-
niteltu vuonna 2007 kerätyn 100-vuotistoimikunnan turvin. 
Juhlavuosi polkaistiin käyntiin Nosturissa 8.2. järjestetyssä 
Raita´08 bileissä. Tilaisuudessa julkaistiin yhteistyössä Mari-
mekon kanssa suunniteltu ja toteutettu arkkitehtiopiskelija-
laukku. Raitabileissä esiteltiin myös Killan ja Rakennusopin 
järjestämänä opiskelijakilpailuna suunniteltu Pilvi Vanamon 
voittaneeseen ehdotukseen perustuva paviljonki ”Taikalamp-
pu”. Paviljonki esiintyi myös Wappuviikon tukikohtana Ota-
niemen Alvarin aukiolla. 

Toukokuussa herättiin henkiin valtakunnalliset Arkkiteh-
tiopiskelijapäivät, joita luotsasi Elina Tenho. Loppukesästä 
Helsingin Ullanlinnaan avattiin Olli Hanhirovan johdolla 
Arkkitehtikillan Galleria “Mom, what’s architecture”. Galleria 
tarjoaa opiskelijoille paikan esitellä töitään ja samalla valottaa 
arkkitehtiopiskelun historiaa ja nykypäivää. Edellisvuonna 
aloitettu 100-vuotishistoriikkiprojekti jatkui ja komea pai-
notuote putkahti painosta vielä juhlavuoden puolella 19.12. 
Juhlavuosi huipentui itseoikeutetusti sadanteen Wähäjou-
luun. Juhlaa vietettiin poikkeuksellisesti jo 29.11. ja komeat 
puitteet juhlinnalle tarjosi Finlandiatalo. Jatkoja vietettiin 
Kaivohuoneella ja perinteisesti ilta jatkui vielä tämän jälkeen 
Yrjönkadun uimahallissa. Seuraavan päivänä pidettiin vielä 
toinen silliaamiainen Otaniemen Smökissä. Vuosijuhlassa he-
rättiin myös pitkään unohduksissa ollut perinne: kunniamerk-
kien jako arkkitehtiopiskelun tahi Killan toiminnassa ansioitu-
neille henkilöille. Vuonna 2008 merkkejä jaettiin 5 kappaletta 
seuraaville henkilöille: Olli Hanhirova, Nils Huhta, Elina Kuu-
sisto (os. Käyhty), Saara Melama (os. Nuutila) ja Heidi Saaristo. 

3 Osakunta, killat, kerhot 
ja muut yhdistykset
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Raadin tehtäviä hoidettiin 100-vuotistoiminnan ohella nor-
maaliin tapaan. Näkyvimpänä uudistuksena tuotti tiedottaja 
toimikuntansa kanssa killalle uudet ja näyttävät nettisivut, 
lisäksi varattiin killan käyttöön nettiosoite www.arkkitehti-
kilta.fi. Fuksikapteeni lisäsi fuksipistekorttiin ulkkaripisteen. 
Tällä pyritään lisäämään yhteishenkeä suomalaisten ja vaih-
to-opiskelijoiden välillä. IE sai hankittua killalle AKRILLIn, 
eli liikutettavan nuotio/grillin. 

Opintovastaavalla riitti toimintaa. Kevätlukukausi aloitettiin 
uudessa tiedekunnassa koneteekkarien, raksalaisten, sekä 
maanmittarien rinnalla. Syksyllä tiedekunta toi mukanaan 
myös opiskelijaedustuspaikan tiedekunnan johtoryhmään, 
jonne tästä lähin on varsinainen edustuspaikka kunkin killan 
opintovastaavalla ja varapaikka puheenjohtajalla. Kevään lo-
puksi kilta keräsi opiskelijapalautteen, johon vastasi 25 henki-
löä. Ensi vuodelle toivotaan suurempaa osanottoa sekä uutta 
formaattia, jolla palaute kerätä. Viime vuosien tapaan, opis-
kelijapalautteessa annettiin hyvin suorasukaista palautetta, 
toisaalta hyvät kurssit saivat paljon kiitosta osakseen. Myös 
killan toiminnasta pyydettiin (ja saatiin) palautetta, jonka 
pohjalta vuotta 2009 lähdettiin suunnittelemaan. TKK:n 
kandiohjelmien yhdistämistä selvittänyt työryhmä yllätti a-
laitoksen syksyllä, kun em. työryhmä kaavaili A- ja MA- kan-
diohjelmien yhdistämistä. Asiaan kuitenkin reagoitiin nopeasti, 
eivätkä suunnitelmat toteutuneet. Vuoden lopuksi äänestettiin 
vuoden opettajaa. Vuonna 2008 pysti luovutettiin Arkkitehtuu-
rin historian oppituolin yliopisto-opettajalle, Sari Kivimäelle.

Puheenjohtaja: Jesper Jokilehto

sihteeri Pipsa Penttinen, rahastonhoitaja Rikhard Grahn, 
yrityssuhdevastaava Emma Paaso, emäntä Eero Alho, isäntä 
Ilkka Ala-Fossi, tiedottaja Jonas Löfroos, HyvinTeroitettuKy-
nä Katja Virta, kulttuurivastaava Saara Kantele, majavastaava 
Arto Ollila, fuksikapteeni Robert Hanson, ulkkarivastaava 
Lauri Valtonen, opintovastaava Noora Lehtovaara

Automaatio- ja systeemitekniikan kilta
Vuosi 2008 oli AS:n juhlavuosi, kun kilta täytti pyöreät kym-
menen vuotta. Juhlavuotta vietettiin ison, hienon ja kalliin 
Stimulaation kera. 

Killan historiikkki valmistui myös vuosijuhlaviikolle ja näin 
AS:n historia on saatu kansien väliin. Killalle perustettiin myös 
arkisto TKY:n arkistoon, jonne vanhoja romuja säilöttin. 

Excursio Australiaan oli menestys ja osallistujille varmasti 
ikimuistoinen. Upea robottikäsigongi valmistui syksyllä, ku-

ten myös killan uudet nettisivut. Vuosi oli siis täynnä suuria 
ja pieniä projekteja jotka kaikki päätyivät hienosti. Elämä 
osana uutta ETA-tiedekuntaa oli ongelmatonta ja kiltatoi-
minnalle suotuisat olosuhteet säilyivät hyvin.

Puheenjohtaja: Tommi Forsman

sihteeri Antti Kangasrääsiö, rahastonhoitaja ja varapuheen-
johtaja Salum Abdul-Rahman, tiedottaja Salla Ojala, isäntä 
Juho Sundin, suurPhuksi Paula Priha, yrityssuhdevastaava 
Antti Toivonen, opintomestari Sampo Torttila, emäntä Jo-
hannes Aalto, säätömestari Jani Kautto

Fyysikkokilta ry
Fyysikkokillan 61. toimintavuoden keskeisiksi piirteiksi nou-
sivat kansainvälisyys sekä opiskelijoiden hyvinvointi. 

Kilta toi jälleen kerran syksyllä Suomeen KTH:n fyysikoiden 
Fysikalen-speksin ja oli mukana Baltech-vaihdossa, jossa ta-
vattiin liettualaisia luonnontieteilijöitä. 

Hyvinvointiteeman tiimoilta oltiin läheisessä yhteistyössä 
yliopiston hallinnollisiin elimiin ja muun muassa aloitettiin 
killan organisoima fuksien opintotutorointi. 

Keskeisimmäksi uudistukseksi muodostui kiltahuoneen 
muutto, jonka myötä kiltalaiset saivat uudet väljät tilat Ko-
netalolta. Muutama “lehmät lentää” -ilmiökin vuoden aika-
na nähtiin, nimittäin surullisenkuuluisan kopiokonepalve-
lun lakkauttaminen sekä erityisesti fuksipeijaisten voitto ja 
lakkien vastaanottaminen ensimmäisinä.

Puheenjohtaja: Riina Vesanen

sihteeri Lilli Konttinen, rahastonhoitaja Risto Vanhanen, opin-
tovastaava, varapuheenjohtaja Ville Valtavirta, isäntä Laura 
McDonald, sisämestari Anna-Maija Kotilainen, fuksikapteeni 
Karoliina Oksanen, ulkovastaava Jarno Pahkala, yrityssuh-
devastaava Vesa-Matti Riekkinen, tiedottaja Patrik Laiho

Kuva: Inkubio
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Informaatioverkostojen kilta Athene ry
Athenen vuotta 2008 väritti vuoden 2009 juhlavuosi, johon 
valmistautuminen aloitettiin jo hyvissä ajoin perustamalla 
toimikunta juhlavuoden tapahtumia järjestelemään. 

Jatkuvuusprojektit etenivät ja erityisesti tiedon siirtymiseen 
hallitukselta seuraavalle panostettiin. Killan alumnitoimin-
ta ulkoistettiin vuoden aikana, kun innokkaat alumnit pe-
rustivat alumniyhdistyksen vaalimaan yhteistyötä killan ja 
alumnien välillä. 
Opintopuolella keskityttiin informaatioverkostojen opintojen 
kehittämiseen ja kurssipalettiin tulikin muutamia muutok-
sia. Informaatioverkostojen tulevaisuutta mietittiin hieman 
pidemmälle strategiapäivän aikana. Yleisesti edunvalvonta 
onnistui hyvin. 

Vuosi oli myös hedelmällinen ulkosuhteiden näkökulmasta. 
Suhteet elvytettiin Tampereen Man@gereihin ja vuosijuhla-
vierailujen lisäksi vuoden aikana järjestettiin yhteiset sitsit. 
Tämän lisäksi tapahtumien suhteen kilta laajensi reviiriään 
Helsingin puolelle ja wappusitsit järjestettiin Savolaisen osa-
kunnan tiloissa. Tapahtumista merkittävin oli tietysti 9. In-
foähky, jossa palkittiin Athenen kultaisella kunniamerkillä 
Aino Sarakorpi ja Jouni Jaakkola.

Puheenjohtaja Sampo Toiva

sihteeri Tia Jysmä, rahastonhoitaja Julia Wiikeri, opintovas-
taava Emma Kauppi, phuksikapteeni Jarno Marin, tiedottaja 
Oula Antere, yrityssuhdevastaava ja varapuheenjohtaja Mik-
ko Koski, isäntä Antti Kumpusalo, ulkoneuvos Anne Myller, 
emäntä Marianne Tenhula

Inkubio ry
Inkubion toiminta vuonna 2008 sujui monelta osin yhdis-
tyksen nuoria perinteitä noudattaen. Killan toiminnassa 
ja toimintakulttuurissa tehtiin kuitenkin myös suurempia 
muutoksia: selvin ero edellisten vuosien toimintaan oli kil-
tamaisen, aktiivisen fuksitoiminnan käynnistäminen. Lisäksi 
Inkubiolle perustettiin kiltalehti S’napsi ja vuosijuhla Apop-
toosi järjestettiin entistä suurempana. 

Käytännön työskentelyä helpottivat suurentunut TKY:n toi-
minta-avustus sekä TKY:n toimikunnat. Vuonna 2008 yhdis-
tys saatiin viimein rekisteröityä, ja killan nimi on nyt viral-
lisesti Inkubio ry. Yhdistyksen kokous hyväksyi hallituksen 
laatiman lippu- ja merkkiohjesäännön, joka määrittelee kil-
lan tunnuksia, kuten lipun ja kunniamerkit. Tulevina vuosi-
na näitä tunnuksia voidaan hankkia pikku hiljaa. Merkki- ja 
lippuohjesäännön ulkopuolella Inkubio hankki myös ensim-
mäiset omat haalarinsa. Yhdistyksen kokous päätti haalarin 
väriksi punarusekan (sic).

Puheenjohtaja: Maija Nevala
sihteeri Noora Tujunen, rahastonhoitaja Anna Torvinen, 
fuksikapteeni Henna Vepsäläinen, emäntä Viljami Aittomä-
ki, emäntä Kalle Karhu, opintomestari Janne Peltola, tiedo-
tusmestari Arto Meriläinen, ulkomestari Heikki Viljanen, 
yrityssuhdemestari (15.9. asti) Ilona Pitkänen, yrityssuhde-
mestari (15.9. lähtien) Antti Rautiainen.

Kuva: Athene
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Kemistikilta ry.
Vuotta 2008 kuvasivat Kemistikillassa erilaiset hankinnat. 
Alkuvuonna hankittiin lisää ansiomerkkejä Kondensatiossa 
jaettavaksi, myöhemmin vuorossa olivat uudet kiltapaidat, 
pelipaidat, kiltamerkit sekä seremoniamestarin sauva. 
Kemistikilta jatkoi yrityssuhdetoiminnan kehitystä ja myös 
rakenteellisia muutoksia tehtiin, kun vaalikokouksessa valittiin 
toimihenkilöitä uusiin tehtäviin. Kemistikillasta lähti edustus 
Nordisk Kemiteknolog Konferenssiin Lundiin, Ruotsiin. 

Keväällä pHukseista tuli teekkareita, ja syksyllä samaiset 
tuoreet teekkarit auttoivat uusien pHuksien opastamisessa. 
Kemistikillan vuoden 2008 kohokohtia olivat Kondensatio 
117, jota juhlittiin 1.3., pHuksicruise marraskuun lopulla, 
kahden yön mittainen Turku-XQ, joka keräsi paljon osallis-
tujia, sekä luonnollisesti Wappu. 

Vuoden aikana julkaistiin viisi hienoa kiltalehteä, Tislettä. 
Myös Tisleen suunnalla tehtiin rakenteellisia muutoksia, 
kun Tisle-sedän avuksi valittiin vaalikokouksessa pitkästä 
aikaa virallisia toimittajia.

Puheenjohtaja: Janne Andtsjö

varapuheenjohtaja, isäntä Antti Ahrelma, emäntä Henna 
Jääskeläinen, rahastonohoitaja Isa Lampinen, tiedottaja-
sihteeri Juho Perälä, opintovastaava Minna Väkevä, ulko-
vastaava Laura Pälve, PR-vastaava Marika Hellman, pHuk-
sikapteeni Mikko Peura 

Koneinsinöörikilta ry
Koneinsinöörikillan vuosi oli muutosten aikaa. Kiltahuoneen 
suuri remontti, lippuprojektin valmistuminen, uusi paket-
tiauto, nettisivuprojekti ja yleinen jäsenistön aktivoiminen 
mm. jaostoiminnan kautta, ovat tuoneet toivottua lisäarvoa 
ja aktiivisuutta killan toimintaan. Perinteisiä tapahtumia ja 
excursioita järjestettiin pitkin vuotta, panostaen samalla myös 
opintopuoleen. Kohonnut äänestysaktiivisuus ja hallitukseen 
hakijoiden suuri määrä indikoivat aktivoinnin onnistuneen. 

Puheenjohtaja: Henri Lönn
varapuheenjohtaja Mikko Mattila, sihteeri Leena Mäkinen, 
taloudenhoitaja Joona Seppälä, isäntä Eija Meriläinen, sisä-
ministeri Riikka Matala, teollisuusministeri Ville Ristimäki, 
ulkoministeri Jukka Viljanen, tiedotusministeri Pirita Orkola, 
phuksikapteeni Senni Karhu, phuksikapteeni Maija Tanska-
nen, opintoministeri Markus Ylänen

Maanmittarikilta
Vuosi alkoi tehokkaasti, kun kilta kilpailutti pankkipalve-
lunsa ja sai kutistettua palvelumaksunsa yhteen neljäsosaan 
entisestä. 

Vuosijuhlat järjestettiin alkuvuonna ja juhlat olivat erittäin 
hienot ja onnistuneet. Keväällä perustettiin toimikunta muut-
tamaan pahasti jälkeen jäänyttä killan merkkiohjesääntöä. Lop-
pukevät meni wappua järjestellessä ja arkisia askareita hoitaessa. 

Kesällä oli killan perinteiset käsäpäivät ja killalle valittiin 
uusi isäntä, koska isäntämme lähti vaihtoon Englantiin. Asi-
asta sovittiin etukäteen jo joulukuussa edeltäjän ja seuraajan 
kanssa. Syksyllä saimme uusia fukseja, jotka osoittautuivat 
yllättävän aktiivisiksi. Fuksit ovat alkuvuoden aikana saaneet 
aikaan enemmän, kuin normaalisti edes odotetaan. 

Myös hallitus oli tehokas ja saimme uutta mielenkiintoista 
yhteistyötä Pykälän kanssa. Lisäksi killan perinteisellä puo-
lipitkällä saatiin aloitettua yhteistyö Joensuun maantieteili-
jöiden kanssa. Syksyllä saatiin viimeinkin päätöksiin monia 
useamman vuoden vanhoja projekteja: killalle saatiin tilattua 
uudet kiltakaapit, ansiomerkit, sekä hallitus- ja toimaripinssit. 
Lisäksi killalle hankittiin oma kovalevy historian taltiointia 
varten. Joulukuussa käynnistettiin historiaprojekti, jota uusi 
hallitus on jatkanut. Loppuvuonna järjestettiin myös perin-
teiset pikkujoulut ja killalle valittiin uusi hallitus.

Puheenjohtaja: Panu Santasalo
sihteeri Elina Saksa, rahastonhoitaja Ville Saukko, päätoimit-
taja Ville-Samuli Rantalainen, emäntä Essi Korperla, opinto-
mestari Anssi Krooks, fuksikapteeni Laura Narvo, ulko- ja 
kulttuurimestari Krista Viita-aho, tiedottaja Sonja Vilpas, 
yrityssuhdemestari Juha Tiainen, isäntä (31.8. asti) Miikka 
Lemmetty, isäntä (1.9. alkaen) Eelis Rytkönen 

Puunjalostajakilta ry
Puunjalostajakillan 63. toimintavuotta puhuttivat Aalto-
yliopisto, tiedekuntauudistus ja kandiohjelmien yhdistämi-
nen. Vuosi alkoi surullisissa merkeissä kun kiltamme pit-
käaikainen oltermanni ja kunniajäsen Pehr Sommar kuoli 
tammikuussa. 

Killan toiminta oli yleisesti ottaen aktiivista ja monipuolis-
ta. Vuoden kohokohdaksi voidaan ehdottomasti nostaa 14. 
maaliskuuta pidetty LXIII Kuumahionta Ravintola Sipulin 
Talvipuutarhassa, jossa jaettiin myös killan kunniamerkki 
muutaman vuoden tauon jälkeen. 
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Perinteinen Wappu keräsi jälleen kerran aimo kasan puunja-
lostajia eri vuosilta Ullanlinnanmäen sillisteltalle, jossa hyvä 
sää ja iloiset ihmiset nostattivat tunnelmaa. Killan näkyvintä 
toimintaa olivat jälleen kerran lukuisat excursiot, sitsit, ur-
heilutapahtumat ja saunaillat. Erityisesti mainittakoon, että 
killan urheilutapahtumat keräsivät kerta toisensa jälkeen run-
saasti väkeä ja osoittautuivat erittäin suosituiksi. 

Puolipitkä excursio kohdistui Länsi-Suomeen ja syksyinen 
Kotimaan Pitkä suuntautui Keski-Suomeen. Syksyllä ensi 
kertaa järjestetyt tiedekunta-sitsit keräsivät kattavan jou-
kon tiedekuntamme opiskelijoita, puunjalostajia, vuorimie-
hiä ja kemistejä. Syksyllä järjestettiin historian ensimmäiset 
puheenjohtajien ja lukkareiden kertausharjoitussitsit, joilla 
reilu 30 entistä puheenjohtajaa ja lukkaria muistelivat men-
neitä ja kertasivat sitsilauluja. Vanhin paikalla ollut oli vuo-
den 1953 kiltavanhin. 
Tiiviitä suhteita ylläpidettiin yritysten ja Otaniemen muiden 
kiltojen lisäksi muihin alamme opiskelijoihin. Suhteita ul-
komaisiin opiskelijakollegoihin pidettiin jälleen yllä syksyn 
VolleyPap-lentopalloturnauksessa Saksan Darmstadtissa.

Puheenjohtaja: Laura Laukkanen

sihteeri Sampo Savolainen, rahastonhoitaja Eeva Gustafsson, isän-
tä ja varapuheenjohtaja Lasse Tienvieri, emäntä Maija Vaittinen, 
excursiomestari Riku Liukkonen, opintovastaava Erika Rautavaa-
ra, kasvatusmestari Miikka Savela, kv-vastaava Marcus Nagele

Rakennusinsinöörikilta ry
Rakennusinsinöörikilta täytti vuonna 2008 95 vuotta ja sitä 
juhlittiin monin tavoin. IK:n vuosijuhla järjestettiin 11.4. ja 
koko vuosijuhlaviikon ajan oli killan pitkää taivalta juhlistavia 
tapahtumia. Kevään aikana järjestettiin laulukilpailu, jonka 
tulokset julkistettiin vuosijuhlaviikolla laulukirja Hermannin 
läpilaulannassa. Lisäksi vuosijuhlaviikolla järjestettiin tanssi- 
ja tapakoulutusta sekä baaribileet Helsingissä. 
Vuosijuhlassa killalle kutsuttiin uusi kunniajäsen Jouko 
Kankainen. Kaskelottistipendillä kilta muisti Katri Junnaa 
ja Hanna Melkkoa. 

Keväällä tehtiin perinteinen kotimaan pitkä excursio ja syk-
syllä jo perinteeksi muodostunut ulkomaan excursio. Vuon-
na 2008 excursio suuntautui Berliiniin. Kesän alussa killan 
pitkäaikainen kunniajäsen Niilo Kurvinen menehtyi ja kilta 
muisti kunniajäsentään osallistumalla hänen hautajaisiinsa 
juhannusaattona. 

Kilta sai ammattiainekerhoilta vuosijuhlassa lahjaksi uuden 
lipun. Lippu vihittiin käyttöön juhlallisin menoin syksyllä puo-
livuosijuhlan puolihermannin cocktail-tilaisuudessa. Myöhem-
min syksyllä lipulle tilattiin killan väreihin sopivat airuenauhat. 
Airuenauhoja käytettiin ensimmäisen kerran itsenäisyyspäivänä 
ylioppilaiden soihtukulkueessa, jossa myös IK:n lippu oli mukana. 

Ossin lammen siltaprojekti saatiin syksyllä 2008 käyntiin. 
Työmaainsinööreiksi mukaan lähtivät Eelon Lappalainen ja 
Aki Vantola. Syksyn aikana saatiin osa perustuksista tehtyä, 
mutta sillan valmistuminen siirtyy keväälle 2009. 

Uudesta tiedekuntarakenteesta johtuen kilta teki opintoasi-
oissa entistä enemmän yhteistyötä muiden tiedekuntamme 
kiltojen kanssa. Yhdessä tehtiin kannanottoja, järjestettiin 
kirjamarkkinat sekä luotiin varjo-opintosivut. Yhdessä ko-
neinsinöörikillan kanssa annettiin vuoden opetusteko pal-
kinto Juha Hartikaiselle. 

Kilta piti hyviä suhteita yllä koko vuoden sekä muihin kiltoi-
hin että yritysmaailmaan. Tallinnalainen rakentajakilta kutsui 
meidät vastavierailulle lokakuussa ja matkalle lähti 8 kiltalais-
ta. Uudet fuksit saapuivat innokkaina syksyllä ja heidät saatiin 
heti mukaan killan toimintaan. Heistä moni lähtikin killan toi-
mihenkilöksi marraskuun lopulla järjestetyssä vaalikokouksessa.

Puheenjohtaja: Anna Keskinen

kirjuri Eleonoora Väisänen, rahastonhoitaja Doris Kalve, 
opintotoimikunnan pj, varapuheenjohtaja Laura Salo, ex-
cursiomestari Jyry Kuokkanen, emäntä Valtteri Lankiniemi, 
isäntä Konsta Tuokko, tiedottaja ja Ruutisten päätoimittaja 
Jarkko Lahti, ulkoasiantoimikunnan pj Heikki Hämäläinen, 
phuksitoimikunnan pj Henri Tikkanen.

Kuva: IK
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Tuotantotalouden kilta Prodeko ry
Prodekon 42. toimintavuodessa riitti menoa ja meininkiä. 
Virkeän tapahtumasektorin ohella prodekolaisten tiet kulki-
vat myös kauas Otaniemen rannoilta: Keväällä järjestetty pit-
kä excursio suuntautui Kiinaan sekä vuosittaiset puolipitkät 
excut keväällä Ahvenanmaalle ja syksyllä Milanoon. 

Vuoden aikana pohdittiin runsaasti Aalto-yliopiston vaiku-
tuksia tuotantotalouden opetukseen ja killan toimintaan niin 
tuotantotalouden laitoksen kuin alumnienkin kanssa. 

Prodekon joukkue voitti kolmatta kertaa peräkkäin kansain-
välisen TIMES-casekilpailun. Vuosi huipentui vuosijuhla Dis-
konttaukseen, jossa palkittiin Pro Prodeko -ansiomerkeillä kil-
lan pitkäaikaiset toimijat Paavo Häppölä ja Tuomo Pesonen.

Puheenjohtaja: Jussi Valtonen

mediakeisari Johan Haataja, sihteeri Terhen Heikkilä, yri-
tyssuhdevastaava ja varapuheenjohtaja Outi Herkepeus, ex-
cumestari Taneli Hirvola, opintovastaava Antti Koulumies, 
sisä- ja kulttuuriministeri Reeta Kukkola, ulkoministeri Jarno 
Lappalainen, fuksikapteeni Arjo Laukia, isäntä Ville Poiko-
lainen, rahastonhoitaja Juha Tolva

Vuorimieskilta
Vuonna 2008 Vuorimieskillan raati päätti pitää rennon vuo-
den tressittömästi ja asiat jouhevasti hoitaen. Olihan edellise-
nä vuotena sentään juhlittu 60-vuotiset kinkerit. 
Asiassa onnistuttiin yli odotusten ja näin jälkeenpäin miettien, 
voi vain haikeana muistella kyseistä, parasta aikaa. 

Vuoden 2008 aikana ei suinkaan unohdettu perinteisiä ta-
pahtumia, vaan Vappulounas, Bergsspex, kotimaanpitkä ja 
muut tapahtumat järjestettiin normaaliin tapaan.

Puheenjohtaja: Hannu Heikkinen

opintovastaava, varapuheenjohtaja Ville Fomkin, sihteeri 
Markus Marttiini, rahastonhoitaja Heini Rauhamaa, isäntä 
Hannu Johto, emäntä Outi Järvinen, excursiomestari Jussi-
Pekka Partio, fuksivääpeli Marleena Ahonen, päätoimittaja 
Toni Mattsson

3.3 Yhdistykset

Akateeminen jaloviinaseura on perinteilleen uskollisena 
toiminut yhdistävänä voimana Teknillisen korkeakoulun 
ylioppilaskunnan jaloviinakulttuurin ystäville myös vuonna 
2008. Pieni, mutta sitäkin pippurisempi yhteisö on nauttinut 
omanlaistaan suosiota etenkin ylioppilaskunnan keskuudes-
sa, mutta edustanut myös sen ulkopuolella. Vuonna 2008 
Akateeminen jaloviinaseura osallistui Otasuunnistukseen ja 
Kampusriehaan välittäen näin tietoa yhdistyksestä ylioppilas-
kunnan piirissä. Näissä tapahtumissa myytiin seuran haala-
rimerkkejä sekä Jaloa sitsikirjaa. Valistuineimmille saatettiin 
antaa mukaan jopa seuran oma lauluvihko Jaloveisut. 

Jäsenistölleen Akateeminen jaloviinaseura järjesti vuonna 
2008 saunailtoja, vuosi- ja puolivuosijuhlat, jalon excursion 
Tallinnaan, sekä lähiexcursion Tapiolan Heikintorin alkoon 
jallun alkulähteille ja keilaamaan sekä piti tietenkin sääntö-
määräiset yhdistyksen kokoukset. Vuosijuhla pidettiin maa-
liskuun 29. päivänä Otakaari 20:n pienellä puolella. Osal-
listujat olivat enimmäkseen vanhoja ja hallituksen jäseniä, 
mutta muutama uusikin jäsen uskaltautui paikalle. Hauskaa 
oli, kuten aina! Tapahtumissaan sekä jatkuvasti nettisivujen 
välityksellä seura teki näkyvyyttä myymällä haalarimerkkejä 
sekä mahdollisuuksien mukaan jalositsikirjoja. Näitä, kuten 
muitakin asianmukaisia kulutushyödykkeitä säilytettiin seu-
ran varastotilassa Jämeräntaival 3A:ssa. Puolivuosijuhla “Kar-
humäen valtaus” pidettiin joulukuun 5. päivänä.Tapahtumaan 
osallistui lähemmäs kaksikymmentä jäsentä, sopivasti uusia ja 
vanhoja. Seuran ja tämän tapahtuman perinteitä vaalittiin an-
siokkaasti, uudet jäsenet omaksuivatkin nämä helposti. Laulu-
vihon erittäin epävirallinen läpilaulanta suoritettiin innokkaasti 
Karhumäen valtauksen yhteydessä, kuten viimekin vuonna, nii-
denkin laulujen osalta, joihin ei kukaan osaa melodiaa. Uusiakin 
ideoita tuli paljon, mutta niiden puhtaaksi kirjoittaminen ja hio-
minen nuottikorvaa hiveleväksi vaativat vielä hieman tekemistä. 

Kuva: Prodeko
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Urheilutoimintaan seura osallistui keväällä pelaamalla len-
topalloa sekä syksyllä sählyä. Kevään lentopallo-otteluissa 
osanotto oli hyvä. Vaikka suurta menestystä ei tullutkaan, oli 
se vain vastustajien ovelien taktiikoiden ja verkon korkeuden 
syytä. Pienimuotoisempi toiminta onnistui sen sijaan varsin 
mallikkaasti, jallupetankin kokeilu saatiin suoritettua kesä-
päivillä ja säännöissä huomattiin pientä hiomisen tarvetta, 
koska nykyisellään on peli aivan liian ammattimaista. Uut-
ta jäsenistöä rekrytoitiin aktiivisesti, missä myös erinomai-
sesti onnistuttiin. Seuran jäsenmäärä kasvoikin tuntuvalla 
joukolla innokkaita ja aktiivisia jalon aatteen kannattajia. 
Yhteenvetona voidaan siis hyvillä mielin todeta, että seura 
on voimissaan ja aktiivinen.

Audiopolin vuosi 2008 oli yhdistyksen historian tapahtu-
marikkain kolmen suuren projektin ollessa vuoden koho-
kohtia. Keväällä Kinopoliin rakennettiin jättimäinen sub-
woofer, jonka erikoinen ja näyttävä muotoilu on jo ehtinyt 
ihmetyttää suuria teekkarimassoja. Syksyllä oli vuorossa jo 
edellisvuodelta tuttu Aniversario -kaiutinprojekti. ”Anneja” 
rakennettiin pari sataa kappaletta ja projekti muodostuikin 
yhdistyksen historian suurimmaksi. Loppuvuodesta Kino-
polista rakennettiin Suomen ensimmäinen 3D-yhteensopi-
va kotiteatteri muun muassa uuden valkokankaan ja toisen 
videotykin voimin. Projektien ohella aikaa riitti silti muu-
hunkin toimintaan, mm. syksyn Helsinki Highend -mes-
suilla Audiopoli oli esillä omalla messuosastolla. Ja tietysti 
yhdistyksen jäsenille järjestettiin leffailtoja ja muuta toimin-
taa ympäri vuoden.

Bikepolin toiminnan keskus on seuran oma pyöränhuolto-
paja. Vuonna 2008 huoltopajaa kehitettiin uusimalla kalus-
tusta ja hankkimalla uusia työkaluja. Kaikille avoimia paja-
päivystyksiä pidettiin yli 50 iltana. Maastolenkkejä ajettiin 
pääkaupunkiseudun metsissä vuoden ympäri kerran viikos-
sa. Ajoreissuja tehtiin Vuokattiin ja Ruotsin Gesundaan, sekä 
Lohja 24H -tapahtumaan. Keväällä polkaistiin käyntiin yh-
dessä TKY:n kanssa vuokrapyöräprojekti. Siinä vaihto-opis-
kelijoille tarjotaan polkupyöriä vuokralle kolmannesvuodeksi 
kerrallaan. Pyöriä hankittiin aluksi kymmenen ja Bikepoli 
vastaa niiden ylläpidosta. Joulukuussa valmistui seuran mat-
koilla ja tapahtumissa kuvattu ajovideo.

Akvalaiset aktivoituivat vuonna 2008 ainakin Tekniikan päi-
vien, Avantosaunan, water-clock projektin, ulkoexcursion, 
mommilan soutujen ja pikkujoulujen merkeissä. Näiden li-
säksi toimintaa oli ympäri vuoden esimerkiksi legendaarisilla 
wappujatkoilla ja fuksitapahtumissa. Tekniikan päivillä akva-
laiset esittelivät vuoden 2007 merkkiteostaan, vesijalanjälkeä. 
Avantosaunassa nautittiin tuttuun tapaan mielenkiintoisista 
alan puhujista ja rohkeimmat hyppäsivät mereen uimaan. 
Water-clock projekti oli vesijalanjäljen kaltainen aikaansaan-
nos, jonka tulokset voi nähdä sivustolla www.waterclock.org. 
Ulkoexcursiomme suuntautui Ruotsiin, jossa akvaa edustet-
tiin kunnialla mielenkiintoisissa excursiokohteissa. Mommi-
lan suodut olivat jälleen onnistunut mittelö raksapoikien ja 
ymppätyttöjen välillä, mutta lopputuloksesta ei sen enempää 
:). Pikkujouluissa saimme kasaan uuden, entistä suuremman 
ja paremman hallituksen sekä nautimme ruoasta, juomas-
ta, peleistä ja vanhan puheenjohtajan taikatempuista. Vuosi 
2008 oli Akvan kannalta hauska ja toimelias vuosi. Epäilem-
me kuitenkin, että uusi puheenjohtajamme + hallitus saavat 
aikaan vielä enemmän hauskuutta ja toimintaa vuodelle 2009.

Kuva: Akava

Kuva: Audiopoli
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Otaniemen biljardiklubi Biklu
Yhdistyksen tarkoituksena on tarjota teekkareille mahdol-
lisuus pelata tasokasta biljardia ja snookeria. Jäsenistöllä on 
ollut mahdollisuus harrastamiseen yhdistyksen pelitilassa, 
jota parannettiin vuoden 2008 aikana entisestään. Vuoden 
2008 tavoitteena oli yhdistyksen hallinnon saaminen vakaal-
le pohjalle sekä jäsenmäärän kasvattaminen. Yhdistyksen 
jäsenmäärä oli vuoden 2008 lopussa noin 30 ja tavoitteena 
on vuonna 2009 saada jäsenmäärä kasvatettua noin 50:een. 
Yhdistyksen kokonaistilanne vaikuttaa vuoden 2008 jälkeen 
erittäin hyvältä.

Vuonna 2008 elektronisen musiikin kulttuuriyhdistys 
Entropy juhli 15. toimintavuottaan otsikon “Tekno kuu-
luu kaikille” alla, järjestäen tapahtumia laidasta laitaan eri 
puolilla pääkaupunkiseutua. Huhtikuussa muuntui Kino 
Tapiolan elokuvateatteri Yönäytös-teknobileiden estradiksi, 
ja kesällä palattiin edellisvuotiseen tapaan Nummi-Pusulan 
metsiin yhdessä sisarjärjestön HYTKYn kanssa järjestettyyn 
viikonlopun mittaiseen Kesäsiirtolaan. Elokuun Taiteiden 
yöhön Entropy osallistui merenrantapiknikillään Ikuisella 
tulella. Juhlavuosi huipentui marraskuun alussa Casa Aca-
demicalla järjestettyyn E15V-tapahtumaan, jonka eturivin 
kotimaiset esiintyjät (Mr Velcro Fastener, Jori Hulkkonen, 
Samuli Kemppi ja Kitkaliitto) sekä laadukas ääni- ja valoto-
teutus keräsivät kävijöiltä kiitosta. Vuoden päätteeksi Entropy 
ehti vielä ottaa osaa Dipolissa järjestettyihin kaksipäiväisiin 
TKK100-juhliin omalla Atlantis-bilehuoneellaan. Entropy 

Club Electronica jatkoi vuonna 2008 perinteitään elektro-
niikan ja tietoliikennetekniikan ammattiainekerhona. Kulu-
neena vuonna tuli kuluneeksi 15 vuotta Club Electronican 
perustamisesta. Tapahtumaa juhlistimme vuosijuhlasitseillä, 
jonne saapui myös yritysten edustajia pitkän taipaleemme 
varrelta. Muilta osin vuosi kului mielenkiintoisten yritysta-
pahtumien merkeissä: kävimme muun muassa ekskursiolla 
tutustumassa Vaisalan tuotekehitykseen ja tuotantoon Van-
taalla ja saunoimme Orbiksen kanssa OK20:ssä konenäkö- ja 
mittauslaitteita tutkiskellen ja testaten. Ensimmäistä kertaa 
Club Electronican historiassa vieraanamme oli myös IT-kon-
sultointiyritys, HiQ Softplan Oy.

Dominantella on toimintaa takanaan jo pyöreän kuuloi-
set 33 vuotta. Tämän vuoden merkittävimpiä kiintopisteitä 
olivat Espoon 550-vuotisjuhlat ja Teknillisen korkeakoulun 
100-vuotisjuhlat. Espoon 550-vuotisjuhlissa kantaesitettiin 
yhteistyössä Tapiolan kamarikuoron ja Candominon kanssa 
Olli Kortekankaan tilausteos Silta. Vuoden aikana julkistettiin 
myös kuoron uusi levy, Lempeä, joka sisältää pääasiassa Do-
minanten 30-vuotisjuhlavuoden ohjelmistoa kuorolle omis-
tettuine tilausteoksineen. Levy on äänitetty monikanavaisena, 

mikä palvelee esitettäviä teoksia loistavasti. Vuoden aikana 
päästiin perinteiseen malliin tekemään yhteistyötä lukuisien 
merkittävien orkesterien ja kapellimestarien kanssa. Sinfonia 
Lahtea ja Dominantea johti eri yhteyksissä Andreas Spering, 
Jukka-Pekka Saraste ja Carlos Kalmar, Tapiola Sinfoniettaa ja 
Dominantea puolestaan Kari Tikka. Vuoden pääohjelmistoon 
kuului Jaakko Mäntyjärven draamallinen koraaliteos Salvat 
1701, joka kuvaa ruton keskellä taistelevan Suomen kansan 
tuntoja. Teos esitettiin vuoden aikana peräti neljä kertaa eri 
puolilla Suomea. Vuosittainen ulkomaanmatka suuntautui 
Tallinnaan Kaarlin kirkon konserttikuoron vieraaksi. Mat-
kalla esitettiin pääasiassa perinteistä suomalaista a cappella 
-musiikkia. Dominante oli toki mukana myös perinteisessä 
teekkaritupsahduksessa. Merkittävän panoksen tarjosivat 
samassa yhteydessä Dominanten laulajista ja Polirytmistä 
koostunut Mahatman Hamster -niminen yhtye, joka varasti 
shown rennolla jazzillaan.

Kuva: Entropy

Kuva: Club Electronoca
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osallistui myös perinteiseen tapaan TKY:n teekkaribileisiin 
omilla bilehuoneillaan: Gravitaation Déjà Vu, Wapun Flash-
back ja Lakinlaskijaisten This Is No Cave tanssittivat juhli-
joita muun muassa drum’n’bassin, breaksin, housen, trancen 
ja teknon voimin. Lisäksi fukseille toimintaa tehtiin tutuksi 
osallistumalla syksyn Otasuunnistukseen ja Kampusriehaan 
sekä järjestämällä lokakuussa Tulikaste-nimellä kulkenut tu-
tustumissaunailta. 

Keväällä 2008 Otaonnela Floorball ry:n, FLOBin, naisten 
edustusjoukkue pelasi 2-divisioonassa, ja miesten edustus-
joukkue 3-divisioonassa. Molemmat joukkueet säilyttivät 
sarjapaikkansa ja jatkoivat syksyllä pelejä samalla tasolla. 
FLOBin molemmat kakkosjoukkueet nousivat sarjaporrasta 
ylemmäksi, naiset 4-divisioonasta 3-divisioonaan ja miehet 
6-divisioonasta 5-divisioonaan.

Juoksijateekkareiden toiminta jatkui perinteiseen tapaan 
viikoittaisen keskiviikkolenkin sekä torstaisen kuntopiirin 
muodossa. Keväällä yhdistys onnistui järjestämään hiihto-
päivän juuri talven lumiseen aikaan. Juoksijateekkarit osallis-
tuivat joukkueena Akateemiseen Warttiin ja Karhu-viestiin. 
Lisäksi kerhon jäsenet osallistuivat aktiivisesti myös muihin 
tapahtumiin, kuten Länsiväyläjuoksuun ja Pääkaupunkijuok-
suun. JuoTe sai kuluneena vuonna toteutettua oman haala-
rimerkin, joka oli nopeimmilla käsissään juuri Wappuna. 
Wapunattoon kuului tietenkin suurta suosiota saavuttanut 
puolimaraton. Aiempien vuosien tapaan Juoksijateekka-
rit järjestivät eCross-maastojuoksutapahtuman yhteydessä 
Opiskelijoiden SM-maastokisat.

Ammattiaineyhdistys MAIK kokoaa yhteen Maanmittarikil-
lan, Arkkitehtikillan ja Rakennusinsinöörikillan jäsenet, jotka 
tulevat myös työelämässä työskentelemään tiiviissä yhteistyös-
sä toistensa kanssa, rakennetun ympäristön parissa. MAIK:n 
toimintaa johtaa hallitus, jonka puheenjohtajuus kiertope-
riaatteen mukaan oli vuonna 2008 mittareilla. Yhdistyksen 
hallitus aloitti uuden perinteen järjestämällä pääsiäisviikol-
la 18.–20.3. MAIK-risteilyn Tukholmaan M/S Gabriellalla. 
MAIK-varaslähtö järjestettiin 15.–17.8. Luukin leirikeskuk-
sessa. Perjantaina vanhojen opiskelijoiden oli mahdollista ta-
vata toisiaan saunan ja grillaamisen merkeissä. Lauantaina 
paikalle oli kutsuttu syksyllä 2008 opintonsa aloittavat fuksit, 
joille oli järjestetty ohjelmana muun muassa speksi, rastirata 
ja tutustumisleikkejä. Varaslähtö keräsi viikonlopun aikana 
yhteen suuren vuosikursseja läpiluotaavan osanottajajoukon, 
joita yhteistyökumppanit Destia Oy ja RIL-Säätiö ruokkivat. 
MAIK-sitsien teemaksi valittiin punk, jonka mukaisesti pu-
keutuneet 160 sitsaajaa valloittivat Smökin 20.11. Hallituksen 
lisäksi järjestelyissä oli apuna fuksityövoimaa. Punk-henki-
sen sitsiruuan jälkeen esiintyi punk-bändi sekä loppuillasta 
dj. MAIK:n toimintaa pyrittiin vuoden aikana kehittämään 
avoimempaan suuntaan ja vakiinnuttamaan uusia perinteitä. 
Tiedekuntayhteistyöstä ja sen muodoista avattiin keskustelua 
Koneinsinöörikillan suuntaan. Hallituksen jäsenten määrää 
kasvatettiin yhdeksään.

Vuosi 2008 oli Metal Club Mökän juhlavuosi. Kerho täyt-
ti loppuvuodesta 10 vuotta. Jo alusta asti olikin varsin sel-
vää, että vuodelle järjestettäisiin niin paljon toimintaa, kuin 
mielekkäästi ja taloudellisesti mahdollista. Lisäksi asetettiin 
muutamia isompia projekteita vireille, kuten jäsenten bän-
dien kappaleista muodostuvan CD:n painattaminen ja ker-
hon historiikin teko. Tulipa viimein myös paperihommat 
hoidettua loppuun ja alkuvuodesta kerhosta tuli virallisesti 
rekisteröitynyt yhdistys, PRH:n armosta. 

Teknillisen korkeakoulun Graafisen kerhon, GRAKin toi-
minta oli vuonna 2008 aktiivista edellisten vuosien malliin. 
Viestintä- ja painatustekiikan opiskelijoiden ammattiaine-
kerhona järjestimme jäsenistöllemme excuja sekä sähköi-
sen viestinnän että painatustekniikan aloihin liittyen. Eniten 
järjestelyjä vaatinut excu oli kuuden kerhon jäsenen vierailu 
Saksaan joka neljäs vuosi järjestettäville Drupa-messuille. Jär-
jestimme myös muuta toimintaa kuten leffaillan Kinopolissa, 
melontatapahtuman syyskauden avajaisiksi ja osallistuimme 
myös ensimmäistä kertaa fuksitapahtumiin. Syyskauden 
kruunasi tuttuun tapaan kerhon vuosittainen päätapahtuma 
ViTU eli Viestinnän Tulevaisuus -seminaari, jota vietettiin 
hyvien puhujien ja herkullisen ruuan sekä kuuman saunan 
parissa Innopolin tiloissa.

Kuva: GRAK
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Vuosi 2008 lähti käyntiin totutuissa merkeissä. Kovasti sau-
nottiin, kuunneltiin hevinpaskaa ja touhuttiin muuta kehit-
tävää. Smökissä soitteli The Zombi Kurahuoran tukemana, ei 
herranjumala mitä meininkiä aivan Otaniemen sydämessä! 
Iso keikka runnottiin myöskin keväälle. Pääesiintyjänähän 
Vanhalla (ja päivää myöhemmin Tampereella) hääri itse Blaze 
Bayley, entinen Iron Maiden-solisti keulakuvanaan. Lämmit-
telybändeiksi osuivat Mökä-yhteyksiä omaava Heavy Metal 
Perse ja nouseva lupaus Armour. Mökästä puhuttaessa nyt 
oltiin käsittämättömän kunnianhimoisia. Kaikki meni kui-
tenkin lopulta paremmin kuin hyvin ja keikat olivat aivan 
järkyttävän kovia! Keväisen baarikierroksen aiheena olivat 
tänä vuonna eläinbaarit. 

Lisärahoitusta hankittiin taas olemalla lavakäsinä ja rouda-
reina FME:ssä ja Tuskassa. Bussimatka Wacken-festivaaleille 
Saksaan järjestettiin elokuun alussa. Syksy starttasi Otanie-
mi Summer Breeze -tapahtumalla, esiintyjinä Caught in the 
Between ja Regression - kullibassoineen loivan laskun festa-
rikauden päättymiselle tarjoten, ja jatkui kaiken maailman 
TKK-ristiäisillä, keikoilla sekä erinäisillä 10-v-härpäköinneillä. 
Saunoja järjestettiin totuttuun malliin, esille voisi kuitenkin 
Mökä/HYRMY-saunan. Smökissä soittelivat mökäbändit Fro-
zen Semen ja Cause of Death, tällä kertaa harmillisesti vain 
laulu-PA:n avustuksella. 10-vuotiskeikkaa vietettiin Gloriassa 
1.11. Illassa esiintyivät Evince (USA/FIN), Portrait (SWE), 
Violencer ja Cast Iron. Lisäksi illassa sai julkistuksensa ja en-
siesityksensä Kimmo Kuusniemen ohjaama Promised Land 
of Heavy Metal -dokumenttielokuva, joka pureutui Suomihe-
vin syntyyn, kehitykseen ja nykytilaan. Tämä oli tapahtuma 
isolla T:llä! Pieni palanen suomalaista hevihistoriaa, delivered 
by Mökä! Kaikille tapahtumaan saapuneille jaettiin Mökän 
uunituore 10 vuotta kulttuurin varjossa -CD, joka sisältää 
kahden levyn verran mökäläisten bändien tarjontaa vuosi-
en varrelta. Erilliset 10v-bileet vietettiin kertsikokkareineen 
21.11. Möykän saunalla. Pippalot olivat melkoiset ja kivaa 
oli. Erityisen hieno oli, että paljon vanhoja Mökätoimijoita 
ehti paikalle. Muista vuoden 2008 toiminnoista voisi mainita 
syksyn Kallio-kierroksen, pelaamisen TKY:n salibandyn pää-
sarjassa, edustukset muiden kerhojen toiminnoissa ja vaikka 
mitä muuta virallista ja epävirallista pienempää toimintaa. 
Mutta jätettäköön nyt pienimmät grilli-illat kertaamatta. 
Otaniemessä Mökää edustettiin TKK:n ja TKY:n piireissä-
kin, niin perinteisessä päärakennuksen kampusriehassa kuin 
esim. vappuna Hullu Jussi -rastillakin.

Vuosi 2008 toi mukanaan Nippolille aseman TKY:n alla 
kansainvälisenä yhdistyksenä entisen kulttuuriyhdistykse-
nä toimimisen sijasta. Kansainvälisyyttä onkin riittänyt sau-
nailtoihin osallistujien tuodessa mukanaan omia kavereita 
muistakin maista kuin vain perinteisesti touhussa mukana 
olleesta Japanista. Jäsenmäärän jatkaessa kulkuaan myös 
aktiivisten toimijoiden määrä on noussut ja tapahtumat on 
saatu järjestettyä hyvin, vierailla on ollut hauskaa ja Japanin 
suurlähetystönkin edustus käväisi saunomassa kanssamme. 
Jo perinteeksi muodostuneiden saunailtojen lisäksi toimin-
taa harjoitettiin käymällä excursioilla muun muassa tee-
huoneella, ravintolassa ja piknikillä kevään lopussa. Uusille 
ideoille löytyi toteuttajia ja ideoijia, mutta vielä on suhteel-
lisen pienessä yhdistyksessämme tilaa vielä uudemmille ja 
rohkeimmille ideoille.

Teekkarien elokuvakerho Montaasi sai pitkään suunnitellun 
Czarny-rikosdraaman käsikirjoituksen valmiiksi keväällä. Elo-
kuva kuvattiin elokuussa eri puolilla Helsinkiä. Se valmistuu 
vuonna 2009. Keväällä pidettiin Kino Dipoli -ilmaisnäytös 
elokuvasta Musta jää, joka kuvattiin osittain Otaniemessä. 
Näytökseen tuli ennätysmäärä yleisöä. Ohjaaja Petri Kotwi-
ca ja pääosan esittäjä Outi Mäenpää olivat paikalla vastaa-
massa yleisön kysymyksiin. Kursseja järjestettiin kaksi: 16 
mm filmikurssi kesällä ja perinteinen kaitafilmikurssi syk-
syllä. Vuoden lopussa valmistui DVD, johon koottiin kaikki 
Montaasin kurssielokuvat vuosilta 2003–2007. Lisäksi kerho 
alkoi koostaa 50-vuotishistoriikkiaan.

Kuva: Montaasi
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Kiipeilykerho Oranki piti vaalikokouksensa Ossin linnassa. 
Puheenjohtajaksi valittiin Antero Kilkku. Rahastonhoitajana 
jatkoi Henri Holopainen ja sihteerinä Elina Seppälä. Joona 
Seppälä tuli tiedottajana hallituksen neljänneksi jäseneksi. Pe-
sän vuoroja valvomaan valittiin omat ihmiset. Orangin omal-
la boulderointi seinällä, pesällä, jatkui siitä mihin se vuoden 
vaihteessa jäi. Kaikille jäsenille avoimet vuorot pyörivät kaksi 
kertaa viikossa ja kausikortin lunastaneet kävivät treenaamas-
sa kaikkina mahdollisina aikoina. Kevättalven aikana saatiin 
päätökseen neljäs pesäcup. Tiukan viiden osakilpailun sar-
jan voitti Miku Kyrklund. Syksyllä alkoi uusi sarja pesäcupia 
ja JMT 3A:n talosaunasta saatiin vuoro Orangille treenien 
jälkilöylyjä varten. Syksyllä pesän varasto rupesi toimimaan 
myös jääkiipeilyvälineiden lainaamona. Keväällä järjestettiin 
suuren suosion saanut boulder-kierros lähiseudun parhaille 
kallioille. Viikoittain joku kallion hyvin tunteva opasti mui-
ta paikalla ja kerho lainasi pädejä ja organisoi kimppakyy-
tejä. Tapahtumat kiinnostivat jäsenistöä hyvin ja niitä riitti 
pitkälle kesään asti. Arki-iltojen boulderointiretkien lisäksi 
lauantaisin käytiin porukalla lähiseudun korkeammilla kalli-
oilla harrastamassa oikeaa kalliokiipeilyä. Kesällä järjestettiin 
muutama kiipeilyreissu. Olhavan kalliolla järjestettiin oran-
kin ensimmäinen kalliokiipeilyn jatkokurssi. Myös Kustavin 
kiipeilytapahtumassa oli orankilla mukana oma delegaation-
sa. Kurssirintamalla kouluttajat olivat jälleen aktiivisia ja pi-
tivät toistakymmentä alkeis-, liidi- ja kalliokurssia. Kursseilla 
kävi yli sata ihmistä saamassa oppia turvalliseen kiipeilyyn. 
Kurssituloilla parannettiin Orangin varustevalikoimaa ja ra-
hoitettiin muuta toimintaa. 

Ota-Amnesty 8.1. Ensimmäinen kokous, vuoden suunnit-
telua 24.1. DocPoint: Alpha Diaries, My Palestine 11.2. Toi-
von siemeniä, pelon siemeniä -näyttelyn pystytys Espoon 
Kulttuurikeskukseen 19.2. Naistenpäivän suunnittelua 22.2. 
Naistenpäivän materiaalin tekemistä 24.2. Toivon siemeniä, 
pelon siemeniä -näyttelyn purku 23.-24.2. Ryhmäsihteeri-
koulutus * 28.2. Naistenpäivän materiaalin tekemistä 7.3. 
Naistenpäivän tempaus TKK:lla ja näyttely tangoiltamissa 
10.-14.3. Naisten oikeuksien näyttely TKK:lla 18.3. Akti-
vistitreffit * 29.–30.3. Suomen osaston vuosikokous Järven-
päässä * 25.3. Sääntömuutosten valmistelua 31.3. Vuosiko-
kous 15.4. Peking-kampanjakoulutus * 17.4. Aktivistitreffit 
* 18.4. Sääntömuutoskokous 6.5. Sääntömuutoskokous 13.5. 
Olympiahenkeä hinnalla millä hyvänsä (Yliopistoryhmä) 23.5. 
Mahdollisuuksien tori Espoossa 23.–25.5. Maailma kylässä * 
5.6. Pk-seudun piknik 13.7. Global Action Day * 1.-3.8. Faces 
etnofestivaali * 8.-11.8. Nordin Youth Conference, Helsinki 
21.8. Luentosarjan suunnittelukokous 24.-25.9. Kampusrieha 
2.10. Ryhmäsihteerikoulutus ja aktivistitreffit* 7.10. Amnes-

OtaKala osallistui 29.4.2008 Sitsikilpailuihin Alvarin Auki-
olla ja sijoittui kolmanneksi. Sää oli mitä mainioin ja kah-
den mikrofonin ja kannettavan tietokoneen avulla laulumme 
kantoi koko niityn ylle. OtaKaLa laulatti kilpailijoita omal-
la rastillaan Hullussa Jussissa 29.4.2008. Yhdistys sai paljon 
positiivista huomiota ja palautetta onnistuneesta lauluillasta. 
Rastilla kävi illan aikana arviolta 80 laulajaa. Otasuunnistuk-
seen osallistuttiin sekä 3.9 että 4.9.2008. Illat olivat todella 
onnistuneet ja yhdistys keräsi jälleen kehuja ja positiivista 
palautetta. Osallistujia kävi päivien aikana rastillamme noin 
150. Perinteikkäät Lakinlaskijaiset järjestettiin 30.9.2008 
Otaniemen Dipolissa. OtaKaLa laulatti ja tanssitti karaoken 
ystäviä koko illan. Laulupaikkamme oli sijoitettu rappusten 
yläpäähän ja osastollamme oli tungosta illan loppuun saakka. 
Laulutoivomuksia tuli niin paljon etteivät kaikki edes ehti-
neet illan aikana päästä laulamaan. Illan työstä OtaKaLa sai 

ty-info, ryhmän esittely* 21.10. Uusien leffailta 1.-2.11. Ryh-
mäsihteerikoulutus* 5.11. Aktivistitreffit * 24.11. Luentosarja, 
1. osa: Pia Puu Oksa / naiset 8.12. Luentosarja, 2. osa: Peter 
Boldt / ammattiyhdistystoiminta 16.12. Luentosarja, 3. osa: 
Ida Staffans / pakolaiset * Suomen osaston järjestämä

Otaniemen karaokelaulajien OtaKaLan ensimmäinen vuosi 
on lähtenyt reippaasti käyntiin. Perustamiskokous pidettiin 
maaliskuun 18. päivä ja tämän jälkeen olemme lauleskelleen 
lukuisissa eri tilaisuuksissa. Yhdistykselle on hankittu mo-
nipuoliset karaokelaitteet. Olemme innokkaasti värvänneet 
uusia jäseniä ja yhdistyksellä on myös omat nettisivut osoit-
teessa http://otakala.tky.fi. Sivut ovat osaksi vielä työn alla, 
mutta pyrkimyksenä on saada mahdollisimman pien toimiva 
varausjärjestelmä ja tapahtumakalenteri pyörimään. 

Kuva: Otakala
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palkkioksi kaivattuja julkisesti soitettavia karaoke-DVD-le-
vyjä. Lauluilta OtaKaLan lauluilta järjestettiin 19.11. ja mai-
noksia oli jaettu ympäri Otaniemeä. Lauloimme illan Tak-
kakabinetissa ja tarjolla oli myös pientä purtavaa. Jäsenten 
lisäksi uusia innostuneita laulajia saapui nauttimaan illasta. 
Illan aikana lauloimme läpi lukemattomia uusia kappaleita 
ja korjailimme biisilistojen virheitä. 

Ajan ja rahatilanteen myötä yhdistyksen karaoke DVD -
valikoimaa pyritään kasvattamaan. Uusia jäseniä OtaKaLa 
pyrkii värväämään aktiivisesti eri tilaisuuksissa. Perusta-
misjäsenten lisäksi yhditykseen on liittynyt noin kymmen-
kunta uutta jäsentä kuluneen vuoden aikana. OtaKaLa pyr-
kii järjestämään tiheään tahtiin lauluiltoja sekä jäsenilleen 
että kaikille karaokesta kiinnostuneille. Tärkeimmät kara-
okelaitteet on hankittu, joten tulevaisuudessa yhdistyksen 
rahatilanteen salliessa hankimme lisää julkisesti soitettavia 
karaoke DVD-levyjä.

Heisei 20 oli Otakutin kannalta stabiloitumisen vuosi. Vil-
lin vuoden 2007 jälkeen oli syytä pysähtyä hetkeksi miet-
timään, oliko tässä mieltä? Edellisvuodelta peritty nuore-
kas flegmaattisuus jatkui, sillä perintöön kuului kylkiäisenä 
myös lähes muuttumaton hallitus. Olikin ehkä eduksi, että 
sama porukka, joka saattoi äärimmäisen muutosten vyöryn 
aluilleen myös normalisoi tilanteen. Kevätkausi alkoi siitä 
mihin syyskauden lopussa jäätiin. Syksyn ohjelmisto oli sen 
verran ylitsevuotavaisen mittava, ettei se kaikkien suureksi 
hämmästykseksi edes mahtunut syyskaudelle. Kaikeksi on-
neksi ohjelmisto oli sen verran laadukasta, että kukaan tus-
kin katsoi moista pahalla. Sen sijaan kaikki kevään uudet 
sarjat eivät kirvoittaneet erityisen lämmintä vastaanottoa. 
PaniPoniDash oli selvästi liian hapokasta. PaniPoniDashin 
paikan sen sijaan peri Nodame Cantabile, ja kevään mittaan 
salissa S4 alkoi nousta esiin klassisen musiikin ammattilaisia 
kuin sieniä sateella. Viimein myös saatiin syksyltä yli mennyt 
sarja Tengen Toppa Gurren-Lagann päätökseen, ja niin oli 
se tavallista Otakua miellyttänyt että sarja päättyi raikuviin 
aplodeihin, festivaalitunnelman levitessä kansan keskuuteen. 
Otakutin lakisääteisistä perinteistä vuosikokouskin saatiin 
järjestettyä. Eikä tämä ollut mikä tahansa vuosikokous, vaan 
vuosikokous jossa kajottiin yhdistyksen sääntöihin ensim-
mäisen kerran sitten perustamisen. Oli nimittäin käynyt ilmi, 
että yhdistyksen sääntöjen mukaan jäsenmaksu piti päättää 
itse asiassa kaksi kertaa vuodessa, sekä vuosikokouksessa 
että vaalikokouksessa. Uusissa säännöissä tämä tapahtuu 
vain vuosikokouksessa, minne se lakisääteisesti kuuluukin. 

Allnightereitakin keväällä järjestettiin, ja ihmiset arvostivat. 
Kevään allnightereissa liikuttiin yliulottuvuuksissa ja tarkas-
teltiin niiden kohtaamisia ja kahakoita. Keväällä myös Otakut 
kurotti lonkeronsa kierrätyskeskustoimintaan, ja erityisesti 
siihen liittyvien sopimuksien ja ulkkarikittien solmukkaaseen 
maailmaan. Loppukeväästä taas juhlistettiin vuosia. Jälleen 
kerran ystävämme Tampereelta, Turusta ja Ties Mistä pää-
tyivät Otakutin sitsipöytään. Juhlan järjestely alkoi hieman 
kankeasti, mutta juhlan lähestyessä järjestelijät päätyivät noin 
3e-4m/s:sta nopeuksiin, joita ei enää Newtonilaisella fysiikalla 
käsitellä! Juhla itsessään oli menestys. Ja sitten tuli kesä. Ke-
sällä grillattiin, kuten kaikilla järkevillä ihmisillä on tapana. 
Keväälläkin taidettiin grillata, mutta silloin oli kylmä. Muutoin 
kesä oli varsin hiljaista aikaa, eikä silloin juuri muuta tehty 
kuin käyty Humanistien kanssa kesäpiknikillä alppipuistos-
sa, ja omin toimin myöhemmin linnanmäellä. 

Syksyllä taas puhalsivat uudet tuulet. Fuksitoiminta onnis-
tui jokseenkin hyvin. Saattaa olla, että tähän liittyi Otakutin 
poikkeuksellinen kampusriehapiste. Voi olla ettei liity, mutta 
joka tapauksessa se oli poikkeuksellinen. Normaalit toiminnot 
alkoivat jo saunoja lukuun ottamatta pyöriä varsin jouhevas-
ti, ikään kuin näitä hommia olisi tehty joskus aiemminkin. 
Vuoden päätöksenä toimivat virallisesti mukavat pikkujou-
lut, joissa rakennettiin Muumitalo, syötiin pipareita, tuhot-
tiin Muumitalo ja grillattiin. Näissä tunnelmissa Presidentti 
2007–2008 päättääkin raporttinsa tähän. On uuden polven 
vuoro näyttää kykynsä, johan tässä on vanhaa hieman liikaa-
kin katseltu. Suurimmat kiitokset kaikille yhdistyksen toimin-
nassa mukanaolleille, sekä aktiivisesti toimintaa järjestämässä 
olleille sekä toimintaa muuten vain mukaan tulleille. Nimiä, 
joita olisi syytä kiittää, voisi luetella koko joukon, mutta he 
tietävät kyllä itse keitä ovat ja mitä ovat tehneet. 

Otaniemen Jyllääjien joukkueet ja yksittäiset urheilijat 
osallistuivat vuoden mittaan useisiin sarjoihin, turnauksiin 
ja liikuntatapahtumiin. Uutena tulokkaana seuran joukkue-
kartalla aloitteli toimintaansa naisten salibandyjoukkue, joka 
nähdään toivottavasti tositoimissa tulevina vuosina. Sen si-
jaan cheerleading poistui virallisten lajien valikoimasta pa-
rin vuoden hiljaiselon jälkeen. Seuramestaruutta ratkottiin 
useissa lajeissa: perinteisemmissä keilailussa ja suunnistuk-
sessa useilla eri matkoilla sekä uusissa lajeissa frisbeegolfissa 
ja beach volleyssa. Myös sulkapallon seuramestarit ratkot-
tiin lähes 15 vuoden tauon jälkeen. Vuoden aikana käytiin 
myös pyöräillen Oittaalla, järjestettiin perinteinen Nonath-
lon-yleisurheilukilpailu sekä vuoden päättävä pikku-uusi-
vuosi-saunailta.
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Polyteknikkojen elävän musiikin yhdistys PELMU jatkoi 
voittokulkuaan myös vuonna 2008. PELMU keskittyi edel-
leen voimakkaasti parantamaan teekkarien mahdollisuuksia 
harrastaa bänditoimintaa ja esiintyä livenä. Jäsenmäärä jatkoi 
tasaista kasvuaan ja bändikämppää paranneltiin hankkimal-
la sinne muun muassa subwoofer alapäätä tukevoittamaan. 
Vuoden alkupuolella juhlittiin myös ensimmäistä kertaa 
PELMU:n historiassa yhdistyksen vuosijuhlia, joista ei me-
noa puuttunut. Vuoden aikana suunniteltiin ja valmisteltiin 
voimakkaasti myös tulevan kakkoskämpän remontoimis-
ta, jotta työt pääsisivät mahdollisimman sujuvasti käyntiin. 
Vuoden suurimmat tapahtumat olivat legendaariset Wap-
pufestarit sekä Smökrök. Wappufestareilla oli tällä kertaa 
pääesiintyjänä Itä-Helsingin ihme: Notkea Rotta. Smökrök 
toteutettiin vuonna 2008 Battle of the bands -bändiskabai-
luhengessä. Otaniemen kovimmat bändit ottivat toisistaan 
mittaa asiantuntevan raadin tuomaroidessa meininkiä. Kisas-
sa pärjänneet palkittiin, totta kai! PELMU oli jälleen kerran 
myös mukana järjestelemässä Alwarirockia, jossa oli yhdis-
tyksen bändi esiintymässä.

Polijazz ry:n vuosi alkoi viikottaisten tanssituntien järjestämi-
sellä. Lajeina keväällä olivat nykytanssi, breakdance ja street 
tanssi. Keväällä järjestimme myös tiiviskursseja tanssilajeista 
dance hall ja showtanssi. Syksyllä street tanssin viikkotunnin 
korvasivat ensimmäistä kertaa salsan solo- ja paritanssitun-
nit. Syksyn mittaan tiiviskursseja järjestettiin enemmän, ja 
lajit reggaetón, house, street tanssi sekä uudestaan showtanssi 
olivat edustettuina. Vuosi 2008 oli tanssituntien kävijämää-
rältään erinomainen, ja kasvua oli joka rintamalla. Myös toi-
minnastamme kiinnostuneiden henkilöiden tiedotuskanavan 
“Polijazzaajat” -sähköpostilistan jäsenmäärä kasvoi 300:sta 
henkilöstä n. 400:taan.

Teekkarien jazzyhdistys Polirytmin mennyt vuosi oli erit-
täin tapahtumarikas. Bändiä työllisti niin yksitystilaukset kuin 
myös Tkk:n ja Tky:n suomat tilaisuudet. Ahkeran keikkai-
lun annit sijoitettiin muumuassa laitehankintoihin. Vuoden 
kirkkaimpia hetket elettiin Tkk:n 100-vuotis juhlavuoden 
konserteissa ja tilaisuuksissa. Yksi onnistuneimpia hankkeita 
oli Dominante kuoron jäsenten kanssa toteutettu yhteispro-

PoCa järjesti vuonna 2008 viikoittaisia peli-iltoja. Lisäksi lii-
tyimme Suomen Canastaliiton jäseneksi ja tästä seurauksena 
pääsimme osallistumaan Canastaliiton turnauksiin. Järjes-
timme myös railakkaita saunailtoja ja syksy huipentui vuo-
sijuhlaan jonka yhteydessä pelattiin vuositurnaus.

Poligolfin toiminta 2008 keskittyi tuttuun tapaan peliporu-
kan pyörittämiseen. Noin 90 innokasta peliporukan jäsentä 
pelasi ahkerasti Poligolfin pelioikeuksilla Vihdissä, Ring-
sidessä, Kurkissa, Nurmijärvellä ja Hyvinkäällä. Pro Janne 
Linnermo opasti uusia pelaajia golfin pariin alkeiskursseilla.

duktio Mahatman Hamsters. Ajatus yhteistyöstä syntyi Tup-
sahdus 2008 -konsertin suunnittelun yhteydessä. Manhattan 
Transfer henkinen kokoonpano koostui neljästä Dominan-
ten laulajasta sekä Polirytmin taustabändistä. Hamsterit oli-
vat kuuluvilla ja näkyvillä useampaan otteeseen, joka kertoo 
osaltaan produktion onnistuneisuudesta.

Kuva: Pelmu Kuva: Polirytmi
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Polyteknikkojen Ilmailukerho ry (PIK) toimi vuonna 2008 
aktiivisesti niin purje- kuin moottorilentoharrastuksen edistä-
miseksi ja ylläpitämiseksi. Koulutusta järjestettiin kerholaisille 
molemmissa lajeissa ja uusia lupakirjoja saatiin toistakym-
mentä. Alkuvuodesta valmistui kerhon PIK-23-hinausko-
neen OH-TOW peruskorjaus, jossa vaihdettiin moottori ja 
uusittiin koneen järjestelmiä. Kerhon sisäisen suunnittelu-
kilpailun perusteella kone sai myös uuden maalauskuvion. 
Keväällä 2007 tuhoutuneen OH-FDA:n tilalle ostettiin kesällä 
vastaavanlainen IFR-varusteltu Diamond DA40D -mootto-
rilentokone OH-DDS (ex D-EWSP). 

Vuosi 2008 oli Polyteknikkojen Kuorolle tavallistakin vai-
herikkaampi. Kuoro julkaisi levyn, lauloi maailman parhaan 
a cappella -lauluyhtyeen kanssa, esiintyi kolmessa konsertissa 
Kaartin soittokunnan kanssa, lauloi kahdesti sinfoniaorkes-
tereiden solistina ja levytti kuoron seuraavaa levyä. Lisäksi 
vuoteen mahtui kuusi omaa konserttia. Vuosi alkoi esiinty-
misellä TKK100-juhlavuoden avajaisissa, missä kuoro lauloi 
vielä julkaisemattoman Kultakausi-levyn ohjelmistoa. Tämä 
levyn ja taidekirjan yhdistelmä julkaistiin Kalevalanpäivänä. 
Kevät jatkui Suomen puolustusvoimien 90-vuotisjuhlaan liit-

tyvällä kolmen konsertin sarjalla ”Maailman Parhaat Mars-
sit” Kaartin Soittokunnan kanssa. Toukokuussa osallistuttiin 
Tupsahdus-konsertteihin. Kuoron oma kevätkonsertti oli Ri-
tarihuoneella ja sisälsi paljon vuosisadan alun suomalaista 
mieskuoromusiikkia. Piristysruiskeena PK kantaesitti Riikka 
Talvitien teoksen Kyklooppi. Kevätkausi päättyi esiintymi-
seen King’s Singers -lauluyhtyeen kanssa. 

Syksyllä PK seniorivahvistuksineen esiintyi Musiikkitalon 
Monttubileissä HKO:n ja RSO:n soittajista kasatun sinfoniaor-
kesterin kanssa ja avasi samalla Musiikkitalon keräyskampan-
jan. Alle viikko myöhemmin PK esitti Finlandia-talolla HKO:
n kanssa Richard Straussin teoksen Tageszeiten. Joulukuussa 
konsertoitiin Tapiola Sinfonietan kanssa Espoon kaupungin 
itsenäisyyspäiväkonsertissa. Omia joulukonsertteja kuorolla 
oli peräti kolme: tilauskonsertti Savonlinnassa sekä perintei-
set konsertit Tapiolassa ja Johanneksenkirkossa.

Polyteknikkojen radiokerho ylläpiti radioamatööriasemaa 
OH2TI ja rakenteluverstasta. Radioamatööriasemalta osal-
listuttiin lukukausien aikana tiistaisiin aktiviteettikilpailui-
hin antennikaluston asettamien rajojen puitteissa. Rakente-
luverstaalla jäsenet toteuttivat omia projektejaan audio- ja 
radiolaitteiden parissa. Vuoden aikana kerho järjesti nel-
jä excursiota. Suomen radioamatööriliiton kesäleiri Han-
kasalmella ja syksyllä Tampereen teekkarien radiokerhon 
42-vuotisjuhlat kokosivat paikalle kerhon jäseniä. Vuoden 
yritysexcut suuntautuivat YLE-tekniikkaan ja Micro Ana-
log Systems:lle. Lisäksi radiokerho oli järjestämässä syksyllä 
Pollux:n, PIK:n, Teekkarikameroiden ja Audiopolin kanssa 
yhteistä esittelysaunailtaa, Säätäjäsaunaa.

Kuva: PK

Kuva: PIK



99

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2008 

Prosessiteknillinen kerho (PrTK) järjesti vuonna 2008 yh-
distykselle perinteistä ammatillisviihteellistä toimintaa excur-
sioiden ja alustussaunojen muodossa. Alkuvuodesta PrTK 
oli välittämässä perinteistä kesätyöpaikkaa Neste Jacobsin 
suunnittelutoimistoon. Kevät potkaistiin kunnolla käyntiin 
Neste Jacobsin alustamalla saunaillalla. Keväällä järjestettiin 
myös kaksi päiväexcursiota; ensimmäinen Pöyrylle ja toinen 
Sinebrychoffin olutpanimolle. PrTK vietti keväällä 2008 myös 
onnistuneesti 32,5-vuotisjuhliaan. Loppukeväästä vietettiin 
vielä saunailtaa Indmeasin alustamana ja lopulta kevät hui-
pentui perinteiseen Wapun vaahtokylpyyn ja telttasaunaan 
Servin mökin edustalla. Syksyllä PrTK vieraili Swecon Van-
taan toimipisteessä mahtavin kokemuksin sekä järjesti sau-
naillan Accenturen kanssa.

PUS-volleyball ry harjoittelee 2 kertaa viikossa Otahallissa 
ja useimmat seuran jäsenet harjoittelevat myös beach vol-
leyta Suomen ainoassa sisäbiitsihallissa, http://areena.biitsi.
fi. Toimintaamme kuuluu tarjota teekkareille treenimah-
dollisuuden Otaniemessä ja edistää teekkareiden liikuntaa. 
PUS-volleyn perinteeksi kuuluu myös järjestää teekkareil-
le suunnatun lentopallon Teekkarisarjat. Teekkarisarjoihin 

osallistuu joka kevät noin 30 joukkuetta. Teekkarisarjat an-
taa mahdollisuuden vähemmän pelanneille päästä harjoitte-
lemaan lentopallotaitojaan. Syksyllä 2008 PUS volley järjesti 
nostalgisen ottelun, seniorit vastaan juniorit. Tähän kutsuttiin 
kaikki PUSsissa pelanneet. Otteluun osallistui yhteensä 28 
pelaajaa. Juniorit voittivat 3-0 :). Keväällä 2008 PUS-volleyn 
joukkue pelasi Suomen lentopalloliiton järjestämässä Miesten 
3 sarjaa, jossa pelasi 8 muuta joukkuetta. Kausi 2008–2009 
jatkuu liiton 3 sarjassa.

Remburssi - Kansainvälisen liiketoiminnan yhdistys ry jär-
jesti vuoden 2008 aikana tapansa mukaan lukuisia tasokkaita 
ja mielenkiintoisia tapahtumia. Tapahtumina järjestettin yrit-
täjyyttä, it-strategiaa sekä kiinteistösijoittamista käsittelevät 
teemaillat. Excut tehtiin Marioffille, BCG:lle sekä IBM:lle. 
Stratos-koulutusohjelma järjestettiin jälleen ja se huipentui 
koulutusmatkaan Singaporeen. Remburssi osallistui myös 
TKY:n järjestämiin tapahtumiin kuten, Hullu-Jussiin, Ota-
suunnistukseen ja Kampusriehaan.

Retuperän WBK piti viime vuonna normaalien sammutus-
tilaisuuksien lisäksi 4 konserttia - Tampereella Festia-salissa, 
Tupsahduksessa, Natom-tapahtumassa Helsingissä sekä tie-
tysti 75-vuotiskonserttinsa Sibelius-akatemian konserttisa-
lissa. Palokalenteriimme kerääntyi yhteensä 81 kappaletta. 
Nämä keskittyivät pääasiassa kevät- ja syyskausille. Orkes-
terilla on hyvin vähän esiintymisiä kesäaikaan, touko-elo-
kuussa. Kesällä kävimme lisäksi Kustavissa tutustumassa 
paikalliseen tarjontaan ja jakamassa omaa tarjontaamme 
sikäläisille kulttuurin ystäville. Näkyvimpiä tilaisuuksia Re-
tuperän viime vuonna oli jälleen kerran Wappu, sekä tietysti 
75-vuotisjuhlakonserttimme.

Ristin killan vuoden kohokohtia olivat keväällä järjestetyt 
Kristilliset teekkaripäivät, jonne kutsuttiin vierailijoita Tam-
pereen ja Lappeenrannan ystävyysjärjestöistä, sekä viime-
vuotisten vuosijuhlien innoittamana järjestetyt Ristin killan 
vuosijuhlasitsit - ensimmäiset laatuaan. Lisäksi kilta järjesti 
jo perinteeksi muodostuneen Wiinattoman Wapun vappu-
aattona Smökissä. Tapahtumaan saapui noin 150 vierasta, 
ja pääesiintyjinä olivat koomikko Mikko Vaismaa ja bändi 
UPS. Lukukausien aikana Ristin killalla oli normaaliin tapaan 
teeilta kerran viikossa kappelilla ja saunailta kerran kuussa. 
Kesällä kiltalaiset pääsivät viettämään kesätapaamistaan au-
rinkoiseen Lahteen, Kymijärven rannalle.

Polyteknikkojen urheiluseura (PUS) järjesti toukokuussa 
kansainväliset SELL-kisat, johon osallistui lähes 1700 urhei-
lijaa ja toimitsijaa. Lisäksi PUS tuki seitsemää eri edustus-
tehtävää kansainvälisillä ja kansallisilla kilpailuareenoilla. 
Joulukuussa tullut tieto Suomen liikunnan ja urheilun (SLU) 
suorasta seuratuesta muun muassa päätoimisen palkkaami-
seksi herätti seuran kiinnostuksen laajentaa omaa toimintaa. 
Urheiluseura myös toimi linkkinä TKY:n ja TKK:n liikun-
tatoimijoiden välillä.

Kuva: PUS
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Ryukyu kobujutsu / Yuishinkai karate-jutsu - Otaniemi 
(Kobota) Vuonna 2008 järjestettiin viikoittaisia harjoituksia 
ympäri vuoden. Lisäksi osallistuttiin kotimaisiin ja kansain-
välisille kobujutsu- ja karateleireille sekä kamppailunäytök-
siin. Aktiiviset harjoittelijat suorittivat vuoden aikana myös 
uusia vyöarvoja. Ryukyu kobujutsua esiteltiin myös TKY:n 
kampusriehassa syyskuussa. 

viralliset, siitä kiitokset lempeän taustamusiikin soittavan 
Kurahuoran sekä määrällisesti riittävän nestemäisen sosi-
aalisen voiteluaineen. Veljellistä pystypainia ei unohdettu. 
Teekkaritytöt ilahduttivat läsnäolollaan ja muutkin kutsu-
vieraat olisivat varmaan saapuneet, jos heitä olisi kutsuttu 
aikaisemmin ja enemmän. Lähetettyjen kutsukorttien tai-
teellisuutta kuitenkin kiitettiin myös jälkeenpäin.

Lopputalvesta tuli autokerholle uusi YLE:n yhteydenotto 
vanhoista autoista kuvauksiin. Ajankohtaan nähden epä-
suotuisat olosuhteet eivät vähentäneet sitä säätämisen mää-
rää, joka elokuvaprojektin autojen hankintaan upposi, mutta 
huomattiin, että se kaikki vaivannäkö oli sen arvoista. Yle-
keikan ansiosta kerho sai hieman rahaa, keikkaan osallistu-
neet ihmiset kokivat pieniä ja suuria seikkailuja, sekä saatiin 
lämpimät suhteet YLE:lle, jotka kantanevat jatkossa enene-
vässä määrin kypsää hedelmää. 

Vuonna 2007 hankkimamme Hiace oli tulossa vuosittaiseen 
katsastusikään, ja sitä hitsattiin oikein urakalla. Vanha Hia-
cemme kuitenkin läpäisi katsastuksensa, mutta yleisen kes-
kustelun saattelemana, liikkuvan kaluston päällikön ahkera 
puhelimen käyttö toi mahdollisuuden uudemman Hiacen 
hankintaan. Tähän tartuimme ja vaikkakin hankintame-
netelmät eivät kaikkia miellyttäneet sujui vanhan Hiacen 
myynti ja uuden hankinta kaikkine kommervenkkeineen 
kohtuullisen hyvin. Uusi Hiace oli jopa hieman houkuttele-
vampi käyttää kuin edellinen. 

Kevään ratapäivä oli kaunis ja ainoastaan yksi Saabi hajosi 
radalla. Vappu oli hulvaton, vaikka en itse ollutkaan paikan 
päällä. Kesällä oli pientä yritystä hankkia tallille uudehkoja 
työkaluja huutokaupan merkeissä, mikä tosin ei aivan on-
nistunut. Kesän hyvä hankinta oli kuitenkin uusi ja kallis 
kulmahiomakone, joka on aivan keskeisessä roolissa auto-
kerhomme toiminnassa. 

Syksy lähti kankeasti käyntiin. Ylätallimme vaihtui montul-
liseen loppukesästä, ja syyskuun lopussa siellä onnistui herra 
puheenjohtaja polttamaan auton. Kaikkien muitten onneksi 
ylätalliin ei kohdistunut pahoja vahinkoja ja herran nöyränä 
pitämisestä tulevaisuudessa pitää huolen tapahtuman perus-
teellinen tallennus Polyteekkariin sekä Pelastajat-sarjan ku-
vauksiin. Syksyn ratapäivät sujuivat uskomattoman hyvin. 
Siitä kiitos monien ulkopuolisten osallistujien pienen foo-
rumivihjeen ansiosta. Pikkujoulu oli riehakas ja siitä syntyi 
hieno autokerhosta kertova videopätkä, kiitos OUBSIN te-
hokkaan dokumentoimisen. 

Teekkareiden shakkikerhossa pelattiin vuoden aikana shakkia 
kaksi kertaa viikossa. Paikkana oli yhdistystila, jossa pelattiin 
maanantaisin kiinalaista shakkia ja torstaisin nopeaa shakkia 
sekä satunnaisesti myös tandemia, shakin varianttia. Vuonna 
2008 TeekSK järjesti pari suurempaakin tapahtumaa: Touko-
kuussa järjestettiin SELL-kisojen yhteydessä shakkiturnaus, 
johon riitti osallistujia parikymmentä kappaletta Suomen li-
säksi Latviasta, Liettuasta ja Virosta. Turnaukseen osallistu-
jat olivat tasokkaita pelaajia kansainväliselläkin mittapuulla. 
Lisäksi marraskuussa pidettiin vuosittainen perinteikäs Bo-
nus-turnaus, jossa shakin pelaaminen yhdistyi saunailtaan. 
Vuoden huipentumana pidetyssä turnauksessa oli taas mai-
neensa veroinen ja kovatasoisessa kilpailussa saatiin myöhään 
illalla voittajakin selville. TeekSK osallistui vuoden mittaan 
myös yritystenvälisiin kilpailuihin (SPS-kilpailuihin), joissa 
pelattiin eripituisilla ajoilla. Myös Otaniemessä isännöitiin 
muualta tulleita joukkueita. Menestyskin oli kiitettävää.

Teekkarien autokerho – TAK:n vuosi alkoi lupaavasti. Uudet 
hallituksen jäsenet, sekä toimihenkilöt, olivat iloa ja energiaa 
täynnä täyttämään vaativat tehtävänsä. Ideoita oli enemmän 
ilmassa kuin saastepilviä Mexicossa. Hallituksenvaihtositseillä 
meno oli hulvatonta ja vallanvaihtumisen osoitukseksi käytiin 
veljellistä pystypainia. Vuosijuhlien valmistelut sujuivat hie-
man kiireisissä merkeissä, jopa niin, että ne melkein unoh-
dettiin pitää. Pidot olivat kuitenkin paremmat ja vähemmän 
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Teekkaripurjehtijat eli TRIP on vuonna 1951 perustettu 
akateemisten opiskelijoiden purjehdusseura, joka tarjoaa kai-
kenlaista toimintaa merellisten aktiviteettien parissa. Kevään 
2008 aikana kerho järjesti koulutustoimintaa teoreettisten na-
vigaatiokurssien ja käytännön purjehduskurssin muodossa, 
ja kurssit osoittautuivat jälleen erittäin suosituiksi. Keväällä 
järjestettiin veneenkunnostustalkoita ja huollettiin vene ve-
sillelaskukuntoon. Pitkään jatkunut veneenvaihtoprojekti 
huipentui alkukesästä, kun kerholle ostettiin uusi vene - Elan 
33, Trip Tonic - viime vuonna myydyn rannikkopurren ti-
lalle. Kesän pitkä purjehdus suuntautui Saimaalle, ja kesän 
mittaan järjestettiin myös yhteispurjehduksia ja osallistuttiin 
purjehduskilpailuihin. Purjehduskausi päättyi syksyllä fuksi-
purjehduksiin. Talvikautta piristettiin talvipäivällä Nuuksios-
sa helmikuussa ja joulukuussa muisteltiin menneen kauden 
tapahtumia pikkujoulusaunassa. 

Teekkarireserviläiset - TERES ry:n tarkoituksena on yllä-
pitää ja kehittää jäsentensä maanpuolustuskykyä ja -tahtoa 
Puolustusvoimien antamaa sotilaskoulutusta tukien. Yhdistys 
on reserviläisjärjestö, jonka toiminnan päämääränä on puo-
lustuskyvyn turvaaminen osana Puolustusvoimien reserviä. 
Vuonna 2008 yhdistys järjesti monipuolista tarkoitustaan tu-
kevaa toimintaa. Toiminnallisuus, toiminnan tarkoituksen-
mukaisuus sekä teekkarihenki olivat johtavana ajatuksena. 
Yhdistyksen sääntömääräisessä syyskokouksessa valitussa 
hallituksessa toimi vuonna 2008 yhteensä seitsemän henkilöä. 

Vuoden 2008 aikana yhdistyksen toiminta jakautui tasaisesti 
koko vuodelle. Yhdistys osallistui melkeinpä jo perinteiksi 
muodostuneisiin maasto- ja urheilutapahtumiin niin kilpai-
lijoina kuin järjestäjinäkin. Aatteellista ja koulutustoimintaa 
harjoitettiin sekä lisäksi yhdistyksen jäsenille tarjottiin mah-
dollisuus ampumistaitojensa kehittämiseen. Kun yhdistyksen 
puheenjohtaja lähti rauhanturvaajaksi Kosovoon kesken toi-
mikauden, hiljeni toiminta hieman. Urheilu- ja liikuntatoi-
mintaa järjestettiin aikaisempien vuosien tapaan runsaasti. 
Kaukopartiohiihto hiihdettiin heikon lumitilanteen vuoksi 
vain yhdessä 75km lenkissä. Olematon lumipeite ja peilijäässä 
olleet järvet tekivät hiihdosta poikkeuksellisen haasteellisen 
kaikille 9 osallistuneista. Kesäyönmarssin marssitoimistoa pi-
dettiin yllä usean vuoden kokemuksella Tuusulassa. TERESin 
joukkue osallistui myös itse marssille. TERESiltä oli joukkue 
mukana perinteisessä Jukolan viestissä. Kuntotestit järjestettiin 
kahdesti Otaniemen urheilukentällä. Keskiviikkolenkkeilyä 
harjoitettiin viikottain yhteyslähdöllä kerhotilalta ja lenkin 
jälkeen heiteltiin löylyt JMT 3A:n saunalla. Uutena toimin-
tana yhdistyksen jäsenille tarjottiin mahdollisuus köysilas-
keutumiseen. Teekkarireserviläiset ja Teekkariampujat jär-

jestivät yhteistyössä tammikuussa Practical/SRA-turvallisen 
ampujan kurssin. Yhdistys osallistui jälleen veteraanipäivän 
juhlallisuuksiin Tapiolassa vastaamalla lipunnostosta. Itse-
näisyyspäivän aattona järjestettiin Alumni-illanvietto. Itse-
näisyyspäivää vietettiin osallistumalla ARU:n järjestämälle 
lounaalle. Itsenäisyyspäivän soihtukulkueessa TERES kantoi 
veteraanien lippua. Lisäksi kulkueessa oli läsnä TERES:in 
oma lippu ja ARU:n lippu. 

Yhdistys vuokrasi jäsenistölleen edelleen telttoja ja erityisesti 
kesäaikaan teltat olivat kovassa käytössä. Kovan käyttöasteen 
ja vanhan PJ-teltan huononevan kunnon vuoksi päätimme 
hankkia uuden puolijoukkueteltan. Myös sukset olivat jäse-
nistön ahkerassa käytössä talviaikaan. Laskiaistiistaina jaettiin 
perinteiseen tapaan hernekeittoa Ullanlinnanmäellä opiske-
lijoille ja muille nälkäisille. TKY:n kampusriehassa esiteltiin 
yhdistyksen toimintaa ja saimme runsaasti uusia jäseniä. Rie-
hassa myös pidettiin köysilaskeutumisnäytös päärakennuksen 
Alvarin aukion puoleista seinää alas. Lisäksi kaikkia innostunei-
ta houkuteltiin mukaan toimintaan PV:n puristusvoima testillä. 
Onnistuneet palkittiin suomalaisilla M-61 kaasunaamareilla.

Tänään lähtee! Teekkarispeksi ry:n 19. uuden ajan Teekka-
rispeksin Kaarina Maununtytär tapahtumat sijoittuivat 1500-
luvun Ruotsiin kuningas Eerikin hoviin. Elävien ja kuolleiden 
hallitsijoiden lisäksi lavalla nähtiin niin kieroja vallankaap-
pausyriksiä kuin iloista juhlintaa kamariorkesteri Täysiikäsii 
säestyksellä. Produktiota esitettiin Helsingissä Kulttuuriareena 
Gloriassa yhteensä kuusi kertaa. Näiden lisäksi bussilastilli-
nen speksiläisiä kävi esiintymässä pääkaupunkiseudun ulko-
puolella. Perinteisten kiertuepaikkakuntien Oulun, Vaasan, 
Tampereen ja Lappeenrannan lisäksi keväällä 2008 Teekka-
rispeksi vieraili vuosien tauon jälkeen myös Turussa. Ison 
produktion tekemisen ohella speksiläiset saivat aikaan Robin 
Hood -nimisen Elospeksin, risteilivät Tukholmaan rapujuh-
limaan, järjestivät upean Tanssien kohti talvea -tanssiesityk-
sen Smökissä sekä sitsasivat keväällä tivoli-Nachspexissä ja 
syksyllä Oktoberfest-henkisillä Speksisitseillä.

Kuva: Teekkarispeksi
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Vuonna 2008 Teekkarisuunnistajat yhdisti Teknillisessä 
korkeakoulussa opiskelevia suunnistajia ja suunnistuksesta 
kiinnostuneita järjestäen viikoittain kuntopiirin ja kuukau-
sittain saunaillan sekä suunnistusharjoituksen. Keväällä jär-
jestettiin sprinttisuunnistuskilpailu osana Otaniemen SELL-
kilpailuja sekä TeekSu:n mestaruuskilpailut Sipoossa. Syksyllä 
TeekSu:laiset osallistuivat Opiskelijoiden pohjoismaiden 
mestaruuskilpailuihin Ruotsin Uppsalassa. Syyskausi pää-
tettiin perinteikkäästi vuoden kohokohtaan pikkujouluihin.

TeekkariTenniksen toiminnan jatkuvuuden takaavat kuukau-
sittain pyörivä sisäinen sarja, keväisin ja syksyisin järjestettä-
vät alkeis- ja jatkokurssit sekä STL:n talvi- ja kesädivareissa 
pelaavat joukkueet. Erityisesti kurssitarjontamme laajentui 
vuonna 2008, kun saimme muodostettua ryhmät noin 30 pe-
laajalle keväällä ja syksyllä. Suurin yksittäinen tapahtuma oli 
kansainvälisten opiskelijoiden SELL-kisojen tennisturnaus, 
josta TeTe vastasi. Lisäksi syksyinen ekskursio Tukholmaan 
Jarkko Niemistä kannustamaan oli hyvin onnistunut.

Polyteknikkojen partioklubi Teepakki ry aloitti vuotensa 
Ylläksellä hiihtäen. Kevään mittaan päiväretket, avantosauna, 
laavu- ja kämppäretket sekä viikon mittainen pääsiäisvael-
lus Kebnekaiselle toivat yhteen uusia ja vanhoja retkeilystä 
ja vaelluksesta kiinnostuneita opiskelijoita ympäri pääkau-
punkiseutua. Teepakki järjesti perinteisesti kaikki tapahtumat 
yhdessä Helsingin yliopiston partiolaisten, Hyden, kanssa. 
Kesän kohokohta, Juhannusmelonta järjestettiin Linnan-
saaren kansallispuistossa, Savonlinnan lähellä. Teepakilla oli 
joukkue myös Jukolan viestissä. Syksyllä fuksiaisissa teema-
rasteilla rakennettiin muun muassa paareja ja tenttiviikon 
jälkeen rentouduttiin viikonlopun mittaisella laavuretkel-
lä Komion luonnonsuojelualueella. Joulukuussa järjestetty 
Leffaspektaakkeli keräsi Teepakin ja Hyden jäsenistöä naut-
timaan leffoista kokonaiseksi vuorokaudeksi.

Teknillisen korkeakoulun Puumekanistikerho ry toteutti 
vuonna 2008 toiminnassaan aiempina vuosina hyväksi ha-
vaittua linjaa ylläpitämällä jäsentensä yhteyksiä yritysmaail-
maan ja Puutekniikan laboratorioon. Vuonna 2008 järjestettiin 
perinteinen yrityssaunailta, jossa yritysten edustajat esitteli-
vät omaa toimialaansa ja tutustuivat alamme opiskelijoihin 
saunan ja ruoan siivittämänä. Keväällä järjestimme kerhon 
perinteisen kevätpäivän, jossa kerholaiset ja Puutekniikan 
laboratorion henkilökunta nauttivat aurinkoisesta kevätsääs-
tä urheillen ja saunoen. Kaksipäiväinen kevätekskursiomme 
sisälsi tutustumiskäynnit Muuratpuulle, Honkarakenteelle ja 
Artowoodille. Yksipäiväisellä syysekskursiolla kävimme For-
mica Ikillä ja Vantaalla Pöyryllä. Suomen Sahateollisuusmies-

ten Yhdistyksen kanssa ylläpidimme tänäkin vuonna työn-
välityssivustoa helpottamaan sahateollisuuden työpaikkojen 
välitystä alan opiskelijoille ja toisaalta tarjoamaan sahoille 
uusia työntekijöitä. Syksyllä olimme osallisena merkittävässä 
puualan tapahtumassa, joka järjestettiin ensimmäistä kertaa 
Suomessa. IPPS (International Panel Product Symposium) ko-
kosi yhteen puutuotetekniikan ammattilaisia ympäri maailmaa 
ja Puumekanistikerholla oli etuoikeus järjestää illanistujaiset 
tapahtuman ohessa symposiumiin osallistujille ja kerholaisille.

TKY Aikikain tarkoituksena on edistää aikidon harjoittelua 
Otaniemen alueella ja tehdä lajia tunnetuksi teekkareiden 
keskuudessa. Yhdistyksen seitsemäs toimintavuosi saatiin 
päätökseen mallikkaasti ja toiminta on vakaalla pohjalla. 
Alayhdistyksen puitteissa harjoituksia järjestettiin kerran 
viikossa Jämeräntaival 5 A:n tatamisalissa. Osanotto harjoi-
tuksiin oli jäsenmäärään nähden aktiivista. Useimmat har-
joitukset ohjasi Kari Stadius (5. dan). JMT 5A:n tatamisa-
lissa voi harjoitella vain noin 10 henkeä kerrallaan. Johtuen 
näin ahtaista tiloista, TKY Aikikai ei pyrkinyt jäsenmäärän 
suureen kasvattamiseen. Harjoituksissa käy viikottain 5-10 
henkeä. Salin pienestä koosta johtuen yhdistys ei myöskään 
voi järjestää budolajeille tyyppillisiä peruskursseja, vaan aloit-
televat teekkarit ohjataan Helsingin Yliopiston aikidoseura 
Seitokai ry:n kurssille. TKY Aikikai jatkoi yhteystyötään Hel-
singin Yliopiston aikidoseura Seitokai ry:n kanssa järjestäen 
harjoituksia kesän aikana yliopiston harjoitustilojen ollessa 
suljettuna. Toiminnasta tiedotettiin alayhdistyksen www-si-
vuilla ja jäsenille tarkoitetulla sähköpostilistalla. 

Vuosi 2008 oli TKY:n Metallikerho ry:n 50-vuotis juhlavuosi. 
Juhlavuoden kunniaksi vietettiin vuosijuhlia Ravintola Pörs-
sissä Helsingissä perjantaina 17. lokakuuta. Juhliin osallistui 
82 vierasta, jotka olivat etupäässä entisiä ja nykyisiä metalli-
kerholaisia. Juhlissa julkaistiin Metallikerhon historiikki, jo-
hon koottiin koko ammattiainekerhon historia kuluneiden vii-
den vuosikymmenen ajalta. Syyskuussa juhlavuoden kunniaksi 
järjestettiin kahden viikon mittainen ulkomaan pitkä ekskursio 
Kiinaan. Ekskursiolle osallistui yhteensä 22 henkilöä. Matkan 
kaupunkikohteita olivat Shanghai, Xi’an ja Peking. Vierailukoh-
teita olivat puolestaan Baosteel, Outotec, Konecranes, Metso 
Paper, Nokia ja University of Science and Technology Beijing. 
Yritysvierailuiden lisäksi matkan aikana tutustuttiin tietenkin 
myös tärkeimpiin nähtävyyksiin. Muita tapahtumia vuoden ai-
kana olivat muun muassa grillailu-ilta Kalliotekniikan kerhon 
kanssa kiltahuoneella, ekskursio Otaniemen VTT:lle, ekskursio 
Karkkilan Componentalle sekä pikkujoulut Rantsulla. Lisäksi 
vuoden aikana tehtiin ahkerasti talkootöitä. Kokonaisuudes-
saan Metallikerhon juhlavuosi koettiin hyvin onnistuneeksi. 
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Valmistustekniikan kerho VTK:n vuosi 2008 alkoi perin-
teisellä hallituksen vaihdolla, jossa uusi puheenjohtaja nes-
teytettiin tulevia haasteita varten. Keväällä järjestettiin yksi 
kotimaan excursio, joka suunnattiin Kirkkonummelle Nordic 
Aluminiumille. Isäntämme esittelivät tehdasta ja upouutta 
anodisointihallia. Kevät huipentui Wappuun. VTK järjesti 
LVK:n, LVI-kerhon ja SVTK:n kanssa yhteisen wappuboolin 
wapun aatonaattona. Wappuaattona järjestettiin perinteinen 
epäkeskopuristimen vuosihuolto. Muodollisuuksien ja lou-
naan jälkeen suunnattiin katsomaan yhdessä wappuriehan 
julistusta, jonka jälkeen oli mahdollisuus nauttia ruuasta ja 
virvokkeista OK20:n saunatiloissa. 

Keväällä aloitimme myös pitkään suunnitteilla olevien net-
tisivujen tekemisen. Keväällä myös aloitettiin vuosijuhlien 
suunnittelemisen ja pitkän ulkomaan excursion varainhankin-
nan. Tämän vuoden pitkä excursio suuntautui Eurooppaan: 
Puolaan, Tsekin-tasavaltaan, Saksaan, Italiaan ja Kroatiaan. 
Matka oli onnistunut hyvän suunnittelun johdosta. Hallituk-
sen palattua reissulta oli aika järjestää uusien tuotantoteknii-
kan opiskelijoiden iltama. Tänä vuonna pidimme sen ABB:n 
tiloissa Pitäjänmäellä. Tarjolla oli uusille opiskelijoille paljon 
tietoa tuotantotekniikan opiskelusta sekä VTK:n toiminnasta. 

Syksyllä kerhomme järjesti kolme excursiota, jotka suuntau-
tuivat SEW:lle ja Componentalle. Ideal Product Data Oy taas 
esitteli meille toimintaansa Otaniemen Radisson SAS-hotel-
lin tiloissa. Excursiot olivat mielenkiintoisia ja jokainen niille 

osallistuja oppi varmana jotain uutta. Syksyn kohokohtana 
oli kerhon 41-vuotis vuosijuhlat. Vuosijuhlia vietettiin Gar-
denia-Salissa Viikissä. Ohjelmana oli muun muassa uusien 
nettisivujen esittely ja muljupullojen arvonta. Kuuman koste-
an pääjuhlan jälkeen siirryttiin bussilla Otaniemeen, peritei-
seen jatkopaikkaan, Rantsuun. Vuosijuhlista selvittyä VTK:n 
hallitus päätti järjestää viimeiselle viiden vuoden hallituksil-
le hallitussitsit. Sitsit olivat menestys ja hauskaa oli. Syksyn 
viimeinen ohjelma oli pikkujoulut, jotka järjestettiin peli- ja 
sitsitilassa. Kutsuimme sinne kaikki läheiset ammattiaineker-
hot ja tietenkin koko VTK:n jäsenistön. Tapahtuma oli aika 
hiljainen, eikä osallistujia ollut montaa.Tapahtumaa kannat-
tanee siis jalostaa jatkossa, jos sitä halutaan järjestää. 

Syksyn aikana VTK myös valmisteli uudet säännöt, jotka 
hyväksytään kevään kokouksissa. Vuoden aikana on kerho-
huonetta ehostettu uusin huonekaluin ja tekstiilein. VTK:n 
hallituksen jäsenet ovat myös vuoden aikana olleet edusta-
massa Koneinsinöörikillan ja muiden ammattiainekerhojen 
vuosijuhlissa. Myös kerhon historiikkia on alettu tekemään. 
Vuoden aikana on siis saatu paljon aikaiseksi, joka on ollut 
aktiivisen hallituksen ansiota.

Kuva: Metallikerho
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Kuvaaja: Lauri Aaltonen
Raija Torkkeli ja Marjatta Autere saivat Teekkarilakin käyttö oikeuden TKY:n vuosijuhlissa 7.11.
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4.1 Ylioppilaskunnan kunniajäsen

Ylioppilaskunnan edustajisto voi kutsua ylioppilaskunnan 
kunniajäseneksi henkilön, joka on toiminut erittäin ansiok-
kaasti ylioppilaskunnan tarkoitusperien hyväksi. TKY:n kun-
niajäsenet osallistuvat myös TKY:n kunniavaltuuskunnan toi-
mintaan. Ylioppilaskunnan kunniajäsenet ovat vuorineuvos 
Björn Westerlund, vuorineuvos Jorma Eloranta sekä kirjailija 
Tuomo Lähdesmäki.

4.2 Kultaiset kunniamerkit

Edustajisto voi myöntää kunniamerkin ylioppilaskunnan luot-
tamustoimessa olleelle tai muuten ylioppilaskunnan toimissa 
ansioituneelle ylioppilaskunnan entiselle jäsenelle. Vuonna 
2008 edustajisto myönsi kunniamerkin Kalevin Nummiselle 
ja Lars-Olof Staffansille seuraavin perustein.

Vuorineuvos Kalevi Numminen muutti Teekkarikylään en-
simmäisten asukkaiden joukossa, Valmistuttuaan diplomi-
insinööriksi hän loi menestyksekkään uran Imatran Voima 
Oy:ssä edeten yhtiön toimitusjohtajaksi. Läpi vuosikymmenten 
Vuorineuvos Numminen on tukenut paitsi ylioppilaskunnan 
toimijoita, myös teknillisen korkeakoulun Sähköinsinöörikil-
taa, jonka kunniajäsen hän on. Teekkarikulttuuri on hänelle 
erityisen arvokasta, ja hän on erityisen ylpeä RWBK:n kunnia-
jäsenyydestään. Numminen oli TKY:n kunniavaltuuskunnan 
jäsen vuodesta 1992 vuoteen 2007, ja toimi valtuuskunnan 
puheenjohtajana kunnioitettavat kymmenen vuotta, vuodes-
ta 1997 vuoteen 2007. Hänen roolinsa kunniavaltuuskunnan 
puheenjohtajana ei ollut pelkästään symbolinen, vaan hän 
auttoi ylioppilaskuntaa myös yhteiskunnallisten suhteiden-
sa kautta. Erityismaininnan ansaitsee hänen vuonna 2000 
järjestämänsä, runsasta julkisuutta saanut lausunto, jolla 
kunniavaltuuskunta otti yhteistuumin TKY:n kanssa kantaa 
yliopistojen jälkeenjääneen perusrahoituksen korjaamiseksi.

TKY:n pitkäaikaisia taustatoimijoita on kunniavaltuuskun-
nan lisäksi ollut myös taloustoimikunnan puolella. Diplo-
mi-insinööri Lars-Olof Staffans on vuodesta 1990 saakka 

4 Ansiomerkit ja 
kunnianosoitukset

toiminut katkeamatta aktiivisesti useissa ylioppilaskuntaa 
tukevissa toimielimissä. Oy Dipoli Ab:n hallituksen jäsenyy-
den, TKY:n asumishallituksen ja TKY:n yrityshallituksen jäl-
keen hän siirtyi vuonna 1999 taloustoimikuntaan, jossa hän 
toimi vuoteen 2008 saakka. Pitkäaikaisen varapuheenjohta-
juuden ohella hänen erityisenä vastuualueenaan ovat olleet 
taloustoimikunnan alaisen tietoliikennejaoston, ja myöhem-
min myös erillisen sijoitusjaoston vetäminen. Tuotantotalou-
den diplomi-insinööri Staffans on tehnyt työuransa pääosin 
Mandatum-pankissa. Opiskeluaikanaan hän oli muun mu-
assa mukana perustamassa Polyteknikkojen raittiusseuraa, 
jonka puheenjohtajana hän toimi. Hän oli myös Teekkarire-
serviläisten puheenjohtaja, ja osallistui aktiivisesti niin Pro-
dekon, kuin Koneinsinöörikillan toimintaan. Jättäydyttyään 
pois taloustoimikunnasta, jatkaa hän toimintaansa teekka-
riyhteisössä Prodekon neuvottelukunnan jäsenenä. Staffans 
kontribuoi vahvasti siihen, että TKY:n talous saatiin tukevasti 
jaloilleen 1990-luvalla.

4.3 Kultaiset ansiomerkit

TKY:n merkki- ja lippuohjesäännön mukaan hallitus voi 
myöntää kultaisen ansiomerkin ylioppilaskunnan jäsenelle 
ansiokkaasta toiminnasta ylioppilaskunnassa, osakunnassa, 
killoissa, kerhoissa tai muissa yhdistyksissä. Ylioppilaskun-
nan kultaiset ansiomerkit myönnettiin Katri Junnalle, Aleksi 
Päiväläiselle sekä Lauri Pakkaselle.

Katri Junna on teekkariaikanaan ollut poikkeuksellisen vas-
tuuntuntoinen ja suoraselkäinen aktiivitoimija. Rakennus-
insinöörikilta kiittää häntä vuosien panoksesta killan eteen 
muun muassa fuksikapteenina ja lukkarina. Junna puhaltaa 
laulatuksellaan henkeä tapahtumaan kuin tapahtumaan eikä 
ole unohtanut kiltaa työelämäänkään siirryttyään. TKY:ssa 
Junna on toiminut yhtenä 2000-luvun aktiivisimmista fuk-
sitoiminnan kehittäjistä. Katrin FTMK:sta hohkasi ulospäin 
loistavaa yhdessä tekemisen henkeä, ja majurikautensa jäl-
keen Katri on kantanut huolta fuksikasvatuksen jatkuvuu-
desta käynnistämällä toimintaa eteenpäin vievien majurita-
paamisten perinteen. TKY:n hallituksessa Katri hoiti omat 
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vastuualueensa oivasti, minkä lisäksi hänellä oli keskeinen 
osuus työyhteisön viihtyvyyden luojana. Katri toimi myös 
hallituksen puhemiehenä useissa vaikeissa kysymyksissä - 
aina suoraselkäisenä ja sovittelevaisena. Nykyään TTER:n ja 
TTEY:n johtokunnissa istuva Katri on kerta toisensa jälkeen ko-
rostanut viestinnän avoimuuden tärkeyttä kaikessa toiminnassa.

Aleksi Päiväläinen, tutummin Pleksi, on hyväntahtoinen hymy 
huulillaan näkynyt ja kuulunut hyvin laajalti ylioppilaskun-
nan piirissä. Koneinsinöörikillan hallituksessa toimittuaan 
hän siirtyi TKY:n hallituksen kylävastaavaksi ja seuraavana 
vuonna hallituksen puheenjohtajaksi. Tämän lisäksi Aleksi 
on ehtinyt toimia Venäjänkerho HEBA:n ja Kokoomusteek-
karien hallituksissa unohtamatta vuosien laulu-uraa Polytek-
nikkojen kuoron riveissä. Edustajistossa Aleksi muistetaan 
aikaansaavana ja tovereitaan innostavana edaattorina. Yli-
oppilaskunnan hallituksen puheenjohtajana Aleksi luotsasi 
hallitustaan erinomaisella tavalla läpi vaiherikkaan vuoden 
toimien luotettavana ja aikaansaavana työtoverina mitä moni-
naisimmissa tilanteissa. Myös hallitusvuosiensa jälkeen Aleksi 
on osoittanut jatkuvaa ja elävää kiinnostusta TKY-toimintaa 
kohtaan niin edustajiston piirissä, kuin työssään Tekniikan 
akateemisten liitossa ja muussa poliittisessa vaikuttamises-
sa auttaen parhaansa mukaan ylioppilaskuntaa aina tarvit-
taessa. Kiltaakaan hän ei ole unohtanut sihteeristön seinien 
sisällä vietettyjen vuosien aikana vaan edelleen hänet tapaa 
kiltahuoneella antamassa neuvoja nuoremmille opiskelijoil-
le ja kyselemässä killan hallituksen kuulumisia. Aleksi antaa 
nöyrällä ja välittömällä olemuksellaan esikuvan tulevaisuu-
den teekkarivaikuttajille. 

Lauri Pakkasen opiskelijamaailmassa saavutettu ansiolista on 
harvinaisen pitkä, mikä antaa kuvan miehen tavasta toimia 
ja venyä tarvittaessa suuriinkin haasteisiin. Koneinsinöö-
rikillan fuksikapteenin adjutanttina aloittanut Lauri jatkoi 
hallituksen puheenjohtajaksi ollen mukana vaikuttamassa 
killan rekisteröitymisprosessiin ja historiikin tekoon. TKY:n 
hallituksessa Lauri toimi kylävastaavana vuonna 2004 ja yli-
oppilaskunnan edustajistossa hän on toiminut hyvin aktii-
visesti ennen ja jälkeen hallitusvuotensa. TTEY:n sihteerinä 
hän on junaillut koko yhteisölle tärkeää prosessia oikeaan 
suuntaan säntillisesti ja suurella sitoumuksella. Lisäksi Lau-
ri on ollut mukana vastuutoiminnassa muun muassa Tek-
niikan akateemisten liitossa, YTHS:llä, SYL:ssa, HOAS:llä, 
Valtion nuorisoasiain neuvottelukunnassa – aina ajamassa 
opiskelijoiden ja teekkarien etua. Kun Pakkanen innostuu 
jostain, on hänen pidättelemisensä lähes mahdotonta. Teek-
kareiden onneksi innostui Lauri teekkaritoiminnasta ja jälki 
on ollut sen mukaista.

4.4 Teekkarilakin käyttöoikeus

Hallitus voi myöntää teekkarilakin käyttöoikeuden henki-
lölle, joka on työskennellyt merkittävästi ylioppilaskunnan 
hyväksi. Kyseisen henkilön on täytynyt osoittaa hyvää teek-
karihenkeä ja hänen on oltava yleisesti tunnettu ylioppilas-
kunnan tai yhdistyksensä piirissä. Vuonna 2008 teekkarila-
kin käyttöoikeus myönnettiin TKY:n toimistosihteeri Raija 
Torkkelille, YTHS:n Otaniemen toimipisteen pitkäaikaiselle 
osastonhoitaja Marjatta Autereelle ja TKK:n ylivirastomes-
tari Pasi Lehdolle.

4.5 Pro Teekkari -pienoispatsas

Hallitus voi myöntää Pro Teekkari -pienoispatsaan ylioppi-
laskunnan toiminnan osa-aluetta merkittävästi edistäneelle 
henkilölle tai yhteisölle. Vuonna 2008 Pro Teekkari -pienois-
patsas myönnettiin Espoon Poliisille.

4.6 Virkailija-ansiomerkki

Virkailija-ansiomerkin voi hallitus myöntää ylioppilaskuntaan 
kuulumattomalle, joka on toiminnallaan erikoisesti tukenut 
ylioppilaskunnan pyrkimyksiä. Vuonna 2008 virkailija-an-
siomerkki myönnettiin TKY:n pitkäaikaiselle tilintarkastaja 
Terho Saariselle.

4.7 Pyöreän Tornin Kilta

Pyöreän Tornin Kilta on ylioppilaskunnan kunniajärjestö, 
johon kuuluu noin 700 arwoisaa jäsentä. Killan nimi tulee 
Vanhan Polin pyöreän tornin huipussa olevasta huoneesta, 
jota pidetään Polin pyhimpänä ja arvokkaimpana paikkana. 
Kilta kutsui juhlallisessa konklaawissa seuraavat henkilöt Ar-
woisiksi Arwoisten joukkoon:

Iina Kainulainen, Jussi Kangaspunta, Kari Kanninen, Tiina 
Kauppinen, Outi Korhonen, Hanna Koskinen, Lauri A. Kova-
nen, Elina Kuusisto, Janne Liuko, Laura Nyfors, Elli Pyykkö, 
Emmi Rautkylä, Maija Saastamoinen, Markus Sipilä, Mauno 
Taajamaa, Timo Varjo
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4.8 Vuoden opettaja

TKY jakaa vuosittain Vuoden opettaja -palkinnon valitsemal-
leen opettajalle. Perinne on ollut käytössä vuodesta 1980 asti. 
Palkinnon tarkoituksena on lisätä opetuksen arvostusta ja siten 
opetuksen laatua Teknillisessä korkeakoulussa. Vuonna 2008 
vuoden opettajaksi valittiin TkT Juha Linnekoski.

4.9 Stipendit

4.9.1 Teekkaritoimintastipendit

Ylioppilaskunnan teekkaritoimintastipendit myönnetään hen-
kilöille, jotka ovat toimineet aktiivisesti ylioppilaskunnassa 
tai sen piirissä toimivissa yhdistyksissä. Stipendin myöntä-
miseen vaikuttaa lisäksi hakijan varallisuus.

600 euron stipendit
 ■ Sampsa Apajalahti
 ■ Tuukka Eloranta
 ■ Janne Liuko
 ■ Aleksi Päiväläinen
 ■ Emilia Rautkylä
 ■ Antti Savolainen
 ■ Henri Seppä
 ■ Maija Tiitinen

300 euron stipendit
 ■ Oskari Aro
 ■ Marko Hiipakka
 ■ Klaus Ihlberg
 ■ Tiina Kauppinen
 ■ Leeni Knight
 ■ Tuomas Kontro
 ■ Eeva Lempinen
 ■ Jutta Lindqvist
 ■ Antti Ojapelto
 ■ Kuisma Reinikainen
 ■ Jenni Stenman
 ■ Mikke Westenius
 ■ Tuomo Vierros
 ■ Anna Zaitseva

4.9.2 Opintostipendi

Opintostipendin saamiseksi opiskelijalta odotetaan hyvää 
opintomenestystä, vähintään 120 opintopistettä sekä jonkin 
verran kokemusta ylioppilastoiminnasta. Lisäpisteitä voi saada 
muun muassa ulkomailla opiskelusta ja poikkitieteellisyydestä.

600 euron stipendi
 ■ Lauri Ahlroth
 ■ Jaakko Nieminen
 ■ Anni Hietaniemi
 ■ Samuli Leppänen
 ■ Lauri Seppälä
 ■ Tomi Peltola
 ■ Kirsi Jalkanen
 ■ Tuomo Vepsäläinen
 ■ Antti Matinlauri
 ■ Ilmari Ollila

Kuvaaja: Lauri Aaltonen
Pasi Lehto sai teekkarilakin käyttöoikeuden 7.11.
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4.9.3 Kansainvälisyysstipendi

Ylioppilaskunta myöntää vuosittain stipendejä ulkomailla 
opiskelua varten. Stipendihakemuksia käsitellään kerran lu-
kukaudessa. Stipendin hakijan tulee olla TKY:n jäsen. Stipen-
diä voi hakea ennen ulkomaille vaihtoon lähtöä tai vaihdon 
aikana, mutta ei enää vaihdon päätyttyä.

Keväällä myönnettiin seuraavat stipendit

Eurooppaan 6 kk tai alle 500 euroa
 ■ Terhi Toivari

Euroopan ulkopuolelle 6 kk tai alle 500 euroa
 ■ Panu Auvinen
 ■ Jussi Paanajärvi
 ■ Sanna Paavilainen

Eurooppaan yli 6 kk 500 euroa
 ■ Mathias Berglund
 ■ Tuuli Lehto
 ■ Niklas Tapola

Euroopan ulkopuolelle yli 6kk 1000 euroa
 ■ Erik Berglund
 ■ Sami Kiehelä
 ■ Tero Uusitalo
 ■ Ilari Väisänen

Syksyllä myönnettiin seuraavat stipendit
Eurooppa 6kk tai alle 350 euroa
 ■ Ilona Kuusela

Teemu Lipasti
 ■ Sebastian Monte
 ■ Tiia Nousiainen
 ■ Tommi Roine
 ■ Katri Virtanen

Muu maailma 6kk tai alle 1 000 euroa
 ■ Saara Hakala
 ■ Jouni Laaksonen
 ■ Eeva Mattila
 ■ Emmi Välimäki

Eurooppaan yli 6 kk 1 000 euroa
 ■ Elina Koivisto
 ■ Juho Pokki

4.9.4 Nissen stipendi

Nissen stipendi myönnetään puunjalostustekniikan laitok-
sella opiskelevalle selluloosatekniikan opiskelun loppuvai-
heessa olevalle tai juuri valmistuneelle opiskelijalle, jonka 
diplomi-työn katsotaan olevan erityisen ansiokas. Vuonna 
2008 myönnettiin 500 euron stipendi Tiina Lohelle.

4.9.5 Pellen stipendi

Stipendi myönnetään puunjalostustekniikan koulutusoh-
jelmassa opiskeleville Puunjalostajakillan jäsenille aktiivi-
sesta toiminnasta Puunjalostajakillassa tai Teknologföre-
ningenissä. Vuonna 2008 myönnettiin 500 euron stipendi 
Jussi Ruposelle.

4.9.6 IK:n kaskelottirahaston stipendi

IK:n kaskelottirahaston stipendi myönnetään henkilölle, joka 
on erityisen ansiokkaasti kohottanut yhteishenkeä, raken-
tajahenkeä, rakennus- ja ympäristötekniikan opiskelijoiden 
keskuudessa tai edistänyt merkittävästi mielenkiintoa alan 
opiskelua kohtaan. Vuonna 2008 myönnettiin stipendi Katri 
Junnalle ja Hanna Melkolle.
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Kuvaaja: Paula Partanen
Petri Heikkinen ja Teemu Halme pitelevät Kukan päivän 
viestiä, jota Chirstian Peltonen Lukee
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5.1 Jäsenyydet yhteisöissä ja 
yhteenliittymissä

Ylioppilaskunta oli toimintavuoden aikana jäsenyhteisönä 
tai vastaavanlaisessa asemassa seuraavissa yhdistyksessä tai 
yhteisöissä:

5.1.1 Jäsenyydet yhteenliittymissä

Board of European Students of Technology (BEST)
Erasmus Student Network (ESN)
Espoon kauppakamari
International Council of Museums (ICOM)
Otadigi
Societé Européenne pour la Formation des Ingénieurs 
(SEFI)
Student Unions of Nordic Technical Universities (SUNTU)
Suomen korkeakoulujen ja tutkimuksen tietoverkko Funet

5.1.2 Jäsenyydet yhdistyksissä

Helsingin kiinteistöyhdistys ry
Nyyti ry
Opiskelijoiden liikuntaliitto ry (OLL)
Pääkaupungin Ylioppilaskuntien yhdistys ry (PYY)
Rakennuttaja- ja toimitilaliitto ry (RAKLI)
Suomen ylioppilaskuntien liitto ry (SYL)
Tekniikan historian seura ry (THS)

5.1.3 Jäsenyydet säätiöissä

Helsingin seudun opiskelija-asuntosäätiö (HOAS)
Otaniemen asuntosäätiö (OAS), omaan käyttöön 33 % asun-
noista.
Tekniikan edistämissäätiö (TES)
Ylioppilaiden terveydenhoitosäätiö (YTHS)

5 Edustukset
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5.1.4 Omistukset osakeyhtiöistä 

TKY on osakkaana seuraavissa yhtiöissä. Osa näistä oli puh-
taasti aatteellista omaisuutta, osa sijoitusomaisuutta ja osa 
taas osa TKY-konsernia. Näiden lisäksi TKY omisti muita 
yhtiöitä sijoituspoolin pörssisijoitusten kautta. Suluissa mai-
nittu TKY:n omistusosuus. 

Otaniemen kehitys Oy (Otaniemi Marketing Ltd) (5%)
Otahalli Oy (25 %)
Otaverkko Oy (10 %)
Kiinteistö Oy Jämeränjälki (100 %)
Oy Diboli Ab (100 %)
Kiinteistö Oy Otakaari 11 (100 %)
Kiinteistö Oy Malmintori (3 %)
Kiinteistö Oy Ohrahuhdantie (10 %)

Muut osakkeet ja osuudet:
Soittokunnanpolun Pysäköinti Oy
Eko-Osuusraha (Osuuskunta-pankki)
Suur-Helsingin Uusi Panimo Oy
Kurk-Golf Oy
Ringside Golf Oy

5.2 Edustukset yhteisöissä ja 
yhteenliittymissä

Ylioppilaskunnalla oli edustajia toimintavuoden aikana lu-
kuisissa osakeyhtiöissä, säätiöissä, yhdistyksissä ja muissa 
toimikunnissa ja vastaavissa.

5.2.1 Edustukset yhtiöissä ja niiden 
toimikunnissa

Oy Suomen Lyyra Ab:n opiskelijakorttitoimikunta: Ant-
ti Partanen
Malmintorin kiinteistöosakeyhtiö: Esa Markkanen
Ohrahuhdantien kiinteistöosakeyhtiön hallitus: Esa Mark-
kanen
Otahalli Oy:n hallitus: Esa Markkanen
Otaniemi Marketing Ltd. hallitus: Juuso Laatikainen
Otaniemi Marketing Ltd. markkinointitiimi: Paula Parta-
nen
Otaverkko Oy:n hallitus: Juuso Laatikainen (Teemu Hal-
me)

5.2.2 Edustukset yhdistyksissä

Nyyti ry:n hallitus: Liisa Lähteenaho
Opiskelijoinden liikuntaliitto (OLL) hallitus: Tuukka Elo-
ranta (puheenjohtaja), Antti Afflekt (jäsen)
Otaniemen jäynäkisan tuomaristo: Maija Roitto, Sebastian 
Knight, Petri Heikkinen
Polyteknikkojen urheiluseuran hallitus (PUS): Sonja Sahl-
sten
SYL:n liittokokous: Varsinaiset edustajat: Christian Peltonen, 
Petri Valkama, Juuso Laatikainen, Sebastian Knight, Markus 
Heimonen, Anni Sarvaranta, Nina Lagus, Lauri Reiman, Pet-
ri Heikkinen, Liisa Lähteenaho, Katariina Nyman, Johanna 
Ursin. Varaedustajat (12): Teemu Halme, Anna af Hällström, 
Paula Partanen, Leeni Knight, Henri Seppä, Jaska Viherkari, 
Tiia Saloranta, Olli Laine, Matti Änkö, Janne Peltola, Oskari 
Heikkinen, Jussi Valtonen.
SYLH: Eeva Myller
SYLS: Lauri Pakkanen
TEKin hallituksen jäsen: Lauri Pakkanen (12.9. asti)
TEKin teekkarivaliokunta: Juuso Laatikainen (Christian 
Peltonen)
TEKin valtuusto: Lauri Pakkanen (Leeni Knight)
TTEY:n johtokunta: Marcus Nybergh, Anna Himmanen, 
Antti Myllys, Jarno Vanhatalo, Katri Junna

5.2.3 Edustukset säätiöissä

Arkkitehtikillan majasäätiön hallitus: Annina Stadius
HOAS:n asumisen yhteistyöelin: Jani Jansson (Liisa Läh-
teenaho)
HOAS:n hallitus: Kari Karvonen
HOAS:n valtuuskunta 2008–2009: Perttu Hokkanen (Satu 
Alikoski) Liisa Lähteenaho (Tuukka Eloranta) Jani Jansson 
(Tuomas Kontro)
HOAS:n valtuuskunta 2007-2008: Lauri Pakkanen (varalla 
Riikka Viskari), Johanna Tikanmäki (varalla Janne Kailasto), 
Oskari Porkka (varalla Jari Keränen)
Otaniemen Asuntosäätiön hallitus (OAS): Petri Heikkinen 
(Lauri Reiman) ja Teemu Halme (varalla Annina Stadius)
Tekniikan edistämissäätiön hallitus (TES): Jarno Vanhatalo 
(Vesa Ruusunen)
YTHS:n Helsinki-Espoon terveydenhoitoaseman johtokun-
ta: Liisa Lähteenaho
YTHS:n valtuuskunta: Liisa Lähteenaho
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5.3 Edustukset TKK:n hallinnossa, 
toimielimissä ja työryhmissä

5.3.1 TKK:n hallitus

Markus Heimonen
Ulla Rintala
Antti Savolainen

Varajäsenet
Oskari Aro
Henri Seppä
Heidi Falkenbach

Neuvottelukunta
Leeni Knight

5.3.2 Tiedekuntaneuvostoihin ja kou-
lusneuvostoihin valitut hallinnon opis-
kelijaedustajat

Varajäsenet eivät ole henkilökohtaisia.

Informaatio- ja luonnontieteiden tiedekunta 

Tiedekuntaneuvosto
varsinaiset jäsenet:Paavo Häppölä, Ville Valtavirta, Kaisa 
Pohjonen, Kaarina Kaste

varajäsenet: Timo Voipio, Klaus Lehtonen, Janne Käki, Linda 
Alanen (kevät 2008), Tuuli Mäkinen (syksy 2008)

Informaatio- ja luonnontieteiden kandidaat-
tiohjelmien koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Timo Voipio, Jussi Valtonen, 
Wilhelm von Konow, Emma Kauppi

varajäsenet: Ville Valtavirta, Lauri Tolvas, Kaisa Pohjonen, 
Tuomo Eloranta

Informaatioverkostojen koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Emma Kauppi, Annu Nieminen, 
Tuomo Eloranta

varajäsenet: Henna Kärkkäinen, Janne Käki, Kaarina Kaste

Teknillisen fysiikan ja matematiikan koulu-
tusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Ville Valtavirta, Timo Voipio, Jaakko 
Virtanen

varajäsenet: Sonja Koskela, Riku Oja, Risto Vanhanen

Tietotekniikan koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Olli Mäkinen, Erik Fallenius, Jyry Suvilehto 

varajäsenet: Wilhelm von Konow, Klaus Lehtonen, Anssi 
Kolehmainen

Tuotantotalouden koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Antti Koulumies, Tuomo Pesonen, 
Nelli Lähteenmäki

varajäsenet: Olli Tiainen, Lauri Tolvas, Jarno Lappalainen

Insinööritieteiden ja arkkitehtuurin tiedekunta

Tiedekuntaneuvosto
varsinaiset jäsenet: Olli Hanhirova, Tiina Kauppinen, 
Markus Ylänen, Veikko Karvonen

varajäsenet: Annimaija Tarkkanen, Salli-Maija Lahtinen, 
Karri Keskinen, Niina Kärkäs

Arkkitehtuurin koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Sonja Sahlsten, Noora Lehtovaara, 
Pipsa Penttinen

varajäsenet: Janne Kivelä, Meri Pankakoski, Sini Parikka

Insinööritieteiden kandidaattiohjelmien 
koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Markus Ylänen, Tuomas Kontro, Niina 
Kärkäs, Laura Salo, Miikka Putto, Ulla Järvinen

varajäsenet: Saini Kumara, Mikko Jutila, Maarit Leppänen, 
Anna Keskinen, Elisa Hautamäki, Salli-Maija Lahtinen

Konetekniikan koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Mari Sepponen, Saini Kumara, Mikko Jutila

varajäsenet: Markus Ylänen, Tuomas Kontro, Karri Keskinen
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Maanmittauksen koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Ulla Järvinen, Miro Ristimäki, 
Elisa Hautamäki

varajäsenet: Miikka Putto, Salli-Maija Lahtinen, Tiina Kauppinen

Rakentamisen koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Anna Keskinen, Maarit Leppänen, Noo-
ra Salonen

varajäsenet: Henry Stenberg, Veikko Karvonen, Laura Salo

Kemian ja materiaalitieteiden tiedekunta

Tiedekuntaneuvosto
varsinaiset jäsenet: Oskari Aro, Teemu Tamminen

varajäsenet: Leena Ikonen, Jani Jansson

Kemian ja materiaalitieteiden koulutusneuvosto

varsinaiset jäsenet: Minna Väkevä, Juha Pääkkönen, 
Tiia Nousiainen (kevät 2008), Sampsa Veijalainen (syksy 2008)

varajäsenet: Suvi Rantanen, Pekka Peljo (kevät 2008), 
Pekka Pohjonen (kevät 2008), Erika Rautavaaran (syksy 
2008), Victor Heinänen (syksy 2008)

Elektroniikan, tietoliikenteen ja automaati-
on tiedekunta

Tiedekuntaneuvosto
varsinaiset jäsenet: Tuomas Ilola, Marko Miettinen, 
Olli Laine, Pauli Sievinen

varajäsenet: Markus Heimonen, Ville Ryhänen, 
Nina Lagus, Maija Nevala

Elektroniikan, tietoliikenteen, automaation 
ja bioinformaatioteknologian kandidaatti-
ohjelmien koulutusneuvosto

varsinaiset jäsenet: Antti Ilmavirta, Katri Halminen, Risto 
Hanhinen, Henna Vepsäläinen

varajäsenet: Mikko Lehto, Ina Sandström, Emmi Välimä-
ki, Janne Peltola

Automaatiotekniikan koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Sampo Torttila, Satu Alikoski, Irene Kärk-
käinen

varajäsenet: Jani Viitanen, Antti Toivonen, Matias Roimola

Bioinformaatioteknologian koulutusneuvosto
varsinaiset jäsenet: Janne Peltola, Emilia Kaivosoja, Maria 
Pirttinen

varajäsenet: Viljami Aittomäki, Saara Hyrkkö, Aleksi Wallenius

Elektroniikan ja tietoliikenteen koulutus-
neuvosto
varsinaiset jäsenet: Atte Harjanne, Nina Lagus, 
Emmi Välimäki

varajäsenet: Ina Sandström, Otto Palonen, Miika Heini

5.3.3 Muu edustus TKK:lla

Jäsen (varajäsen)

TKK:n toimikunnat

 ■ Henkilöstön kehittämistoimikunta: Erik Fallenius   
(Juha Martikainen)

 ■ Opintotoimikunta: Anni Sarvaranta (Jaska Viherkari), 
 Nina Lagus (Tuomo Eloranta), Noora Lehtovaara   
(Pipsa Penttinen)

 ■ Tutkimus- ja jatkokoulutustoimikunta: Heidi Falkenbach 
(Jarno Vanhatalo)

 ■ Koulutus- ja tutkimusneuvosto: Markus Heimonen  
(Janne Käki)

 ■ Valintatoimikunta: Anni Sarvaranta, (Satu Alikoski),  
Markus Heimonen (Janne Käki)

 ■ Diplomi-insinööri- ja arkkitehtikoulutuksen yhteisvalin-
tatoimikunta: Markus Heimonen (Satu Alikoski),   
Anni Sarvaranta (Janne Käki)

 ■ Resurssitoimikunta: Markus Heimonen (Nina Lagus)
 ■ Aikuiskoulutustoimikunta: Nina Lagus (Erik Fallenius)
 ■ Abi-infon ohjausryhmä: Juuso Laatikainen   
(Paula Partanen)

 ■ Tiedotus ja markkinointitoimikunta: Juuso Laatikainen
 ■ Campustoimikunta: Petri Heikkinen
 ■ Ravintolatoimikunta: Lauri Reiman (Liisa Lähteenaho), 
Venla Sandström

 ■ Tasa-arvo toimikunta: Lauri Reiman, Fredrik Sannholm
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Opintotoimikunnan alaiset työryhmät
 ■ Tunnustuspalkintotyöryhmä: Nina Lagus
 ■ Hankerahatyöryhmä: Jaska Viherkari
 ■ Opintoaikojen rajaustyöryhmä: Anni Sarvaranta
 ■ Opetussuunnitelmat -työryhmä: Ina Sandström

TKK:n työryhmät
 ■ Kieli- ja viestintäkeskuksen johtokunta: Jaska Viherkari 
(Anni Sarvaranta)

 ■ OODI-ohjausryhmä: Janne Käki (Juha Martikainen),  
Antti Partanen

 ■ Opetuksen tuen ohjausryhmä: Tiia Saloranta (Anni Sarvaranta)
 ■ Henkisen hyvinvoinnin yhteistyöryhmä: Lauri Reiman, 
 Liisa Lähteenaho, Otto Vehviläinen, Jussi Valtonen

 ■ Avoimen yliopiston johtokunta: Juha Martikainen   
(Tuomo Eloranta)

 ■ Kirjaston neuvottelukunta: Tuomo Eloranta   
(Fredrik Sannholm)

 ■ Kirjastotoimen kehittämistyöryhmä: Tuomo Eloranta  
(Fredrik Sannholm)

 ■ Perusopintojen laajan oppimäärän seurantaryhmä: Markus 
Heimonen (Anni Sarvaranta)

 ■ Kommittén för svenskspråkiga ärenden: Anni Sarvaranta
 ■ WWW Topin ohjausryhmän työvaliokunta:   
Antti Partanen  (Janne Käki)

 ■ eAge (ent. MKTUTA, eli virtuaalikansalia): Juha Martikainen
 ■ Alumnityöryhmä: Satu Alikoski
 ■ Tutkintotodistustyöryhmä: Juha Martikainen
 ■ Perusopetustyöryhmä: Tuomo Eloranta
 ■ Perusopetuksen kehittämistyöryhmä: Anni Sarvaranta, 
Lauri Reiman

 ■ Fuksiryhmä: Otto Vehviläinen, Jussi Valtonen, Heikki 
Harju, Liisa Lähteenaho, Carolin Ingo, Fredrik Sannholm

 ■ Abi-infon tiedotusryhmä: Juuso Laatikainen   
(Paula Partanen)

 ■ Tietohallinnon johtoryhmä: Juuso Laatikainen   
(Antti Partanen)

 ■ IT-palvelukeskuksen johtokunta: Juuso Laatikainen
 ■ LVJ-jatkokehityksen “johtoryhmä”: Anni Sarvaranta
 ■ Perusopetusprosessi (LVJ-alainen): Anni Sarvaranta
 ■ Opintohallinnon yhtenäiset lomakkeet – työryhmä:  
Erik Fallenius

 ■ Diplomitöiden arvosteluperusteiden yhtenäistämistä poh-
tiva työryhmä: Tuomas Ilola, Mikke Westenius

 ■ Kandidaattiohjelmien uudistamista ohjaava ja koordinoiva 
työryhmä: Nina Lagus

 ■ Opetussuunnitelmat –työrymä: Ina Sandström
 ■ Haloped-trpj: Satu Alikoski
 ■ OPNpj: Tuomo Eloranta

Strategianteemojen johtoryhmät
Kansainvälistyminen: Katariina Nyman
Laatu ja uudistumiskyky: Anni Sarvaranta
Yhteiskunnallinen vuorovaikutus: Petri Valkama

Innovaatioyliopiston teemaryhmät
 ■ Opetus: Tiia Saloranta
 ■ Tutkimus: Ei edustajaa
 ■ Yhteiskunnallinen vuorovaikutus: Aleksi Päiväläinen
 ■ Talous: Ei edustajaa
 ■ Henkilöstö: Katariina Nyman
 ■ Opiskelijapalvelut: Tiia Saloranta
 ■ Opiskeluprosessi (alaryhmä): Juha Martikainen
 ■ Opiskelijarekrytointi ja -valinnat (alaryhmä): Satu Ali-
koski

 ■ Opetuksen kehittäminen (alaryhmä): Fredrik Sannholm
 ■ Avoin yliopisto (alaryhmä): Nina Lagus
 ■ Ura- ja rekrytointipalvelut (alaryhmä): Petri Valkama
 ■ Liikuntapalvelut (alaryhmä): Sonja Sahlsten
 ■ Hyvinvointipalvelut (alaryhmä): Lauri Reiman
 ■ Opetussuunnitelmien rakenne (alaryhmä): Janne Käki
 ■ Opintotukipalvelut (alaryhmä): Liisa Lähteenaho
 ■ Jatko-opiskelu (alaryhmä): Ville Lehtola
 ■ Asiointipalvelut (alaryhmä): Erik Fallenius 
 ■ Kv-palvelut (alaryhmä): Johanna Ursin
 ■ Noppa-ryhmä / sähköiset palvelut (alaryhmä):   
Antti Partanen

 ■ Oodi-ryhmä / sähköiset palvelut? (alaryhmä): Ei edustajaa
 ■ Tietohallinto: Juuso Laatikainen
 ■ Yrittäjyys:Mikko Sjöberg
 ■ Viestintä: Jyrki Vanamo
 ■ Kansainväliset asiat: Ilona Mäkinen
 ■ Täydennyskoluutus: Satu Alikoski
 ■ Kirjasto- ja tietopalvelut: Ei edustajaa
 ■ Akateemiset perinteet: Ei edustajaa
 ■ Innovaatioinstituutti: Tuomas Kontro
 ■ Tilaresurssit: Anssi Kolehamainen
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Aalto-yliopiston valmisteluorganisaatio

Overall Focus
Mental Foundations: Leeni Knight
Focusareas and resourcing: Nina Lagus
Performance criteria, metrics and target values:   
Ulla Rintala
Annual Processes: Katariina Nyman
Reference Group: Markus Heimonen

Teaching
Teaching practices Core Team: Anni Sarvaranta
Learning Culture: Markus Ylänen
Quality: Eeva Myller
Synergies: Outi Herkepeus
Reference Group: Anni Sarvaranta

Research
Research practices Core Team: Jussi Kangaspunta
Doctoral Programmes: Jarno Vanhatalo

People processes
Academic tenure track: Eimo Timola
Well-being: Liisa Lähteenaho

Social, Cultural and Economical Impact
Impacts Core Team: Lauri Reiman

Administration and Services – avoid bureaucracy
Teaching Support Services and Student Services:   
Jaska Viherkari
Community Services: Petri Valkama
Infrastructure: Petri Heikkinen
Avoiding Bureaucracy: Petri Heikkinen

Financial Issues
Reference Group: Lauri A. Kovanen

Communications
Communications Core Team: Paula Partanen

5.4 Osallistuminen tilaisuuksiin

5.4.1 Yleiset

 ■ ke 9.1.2008 Leeni Knight ja Laatikainen Otaniemen kehi-
tys OY:n kokouksessa

 ■ pe 11.1.2008 TKYH tapasi kansanedustaja Jyrki Kasvin
 ■ pe 11.1.2008 TKYH tapasi kansanedustaja Jukka Mäkelän
 ■ pe 11.1.2008 Peltonen tapasi FK:n raadin
 ■ ma 14.1.2008 TKYH tapasi TTYYH:n ja LTKYH:n
 ■ ti 15.1.2008 Laatikainen TEK teekkarivaliokunnan kokouksessa
 ■ ti 15.1.2008 TKYH ja TKYS TKK:n Tekniikan päivien 
avajaisissa

 ■ ma 21.1.2008 SYL:n keihäänkärkiristeily 21-23.1.   
edunvalvonta, pj/ps ja viestintä

 ■ ke 16.1.2008 Peltonen tapasi Jouni Lounasmaan
 ■ ke 23.1.2008 Peltonen tapasi Jouni Lounasmaan
 ■ pe 1.2.2008 KY-TKY-TOKYO päivä
 ■ ma 4.2.2008 Leeni Knight ja Peltonen TTEY:n   
johtokunnan kokouksessa

 ■ ma 4.2.2008 Laatikainen, Peltonen ja Valkama tapasivat 
Tuomo Lähdesmäen

 ■ ti 5.2.2008Laatikainen ja Peltonen tapasivat   
Jouni Lounasmaan

 ■ to 7.2.2008 Peltonen PYL-pj tapaamisessa
 ■ ma 11.2.2008 Laatikainen ja Peltonen tapasivat KY:n ja 
TOKYO:n

 ■ ma 11.2.2008 Halme ja Peltonen tapasivat valtiosihteeri 
Misukan ja Jokisen

 ■ ti 12.2.2008 Halme ja Peltonen tapasivat SYL:n Korkeaojan, 
Telkän ja Viskarin

 ■ ke 13.2.2008 TKYH vierailulla HOAS:lla
 ■ pe 15.2.2008 TKYH Teekkariseminaarissa Riihimäellä 
15-16.2.2008

 ■ la 16.2.2008 Sebastian Knight ja Laatikainen   
Sähköinsinöörikillan 87. vuosijuhlassa

 ■ la 16.2.2008 Heimonen ja Heikkinen VYY:n 40.   
vuosijuhlassa Vaasassa

 ■ la 16.2.2008 Peltonen ÅAS:n vuosijuhlissa
 ■ ma 18.2.2008 Laatikainen ja Peltonen tapasivat KY:n ja 
TOKYO:n

 ■ ti 19.2.2008 Peltonen Innovaatioyliopistoseminaariissa 
Vierumäellä 19-20.2.

 ■ to 21.2.2008 Sarvaranta tapasi AS:n pj:n    
Tommi Forsmanin (kiltakummeilua)

 ■ to 21.2.2008 Laatikainen ja Peltonen TamY:n hyvien  
ihmisten juhlassa

 ■ to 21.2.2008 Laatikainen ja Peltonen TTYY:n vieraina 
Tampereella
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 ■ pe 22.2.2008 Laatikainen tapasi KY:n vpj:n Tuuli Ylisen ja 
TOKYO:n pj:n Noora Jaakkolan

 ■ pe 22.2.2008 Heimonen, Heikkinen ja Sarvaranta TiK:n 
10110 Muistinnollauksessa

 ■ la 23.2.2008 TKYH, Leeni Knight ja Metso KY:n vuosijuhlissa
 ■ su 24.2.2008 Sebastian Knight, Laatikainen, Peltonen ja 
Valkama SHS:n vuosijuhlissa

 ■ ma 25.2.2008 Peltonen tapasi HYY:n Ulla Hemminkin
 ■ ma 25.2.2008 TKYH ja Halme Kunniavaltuuskunnan  
kokouksessa

 ■ ma 25.2.2008 Halme, Laatikainen ja Peltonen tapasivat 
KY:n ja TOKYO:n

 ■ ti 26.2.2008 Laatikainen TEK:n teekkarivaliokunnan  
kokouksessa

 ■ ke 27.2.2008 Laatikainen tapasi IK:n raadin
 ■ to 28.2.2008 Laatikainen Otaniemen kehitys Oy:n kokouksessa
 ■ la 1.3.2008 Laatikainen Vasa Nation 100. vuosijuhlassa
 ■ la 1.3.2008 Heikkinen ja Reiman Kemistikillan 117.  
vuosijuhlassa

 ■ ma 3.3.2008 Peltonen tapasi SYL:n Juuso Leivosen
 ■ ke 5.3.2008 Laatikainen tapasi TF:n Mikael Arhipaisen
 ■ ke 5.3.2008 TKYH tapasi Espoon poliisin
 ■ la 8.3.2008 Laatikainen ja Nyman Bioinformaatioteknolo-
gian opiskelijoiden kilta Inkubion Apoptoosi 0:ssa

 ■ ma 10.3.2008 Halme ja Peltonen tapasivat Otapapit
 ■ ti 11.3.2008 Halme, Laatikainen ja Peltonen tapasivat KY:n 
Kycklingin ja Kääriän

 ■ ke 12.3.2008 Heimonen, Laatikainen, Peltonen tapasivat 
Jukka Mäkelän

 ■ pe 14.3.2008 Knight S. ja Laatikainen Puunajalostajakillan 
LXIII Kuumahionnassa

 ■ pe 14.3.2008 Heimonen, Saloranta ja Ursin 97.   
kadettikurssin ja 77. merikadettikurssin Sarkajuhlissa

 ■ pe 14.3.2008 Peltonen tapasi SYL:n Eeva Myllerin
 ■ pe 14.3.2008 Peltonen tapasi Heikki Kaupin
 ■ la 15.3.2008 Valkama ja Partanen P. Jyväskylän yliopiston 
ylioppilaskunnan 74. vuosijuhlassa

 ■ la 15.3.2008 Halme, Heimonen, Knight, Laatikainen ja 
PeltonenEtelä-Pohjalaisen Osakunnan 100-vuotijsjuhlissa

 ■ la 15.3.2008 Heikkinen ja Nyman Fyysikkokillan 61.  
vuosijuhlassa

 ■ ma 17.3.2008 Peltonen tapasi HYY:n Ulla Hemminkin
 ■ ti 18.3.2008 PYL-pj tapaaminen Otaniemessä
 ■ ke 19.3.2008 TKYH ja Halme TOKYO:n hallituksen  
järjestämällä Kalliokierroksella

 ■ ke 26.3.2008 Heimonen UPM-Kymmenen yhtiökokouksessa
 ■ to 27.3.2008 Peltonen tapasti SYL:n Tuomas Telkän
 ■ pe 28.3.2008 Heikkinen, Knight S. ja Valkama   
Maanmittarikillan vuosijuhlissa

 ■ la 29.3.2008 TKYH ja Halme TF:n vuosijuhlissa
 ■ la 29.3.2008 Knight L., Laatikainen ja Peltonen AOVA:n 
lahjanluovutustilaisuudessa

 ■ ma 31.3.2008 Laatikainen, Peltonen ja Valkama tapasivat 
KY:n ja TOKYO:n

 ■ ke 2.4.2008 TKYH ja Halme TKK:n tohtoripromoootiossa
 ■ ke 2.4.2008 Peltonen, Sarvaranta ja Reiman KIK:n   
lipunnaulaustilaisuudessa

 ■ to 3.4.2008 Laatikainen ja Peltonen tapasivat OPM:n  
Laura Rissasen

 ■ pe 4.4.2008 Heimonen, Peltonen ja Reiman tapasivat  
Jyrki J. Kasvin

 ■ pe 4.4.2008 Heimonen ja Peltonen tapasivat kansleri Kari 
Raivion

 ■ la 5.4.2008 Sarvaranta ja Valkama Koneinsinöörikillan 
vuosijuhlissa

 ■ ma 7.4.2008 Halme, Knight L. ja Peltonen TTEY:n   
johtokunnan kokouksessa

 ■ ma 7.4.2008 TKYH ja TKYS PYL päivässä
 ■ ma 7.4.2008 Peltonen tapasi SYL:n Eeva Myllerin
 ■ ma 7.4.2008 Peltonen tapasi Innovaatioyliopiston   
projektipäälliköt

 ■ ke 9.4.2008 Laatikainen, Peltonen TOKYO:n hattubileissä
 ■ ke 9.4.2008 Peltonen, Sarvaranta, Heimonen   
poikkitieteellisessä opiskelijatapahtumassa IBM:llä

 ■ pe 11.4.2008 Laatikainen, Peltonen IK:n 95.   
Hermanninsitseillä

 ■ ma 14.4.2008 TKYH innovaatioyliopisto teemaviikon  
tilaisuuksissa (14-18.4)

 ■ la 12.4.2008 Heimonen, Laatikainen LKS:n 75. vuosijuhlissa
 ■ ti 15.4.2008 Halme ja Peltonen tapasivat valtiosihteeri  
Heljä Misukan

 ■ ke 16.4.2008 Halme ja Peltonen tapasivat KY:n   
Kycklingin ja Kääriän

 ■ to 17.4.2008 Peltonen Yliopistohistoria paneelissa TKK:lla
 ■ to 17.4.2008 Laatikainen, Peltonen tapasi Ville Taajamaan
 ■ pe 18.4.2008 Peltonen tapasi SYL:n Lauri Pakkasen
 ■ pe 18.4.2008 Laatikainen Opetuksen laatutoimikunnan 
kokouksessa

 ■ la 19.4.2008 Heikkinen, Knight ja Peltonen Nylands  
Nationin vuosijuhlissa

 ■ la 19.4.2008 Laatikainen TBWA:n vieraana InnoYO:n  
brändi-tilaisuudessa

 ■ la 19.4.2008 Heikkinen, Knight S. ja Peltonen Nylands  
nationin 365-vuotisjuhlissa

 ■ ma 21.4.2008 Peltonen PYL-pj tapaamisessa SHS:llä
 ■ ma 21.4.2008 TKYH tapasi vanhoja TKYH hallituksia
 ■ ti 22.4.2008 Halme ja Peltonen tapasivat Tuhatkunnan 
Jenny Nymanin 
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 ■ ti 22.4.2008 Laatikainen tapasi Hollantilaisia   
arkkitehtiopiskelijoita Otaniemen kehittämiseen liittyen

 ■ ke 23.4.2008 Halme ja Peltonen tapasivat TKK:n   
Petri Laitisen

 ■ ke 23.4.2008 Peltonen Innovaatioyliopiston nimi-juryn 
kokouksessa

 ■ to 24.4.2008 Peltonen Innovaatioyliopiston s  
trategiaseminaarissa 

 ■ to 24.4.2008 TTYY:n Luotonen ja Eivola TKYH:n vieraana
 ■ pe 25.4.2008 TKYH ja TKYS TEK:n Wappuskumpilla
 ■ pe 25.4.2008 Laatikainen Otaverkko Oy:n vuosikokouksessa
 ■ pe 25.4.2008 Heimonen, Laatikainen, Nyman Design 
Factory:n gaalassa

 ■ la 26.4.2008 Heimonen, Nyman, Peltonen ja Reiman  
Sikariporrasfutiksessa

 ■ la 26.4.2008 Heikkinen, Laatikainen, Valkama TF.n  
järjestämässä YLONZ kilpailussa

 ■ su 27.4.2008 Peltonen Kansallisen veteraanipäivän   
Espoon juhlassa

 ■ ma 28.4.2008 TKYH syömässä KYH:n kanssa
 ■ ma 28.4.2008 TKYH köydenvedossa KY:n kanssa
 ■ ke 30.4.2008 Halme, Peltonen ja Reiman HYY:n   
vappuskumpilla

 ■ ma 5.5.2008 Peltonen tapasi Matti Pursulan
 ■ ma 5.5.2008 TKYH ja TKYS Otapappien vieraana   
Hvittorpissa

 ■ ke 7.5.2008 Halme, Peltonen ja Laatikainen tapasi Jorma 
Elorannan

 ■ ti 13.5.2008 TKYH Kukanpäivänviestissä   
(Sarkomaa vastaanottajana)

 ■ pe 16.5.2008 Laatikainen TEK teekkarivaliokunnanko-
kouksessa

 ■ ma 19.5.2008 Laatikainen Otaniemen kehitys oy:n kokouksessa
 ■ to 22.5.2008 Peltonen ja Halme SYL:n pj-ps-tapaamisessa 
Otaniemessä

 ■ ke 21.5.2008 Halme tapasi SYL:n Lauri Pakkasen
 ■ to 29.5.2008 Halme, Knight L., ja Peltonen TTEY:n johto-
kunnan kokouksessa

 ■ pe 30.5.2008 Sihteeriläksijäiset Varsinaissuomalaisessa 
osakunnassa

 ■ to 5.6.2008 Heikkinen, Heimonen, Knight, Laatikainen, 
Peltonen, Reiman ja Valkama tutustumassa Cambridgen 
ja Oxfordin yliopistoihin

 ■ ke 25.6.2008 Peltonen, Heimonen ja Laatikainen kunnia-
valtuuskunnan työvaliokunnan kokouksessa

 ■ la 26.7.2008 Knight S., Knight L. ja Heikkinen teekkarihal-
litustapaamisessa (Saimaailmiö)

 ■ pe 5.9.2008 Laatikainen Otaniemen kehitys oy:n kokouksessa
 ■ ke 10.9.2008 TKYH TKK:n lukuvuoden avaijaisissa

 ■ to 11.9.2008 Laatikainen TEK teekkarivaliokunnan ko-
kouksessa

 ■ to 11.9.2008 TKYH tapasi CSSA-Espoon hallituksen
 ■ ke 17.9.2008 Laatikainen tapasi TEK:n Maija Tiitisen
 ■ ke 17.9.2008 TKYH tapasi Markku Markkulan
 ■ la 20.9.2008 Heikkinen ja Knight S. Kuopion yliopiston 
ylioppilaskunnan 36-vuotisjuhlissa

 ■ ke 24.9.2008 Laatikainen Otaniemen kehitys oy:n kokouksessa
 ■ to 25.9.2008 TKYH Teekkarihallitustapaamisessa   
Tampereella

 ■ ti 30.9.2008 TKYS PYL-sihteerisitseillä
 ■ to 2.10.2008 Halme ja Laatikainen tapasi Anne Brunilan
 ■ la 4.10.2008 Heikkinen ja Laatikainen Lapin yliopiston yli-
oppilaskunnan 29-vuotisjuhlissa

 ■ pe 10.10.2008 Knight S. ja Valkama Eteläsuomalaisen osa-
kunnan 103-vuotisjuhlissa

 ■ pe 17.10.2008 Heimonen, Knight ja Valkama Prodekon 
42. vuosijuhlissa

 ■ la 18.10.2008 Heikkinen, Heimonen, Knight S., Knight L., 
Laatikainen, Peltonen ja Valkama Lappeenrannan teknil-
lisen yliopiston ylioppilaskunnan vuosijuhlissa

 ■ pe 24.10.2008 Heimonen ja Sarvaranta TuKY:n vuosijuhlissa
 ■ la 25.10.2008 TKYH TTYY:n vuosijuhlissa
 ■ pe 31.10.2008 Laatikainen Otaniemen kehitys oy:n   
kokouksessa

 ■ ti 4.11.2008 Knight S., Reiman ja Peltonen Polyteekkrimu-
seon 50-vuotisjuhlassa

 ■ ma 10.11.2008 Laatikainen TEK:n teekkarivaliokunnan 
kokouksessa Turussa

 ■ ma 10.11.2008 Knight S. ja Valkama tapasivat Tommi Oran 
(KY), AYY suunnitteluseminaari

 ■ ke 12.11.2008 Heikkinen, Heimonen, Knight S., Laatikai-
nen ja Peltonen TOKYO:n Arabian Maskerad -vuosijuhlissa

 ■ la 15.11.2008 Laatikainen OUBS:n 25-vuotis juhlagaalassa
 ■ la 15.11.2008 Heimonen, Peltonen ja Sarvaranta AS:n 10. 
vuosijuhlissa

 ■ la 15.11.2008 Heikkinen ja Knight S. Turun Yliopiston  
Ylioppilaskunnan vuosijuhlissa

 ■ ke 19.11.2008 TKYH Gillesitseillä (TF)
 ■ pe 21.11.2008 TKY Suomen Ylioppilaskuntien Liiton  
liittokokouksessa

 ■ la 22.11.2008 Heimonen ja Valkama Athenen 9. vuosijuhlissa
 ■ ti 25.11.2008 TKYH Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan 
suunnitteluseminaarissa (KY, TOKYO)

 ■ ke 26.11.2008 Heikkinen, Heimonen, Knight S., Laatikainen, 
Nyman, Sarvaranta ja Valkama HYY:n 140. vuosijuhlissa

 ■ pe 28.11.2008 Heikkinen ja Nyman VK:n 61. vuosijuhlissa
 ■ la 29.11.2008 Heikkinen, Heimonen, Knight S., Laatikai-
nen, Nyman, Sarvaranta ja Valkama AK:n 100. vuosijuhlissa
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5.4.2 Koulutusasiat

 ■ ke 9.1.2008 Heimonen, Lagus ja Saloranta TKK:n   
opintotoimiston opintoseminaarissa

 ■ ke 9.1.2008 Nyman ja Ursin tapasivat kv-toimikunnan  
puheenjohtajan

 ■ ke 9.1.2008 Nyman TKK:n kansainvälistymisen   
johtoryhmän kokouksessa

 ■ ti 15.1.2008 Nyman ja Ursin esittäytymässä ESN:n   
ulkkarien orientaatiosaunaillassa

 ■ ke 16.1.2008 Heimonen tapasi Marcus Nyberghin
 ■ to 24.1.2008 Heimonen tapasi Matti Apajalahden
 ■ to 24.1.2008 Nyman ja Ursin kouluttamassa kv-toimikuntaa
 ■ pe 25.1.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n
 ■ pe 25.1.2008 Nyman Tallinnassa tapaamassa Tipikaksen 
edustajaa

 ■ ma 28.1.2008 Heimonen tapasi KY:n ja TOKYO:n
 ■ ma 28.1.2008 Nyman esittäytymässä BEST:in kokouksessa
 ■ ma 28.1.2008 Nyman IAESTE-kesäsihteeriasiaa   
käsittelevässä kokouksessa (TKK, Stadia, Evtek, Cimo)

 ■ ke 30.1.2008 Heimonen tapasi Mauri Airilan
 ■ ke 30.1.2008 Heimonen Polyteekkarin haastattelussa 
(Numminen)

 ■ to 31.1.2008 Nyman TKK:n liikkuvuushankkeen   
johtoryhmän kokouksessa

 ■ pe 1.2.2008 Saloranta ja Ursin SYL:n sihteerikoulutuksessa
 ■ ma 4.2.2008 Heimonen, Sarvaranta ja Lagus tapaamassa 
SYL:n Eeva Mylleriä ja Juuso Leivosta

 ■ ma 4.2.2008 Heimonen TKK:n resurssitoimikunnan  
kokouksessa

 ■ ma 4.2.2008 Heimonen, Sarvaranta, Lagus ja Saloranta ta-
pasivat Anneli Lappalaisen ja Anna Johanssonin   
opintotoimistosta

 ■ ke 6.2.2008 Heimonen, Sarvaranta ja Lagus tapasivat KY:n 
ja TOKYO:n (coreteam)

 ■ ke 6.2.2008 Heimonen TKK:n koulutus- ja tutkimusneu-
voston kokouksessa

 ■ to 7.2.2008 Heimonen tapasi rehtorit Kasanen (HSE) ja 
Sotamaa (TaiK) sekä TOKYO:n ja KY:n kopotoimijoita

 ■ to 7.2.2008 Heimonen puhumassa Innovaatioyliopisto-aa-
mukahveilla Taideteollisessa korkeakoulussa

 ■ pe 8.2.2008 Heimonen tapasi Elina Moision TKK:n  
hallituksesta

 ■ ma 11.2.2008 Sarvaranta tapasi TF:n puheenhjohtajan  
Mikael Arhippaisen (kaksikielisyys)

 ■ ma 11.2.2008 Heimonen, Savolainen ja Rintala TKK:n  
hallituksen kokouksessa

 ■ ma 11.2.2008 Heimonen tapasi KY:n ja TOKYO:n sekä 
Jenni Laakson

 ■ ma 11.2.2008 Nyman tapasi KY:n ja TOKYO:n kehytoimijoita
 ■ ma 11.2.2008 Nyman tapasi TKK:n innovaatioyliopisto-
hankkeen projektipäällikkö Airilan ja kv-teemaryhmän 
jäsen Söderqvistin

 ■ ti 12.2.2008 Nyman, Heimonen, Sarvaranta, Lagus ja  
Saloranta Teknillisen korkeakoulutuksen kansallisen  
strategia -seminaarissa

 ■ ke 13.2.2008 Sarvaranta tapasi Jokisen (OPM), Nurmen 
(OPM),  Airilan (TKK), Arhippaisen (TF),  Runebergin 
(TFIF), Cederqvistin (TFIF) ja Alltin (TEK) TF:n   
kaksikielisyysseminaarin puitteissa

 ■ ke 13.2.2008 Nyman ja Ursin tapasivat Aution ja Kallin 
Bikepolista 

 ■ to 14.2.2008 Nyman FK:n hallituksen kokouksessa   
(kiltakummeilu)

 ■ to 14.2.2008 Heimonen puhumassa hallintouudistuksesta 
Prodekon opintojaostolle

 ■ to 14.2.2008 Heimonen, Sarvaranta, Lagus ja Saloranta 
 tapaamassa TKK:n opintotoimiston väkeä ystävänpäivänä

 ■ to 14.2.2008 Nyman ja Ursin tapasivat Viitasen OUBS:ista
 ■ pe 15.2.2008 Nyman TKK:n kansainvälistymisen   
johtoryhmän kokouksessa

 ■ ma 18.2.2008 Peltonen, Heimonen, Sarvaranta, Reiman ja 
Lagus rehtorin lounaalla Pursulan, Krausen ja Luomalan kanssa

 ■ ke 20.2.2008 Saloranta tenttiakvaarion loppupalaverissa
 ■ ke 20.2.2008 Heimonen tapasi Marcus Nyberghin
 ■ to 21.2.2008 Nyman Inkubion hallituksen kokouksessa 
(kiltakummeilu)

 ■ to 21.2.2008 Sarvaranta tapasi Anna Himmasen
 ■ to 21.2.2008 Nyman Innovaatioyliopiston henkilöstö- 
teemaryhmän kokouksessa

 ■ pe 22.2.2008 Heimonen, Sarvaranta ja Lagus tapasivat KY:n 
ja TOKYO:n (coreteam)

 ■ la 23.2.2008 Heimonen tapasi Leena Luhtasen
 ■ ti 26.2.2008 Saloranta tapasi Tapolan, Lehtisen ja   
Hemmingin (Teekkarin tehopenaalin uudistus)

 ■ ti 26.2.2008  Sarvaranta, Heimonen, Lagus ja Saloranta 
TKK:n auditointitulosten julkistamistilaisuudessa   
(Sarvaranta puhujana)

 ■ ti 26.2.2008 Nyman Innovaatioyliopiston kv-teemaryhmän 
järjestämässä opiskelijaseminaarissa

 ■ ke 27.2.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ to 28.2.2008 Nyman ja Ursin tapasivat TKK:n kv-toimiston 
päällikkö Rantasen

 ■ pe 29.2.2008 Sarvaranta tapasi TF:n puheenjohtajan Mikael 
Arhippaisen (kaksikielisyysseminaari)

 ■ pe 29.2.2008 Nyman ja Heimonen Trondheimissa SUNTU 
 (Student Unions of Nordic Technical Universities) -tapaamisessa
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 ■ ma 3.3.2008 Heimonen tapasi Dipolin johtajan Markku 
Markkulan

 ■ ma 3.3.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat Jenni Laakson, 
KY:n ja TOKYO:n (coreteam)

 ■ ti 4.3.2008 Nyman tapasi Kim Hacklinin
 ■ ma 3.3.2008 Sarvaranta, Reiman, Saloranta tapasi TKK 
opetuksen ja opiskelun tuen (mitoitus-ongelma)

 ■ ti 4.3.2008 Nyman tapasi Viitasen OUBS:ista
 ■ ti 4.3.2008 Heimonen ja Lagus vetämässä Innovaatioyli-
opistoprojektin teemaryhmien opiskelijaedustajien   
seminaaria KY:n ja TOKYO:n kanssa

 ■ to 6.3.2008 Nyman, Laatikainen, Sarvaranta, Heikkinen, 
Vehviläinen ja Harju tapasivat Tallinnan Teknillisen  
Yliopiston Ylioppilaskunnan toimijoita Tallinnassa

 ■ to 6.3.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ to 6.3.2008 Heimonen Athenen hallituksen kokouksessa 
(kiltakummi)

 ■ to 6.3.2008 Heimonen tapasi AS:n laitosjohtajan   
Heikki Koivon

 ■ pe 7.3.2008 Heimonen, Lagus ja Ursin tapasivat BEST:n 
kopotoimijoita

 ■ pe 7.3.2008 Heimonen puhumassa TREE-seminaarissa
 ■ pe 7.3.2008 Heimonen ja Saloranta tapasivat   
Anneli Lappalaisen

 ■ ti 11.3.2008 Saloranta opetuksen teemaryhmän kokouksessa
 ■ ma 10.3.2008 Heimonen TKK:n hallituksen kokouksessa
 ■ ke 12.3.2008 Saloranta opiskelijapalveluitten   
teemaryhmän kokouksessa 

 ■ ke 12.3.2008 Saloranta kielikeskuksen tutustumistilaisuudessa
 ■ to 13.3.2008 Saloranta tapasi Tapolan, Lehtisen ja   
Hemmingin (Teekkarin tehopenaalin uudistus)

 ■ to 13.3.2008 Nyman Baltech-konsortion seminaarissa  
Riikassa

 ■ ma 17.3.2008 Nyman kehytyöryhmän kokouksessa
 ■ ma 17.3.2008 Sarvaranta, Heimonen, Lagus ja Saloranta 
SYL-kopotapaamisessa

 ■ ti 18.3.2008 Nyman TKY:n strategiatoimikunnan kokouksessa 
 ■ ti 18.3.2008 Sarvaranta, Heimonen, Lagus ja Saloranta  
tapasivat TTYY:n ja LTY:n kopoja 

 ■ ke 19.3.2008 Nyman TKK:n liikkuvuushankkeen johto-
ryhmän kokouksessa

 ■ ke 19.3.2008 Sarvaranta TKK:n LVJ-ryhmän kokouksessa
 ■ ti 25.3.2008 Sarvaranta, Reiman ja Saloranta tapasivat TKK:n 
opetuksen ja opiskelun tuen (mitoitus-ongelma)

 ■ ti 25.3.2008 Sarvaranta ja Reiman TKK:n johtoryhmän ko-
kouksessa (perusopetus ja mitoitus-ongelma)

 ■ ke 26.3.2008 Heimonen tapasi AS:n laitosjohtajan   
Heikki Koivon

 ■ to 27.3.2008 Nyman TKK:n kv-neuvojatapaamisessa
 ■ to 27.3.2008 Heimonen ja Sarvaranta tapasivat vanhoja  
kopotoimijoita ja Accenturen väkeä (koponeukkari)

 ■ to 27.3.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ to 27.3.2008 Sarvaranta tapasi Multiprintin Ilkka Järvisen 
(opetusmonisteet)

 ■ pe 28.3.2008 Nyman lukkaroimassa ESN:n ulkkarisitseillä
 ■ pe 28.3.2008 Nyman ja Ursin tapasivat    
SELL-koordinaattori Arpalon

 ■ pe 28.3.2008 Sarvaranta, Reiman ja Lähteenaho tapasivat 
TKK:n opetuksen ja opiskelun tuen (Opetuen   
tutustuminen TKY:aan)

 ■ ma 31.3.2008 Sarvaranta, Heimonen ja Lagus tapasivat 
TKK:n opintotoimiston väkeä

 ■ ti 1.4.2008 Nyman kv-työryhmän kokouksessa
 ■ ti 1.4.2008 Saloranta opiskelijapalveluitten ja opetuksen 
teemaryhmän yhteispalaverissa

 ■ ti 1.4.2008 Nyman kv-työryhmän kokouksessa
 ■ ti 1.4.2008 Sarvaranta tapasi Anna Himmasen
 ■ to 3.4.2008 Nyman ja Ursin tapasivat TKK:n kv-toimiston 
päällikkö Rantasen

 ■ to 3.4.2008 Heimonen tapasi Marcus Nyberghin
 ■ to 3.4.2008 Heimonen tapasi Teknologiateollisuuden  
Mervi Karikorven

 ■ to 3.4.2008 Heimonen TKK:n hallituksen ja Chalmersin ja 
DTU:n rehtoreiden tapaamisessa

 ■ to 3.4.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ to 3.4.2008 Sarvaranta TKK:n LVJ-ryhmän kokouksessa
 ■ pe 4.4.2008 Nyman ja Ursin tapasivat TKK:n kv-ISOtoi-
mintayhdyshenkilö Rydestedin

 ■ pe 4.4.2008 Nyman kv-yhdyshenkilötapaamisessa
 ■ pe 4.4.2008 Sarvaranta ja Reiman perusopetusprojektiryh-
män kokouksessa

 ■ pe 4.4.2008 Nyman ja Ursin tapasivat TKK:n ISOtoimin-
tayhdyshenkilö Rydestedtin

 ■ pe 4.4.2008 Nyman TKK:n kv-yhdyshenkilökokouksessa
 ■ ma 7.4.2008 Nyman kehy-työryhmän kokouksessa
 ■ ma 7.4.2008 Saloranta PYL-päivässä
 ■ ma 7.4.2008 Nyman kehytyöryhmän kokouksessa
 ■ ti 8.4.2008 Heimonen TKK:n resurssitoimikunnan   
kokouksessa

 ■ ti 8.4.2008 Nyman kv-strategiatoimikunnan kokouksessa
 ■ ti 8.4.2008 Sarvaranta ja Heimonen AS:n opintoseminaarissa
 ■ ke 9.4.2008 Ursin OIN:in (Otaniemi International   
Network) kokouksessa

 ■ ke 9.4.2008 Heimonen tapasi Mauri Airilan
 ■ ke 9.4.2008 Saloranta Opetuen ohjausryhmässä



121

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2008 

 ■ ke 9.4.2008 Sarvaranta ASH:n kokouksessa (kiltakummeilua)
 ■ to 10.4.2008 Sarvaranta ja Reiman tapasivat opetuen Heikki 
Hallantien (perusopetuksen kehittäminen)

 ■ pe 11.4.2008 Nyman kv-työryhmän kokouksessa
 ■ pe 11.4.2008 Heimonen ja Sarvaranta tapasivat KY:n ja 
TOKYO:n (coreteam)

 ■ pe 11.4.2008 Sarvaranta tapasi TF:n pj:n    
Mikael Arhippaisen (kaksikielisyysseminaari)

 ■ pe 11.4.2008 Sarvaranta perusopetusprojektiryhmän  
kokouksessa

 ■ ma 14.4.2008 Heimonen tapasi Sampo Toivan
 ■ ma 14.4.2008 Ursin HERA-tapaamisessa
 ■ ma 14.4.2008 Saloranta opetuksen teemaryhmän   
tulevaisuustyöksentelyssä 

 ■ ma 14.4.2008 Sarvaranta, Nyman ja Heikkinen kaksikieli-
syysseminaarissa Tekniskassa (Sarvaranta puhujana)

 ■ ti 15.4.2008 Heimonen tapasi Jussi Valtosen
 ■ ti 15.4.2008 Nyman ja Ursin SYL:n kv-tapaamisessa
 ■ ke 16.4.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ ke 16.4.2008Heimonen tapasi Jouni Lounasmaan
 ■ ke 16.4.2008 Nyman ja Ursin SYl kv-tapaamisessa
 ■ ke 16.4.2008 Sarvaranta Laatu ja uudistumis-työryhmän 
kokouksessa

 ■ to 17.4.2008 Heimonen tapasi KY:n (Innoyo-aamukahvit)
 ■ to 17.4.2008 Nyman kv-työryhmän kokouksessa 
 ■ pe 18.4.2008 Heimonen tapasi Juuso Leivosen
 ■ pe 18.4.2008 Nyman kehy-työryhmän kokouksessa
 ■ ma 21.4.2008 Heimonen tapasi Marcus Nyberghin
 ■ ma 21.4.2008 Heimonen tapasi Jouni Lounasmaan
 ■ ma 21.4.2008 Sarvaranta ja Heimonen    
Valintatoimikunnan kokouksessa

 ■ ti 22.4.2008 Heimonen ja Laatikainen Arkkitehtilehden 
haastattelussa Innovaatioyliopistosta

 ■ ti 22.4.2008 Nyman ja Ursin kv-jäärä-tapaamisessa
 ■ ti 22.4.2008 Sarvaranta, Saloranta ja Lagus tapasivat  
opintotoimiston Anneli Lappalaisen, Anna Johanssonin ja 
Riitta Jalaston

 ■ ke 23.4.2008 Sarvaranta Opintoaikojen rajaustyöryhmän 
kokouksessa

 ■ to 24.4.2008 Heimonen, Lagus ja Sarvaranta tapasivat KY:n 
ja TOKYO:n (coreteam)

 ■ pe 25.4.2008 Ursin kv-neuvojien kokouksessa
 ■ pe 25.4.2008 Ursin TKK:n kv-yhdyshenkilöiden kokouksessa
 ■ pe 25.4.2008 Nyman kehy-työryhmän kokouksessa
 ■ ma 28.4.2008 Heimonen TKK:n hallituksen kokouksessa
 ■ ma 28.4.2008 Nyman kehy-työryhmän kokouksessa
 ■ ma 28.4.2008 Saloranta opiskelijapalveluitten   
teemaryhmän kokouksessa

 ■ ti 29.4.2008 Nyman ja Halme tapasivat TKK:n ja EVTEK:in 
edustajia liittyen IAESTE-kesäsihteerien palkkaukseen

 ■ ti 29.4.2008 Heimonen Koulutus- ja tutkimusneuvoston 
kokouksessa

 ■ ti 29.4.2008 Saloranta opetuksen teemaryhmän   
tulevaisuustyöksentelyssä 

 ■ pe 2.5.2008 Nyman ja Mitjonen tutustumassa SOS-lapsikylään
 ■ pe 2.5.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ su 4.5.2008 Nyman BEST:in General Assemblyssa Pärnussa
 ■ ma 5.5.2008 Heimonen Satu Teerikankaan haastattelussa 
(tutkimushanke yliopistofuusioista)

 ■ ma 5.5.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n, TOKYO:n 
ja Saku Mantereen

 ■ ma 5.5.2008 Sarvaranta Opintotoimikunnan kokouksessa
 ■ ti 6.5.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n, TOKYO:n 
ja Marika Schauppin

 ■ ti 6.5.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja   
Lauri Korkeaojan

 ■ ke 7.5.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ ke 7.5.2008 Peltonen, Heimonen, Sarvaranta, Knight ja La-
gus rehtorin lounaalla.

 ■ ke 7.5.2008 Sarvaranta LVJ-ryhmän järjestämässä   
“kick-startissa” työryhmille

 ■ pe 9.5.2008 Sarvaranta opintoaikojen rajaustyöryhmän 
kokouksessa

 ■ ti 13.5.2008 Nyman ja Ursin korkeakoulujen kv-hallinnon 
kevätpäivillä

 ■ ti 13.5.2008 Heimonen, Sarvaranta ja Lagus tapasivat Su-
sanna Korpivaaran, Jenni Laakson, KY:n ja TOKYO:n

 ■ ke 14.5.2008 Sarvaranta Laatu ja Uuudistumiskyky -  
työryhmän kokouksessa

 ■ ke 14.5.2008 Sarvaranta tapasi Anna Himmasen
 ■ pe 16.5.2008 Sarvaranta tapasi TF:n pj:n    
Mikael Arhippaisen (TF-sopimus)

 ■ su 18.5.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(Aalto-yokunnan kopotoiminnan suunnittelupäivä)

 ■ ma 19.5.2008 Heimonen ja Lagus AKAVAn   
Elinkeinopoliittisessa seminaarissa

 ■ ti 20.5.2008 Heimonen TOKYO:n edustajiston kokouksessa
 ■ ti 20.5.2008 Heimonen TKK:n Nanotalon avajaisissa
 ■ ke 21.5.2008 Nyman tapasi CSSA:n puheenjohtaja Yinzi Lin
 ■ ke 21.5.2008 Heimonen ja Nyman eduskunnassa   
seuraamassa välikysymyskeskustelua yliopistouudistuksesta

 ■ ke 21.5.2008 Sarvaranta, Saloranta ja    
Lagus Pedaforumissa Turussa 20.5-22.5

 ■ pe 23.5.2008 Heimonen, Lagus ja Sarvaranta tapasivat KY:n 
ja TOKYO:n (coreteam)
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 ■ ma 26.5.2008 Nyman ja Ursin Lundin yliopiston   
teknillisen ylioppilaskunnan vieraana

 ■ pe 23.5.2008 Sarvaranta LVJ-kehitysryhmän kokouksessa
 ■ ma 26.5.2008 Sarvaranta, Heimonen, Saloranta ja Lagus 
tapasivat Opintotoimiston Anneli Lappalaisen ja   
Anna Johanssonin

 ■ ti 27.5.2008 Peltonen, Laatikainen, Nyman, Heimonen ja 
Knight Chalmersin ylioppilaskunnan vieraana

 ■ to 29.5.2008 Nyman ja Ursin tapasivat TKK:n   
kv-päällikkö Rantasen

 ■ pe 30.5.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ ma 2.6.2008 Sarvaranta Valintatoimikunnan kokousessa
 ■ ti 3.6.2008 Heimonen tapasi Jari Jokisen
 ■ ke 4.6.2008 Sarvaranta opintojen rajaustyöryhmän   
kokouksessa 

 ■ pe 6.6.2008 Nyman TKK:n kv-yhdyshenkilöiden   
kokouksessa

 ■ ti 10.6.2008 Heimonen TKK:n Millennium-palkintogaalassa
 ■ ti 10.6.2008 Heimonen tapasi Matti Parpalan
 ■ ti 10.6.2008 Heimonen tapasi Mauri Airilan
 ■ ti 10.6.2008 Sarvaranta, Saloranta, Lagus, Lähteenaho 
 tapasivat KY:n sopo ja kopotoimijoita

 ■ to 12.6.2008 Heimonen resurssitoimikunnan kokouksessa
 ■ ma 16.6.2008 Heimonen TKK:n hallituksen kokouksessa
 ■ ke 25.6.2008 Heimonen valintatoimikunnan kokouksessa
 ■ ke 25.6.2008 Peltonen ja Heimonen Aalto-korkeakoulusää-
tiön allekirjoitustilaisuudessa

 ■ to 26.6.2008 Heimonen tapasi Marcus Nyberghin
 ■ la 28.6.2008 Sarvaranta Nordtek konferernssissa   
Huippuvuorilla 27.6.2008-1.7.2008

 ■ ke 2.7.2008 Nyman SEFI:n vuosikonferensissa Tanskassa
 ■ ti 5.8.2008 Heimonen tapasi Mauri Airilan
 ■ ti 12.8.2008 Sarvaranta, Heimonen, Saloranta ja Lagus  
tapasivat KY:n ja TOKYO:n kopotoimijoita

 ■ pe 15.8.2008 Heimonen resurssitoimikunnan kokouksessa
 ■ ma 18.8.2008 Nyman, Knight ja Ursin Aaltoyliopiston 
 toimijoiden tuutorointi-workshopissa

 ■ ke 20.8.2008 Sarvaranta Laatu ja Uudistumiskyky   
työryhmän kokouksessa

 ■ ke 20.8.2008 Sarvaranta LVJ-kehitysryhmän kokouksessa
 ■ ti 26.8.2008 Nyman tapasi Kim Hacklinin
 ■ ti 26.8.2008 Nyman ja Ursin tapasivat TKK:n   
kv-päällikkö Rantasen

 ■ ti 26.8.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ ti 26.8.2008 Sarvaranta Perusopetusprosessi palaverissa TKK:ssa
 ■ ke 27.8.2008 Sarvaranta ja Heimonen    
Valintatoimikunnan kokouksessa

 ■ pe 29.8.2008 Nyman ja Ursin TKK:n kv-yhdyshenkilöiden 
tapaamisessa

 ■ pe 29.8.2008 Heimonen TKK:n hallituksen seminaarissa 
(yliopistolaki, Aalto-yliopisto)

 ■ pe 29.8.2008 Sarvaranta, Lagus, Nyman, Ursin ja   
Lähteenaho Opiskelijan yliopisto - kyselyn tiimoilta  
järjestetyssä palaverissa

 ■ su 31.8.2008 Heimonen TKK:n hallituksen juhlakokouksessa
 ■ ma 1.9.2008 Nyman Fyysikkokillan fuksien tervetuloti-
laisuudessa

 ■ ti 2.9.2008 Heimonen tapasi SYL:n Eeva Myllerin
 ■ ti 2.9.2008 Sarvaranta tapasi Anna Himmasen
 ■ to 4.9.2008 Heimonen TKK:n Lahden keskuksen   
DI-tutkinto-ohjelman avajaisissa

 ■ to 4.9.2008 Sarvaranta ja Lagus Opintotoimikunnan 
 kokouksessa 

 ■ ma 8.9.2008 Saloranta kielikeskuksen johtokunnan kokokuksessa
 ■ ma 8.9.2008 Heimonen ja Lagus tapasivat KY:n ja TOKYO:n 
(coreteam)

 ■ to 11.9.2008 Sarvaranta LVJ-ohjausryhmän kokouksessa
 ■ pe 12.9.2008 Sarvaranta AS:n fuksisitseissä (kiltakummeilu)
 ■ pe 12.9.2008 Lagus, Saloranta ja Sarvaranta tapasivat  
opintotoimiston väkeä 

 ■ ma 15.9.2008 Heimonen, Lagus ja Saloranta SYL:n   
kopotapaamisessa

 ■ pe 19.9.2008 Heimonen, Lagus, Saloranta ja Sarvaranta 
PYL-kopoaamiaisella

 ■ ma 22.9.2008 Sarvaranta TF:n PJ:n Mikael Arhippaisen 
kanssa lounaalla (kiltakummeilu)

 ■ ma 22.9.2008 Saloranta kielikeskuksen laatutyöryhmän 
kokouksessa

 ■ ti 23.9.2008 Heimonen tapasi KY:n ja TOKYO:n (coreteam)
 ■ ti 23.9.2008 Sarvaranta opintoaikojen rajaustyöryhmän 
kokouksessa

 ■ ke 24.9.2008 Heimonen ja Lagus Aalto-aamukahveilla 
TaiKissa

 ■ ke 24.9.2008 Sarvaranta tapasi opetuen Timo Tapolan ja 
Miia Erkkilän

 ■ to 25.9.2008 Nyman, Ursin ja Lagus Baltech-konferenssissa
 ■ pe 26.9.2008 TKYH tapasi Riikan teknillisen yliopiston 
ylioppilaskunnan hallituksen

 ■ ma 29.9.2008 Nyman ja Ursin SYL:in kv-tapaamisessa
 ■ to 2.10.2008 Nyman kv-liikkuvuus-johtoryhmän kokouksessa
 ■ to 2.10.2008 TKYH tapasi Tallinnan teknillisen yliopiston 
ylioppilaskunta-aktiiveja

 ■ pe 3.10.2008 Nyman ja Ursin emännöivät TKK:n   
kv-yhdyshenkilökokouksen sihteeristössä

 ■ pe 3.10.2008 Sarvaranta ja Reiman Design factoryn  
avoimissa ovissa
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 ■ ma 6.10.2008 Nyman ja Ursin kv-toimikunnan kokouksessa
 ■ ma 6.10.2008 Nyman ja Ursin kv-toimijoiden   
PYL-tapaamisessa

 ■ ma 6.10.2008 Sarvaranta tapasi TF:n Mikael Arhippaisen, 
Fredrik Sannholmin ja Erica Roseliuksen (SSI)

 ■ ti 7.10.2008 Sarvaranta Valintatoimikunnan kokouksessa
 ■ ti 7.10.2008 Sarvaranta TF:n hallituksen kokouksessa 
(kiltakummeilu)

 ■ ke 8.10.2008 Heimonen tapasi Australian National   
Universityn ylioppilaskunnan hallituksen Canberrassa

 ■ pe 10.10.2008 Nyman ja Peltonen SUNTU-tapaamisessa 
Tallinnassa

 ■ ma 13.10.2008 Lagus koulutus- ja tutkimusneuvoston  
kokouksessa

 ■ ma 13.10.2008 Sarvaranta LVJ-prosessikatselmuksessa
 ■ ke 15.10.2008 Kopojaosto tapasi KY:n kopovaliokunnan
 ■ ke 15.10.2008 Sarvaranta ja Lagus tapasivat   
opintotoimiston väkeä

 ■ to 16.10.2008 Nyman Global Colloquium on Engineering 
Education -konferenssissa 16-25.10

 ■ ke 22.10.2008 Heimonen, Sarvaranta ja Lagus tapasivat 
KY:n ja TOKYO:n (coreteam)

 ■ ke 22.10.2008 Heimonen, Sarvaranta ja Lagus tapasivat 
Saku Mantereen

 ■ to 23.10.2008 Heimonen tapasi Aallon projektijohtoa KY:n 
ja TOKYO:n kanssa

 ■ ma 27.10.2008 Lagus SYL:n kopotapaamisessa Vuorilahdessa
 ■ ma 27.10.2008 Heimonen TKK:n hallituksen kokouksessa
 ■ ti 28.10.2008 Heimonen tapasi Jari Jokisen
 ■ ke 29.10.2008 Lagus puhumassa TKK:n johdon seminaarissa
 ■ ke 29.10.2008 Nyman ja Ursin tapasivat vanhoja TKY:n 
kv-toimijoita

 ■ to 30.10.2008 Nyman ja Ursin tapasivat BEST:in uuden 
pj:n Juha Myllärin

 ■ to 30.10.2008 Sarvaranta lounaalla AS:n    
Tommi Forsmanin kanssa (kiltakummeilu)

 ■ ma 3.11.2008 Sarvaranta Strategian laatu ja   
uudistumiskyky - työryhmän kokouksessa

 ■ ma 3.11.2008 Sarvaranta ja Lagus laskutuvan avajaisissa
 ■ ti 4.11.2008 Heimonen tapasi Aallon projektijohtoa KY:n 
ja TOKYO:n kanssa

 ■ ti 4.11.2008 Nyman rehtorin kv-vastaanotolla
 ■ ti 4.11.2008 Nyman ja Ursin SYL:in kv-tapaamisessa
 ■ ti 4.11.2008 Sarvaranta TF:n strategia-kokouksessa
 ■ ke 5.11.2008 Sarvaranta tapasi Ekmanin ja Jalaston   
(opintoaikojen rajaus)

 ■ to 6.11.2008 Heimonen tapasi KY:n ja TOKYO:n (coreteam)
 ■ to 6.11.2008 Nyman tapasi Lundin kv-vastaava Ufuk Kirikin

 ■ pe 7.11.2008 Heimonen ja Lagus Aalto-yliopiston   
työpajaseminaarissa

 ■ ma 10.11.2008 Heimonen tapasi Aallon projektijohtoa KY:n 
ja TOKYO:n kanssa

 ■ ma 10.11.2008 Nyman tapasi Jolly Dragonin edustajan
 ■ ma 10.11.2008 Sarvaranta ja Heimonen AS:n 10-vuotis 
historiikin julkaisussa

 ■ ti 11.11.2008 Sarvaranta LVJ-kehitysryhmän kokouksessa
 ■ ke 12.11.2008 Heimonen TKK:n ja HY:n yhteisen  
 juhlanäyttelyn avajaisissa yliopistomuseo Arppeanumissa

 ■ ke 12.11.2008 Sarvaranta tapasi opetuen
 ■ pe 14.11.2008 Heimonen tapasi KY:n ja TOKYO:n   
(coreteam)

 ■ pe 14.11.2008 Sarvaranta ja Lagus tapasivat TKK:n   
opintotoimiston väkeä

 ■ ma 17.11.2008 Heimonen, Lagus ja Viherkari   
Aalto-päiväkahveilla HSE:llä

 ■ ma 17.11.2008 Heimonen tapasi Emma Böösin ja   
Henna Immosen

 ■ ma 17.11.2008 Sarvaranta Aalto Teaching Practises  
kokouksessa

 ■ ti 18.11.2008 Nyman tapasi vastinparinsa Kim Hacklinin
 ■ ti 18.11.2008 Nyman tapasi Dallas Morning News   
-lehden toimittajan

 ■ ti 18.11.2008 Nyman tapasi Olli Hyppösen Opetuesta
 ■ ke 19.11.2008 Heimonen Suomen korkeakoulujen johdon 
seminaarissa

 ■ ma 24.11.2008 Nyman ja Ursin tapasivat TKK:n   
kv-toimiston päällikkö Rantasen

 ■ ma 24.11.2008 Sarvaranta Aalto Teaching Practises  
kokouksessa

 ■ ti 25.11.2008 Heimonen tapasi Saku Mantereen KY:n ja 
TOKYO:n kanssa

 ■ to 27.11.2008 Sarvaranta ja Lagus Opintotoimikunnan 
kokouksessa

 ■ pe 28.11.2008 Nyman ja Ursin TKK:n kv-yhdyshenkilö-
tapaamisessa

 ■ ma 1.12.2008 Heimonen koulutus- ja tutkimusneuvoston 
kokouksessa

 ■ ma 1.12.2008 Nyman ja Ursin kv-ISOkoulutuksessa
 ■ ti 9.12.2008 Sjöberg tapasi BEST:n kansainvälisen   
hallituksen puheenjohtajan
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5.4.3 Sosiaalipoliittiset asiat

 ■ ke 16.1.2008 Lähteenaho ja Reiman henkisen hyvinvoinnin 
yhteistyöryhmän kokouksessa

 ■ ma 28.1.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ ma 28.1.2008 Lähteenaho ja Reiman YHTS:n   
valtuuskunnan kokouksessa

 ■ ma 28.1.2008 Lähteenaho ja Reiman ravintolatoimikun-
nan kokouksessa

 ■ ma 4.2.2008 Reiman tapasi Sirpa Järvisen
 ■ ma 4.2.2008 Lähteenaho ja Reiman opintotukilautakun-
nan kokouksessa

 ■ ti 5.2.2008 Lähteenaho, Reiman ja yhteistyökumppanit  
Biletä ilman morkkista -ständillä Gravitaatiossa

 ■ ma 11.2.2008 Lähteenaho ja Reiman PYL sopotapaamisessa
 ■ ti 12.2.2008 Reiman Jatkuvuustoimikunnan kokouksessa
 ■ ke 13.2.2008 Reiman osallistui HOAS:n esittelyyn
 ■ pe 15.2.2008 Reiman osallistui TEK:n teekkariseminaariin
 ■ ma 18.2.2008 Reiman osallistui rehtorinlounaalle
 ■ ma 25.2.2008 Reiman osallistui TKY:n   k u n -
niavaltuuskunnan kokoukseen

 ■ ma 25.2.2008 Reiman ja Lähteenaho osallistuivat   
Terveystyöryhmän kokoukseen

 ■ ma 25.2.2008 Reiman ja Lähteenaho osallistuivat   
Opintotukilautakunnan työjaoksen kokoukseen

 ■ ti 26.2.2008 Reiman kävi pitämässä Tasa-arvokoulutusta 
Kiltaneuvostolle

 ■ to 28.2.2008 Lähteenaho YTHS:n Helsinki-Espoon   
johtokunnan kokouksessa ja perehdytysseminaarissa

 ■ pe 29.2.2008 Lähteenaho ja Reiman osallistuivat   
järjestäjinä Nyytin hengailuiltaan

 ■ pe 29.2.2008 Reiman ja Lähteenaho osallistuivat pääkau-
punkiseudun ylioppilaskuntien joukkoliikenne-tapaamiseen

 ■ ma 3.3.2008 Lähteenaho OLL:n tutorkouluttajien   
koulutuksessa

 ■ ti 4.3.2008 Lähteenaho puhumassa sopoasioista   
I&E-kokouksessa

 ■ ma 10.3.2008 Lähteenaho ja Reiman PYL-sopojen   
apaamisessa

 ■ pe 14.3.2008 Lähteenaho ja Reiman Nyytin hallituksen 
kokouksessa

 ■ la 15.3.2008 Reiman tapasi JTMK vastinpari Mari Puoskaria
 ■ ma 17.3.2008 Reiman oli asuntotoimikunnan kokouksessa
 ■ ma 17.3.2008 Reiman inno-yo yhteiskunnallinen vuoro-
vaikuttaminen-ryhmän tapaamisessa

 ■ ma 17.3.2008 Reiman inno-yo soposektori-ryhmän ta-
paamisessa

 ■ ti 18.3.2008 Lähteenaho ja Reiman SYL:n   
sosiaalipoliittisessa tapaamisessa

 ■ ke 26.3.2008 Reiman inno-yo soposektori-ryhmän   
tapaamisessa

 ■ to 27.3.2008 Lähteenaho ja Reiman PYL-sopojen   
tapaamisessa

 ■ pe 28.3.2008 Reiman, Lähteenaho ja Saloranta esittelivät 
TKY:tä  opetuksen tuen väelle

 ■ ma 31.3.2008 Lähteenaho kouluttamassa ISOhenkilöitä 
(koko viikon)

 ■ ti 8.4.2008 Reiman, Heikkinen ja Lähteenaho SYL   
asumisseminaarissa

 ■ ke 9.4.2008 Reiman SYL Kuntavaikuttamisseminaarissa
 ■ ke 9.4.2008 Reiman SYL kuntavaikuttamisoppaan   
julkaisutilaisuudessa

 ■ ke 9.4.2008 Reiman tapasi KYY:n Kopovastaava Hanna 
Laakson heidän ylioppilaskuntafuusion merkeissä

 ■ to 10.4.2008 Lähteenaho YTHS:n Helsinki-Espoon   
johtokunnan kokouksessa

 ■ to 17.4.2008 Reiman tapasi Oulun yliopiston hallituksen 
jäsenen Sami Pekolan

 ■ to 17.4.2008 Reiman osallistui yliopistojen   
tasa-arvopäiville Ouluun

 ■ pe 18.4.2008 Reiman osallistui yliopistojen   
tasa-arvopäiville Ouluun

 ■ ti 22.4.2008 Lähteenaho piti tasa-arvokoulutuksen   
hallitukselle ja sihteereille

 ■ to 24.4.2008 Lähteenaho, Reiman ja yhteistyökumppanit 
Biletä ilman morkkista -ständillä telttabileissä

 ■ ti 29.4.2008 Maija Tiitinen Nyyti ry:n kevätkokouksessa
 ■ ke 30.4.2008 Lähteenaho, Reiman ja yhteistyökumppanit 
Biletä ilman morkkista -ständillä Dipolin Wapussa

 ■ to 8.5.2008 Lähteenaho YTHS:n Helsinki-Espoon   
johtokunnan kokouksessa

 ■ pe 9.5.2008 Lähteenaho Innovaatioyliopiston   
opintotukipalvelujen suunnittelukokouksessa

 ■ ke 14.5.2008 Lähteenaho Henkisen hyvinvoinnin   
yhteistyöryhmän kokouksessa

 ■ ke 14.5.2008 Lähteenaho ja Reiman PYL-sopotapaamisessa 
Otaniemessä

 ■ pe 16.5.2008 Lähteenaho Nyytin hallituksen kokouksessa
 ■ ma 19.5.2008 Lähteenaho ja Reiman ravintolatoimikunnan 
kokouksessa

 ■ ti 20.5.2008 Lähteenaho ja Reiman asuntotoimikunnan 
kokouksessa

 ■ ma 26.5.2008 Lähteenaho fuksiryhmän kokouksessa
 ■ ke 21.5.2008 Lähteenaho YTHS:n valtuuskunnan kokouksessa
 ■ to 29.5.2008 Lähteenaho Opiskelijan yliopisto 2008  
-selvityksen julkaisutilaisuudessa

 ■ ti 10.6.2008 Lähteenaho ja Reiman (+kopot) tapasivat KY:n 
toimijoita KoSo-teemalla
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 ■ to 12.6.2008 Lähteenaho YTHS:n Helsinki-Espoon johto-
kunnan kokouksessa

 ■ pe 13.6.2008 Lähteenaho Nyytin hallituksen kokouksessa
 ■ ke 20.8.2008 Lähteenaho TKK:n fuksiryhmän kokouksessa
 ■ to 21.8.2008 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan kokouksessa
 ■ pe 29.8.2008 Lähteenaho muiden edunvalvontasektorilais-
ten kanssa Opiskelijan yliopisto -keskustelutilaisuudessa 
(vararehtori Ekmanin kutsusta)

 ■ pe 29.8.2008 Lähteenaho tapasi opintotukipäällikkö Sirpa 
Järvisen (ajankohtaiset asiat, Aalto-yliopisto)

 ■ ti 2.9.2008 Lähteenaho ja Reiman Henkisen hyvinvoinnin 
yhteistyöryhmän kokouksessa

 ■ ke 3.9.2008 Lähteenaho pitämässä fuksiluentoja Johdatus 
opiskeluun ja tietojärjestelmiin TKK:lla -kurssilla

 ■ pe 5.9.2008 Lähteenaho Aalto-yliopiston   
opintotukipalveluja suunnittelevan työryhmän kokouksessa

 ■ ma 8.9.2008 Lähteenaho terveystyöryhmän kokouksessa
 ■ to 11.9.2008 Reiman Ympäristötekniikan messuilla
 ■ ma 15.9.2008 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan kokouksessa
 ■ ma 22.9.2008 Lähteenaho TKK:n opintotukilautakunnassa
 ■ ma 22.9.2008 Lähteenaho SYL-sopotapaamisessa
 ■ ti 23.9.2008 Lähteenaho tapasi Otuksen    
Aleksis Nokso-KOiviston (edunvalvontakysely 2009)

 ■ ke 24.9.2008 Lähteenaho tapasi Polyteekkaria kunta-asioissa
 ■ pe 26.9.2008 Lähteenaho Nyytin hallituksen kokouksessa
 ■ ma 29.9.2008 Lähteenaho keskustelemassa s  
osiaalipoliittisesta linjapaperista edustajiston iltakoulussa

 ■ ke 1.10.2008 Lähteenaho opintotukilautakunnan kokouksessa
 ■ to 2.10.2008 Reiman TKK:n fuksiryhmän kokouksessa
 ■ ma 6.10.2008 Reiman ja Lähteenaho tapasivat PYL-sopot
 ■ ke 8.10.2008 Lähteenaho YTHS:n johtokunnassa
 ■ to 9.10.2008 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan kokouksessa
 ■ to 9.10.2008 Reiman Asuntotoimikunnan kokouksessa
 ■ ma 13.10.2008 Reiman TKK:n Ravintolatmk:ssa
 ■ to 16.10.2008 Lähteenaho ja Reiman järjestivät TKY:n kun-
nallisvaalipaneelin

 ■ pe 17.10.2008 Lähteenaho Aalto-yliopiston o  
pintotukipalveluja suunnittelevan työryhmän kokouksessa

 ■ ma 20.10.2008 Lähteenaho terveystyöryhmän kokouksessa
 ■ ti 21.10.2008 Lähteenaho ja Reiman henkisen   
hyvinvoinnin yhteistyöryhmän kokouksessa

 ■ ke 29.10.2008 Lähteenaho Hoasin asumisen   
yhteistyöelimen kokouksessa

 ■ ma 3.11.2008 Lähteenaho ja Reiman SYL:n sopotapaamisessa
 ■ ti 4.11.2008 Lähteenaho ja Reiman SYL:n sopotapaamisessa
 ■ ke 5.11.2008 Lähteenaho tapasi Nyytin hpj Maija Jäppisen 
ja tj Helena Partisen

 ■ ti 11.11.2008 Lähteenaho ja Reiman terveystyöryhmän 
kokouksessa

 ■ to 13.11.2008 Lähteenaho YTHS:n johtokunnan kokouksessa
 ■ ma 17.11.2008 Lähteenaho ja Reiman opintotukilautakun-
nan kokouksessa

 ■ ti 18.11.2008 Lähteenaho ja Reiman henkisen hyvinvoin-
nin yhteistyöryhmän kokouksessa

 ■ ma 24.11.2008 Lähteenaho Hoasin valtuuskunnan   
syyskokouksessa

 ■ ti 25.11.2008 Lähteenaho HYYssä ylioppilaskuntien  
asunnonvälityksen esittelyssä

 ■ to 27.11.2008 Lähteenaho tapasi YTHS:n th Lotta Kovasen 
ja th Tiina Pönnin

 ■ ma 8.12.2008 Lähteenaho ja Reiman opintotukilautakunnan 
kokouksessa

 ■ ti 9.12.2008 Lähteenaho YTHS:n valtuuskunnan kokouksessa
 ■ to 11.12.2008 Lähteenaho YTHS:n johtokunnassa
 ■ pe 12.12.2008 Lähteenaho Nyytin hallituksen   
kokouksessa ja jouluillallisella

 ■ ma 15.12.2008 Lähteenaho Aalto-yliopiston   
muutosorganisaation People processes -muutosteeman 
Wellbeing-ryhmän kokouksessa

 ■ ti 16.12.2008 Lähteenaho Aalto-yliopiston   
opintotukipalveluiden suunnittelukokouksessa

 ■ pe 19.12.2008 Lähteenaho tapasi HYYn Lindqvistin, KY:n 
Kuusivuoren ja SHS:n Kullbergin (ajankohtaiset asiat)
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5.4.4 Teekkarikylä ja järjestöasiat

 ■ ma 14.1.2008 Valkama TKK:n strategia-prosessin   
Yhteiskunnallisen vuorovaikutuksen työryhmän   
kokouksessa

 ■ ke 16.1.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ to 24.1.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ pe 25.1.2008 Valkama Diplomi-insinöörien ja arkkitehtien 
seniorikillan kokouksessa

 ■ la 26.1.2008 Kylän vaihto: Valkama Stadius Heikkinen
 ■ ti 5.2.2008 Valkama TKK:n strategia-prosessin Yhteiskun-
nallisen vuorovaikutuksen työryhmän kokouksessa

 ■ ke 6.2.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ ma 18.2.2008 Heikkinen Tietokillan hallituksen   
kokouksessa (kiltakummeilu)

 ■ ti 19.2.2008 Heikkinen TKK:n kampustoimikunnan  
kokouksessa

 ■ ke 20.2.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ pe 22.2.2008 Heikkinen ja Halme OAS:n vuosikokouksessa
 ■ su 24.2.2008 Stadius Majasäätiön hallituksen kokouksessa
 ■ ke 27.2.2008 Valkama, Heikkinen ja Laatikainen HOAS:n 
järjestämillä Torstin-päivän kutsuilla

 ■ pe 29.2.2008 Valkama Diplomi-insinöörien ja arkkitehtien 
seniorikillan kokouksessa

 ■ la 1.3.2008 Siivoustalkoot(kellarikomerot)
 ■ ma 3.3.2008 Heikkinen tapasi Jukka Seppäsen   
(vastinparitapaaminen)

 ■ ti 4.3.2008 Valkama tapasi Saku Mantereen (vastinpari)
 ■ ti 4.3.2008 Stadius ja Korkeila kyläkierros
 ■ ti 4.3.2008 Valkama TKK:n strategiaprosessin   
yhteiskunnallisen vuorovaikutuksen johtoryhmän   
kokouksessa

 ■ ti 11.3.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ ke 12.3.2008 Kylän asukasilta 
 ■ to 13.3.2008 Heikkinen Vuorimieskillan raadin   
kokouksessa (kiltakummeilu)

 ■ to 13.3.2008 Heikkinen Teekkarikylän kappelirahaston 
kokouksessa

 ■ ma 17.3.2008 Valkama Alumni-Työryhmän kokouksessa
 ■ ma 17.3.2008 Valkama Järjestösektori-Työryhmän   
kokouksessa

 ■ ti 25.3.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ ti 25.3.2008 Stadius Majasäätiön hallituksen kokouksessa
 ■ ke 26.3.2008 Valkama Järjestösektori-Työryhmän   
kokouksessa

 ■ ke 26.3.2008 Valkama Ylioppilaskuntien  yhdistymispro-
jektin koordinaattorien kokouksessa

 ■ pe 28.3.2008 Valkama Diplomi-insinöörien ja arkkitehtien 
seniorikillan kokouksessa

 ■ ma 31.3.2008 Valkama Alumni-työryhmän tapaamisessa
 ■ ma 31.3.2008 Valkama Järjestö-työryhmän tapaamisessa
 ■ ma 31.3.2008 Valkama Työryhmäkoordinaattorien   
tapaamisessa

 ■ ke 2.4.2008 Heikkinen tervehtimässä Ossi Törröstä hänen 
93-vuotissyntymäpäivänään

 ■ to 3.4.2008 Valkama Työryhmäkoordinaattorien tapaamisessa
 ■ pe 4.4.2008 Valkama, Peltonen, Heimonen ja Heikkinen 
tapasivat Tuomo Lähdesmäen

 ■ ke 9.4.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ ke 9.4.2008 Valkama Työryhmäkoordinaattorien   
tapaamisessa

 ■ to 10.4.2008 Valkama Diplomi-insinöörine ja arkkitehtien 
seniorikillan (DIAS-kilta) kevätretkellä

 ■ pe 11.4.2008 Stadius sihteeristö matkalla Tartossa 
 ■ pe 11.4.2008 Valkama Alumni-työryhmän tapaamisessa
 ■ pe 11.4.2008 Heikkinen tapasi Jukka Seppäsen   
(vastinparitapaaminen)

 ■ pe 11.4.2008 Heikkinen tapasi HOAS:n valtuuskunnan  
puheenjohtaja Perttu Hokkasen

 ■ ma 14.4.2008 Romupyöräkeräys
 ■ pe 18.4.2008 Valkama Järjestä-työryhmän tapaamisessa
 ■ ma 21.4.2008 Valkama Työryhmäkoordinaattorien ja  
Ohjausryhmän tapaamisessa

 ■ ke 23.4.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ to 24.4.2008 Heikkinen TKK:n kampustoimikunnan  
kokouksessa

 ■ pe 25.4.2008 Stadius kyläsihteerihaastatteluissa
 ■ pe 25.4.2008 Valkama Järjestö-työryhmän tapaamisessa
 ■ pe 25.4.2008 Valkama Diplomi-insinöörien ja arkkitehtien 
seniorikillan (DIAS-kilta) kokouksessa

 ■ la 26.4.2008 Linnanisäntien konklaawi
 ■ ma 28.4.2008 Valkama Alumni-työryhmän tapaamisessa
 ■ la 3.5.2008 Kylän siivoustalkoot 
 ■ ke 7.5.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ pe 9.5.2008 Heikkinen tapasi Jukka Seppäsen   
(vastinparitapaaminen)

 ■ ti 13.5.2008 Kukanpäivän viesti
 ■ la 10.5.2008 Stadius TKK:n tupsahdus konsertti
 ■ pe 16.5.2008 Stadius Esittelykierros kylän uusissa tiloissa
 ■ su 18.5.2008 Stadius kyläkirpputori
 ■ to 29.5.2008 Kyläsenaatin kokous 
 ■ to 29.5.2008 Stadius ja Korkeila kierrätyskeskussopimus 
 ■ to 29.5.2008 Stadius ja Korkeila Majasäätiön hallituksen 
kokouksessa

 ■ ma 16.6.2008 Stadius, Markkanen ja Helminen: Dipolin 
tilojen kunnostuskierros

 ■ ma 16.6.2008 Stadius, Korkeila ja Lähteenmäki   
kunnallispoliittisella lounaalla
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 ■ ti 17.6.2008 Stadius, Helminen ja Markkanen, Otakaari 11 
julkisivu-urakointi

 ■ ti 17.6.2008 Stadius ja Markkanen, Espoon kaupunkisuun-
nitteluvirastossa katsomassa kaavoitusta:   
ajankohtaiset hankkeet

 ■ ti 17.6.2008 Stadius, Koski ja Markkanen, monitoimitilan 
remonttikäynti

 ■ ma 23.6.2008 Stadius ja Korkeila, AK-majan hallituksen 
kokouksessa

 ■ ma 23.6.2008 Stadius ja Korkeila, Sportstugan
 ■ to 21.8.2008 Heikkinen tapasi OtaHOAS:n a  
sukastoimikunnan puheenjohtajan Juha Sorensenin

 ■ ke 27.8.2008 Kyläsenaatti suunnitteli OtaHOAS:n asukas-
toimikunnan kanssa syksyn toimintaa

 ■ pe 29.8.2008 Peltonen, Heikkinen ja Halme Rantsun  
remonttisaunassa

 ■ ke 3.9.2008 Kyläsenaatti otasuunnistuksessa rastia pitämässä
 ■ to 4.9.2008 Kyläsenaatti otasuunnistuksessa rastia pitämässä
 ■ ma 15.9.2008 Heikkinen tapasi Jukka Seppäsen   
(vastinparitapaaminen)

 ■ ma 22.9.2008 Valkama kunniavaltuuskunnan kokouksessa
 ■ ti 16.9.2008 Valkama Oikeat Teekkarit -edustajistoryhmän 
ryhmäpalaverissa

 ■ ti 23.9.2008 Heikkinen esitteli TKY:n toimintaa liettualai-
sille fyysikoille (Baltech-vaihto)

 ■ ma 29.9.2008 Heikkinen OUBS:n haastattelussa koskien 
asuntotilannetta

 ■ ke 1.10.2008 Heikkinen ja kiinteistöpäällikkö Markkanen 
tapasivat postin edustajat JMT 1:n postilaatikkouudistuk-
sen tiimoilta

 ■ ma 6.10.2008 Heikkinen tapasi Jukka Seppäsen   
(vastinparitapaaminen)

 ■ ma 6.10.2008 Heikkinen ja Espoon poliisilaitoksen   
löytötavaratoimiston edustaja kävivät kierroksella   
romupyörävarastoissa

 ■ ke 8.10.2008 Valkama Tilakehitystoimikunnan kokouksessa
 ■ ke 8.10.2008 Halme OAS:n hallituksen kokouksessa
 ■ to 9.10.2008 Valkama Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan 
vaalijärjestystä pohtivassa kokouksessa

 ■ to 9.10.2008 Heikkinen Vuorimieskillan yleiskokouksessa 
(kiltakummeilu)

 ■ pe 10.10.2008 Valkama Eteläsuomalaisen osakunnan 103. 
vuosijuhlissa

 ■ pe 10.10.2008 Valkama Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan 
valmistelua suunnittelevassa tapaamisessa

 ■ la 11.10.2008 Heikkinen Tietokillan sukulaisuussitseillä 
(kiltakummeilu)

 ■ ma 13.10.2008 Heikkinen TKK:n kampustoimikunnan 
kokouksessa

 ■ ti 14.10.2008 Valkama Sääntövaliokunnan kokouksessa
 ■ ke 15.10.2008 Heikkinen ja Peltonen Vuorimieskillan  
Rapujuhlilla (kiltakummeilu)

 ■ ma 20.10.2008 TKYH tapasi Espoon poliisin johtoa  
Otaniemessä

 ■ ma 20.10.2008 Valkama ja Kiltaneuvosto isännöivät  
Tampereen teknisen yliopiston ylioppilaskunnan kiltaneu-
voston vierailua Otaniemessä

 ■ ma 27.10.2008 Valkama ja Peltonen tapasivat PTK:n  
raadin - Tavoitteena pohtia PTK:n tulevaisuutta

 ■ to 30.10.2008 Valkama Polyteknikkojen rahaston   
hallituksen kokouksessa

 ■ pe 31.10.2008 Valkama DIAS-killan kuukausikokouksessa
 ■ to 6.11.2008 Valkama AYY-koordinaattoreiden   
tapaamisessa KY:llä

 ■ ma 10.11.2008 Valkama AYY-organisaatio-työryhmän  
tapaamisessa KY:llä

 ■ to 13.11.2008 Valkama AYY-koordinaattoreiden   
tapaamisessa KY:llä

 ■ ke 19.11.2008 Valkama AYY-organisaatio-työryhmän  
tapaamisessa Otaniemessä

 ■ ma 24.11.2008 Valkama AYY-organisaatio-työryhmän  
tapaamisessa Otaniemessä

 ■ pe 28.11.2008 Valkama DIAS-killan kuukausikokouksessa
 ■ ma 1.12.2008 Valkama AYY-koordinaattoreiden   
tapaamisessa sihteeristössä

 ■ ma 1.12.2008 Valkama, Heikkinen, Nyman, Viherkari AY:n 
kick-off -tilaisuudessa Dipolissa

 ■ ke 10.12.2008 Heikkinen ja Ikola TKK:n kampustoimi-
kunnan kokouksessa
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5.4.5 Viestintä ja tietotekniikka

 ■ ti 15.1.2008 Partanen P. Tekniikan päivien lehdistöhuoneessa
 ■ ti 15.1.2008 Partanen P. osallistui TKK 100 vuotta   
ylioppistona -juhlavuoden avajaisiin

 ■ ke 16.1.2008 Partanen P. Tekniikan päivien lehdistöhuoneessa
 ■ ma 21.1.2008 Laatikainen ja Partanen P. SYL:n   
avausseminaariristeilyllä

 ■ ti 22.1.2008 Laatikainen ja Partanen P. SYL:n   
avausseminaariristeilyllä

 ■ to 24.1.2008 Laatikainen ja Partanen P. VTMK:n   
vaihtositseillä

 ■ to 24.1.2008 Laatikainen ja Partanen P. tapasivat TKK:n 
viestinnän (yhteistyö)

 ■ ke 30.1.2008 Laatikainen Polyteekkarin päätoimittajan  
valintatoimikunnan kokouksessa

 ■ ma 4.2.2008 Laatikainen OUBS:n toimitusneuvoston  
kokouksessa

 ■ ke 6.2.2008 Laatikainen TKK:n ja HSE:n IT-palvelukeskuk-
sen johtokunnan kokouksessa

 ■ ti 12.2.2008 Partanen P. tapasi Outi Loimarannan   
(TKK 100 valokuvakilpailuyhteistyö)

 ■ ke 13.2.2008 Laatikainen ja Partanen P. tapasivat   
innovaatioyliopiston viestintä-teemaryhmän

 ■ ke 13.2.2008  Partanen P. ja Hiltunen tapasivat   
Kirsi Halosen (Ajasto)

 ■ ti 19.2.2008  Partanen P. viestintätoimikunnan   
tapaamisessa YLEllä

 ■ to 21.2.2008 Partanen P. Polyteekkarin    
toimitusneuvoston kokouksessa

 ■ to 28.2.2008 Laatikainen ja Partanen P. tapasivat TKK:n 
viestinnän (yhteistyö)

 ■ to 6.3.2008 Partanen P. osallistui Polyteekkarin Insinööri 
toimittajana -iltaan

 ■ ke 12.3.2008 Laatikainen ja Partanen P. VTMK:n   
kokouksessa

 ■ ke 12.3.2008 Laatikainen ja Partanen P. tapasivat   
innovaatioyliopiston viestintä-teemaryhmän

 ■ pe 14.3.2008 Laatikainen tapasi KY:n Jenni Laakson ja 
TOKYO:n Anna Tompurin (innoyo työryhmä)

 ■ pe 14.3.2008 Laatikainen tapasi KY:n Tommi Oran ja 
TOKYO:n Sarianne Karikko

 ■ ma 17.3.2008 Partanen P. tapasi TKK 100 -toimikunnan
 ■ to 20.3.2008 Partanen P. innovaatioyliopiston   
viestintäpäälliköiden tapaamisessa

 ■ ti 25.3.2008 Laatikainen ja Partanen P. tapasivat KY:n Tom-
mi Oran ja TOKYO:n Sarianne Karikko ja Jukka Liukonen

 ■ ke 26.3.2008 Laatikainen Otaniemen Kehitys Oy:n   
kokouksessa

 ■ to 27.3.2008 Laatikainen TKK:n ja HSE:n   
IT-palvelukeskuksen johtoryhmän kokouksessa

 ■ to 27.3.2008 Laatikainen tapasi jatkuvuustoimikunnan 
Ville Taajaman

 ■ to 27.3.2008 Laatikainen tapasi IK:n pj:n Anna Keskisen
 ■ pe 28.3.2008 Partanen P. viestintätyöryhmän tapaamisessa
 ■ to 3.4.2008 Laatikainen tapasi KY:n Jenni Laakson ja 
TOKYO:n Anna Tompurin (innoyo työryhmä)

 ■ ma 7.4.2008 Partanen P. viestintätyöryhmän kokouksessa
 ■ ma 7.4.2008 Laatikainen ja Partanen P. tapasivat   
innovaatioyliopiston viestintäpääliköt

 ■ ti 8.4.2008 Laatikainen tapasi KY:n Jenni Laakson ja 
TOKYO:n Anna Tompurin (innoyo työryhmä)

 ■ to 10.4.2008 Laatikainen, Partanen tapasi Meltwater Oy:n 
edustajan

 ■ pe 11.4.2008 Laatikainen, Peltonen tapasi   
tietohallintojohtaja Markku Kuulan

 ■ ma 14.4.2008 Laatikainen TKK:n ja HSE:n  tietohallinon 
johtoryhmän kokouksessa

 ■ ma 14.4.2008 Laatikainen tietohallinon teemaryhmän  
kokouksessa (innoyo-teemaryhmä)

 ■ ti 15.4.2008 Partanen P. SYL-viestintätapaamisessa
 ■ ti 22.4.2008 Partanen P. viestintätoimikunnan vierailulla 
Redfina Oy:lla

 ■ to 24.4.2008 Laatikainen Otaniemen Kehitys Oy:n   
vuosikokouksessa

 ■ ma 28.4.2008 Partanen P. viestintätyöryhmän tapaamisessa
 ■ ti 6.5.2008 Partanen P. tapasi innovaatioyliopiston   
viestintäpäälliköt

 ■ ma 12.5.2008 Partanen P. viestintätyöryhmän kokouksessa
 ■ ti 20.5.2008 Laatikainen ja Partanen P. Polyteekkarin  
toimitusneuvoston kokouksessa

 ■ ti 20.5.2008 Laatikainen ja Partanen P. uutta ylioppilaskun-
taa pohtineiden työryhmien kevään yhteenvetotilaisuudessa

 ■ pe 6.6.2008 Partanen P. tapasi Mirja Linnervuon   
(Lady Line Tapiola)

 ■ pe 15.8.2008 Laatikainen ja Partanen P.  Aalto-korkeakou-
lusäätiön hallituksen esittäytymistilaisuudessa

 ■ ke 27.8.2008 Partanen P. Espoo550-juhlavuoden   
Kartanonneidosta teekkariin -draamakierroksella

 ■ ke 3.9.2008 Partanen P. tapasi Paul Brennanin (Jolly Dragon)
 ■ pe 19.9.2008 Laatikainen tietohallinon johtoryhmän  
kokouksessa

 ■ ti 23.9.2008 Laatikainen ja Partanen P. Polyteekkarin  
toimitusneuvoston kokouksessa

 ■ ti 23.9.2008 Partanen P. SYL-viestintätapaamisessa
 ■ ti 23.9.2008 Laatikainen tapasi Nemeinin edustajia
 ■ ke 24.9.2008 Laatikainen ja Partanen P.    
viestintätoimikunnan tapaamisessa
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 ■ ma 13.10.2008 Partanen P. Elämäni yliopisto   
-valokuvakilpailun tuomariston kokoontumisessa

 ■ ti 4.11.2008 Partanen P. viestintätyöryhmän tapaamisessa
 ■ ma 13.10.2008 Partanen P. viestintäkahveilla   
(TKK viestintä & Haapoja HSE:n viestinnästä)

 ■ ti 4.11.2008 Laatikainen Aalto tietohallinnon   
johtoryhmän kokouksessa

 ■ ke 5.11.2008 Partanen P. Aalto-yliopioston   
viestintäryhmän kokoontumisessa

 ■ to 13.11.2008 Partanen P. tapasi Minna Lintulahden (Cision)
 ■ ke 19.11.2008 Partanen P. Aalto-yliopiston   
viestintäryhmän kokouksessa

 ■ ma 24.11.2008 Partanen P. Aalto-yliopiston   
viestintätapaamisessa (core team ja työryhmien pj:t)

5.4.6 Teekkariasiat ja palvelut

 ■ ma 14.1.2008 Knight, Halme ja Eloranta tapasivat Dipolin 
Mervi Kivistön ja Lea Liesiön sekä Sodexhon   
Mia Luostarisen (TKY:n Dipolin käyttö)

 ■ ma 14.1.2008 Sahlsten YTHS:n terveystyöryhmän kokouksessa
 ■ ke 16.1.2008 Knight tapasi TEK Otaniemen yhdysmiehen 
Aleksi Päiväläisen (Isokoulutukset yms.)

 ■ ke 16.1.2008 Knight, Sahlsten, Järvinen ja Tarhala   
PYL-liikunnan tapaamisessa

 ■ pe 1.2.2008 Sahlsten OLL:n vuosipäivillä
 ■ ti 12.2.2008 Knight ja Laatikainen tapasivat Whatamaps.
comin edustajan Matti Saarisen

 ■ ma 18.2.2008 Knight vieraili Puunjalostajakillan   
hallituksen kokouksessa

 ■ ma 18.2.2008 Forsström ja Sahlsten TKK:n   
liikuntapalaverissa

 ■ ma 25.2.2008 Knight ja Sahlsten OLL:n I sektoritapaamisessa
 ■ ti 26.2.2008 Knight ja Sahlsten OLL:n I sektoritapaamisessa
 ■ pe 29.2.2008 Knight tapasi Marcus Nyberghin ja   
Janne Viskarin (Monttubileet)

 ■ pe 29.2.2008 Sahlsten ja Järvinen tapasivat KY:n   
Sini Jokisen ja Jonna Wirtasen (Esport Night)

 ■ to 6.3.2008 Sahlsten tapasi Katja Arpalon   
(Akateeminen Wartti)

 ■ ke 12.3.2008 Knight ja Tarhala SYL kulttuuritapaamisessa
 ■ to 13.3.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ pe 14.3.2008 Knight PJK:n vuosijuhlissa
 ■ pe 14.3.2008 Knight opiskelijakulttuuri-teemaryhmän 
palaverissa (KY: Janne Peljo, TOKYO: Petra Bergström)

 ■ ma 17.3.2008 Knight liikunta-teemaryhmän palaverissa 
(KY: Sini Jokinen, TOKYO: Lars-Peter Lampenius)

 ■ ti 18.3.2008 Knight palvelut-teemaryhmän palaverissa (KY: 
Emilia Lindfors, TOKYO: Anna Tompuri)

 ■ to 27.3.2008 Sahlsten SELL-järjestelytoimikunnan   
tapaamisessa

 ■ to 27.3.2008 Knight liikunta-teemaryhmän palaverissa 
(KY: Sini Jokinen)

 ■ to 27.3.2008 Knight opiskelijakulttuuri-teemaryhmän  
palaverissa (KY: Janne Peljo, TOKYO: Petra Bergström)

 ■ ke 2.4.2008 LTMK ja KY:n liikunta- ja    
hyvinvointivaliokunta tapasivat

 ■ to 3.4.2008 Sahlsten TKK:n liikuntapalaverissa
 ■ ke 9.4.2008 Sahlsten SELL-tapaamisessa
 ■ ke 9.4.2008 Sahlsten tapasi TKK:n liikuntapäällikkö  
Miihkisen (TKK:n liikuntaopas)

 ■ ke 9.4.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ ke 9.4.2008 Knight sekä TJ Redbull Gravity Challenge  
kampanjassa (Max Tötterman)
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 ■ to 10.4.2008 Knight liikunta-teemaryhmän palaverissa 
(KY: Sini Jokinen)

 ■ ma 14.4.2008 Knight, Tarhala ja Metso    
PYL-kulttuuritapaamisessa

 ■ ti 15.4.2008 Knight opiskelijakulttuuri-teemaryhmän  
palaverissa (KY: Janne Peljo)

 ■ ke 16.4.2008 Järvinen Redbull Gravity Challenge tuomarina
 ■ pe 18.4.2008 Knight liikunta-teemaryhmän palaverissa 
(KY: Sini Jokinen)

 ■ ma 21.4.2008 Knight Puunjalostajakillan   
kuukausikokouksessa

 ■ ma 21.4.2008 Knight opiskelijakulttuuri-teemaryhmän 
palaverissa (KY: Janne Peljo, TOKYO: Petra Bergström)

 ■ ke 23.4.2008 Sahlsten SELL-tapaamisessa
 ■ ke 23.4.2008 Sahlsten ja Järvinen tapasivat KY:n Jokisen ja 
Wirtasen (Esport Night)

 ■ ke 23.4.2008 Knight tapasi Jyrki Noposen (JatkTMK)
 ■ to 24.4.2008 Knight ja Heikkinen Otaniemen  
 jäynäkilpailun ylituomaristossa

 ■ ma 28.4.2008 TKYH PoRan Vichynjuontihaasteessa  
(Muut osallistujat: TJ, KYH, KY-KUVA ja PoRa)

 ■ ma 5.5.2008 Knight ja Sahlsten SELL-järjestelytoimikun-
nan tapaamisessa

 ■ ma 5.5.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ ti 6.5.2008 Knight Monttubilekokouksessa (Helena 
Hiilivirta(HEL), Jouko Prami (PK), Janne Viskari (PTK))

 ■ ti 6.5.2008 Knight Liikuntaryhmän tapaamisessa (KY: 
Sini Jokinen)

 ■ la 10.5.2008 TKYH Tupsahdus-konsertissa
 ■ ma 12.5.2008 Knight ja Sahlsten tapasivat Mika Suikin 
(Yo-liikunta)

 ■ ma 12.5.2008 Knight jäsenpalvelut -ryhmän kokouksessa 
(Tokyo: Tompuri)

 ■ ti 13.5.2008 Sahlsten SELL-tapaamisessa
 ■ to 15.5.2008 Knight tapasi Terässalmen ja Loimarannan 
(TKK100)

 ■ pe 16.5.2008 Sahlsten vuoden teekkariurheilijan   
palkitsemistilaisuudessa

 ■ ma 19.5.2008 Knight tapasi Noposen (Vastinparikeskustelu)
 ■ ti 20.5.2008 Knight Monttubilepalaverissa (Jouko Prami&Co 
(PK), Janne Viskari(PTK), Letkumestari(RWBK))

 ■ ti 20.5.2008 Knight tapasi Peljon(KY)
 ■ ke 21.5.2008 Knight liikuntaryhmän kokouksessa (KY:Sini Jokinen)
 ■ to 22.5.2008 Sahlsten SELL-kisajärjestelyissä   
(22.5.-25.5.2008)

 ■ to 22.5.2008 Knight ja Sahlsten OLL:n sektori   
tapaamisessa (22.-23.5.2008)

 ■ to 22.5.2008 Knight ja Sahlsten “Liikuntapalvelut osana 
Innovaatioyliopiston opiskelijapalveluja” -tapahtumassa

 ■ to 22.5.2008 Knight ja Sahlsten kansallisen   
liikuntaohjelman tilaisuudessa

 ■ to 22.5.2008 Knight, Sahlsten, Peltonen ja Järvinen OLL:n 
ylimääräisessä liittokokouksessa

 ■ pe 23.5.2008 Knight S., Knight L., Peltonen, Sarvaranta ja 
Reiman 58. Akateemisessa Wartissa

 ■ pe 23.5.2008 TKYH ja Knight L. SELL-kisojen   
Espoon vastaanottotilaisuudessa

 ■ pe 23.5.2008 TKYH ja Knight L. SELL-kisojen avajaisissa
 ■ pe 23.5.2008 Knight “Sports and Technology”   
SELL-seminaarissa

 ■ to 29.5.2008 Knight liikuntaryhmän tapaamisessa   
(KY:Sini Jokinen)

 ■ pe 30.5.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ pe 30.5.2008 Sahlsten TKK:n liikuntapalaverissa
 ■ pe 30.5.2008 Knight kulttuuriryhmän tapaamisessa  
(KY: Janne Peljo)

 ■ ma 11.8.2008 Knight Monttubilepalaverissa   
(HEL: Helena Hiilivirta, PK: Jouko Prami)

 ■ ma 11.8.2008 Knight TKK100 juhlatoimikunnan   
kokouksessa

 ■ ke 20.8.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ ti 26.8.2008 Knight tapasi Elorannan (Vuosijuhlat,   
OLL-järjestöyhteys)

 ■ ti 26.8.2008 Knight, Neuvonen ja Takala Dipoli-tapaamisessa
 ■ su 31.8.2008 Knight vanhojen toimijoiden   
kokoontumisessa (Eloranta, Turanlahti, Kovanen, Viskari, 
Arponen, Valkama T.)

 ■ ma 1.9.2008 Sahlsten OLL:n tiedotustilaisuudessa
 ■ pe 5.9.2008 Sahlsten SELL2008-kisojen vapaaehtoisten 
kiitostilaisuudessa

 ■ ma 8.9.2008 Sahlsten OLL:n järjestöllisen kehittämisen 
seminaarissa

 ■ ti 9.9.2008 Sahlsten OLL:n järjestöllisen kehittämisen  
seminaarissa

 ■ ke 10.9.2008 Knight ja Sahlsten liiikuntaryhmän   
tapaamisessa (Aalto-korkeakoulun liikuntapalvelut)

 ■ la 13.9.2008 Knight ja Peltonen luvuottamassa   
teekkareiden lahjaa Monttubileissä

 ■ ma 15.9.2008 Knight ja Tarhala tapasivat   
teekkariorkesterien edustajat (Vuokranmaksukeikat)

 ■ ma 15.9.2008 Knight ja Tarhala tapasivat Virpi Tallbackan 
(Sodexo)

 ■ to 18.9.2008 Knight tapasi Noposen (JatkTMK)
 ■ ti 23.9.2008 Knight SIK-fuksisitseillä (kiltakummi)
 ■ ti 23.9.2008 Knight museo toimikunnan kokouksessa
 ■ ti 23.9.2008 Järvinen, Knight ja Sahlsten tapasivat KY:n  
liikuntatoimijat (Meilahden liikuntatapahtuma)

 ■ ma 29.9.2008 Knight PJK-kuukausikokouksessa (kiltakummi)
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 ■ ke 1.10.2008 Knight tapasi Pramin (PK, lukkarointi TKY:llä)
 ■ to 2.10.2008 Knight tapasi Allenin (lukkarointi TKY:llä)
 ■ ma 6.10.2008 Knight ja Sahlsten OLL-sektoritapaamisessa
 ■ to 9.10.2008 Teekkarijaosto KUVAn (KY) vieraana   
kolmoskierroksella

 ■ to 9.10.2008 Knight ja Sahlsten Aalto-yo   
liikuntateemaryhmäkokouksessa (TKK:Miihkinen, HSE: 
Kyykoski, KY: Jokinen, OLL: Ansala)

 ■ ke 15.10.2008 Knight tapasi Janne Peljon (KY) ja   
Jukka Peltolan (KY)

 ■ ke 15.10.2008 Knight TKK100 juhlatoimikunnan kokouksessa
 ■ ma 20.10.2008 Sahlsten terveystyöryhmän kokouksessa
 ■ ti 21.10.2008 Teekkarijaosto tapasi KY:n    
Kulttuurivaliokuntaa (KUVA-TJ)

 ■ to 23.10.2008 Knight ja Sahlsten Aalto-yo:n liikuntatee-
maryhmän tapaamisessa (TKK: Miihkinen, Lappalainen; 
HSE: Kyykoski, Soismaa; KY: Jokinen; Aalto: Koskinen)

 ■ pe 24.10.2008 Knight tapasi Jyrki Noposen (JatkTMK  
vastinpari)

 ■ ti 28.10.2008 Knight ja Sahlsten Aalto-yo:n liikuntateema-
ryhmän tapaamisessa (TKK: Miihkinen, HSE: Kyykoski, KY: 
Jokinen, OLL: Ansala, Yliopistoliikunta: Suikki)

 ■ to 30.10.2008 Knight tapasi Otahalli Oy:n   
toimitusjohtajan Osmo Kinnusen

 ■ to 30.10.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ pe 31.10.2008 Knight TKK100 juhlatoimikunnan   
kokouksessa

 ■ ti 11.11.2008 LTMK ja KY:n liikunta- ja    
hyvinvointivaliokunta tapasivat

 ■ ke 12.11.2008 Knight, Metso ja Laitila PYL-kulttuuritapaa-
misessa (Itsenäisyyspäivän soihtukulkue)

 ■ ma 17.11.2008 Knight S. TEK:n Valtakunnallisen   
jäynäkilpailun tuomaristossa

 ■ ti 18.11.2008 Sahlsten PUS:n vaalikokouksessa
 ■ ti 18.11.2008 Sahlsten PUS:n hallituksen kokouksessa
 ■ ke 19.11.2008 Knight ja Sahlsten PYL-liikunta   
tapaamisessa (AYY/PKS -liikuntapalvelut)

 ■ ke 19.11.2008 Knight SIK:n hallituksen kokouksessa  
(kiltakummi)

 ■ ke 19.11.2008 Knight tapasi Saara Hyrkön   
(Kiltakummiyhteistyö, SIK-Aalto tapahtuma)

 ■ ke 26.11.2008 Sahlsten LTMK:n kokouksessa
 ■ ke 26.11.2008 Knight tapasi Salla Häsän    
(TKK100 alumnijuhla)

 ■ to 27.11.2008 Knight ja Sahlsten Opiskelijoiden   
Liikuntaliiton liittokokouksessa

 ■ pe 28.11.2008 Knight ja Sahlsten Opiskelijoiden   
Liikuntaliiton liittokokouksessa

 ■ pe 28.11.2008 Knight SIK:n pikoJoulessa (kiltakummi)
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6.1 Toimintakertomus vuodelta 
2008   
                                  
6.1.1 Toiminta

Aalto-yliopisto ja ylioppilaskuntien yhdistyminen
Vuoden suurin projekti on ilman muuta ollut Aalto-yli-
opiston ylioppilaskunnan rakentaminen yhdessä TOKYO:
n ja KY:n kanssa. Projekti vaati kaikilta sektoreilta aktiivis-
ta osallistumista ja kovaa työtä läpi vuoden. Tuloksena voi-
daan todeta, että vuoden aikana vedettiin Aalto-yliopiston 
ylioppilaskun- nan toiminnalliset suuntaviivat. TKY:n ja KY:
n välisissä omaisuusneuvotteluissa ei päästy tulokseen, jossa 
kolmen ylioppilaskunnan omaisuus kokonaisuudessaan olisi 
siirtynyt uuteen ylioppilaskuntaan, jolloin AYY:n sisäisesti 
olisi ollut mahdollista sopia eri yhdistysten ja ylioppilaskun-
nan rahoitusjärjes- telyistä. TKY päätti lokakuussa, että TKY:
n omaisuus siirtyy uuden yliopistolain siirtymäsäännösten 
puitteissa kokonaisuudessaan Aalto-yliopiston ylioppilaskun-
taan ylioppilaskuntien yhdistyessä. KY:n omaisuuden osalta 
AYY joutuu odottamaan KY:n edustajiston päätöksistä jäse-
nistönsä suunnalta 
tehtyjen valitusten käsittelyä.

Keväällä 2009 valitaan Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan en-
simmäinen edustajisto syksyllä 2008 määritetyn vaalijärjes-
tyksen perusteella. Aalto-yliopiston ylioppilaskunta aloittaa 
toimintansa 1.8.2009, kuitenkin siten, että ylioppilaskunnan 
lakisääteisten tehtävien toteuttamisen pääasial-linen velvol-
lisuus on TKY:llä, TOKYO:lla ja KY:llä syksyn 2009.

Aalto-yliopiston puolella opiskelijat ovat olleet aktiivisesti 
mukana projektissa ja merkittävin tapahtuma oli säädekir-
jan allekirjoitus kesäkuussa, sekä ylioppilaskuntien yhtei-
nen ehdotus valita Saku Mantere Aalto-korkeakoulu sääti-
ön hallitukseen. 

TTEY ja TTER
Vuosi oli Teekkaritoiminnan edistämisyhdistyksen 60-vuo-
tisjuhlavuosi, jota juhlittiin joulukuun 3. päivä Vanhalla Po-
lilla illallisten muodossa. Samana päivänä julkaistiin Panu 
Nykäsen kirjoittama yhdistyksen historiikki ”Toiveet ja to-
dellisuus”. Kertomus yhdistyksen vaiherikkaasta historiasta 
otettiin julkistamistilaisuudessa innolla vastaan. 

6 Tilinpäätös
Yhdistyksen johtokunnan puheenjohtajaksi valittiin keväällä 
yhdistyksen kokouksessa Anna Himmanen. Muina jäseninä 
toimivat Eero Ruikka, Tuomo Lähdesmäki, Marcus Nybergh, 
Antti Myllys, Jarno Vanhatalo ja Katri Junna.

Vuonna 2006 perustettu Teekkaritoiminnan edistämisrahas-
to jatkoi aktiivisesti alkanutta toimintaansa jakamalla rahaa 
innokkaille teekkareille yhteisöstä kumpuaviin projekteihin. 
Rahasto on jakanut avustuksia tähän mennessä yli 250 000 
euroa. Rahaston johtokunnan puheenjohtajana toimi Ant-
ti Myllys ja sihteerinä Jani Jansson. Johtokunnan jäseninä 
toimivat Anna Himmanen, Katri Junna, Tiina Kauppinen, 
Marcus Nybergh, Eero Ruikka ja Kim Åström.

Teekkarikylä
Vuoden 2007 loppupuolella toteutettu asukasdemokratiauu-
distus lähti vuoden 2008 alusta sujuvasti käyntiin. Uudistuk-
sen tavoitteena oli asukastoiminnan selkeyttäminen ja akti-
vointi. Asetettuihin tavoitteisiin päästiin ja asukkaat saivat 
enemmän vaikutusvaltaa omiin asioihinsa. Tämä motivoi 
kyläsenaattiin valittuja toimimaan aktiivisesti koko vuoden 
ajan ja parantaman kylän asukkaiden asukasviihtyvyyttä. Ky-
läsektori suoriutui esimerkillisesti uudistuksen läpiviennistä 
ja uudistusta voidaan pitää onnistuneena. 

Kunnallisvaikuttaminen ja Espoo yhteistyö
Yksi vuoden menestystarinoista oli TKY:n kampusvisio, jossa 
TKY syyskuun alussa ehdotti, että Aalto-yliopiston kampus 
sijoitettaisiin Keilaniemi-Otaniemi-Tapiola alueelle. Idea 
herätteli keskustelua ja sai erittäin positiivisen vastaanoton, 
jonka myötä Espoon kaupunki teki tonttivarauksia kampus-
ta varten TKY:n ehdottamalla alueella. Kaavoituskeskustelu 
jatkui tiiviinä metron ja opiskelija-asuntojen rakentamisen 
suhteen syksyn ajan ja jatkunee vuodelle 2009. TKY:n yh-
teistyö Espoon kanssa oli vuoden aikana erittäin hyvää. Es-
poon 550-juhlavuosi oli myös TKY:n ja Espoon välisen yh-
teistyön merkkivuosi.

Hallinto
Vuoden 2008 aikana ei tehty merkittäviä hallinnollisia uu-
delleenjärjestelyitä. Keskustelu työnorganisoinnista ja työ-
tavoista kävi aktiivisena Aalto-yliopiston ylioppilaskunta- 
projektin myötä, vaikka organisoitu sisäinen kehittäminen 
jäikin vähemmälle huomiolle.



134

SELL kisat
SELL-kisat järjestettiin Otaniemessä 22.–25.5. Varsinaises-
ti kisat järjesti Polyteknikkojen Urheiluseura (PUS), mutta 
TKY oli vahvasti mukana tukemassa kisoja. Otaniemen ki-
sojen upeasta ilmapiiristä pääsivät nauttimaan yliopistojen 
ja ammattikorkeakoulujen opiskelijat ympäri maailmaa. Ta-
loudellisesti kisat menivät suunnitellusti. 

6.1.2 Talous 

Tilikauden tulos (suluissa vuoden 2007 luvut)
Tilikauden tulos ennen rahastosiirtoja oli -829 t€ (1.656 t€) 
ja konsernin tulos -681 t€ (1.813 t€), rahastosiirtojen jälkeen 
ylijäämä oli 190 t€ (1.185 t€) ja konsernin tulos 338 t€ (1.342 
t€). Osakkeiden arvonpalautusten ja -alennusten erotus oli 
1.926 t€ (342 t€).  Osakkeiden myyntivoittojen ja -tappioi-
den erotus oli -233 t€ (540 t€). TKY:n poistot olivat 629 t€ 
(651 t€) ja konsernin poistot 744 t€ (769 t€).

TKY myi Espoon kaupungille Otahallin ja hotellin nykyi-
sellä parkkipaikalla sijaitsevan tontin. Kaup-  pahinta ja 
myyntivoitto oli 650 t€, joka sijoitettiin pooliin ja on kirjat-
tu tuloslaskelman kohtaan ”Kiinteistö- ja sijoitustoiminta”. 
Espoon kaupunki osti myös viereisen tontin ja on luvannut 
rakentaa hankkimalleen maalle TKK:n (Aalto-yliopiston) 
käyttöön tutkijahotellin. Kaavoitetulla tontilla on rakennus-
oikeutta yhteensä 4.200 k-m2.

Sijoituspooli
Poolin varoista oli vuoden lopussa sijoitettu korkoinstru-
mentteihin 40,2 %, osakkeisiin 21,4 %, kiinteistöosakkeisiin 
36,4 % ja muihin sijoituksiin 2,0 %. 

Teekkaritoiminnan edistämisrahasto 
Omaisuuden kirjanpitoarvo 31.12. oli 4.295 t€. Avustuksia 
myönnettiin kolmessa erässä, yhteensä 89 t€.

Stipendit ja avustukset 
TKY:n ja Polyteknikkojen Kuoron rahaston stipendejä sekä 
Teekkarikylän kappelirahaston avustuksia myönnettiin yh-
teensä 56 t€ (57 t€). 
Toiminta- ja muita avustuksia myönnettiin yhteensä 49 € 
(42 t€).

Investoinnit ja vuosikorjaukset
TKY:n investoinnit olivat 275 t€ (424 t€) ja konsernin in-
vestoinnit 275 t€ (475 t€). Kaikki perhekylän talot on pe-
ruskorjattu.

Rahoitus
Lainoja ei nostettu vuonna 2008 (2007:0). Konsernitasolla 
lainoja lyhennettiin 1,1 M€ (1,2 M€).
Vuoden lopussa korollista velkaa oli 27,4 M€ (28,5 M€).

Otahalli Oy
TKY:n osakkuusyhtiön toiminta on tuloksen osalta sujunut 
hieman suunniteltua paremmin. Liikevaihto on ollut 0,87 
M€ (0,78 M€) ja käyttökate 0,19 M€ (0,16 M€). 

Tulevaisuuden näkymät  
Asuntolatoiminta on varsin vakaa, johon erilaiset suhdan-
teet eivät juuri vaikuta. 
Dipoli-talon nykyinen vuokrasopimus päättyy vuoden 2010 
lopussa. Pörssimarkkinoiden kehityksestä ei ole mitään var-
muutta. Kaikissa Otaniemen kiinteistöissä tehdään kuntokar-
toitus, josta saadaan pohjaa tuleville korjaustarpeille. TKY:n 
toiminnan lakatessa vuoden 2009 lopussa toimiston vakitui-
nen henkilökunta siirtyy uuden ylioppilaskunnan palveluk-
seen vanhoina työntekijöinä.

6.1.3 Hallinto

TKY:n hallitus
Christian Peltonen   puheenjohtaja
Juuso Laatikainen   varapuheenjohtaja, 
viestinä ja tietotekniikka
Lauri Reiman   sosiaalipoliittiset 
asiat
Sebastian Knight   teekkariasiat ja 
palvelut
Petri Heikkinen   teekkarikylä 
Katariina Nyman   kansainväliset asiat
Anni Sarvaranta   koulutuspoliittiset 
asiat
Markus Heimonen   koulutuspoliittiset 
asiat
Petri Valkama   järjestöasiat

Edustajiston puheenjohtajisto
Leeni Knight   puheenjohtaja
Olli Laine    varapuheenjohtaja

Kaarina Kaste   varapuheenjohtaja

Taloustoimisto
Taloustoimiston palveluksessa oli keskimäärin 10 henkilöä 
(10 henkilöä). Taloustoimiston suoriteperusteiset palkat olivat 
408 t€ (374 €).

2. 

1. 
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Muu henkilöstö
Muu henkilöstö teki 28 henkilötyövuotta (28 henkilötyö-
vuotta). Hallitukselle maksettiin palkkioita   59 t€ 
(59 t€). Hallituksen puheenjohtajalle maksettiin 11 t€/vuo-
dessa ja hallituksen jäsenelle 6 t€/ vuodessa. Muita palkkoja 
maksettiin 474 t€ (467 t€). 

Taloustoimikunta
Tuomo Lähdesmäki puheenjohtaja
Lars-Olof Staffans (17.4.asti) varapuheenjohtaja 
Matti Carpén      vara-
puheenjohtaja   
Kari Inkinen
Kari Karvonen
Kari Vatanen (2.10. alkaen) 
Christian Peltonen (17.4. alkaen)  
Antti Savolainen 
Aleksi Päiväläinen (17.4. asti)
Mikke Westenius (17.4. asti)
Mikko Majuri (17.4. alkaen)

Taloustoimikunnan puheenjohtajan vuosipalkkio oli 2.800 
€, minkä lisäksi maksettiin kokous-palkkiona 185 €/kokous. 
Taloustoimikunnan jäsenen vuosipalkkio oli 1.850 €, minkä 
lisäksi maksettiin kokouspalkkiona 100 €/kokous.

Yhteensä palkkoja maksettiin 941 t€ (900 €).

Teekkaritoiminnan edistämisrahaston
johtokunta
Antti Myllys puheenjohtaja 
Anna Himmanen
Eero Ruikka
Marcus Nybergh 
Katri Junna
Tiina Kauppinen
Kim Åström

Tilintarkastajat
Tilintarkastusyhteisö: PricewaterhouseCoopers Oy,
   päävastuullinen tilintarkas-
taja Kari Lydman, KHT
Tilintarkastusyhteisön varamies:  Matti Jyrkkiö, KHT

Hallituksen ehdotus vuoden 2008 ylijäämän 
käyttämisestä
Hallitus ehdottaa, että vuoden 2008 ylijäämä, 189.514,19 
 euroa, jätetään yli- ja alijäämätilille.
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6.2 Tilinpäätös lukuina

6.2.1 Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta tuloslaskelma 1.1.–31.12.2008 
 
VARSINAINEN TOIMINTA  1.1.-31.12.2008  1.1.-31.12.2007

Järjestötoiminta      
Tuotot   342 344,32  324 358,59
Kulut 
 Henkilöstökulut  375 544,31  336 320,51
 Muut kulut  973 918,19  798 399,06
 Poistot  7 767,30  9 406,05
 
    1 357 229,80  1 144 125,62 
    
Tuotto-/kulujäämä  -1 014 885,48  -819 767,03 
     
VARAINHANKINTA 
     
Jäsenmaksut  566 764,57  585 293,85
      
Tuotto-/kulujäämä  -448 120,91  -234 473,18 
 
      
SIJOITUS- JA RAHOITUSTOIMINTA 
   
Asuntolatoiminta    
Tuotot   6 725 316,19  6 709 836,27
Kulut    
  Henkilöstökulut  228 139,65  226 235,36
  Hoitokulut  4 132 026,12  4 037 496,50 
  Rahoituskulut  964 681,94  1 144 982,24
  Poistot rakennuksista  524 089,16  545 926,23 
  Poistot koneista ja kalustosta  37 323,34  39 433,53
 
    5 886 260,21  5 994 073,86
    839 055,98  715 762,41 
      
Tuotto-/kulujäämä  390 935,07  481 289,23 
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Kiinteistö- ja sijoitustoiminta
Tuotot   2 252 039,70  2 114 576,08
Kulut      
  Hoitokulut  770 500,14  807 911,10 
  Rahoituskulut  11 090,90  14 102,08 
  Poistot rakennuksista  21 497,17  22 392,88 
  Poistot koneista ja kalustosta  15 159,60  13 405,32 
  Stipendit  4 700,00  20 700,00 
        Muut kulut  1 138 806,51  498 392,01 
        Siirto Teekkarirahaston pääomaan  0,00  109 290,46

    1 961 754,32  1 486 193,85
    290 285,38  628 382,23 
    
Tuotto-/kulujäämä  681 220,45  1 109 671,46

Siirto   681 220,45  1 109 671,46

Muut sidotut rahastot    
Tuotot   0,00  701 331,62 
Kulut
  Henkilöstökulut  1 387,24  1 556,24
  Muut kulut  1 420 239,30  163 307,49
  Stipendit ja avustukset  140 551,70  174 075,53 
  Rahoituskulut  582,48  791,13 
  Siirto rahastojen pääomaan  0,00  361 601,23

    1 562 760,72  701 331,62 
    -1 562 760,72  0,00 
 
Tuotto-/kulujäämä  -881 540,27  1 109 671,46 
 
     
Hallintokulut    
Henkilöstökulut  534 084,58  493 045,25
Muut kulut  246 409,94  227 485,94
Poistot   22 975,31  20 636,46

    -803 469,83  -741 167,65
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Veloitukset TKY:n 
tulosyksiköiltä  812 000,00  776 800,00 
Käyttökorvaukset  47 467,57  40 066,61

    55 997,74  75 698,96 
   
Tuotto-/kulujäämä  -825 542,53  1 185 370,42 
      
Ulkopuoliset projektit     
 
Tuotot   169 932,48  49 829,50
Kulut     
  Henkilöstökulut  29 976,53  39 996,28 
  Muut kulut  143 752,83  9 833,22

    173 729,36  49 829,50
    -3 796,88  0,00 
     
Tilikauden tulos  -829 339,41  1 185 370,42 
 
Siirto omakatteisiin rahastoihin  1 018 853,60  

Tilikauden ylijäämä  189 514,19  1 185 370,42 
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6.2.2 Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta tase 31.12.2008 
   
VASTAAVAA  31.12.2008  31.12.2007
PYSYVÄT VASTAAVAT  
Aineettomat hyödykkeet  
Aineettomat oikeudet  332 413,35  332 413,35
Muut pitkävaikutteiset menot  128 673,74  128 673,74

    461 087,09  461 087,09
Aineelliset hyödykkeet   
Maa- ja vesialueet  1 477 376,71  1 477 376,71
Rakennukset ja rakennelmat  37 133 383,61  37 460 412,35
Koneet ja kalusto  851 830,85  878 508,27

    39 462 591,17  39 816 297,33
Sijoitukset   
Osuudet saman 
konsernin yrityksissä  13 269 085,53  13 269 085,53
Osuudet omistusyhteysyrityksissä  33 637,59  33 637,59
Sijoituspooli  7 560 564,57  8 038 946,82
Muut osakkeet ja osuudet  262 085,91  259 395,81
Muut saamiset  99 762,05  99 762,05

    21 225 135,65  21 700 827,80
Omakatteiset rahastot  
 Teekkarikylän kappelirahasto
 Osakkeet ja osuudet  231 684,78  233 176,63
  Siirtosaamiset  275,10  325,45
   Rahat ja pankkisaamiset  2 763,38  24 619,38

    234 723,26  258 121,46
 
Teekkaritoiminnan edistämisrahasto   
   Osakkeet ja osuudet  3 967 480,79  5 168 001,43
   Siirtosaamiset  325 943,94  195,11
  Rahat ja pankkisaamiset  1 858,65  622,21

    4 295 283,38  5 168 818,75
PYSYVÄT VASTAAVAT YHTEENSÄ   
   
VAIHTUVAT VASTAAVAT   
Saamiset   
Myyntisaamiset  50 465,10  77 923,33
Saamiset saman 
konsernin yrityksiltä  141 066,27  203 093,52
Lainasaamiset  35 000,00  0,00
Siirtosaamiset  27 522,37  45 341,49

    254 053,74  326 358,34
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Rahoitusarvopaperit  
Muut arvopaperit  213 628,70  516 735,51
   
Rahat ja pankkisaamiset  846 241,10  454 066,56

VAIHTUVAT VASTAAVAT YHTEENSÄ   
   
VASTAAVAA YHTEENSÄ  66 992 744,09  68 702 312,84
   
   
VASTATTAVAA  31.12.2008  31.12.2007
OMA PÄÄOMA   
Oman pääoman rahastot  25 923 179,65  25 990 187,80
Omakatteiset rahastot  4 236 344,61  5 255 198,21
Muut sidotut rahastot  1 593 298,39  2 137 205,51
Edellisten tilikausien ylijäämä  5 166 485,57  3 981 115,15
Tilikauden ylijäämä  800 429,46  1 185 370,42
OMA PÄÄOMA YHTEENSÄ  37 719 737,68  38 549 077,09
   
VARAUKSET   
Vapaaehtoiset varaukset  29 819,89  29 819,89
   
VIERAS PÄÄOMA   
Pitkäaikainen   
Lainat rahoituslaitoksilta  27 004 119,06  27 876 992,24
Eläkelainat  101 236,61  155 782,51
Seuraavan vuoden lyhennysosa   -958 675,43  -927 419,08

    26 146 680,24  27 105 355,67
   
Lyhytaikainen   
Lainat rahoituslaitoksilta  899 613,03  872 873,18
Eläkelainat  59 062,40  54 545,90
Ostovelat   281 630,29  280 367,78
Velat saman konsernin yrityksille  291 530,17  291 530,17
Muut velat  14 057,46  13 386,48
Siirtovelat  1 550 612,93  1 505 356,68

    3 096 506,28  3 018 060,19
VIERASPÄÄOMA YHTEENSÄ   
   
VASTATTAVAA YHTEENSÄ  66 992 744,09  68 702 312,84



141

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2008 

6.2.3 TKY-yhteisö konsernituloslaskelma 1.1.–31.12.2008   
 
     
VARSINAINEN TOIMINTA  1.1.-31.12.2008  1.1.-31.12.2007

Järjestötoiminta   
 Tuotot  342 344,32  324 358,59
 Kulut  
  Henkilöstökulut  375 544,31  336 320,51
  Muut kulut  973 918,19  798 399,06
  Poistot  7 767,30  9 406,05

    1 357 229,80  1 144 125,62
     
Tuotto-/kulujäämä    -1 014 885,48 
-819 767,03
     
VARAINHANKINTA     

 Jäsenmaksut  566 764,57  585 293,85
     
Tuotto-/kulujäämä  -448 120,91  -234 473,18
     
SIJOITUS- JA RAHOITUSTOIMINTA   

Asuntolatoiminta
 Tuotot  6 725 316,19  6 709 836,27
 Kulut    
  Henkilöstökulut  228 139,65  226 235,36
  Hoitokulut  4 132 026,12  4 037 496,50
  Poistot rakennuksista  524 089,16  545 926,23
  Poistot koneista 
  ja kalustosta  37 323,34  39 433,53
  Rahoituskulut  964 681,94  1 144 982,24

    5 886 260,21  5 994 073,86
    839 055,98  715 762,41
Tuotto-/kulujäämä  390 935,07  481 289,23
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Kiinteistö- ja sijoitustoiminta     

 Tuotot  2 257 722,82  2 120 259,20
 Tuotot osuuksista omistusyhteys-   
 yrityksissä  18 378,84  10 214,08

    2 276 101,66  2 130 473,28
 Kulut   
  Hoitokulut  579 151,73  603 082,34
  Rahoituskulut  29 383,52  40 753,31
  Poistot rakennuksista  135 293,52  134 822,68
  Poistot koneista 
  ja kalustosta  17 412,71  18 194,37
  Poistot muut 
  aineelliset hyödykkeet  466,30  466,30
  Stipendit  4 700,00  20 700,00
  Muut kulut  1 070 867,87  418 043,98
  Siirto Teekkarirahaston
  pääomaan  0,00  109 290,46

    1 837 275,65  1 345 353,44
    438 826,01  785 119,84
   
Tuotto-/kulujäämä  829 761,08  1 266 409,07
     
Siirto      
829 761,08  1 266 409,07
     
Muut sidotut rahastot     
 Tuotot  0,00  701 331,62
 Kulut  
  Henkilöstökulut  1 387,24  1 556,24
  Muut kulut  1 420 239,30  163 307,49
  Stipendit ja avustukset  140 551,70  174 075,53
  Rahoituskulut  582,48  791,13
  Siirto rahastojen pääomaan  0,00  361 601,23

    1 562 760,72  701 331,62
    -1 562 760,72  0,00
     
Tuotto-/kulujäämä  -732 999,64  1 266 409,07
      
Hallintokulut    
  Henkilöstökulut  534 084,58  493 045,25
  Muut kulut  246 409,94  227 485,94
  Poistot  22 975,31  20 636,46

    -803 469,83  -741 167,65
      



143

Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunta  |  Vuosikertomus 2008 

Veloitukset TKY:n tulosyksiköiltä  812 000,00  776 800,00
Käyttökorvaukset  47 467,57  40 066,61
________________________________________________________________________________
    55 997,74  75 698,96
    
Tuotto-/kulujäämä  -677 001,90  1 342 108,03
     
Liiketoiminta    
 Tuotot  25,77  422,59
 Kulut  300,16  430,20
________________________________________________________________________________
    -274,39  -7,61
     
Tuotto-/kulujäämä  -677 276,29  1 342 100,42

Ulkopuoliset projektit    
 Tuotot  169 932,48  49 829,50
 Kulut  
  Henkilöstökulut  29 976,53  39 996,28
  Muut kulut  143 752,83  9 833,22

    173 729,36  49 829,50
    -3 796,88  0,00
    
Tilikauden tulos  -681 073,17  1 342 100,42
     
Siirto omakatteisiin rahastoihin  1 018 853,60   

    
Tilikauden ylijäämä  337 780,43  1 342 100,42
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6.2.4 TKY-yhteisö tase 31.12.2008    
    
VASTAAVAA  31.12.2008  31.12.2007
PYSYVÄT VASTAAVAT    
    
Aineettomat hyödykkeet   
Aineettomat oikeudet  344 390,35  344 390,35
Muut pitkävaikutteiset menot  128 673,74  128 673,74

    473 064,09  473 064,09
Aineelliset hyödykkeet    
Maa- ja vesialueet  1 836 103,65  1 836 103,65
Rakennukset  42 057 294,81  42 498 119,90
Koneet ja kalusto  858 590,24  887 520,77
Muut aineelliset hyödykkeet  932,61  1 398,91

    44 752 921,31  45 223 143,23
Sijoitukset    
Osuudet omistusyhteysyrityksissä  81 438,49  63 059,65
Sijoituspooli  6 496 577,00  6 974 959,25
Muut osakkeet ja osuudet  262 422,29  259 732,19
Muut saamiset  99 762,05  99 762,05
Muut pitkäaikaiset sijoitukset  55 077,76  55 077,76

    6 995 277,59  7 452 590,90
Omakatteiset rahastot    
Teekkarikylän kappelirahasto    
  Osakkeet ja osuudet  231 684,78  233 176,63
  Siirtosaamiset  275,10  325,45
  Rahat ja pankkisaamiset  2 763,38  24 619,38

    234 723,26  258 121,46

Teekkaritoiminnan edistämisrahasto    
  Osakkeet ja osuudet  3 967 480,79  5 168 001,43
  Siirtosaamiset  325 943,94  195,11
  Rahat ja pankkisaamiset  1 858,65  622,21

    4 295 283,38  5 168 818,75
PYSYVÄT VASTAAVAT YHTEENSÄ    
    
VAIHTUVAT VASTAAVAT   
Saamiset  
Myyntisaamiset  50 541,71  77 999,94
Siirtosaamiset  32 186,72  58 482,7
Lainasaamiset  35 000,00  0,00

    117 728,43  136 482,69
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Rahoitusomaisuusarvopaperit    
Muut arvopaperit  213 628,70  516 735,51
    
Rahat ja pankkisaamiset  849 147,04  463 907,17

VAIHTUVAT VASTAAVAT YHTEENSÄ    
    
VASTAAVAA YHTEENSÄ  57 931 773,80  59 692 863,80

VASTATTAVAA  31.12.2008  31.12.2007
    
OMA PÄÄOMA   
Rahastot   14 447 404,40  14 514 412,55
Omakatteiset rahastot  4 236 344,61  5 255 198,21
Muut sidotut rahastot  1 593 298,39  2 137 205,51
Edellisten tilikausien ylijäämä  7 402 174,55  6 060 074,13
Tilikauden ylijäämä  948 695,70  1 342 100,42

    28 627 917,65  29 308 990,82
 
VARAUKSET  29 819,89  29 819,89
    
VIERAS PÄÄOMA    
Pitkäaikainen    
Lainat rahoituslaitoksilta  27 280 813,16  28 347 990,82
Eläkelainat  101 236,61  155 782,51
Seuraavan vuoden lyhennysosa   -1 088 744,15  -1 084 793,16

    26 293 305,62  27 418 980,17
    
Lyhytaikainen    
Lainat rahoituslaitoksilta  1 029 681,75  1 030 247,26
Eläkelainat  59 062,40  54 545,90
Ostovelat   314 527,91  316 495,44
Siirtovelat  1 563 401,12  1 520 397,84
Muut velat  14 057,46  13 386,48
    2 980 730,64  2 935 072,92
VIERASPÄÄOMA YHTEENSÄ    
    
    
VASTATTAVAA YHTEENSÄ  57 931 773,80  59 692 863,80
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TEKNILLISEN KORKEAKOULUN 
YLIOPPILASKUNTA
TILINPÄÄTÖKSEN LIITETIEDOT 31.12.2008  
(kohdat 2-12 1000 €) 
  
1. Tilinpäätöksen laadintaperusteet 
 
Konsolidointi
 
Konsernitilinpäätös sisältää emon, Teknillisen korkeakoulun ylioppilaskunnan (TKY), lisäksi TKY:n kokonaan omistamien 
yhtiöiden, Kiinteistö Oy Jämeränjäljen, Kiinteistö Oy Otakaari 11:n ja Oy Dipoli Ab:n, tiedot. KOY Jämeränjäljen ja KOY 
Otakaari 11:n tuloslaskelmat on yhdistetty TKY:n kiinteistö- ja sijoitustoimintaan. Oy Dipoli Ab:n tuloslaskelma on lisätty 
erikseen järjestökaavan mukaiseen tuloslaskelmaan.

TKY:n KOY Jämeränjäljelle ja KOY Otakaari 11:lle maksamat yhtiövastikkeet on eliminoitu. Muita keskinäisiä veloituksia 
ei ole eliminoitu. Tällä ei kuitenkaan ole vaikutusta konsernin tulokseen, koska veloitukset on tehty omakustannusperiaat-
teella, niihin ei sisälly katetta. Tuloslaskelman tekeminen liikekaavan mukaan olisi alentanut huomattavasti tuloslaskelman 
informaatioarvoa, koska eri tulosyksiköt toimivat itsenäisesti.  Muiden kuin edellä mainittujen keskinäisten veloitusten eli-
minoiminen olisi järjestökaavaa käytettäessä antanut vääristyneen tiedon eri tulosyksiköiden tuloksesta.
Konsernitilinpäätös on laadittu hankintamenomenetelmän mukaisesti.
Osakkuusyhtiö, Otahalli Oy, on otettu konsernitilinpäätökseen pääomaosuusmenetelmällä. Yhtiön tilikauden voitosta osuus 
18.378,84 € on otettu konsernituloslaskelmaan.
Konsernin sisäiset keskinäiset saatavat ja velat on eliminoitu.

Tuloslaskelma

Sijoitusomaisuus on arvostettu arvopaperilajikohtaisesti hankintahintaan tai sitä alempaan  tilinpäätöspäivän markkina-
arvoon.
Aikaisemmista tilikausista poiketen on vuonna 2008 muitten kuin omakatteisten rahastojen osuus TKY:n tuloksesta siirretty 
taseen sisäisenä siirtona. Vertailulukuja ei ole muutettu.

Aikaisemmista tilikausista poiketen on vuonna 2008 kirjattu sijoituspoolin tuotot ja kulut  erikseen (aiemmin netto-
kirjaus). Tältä osin on muutettu vastaavasti vertailuvuoden tiedot. 

Kiinteistö- ja sijoitustoiminnan tuloslaskelman tuottoihin ja muitten sidottujen rahastojen kuluihin on kirjattu korja-
us/oikaisueränä 215 t€ vuodelta 2007.
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   KONSERNI TKY KONSERNI TKY
   2008   2007  
2.  Kokonaistuotot ja –kulut 
 Kokonaistuotot  9 719 9 695 10 136 10 119 
 Kokonaiskulut 10 400 10 524 8 323 8 463 
 Tulosvaikutteinen rahastosiirto 0 0 471 471
 Tilikauden tulos -681 -829 1 342 1 185 
       
3.  Henkilöstökulut
 Palkat 941 941 900 900 
 Eläkekulut 143 143 135 135 
 Muut henkilösivukulut 85 85 63 63

 Yhteensä 1169 1169 1 098 1 098 
 Luontaisedut 9 9 7 7 
       
4.  Poistot 
 Rakennukset 0-4 % menojäännöspoisto 
 Koneet ja kalusto 0-20 % tasapoisto

 Rakennuksista 659 546 681 568
 Koneista ja kalustosta 85 83 87 83

   744 629 768 651

5.  Käyttöomaisuuden muutokset    
  Maa-alueet    
 Hankintameno 1.1. 1836 1477 1 835 1 477
 Lisäys 0 0 1 0

Jäännösarvo 31.12. 1836 1477 1 836 1 477 
      
Rakennukset
Hankintameno 1.1. 51 180 45 118 50 831 44 811
Lisäykset  218 218 349 306
Vähennykset 0 0 0 0
Tilikauden poistot 659 546 681 568
Kertyneet poistot 8 682 7 657 8 001 7 089

Jäännösarvo 31.12. 42 057 37 133 42 498 37 460 
      
Koneet ja kalusto    
Hankintameno 1.1. 4 533 3 654 4 432 3 559
Lisäykset  57 57 101 95
Vähennykset 0 0 0 0
Tilikauden poistot 85 83 87 83
Kertyneet poistot 3 646 2 776 3 558 2 693

Jäännösarvo 31.12. 859 852 888 878 
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   KONSERNI TKY KONSERNI TKY 
   2008   2007
Muut pitkävaikutteiset menot    
Hankintameno 1.1. 853 129 830 106
Lisäykset  0 0 23 23
Kertyneet poistot 724 0 724 0

Jäännösarvo 31.12. 129 129 129 129 
     
Muut aineelliset hyödykkeet 1.1. 1 0 0 0
Lisäykset  0 0 1 0

Jäännösarvo 31.12. 1 0 1 0 
      
Muut aineettomat hyödykkeet 1.1. 344 332 332 332
Lisäykset  0 0 12 0
 
Jäännösarvo 31.12. 344 332 344 332 
     
Muut pitkäaikaiset sijoitukset
Hankintameno 1.1. 55 0 55 0
Jäännösarvo 31.12. 55 0 55 0 
      
6.  Yhden vuoden tai sitä pidemmän ajan
 kuluttua erääntyvät saamiset 100 100 100 100 

      
7. Viiden vuoden tai sitä pidemmän ajan kuluttua erääntyvä velat  
 Lainat rahoituslaitoksilta 22 626 22 626 23 292 23 292
 Eläkelainat 0 0 0 0
 Yhteensä 22 626 22 626 23 292 23 292

8.  Vapaaehtoiset varaukset
 Tietoliikenneinvestointivaraus 30 30 30 30

9.  Annetut pantit ja vastuusitoumukset
 Velat, joiden vakuudeksi annettu kiinnityksiä rakennuksiin ja vuokraoikeuteen
 Omista veloista
 Rahalaitoslainat 27 281 27 004 28 348 27 877
 Annetut kiinnitykset 45 176 42 053 45 176 42 053
 Eläkelainat 101 101 156 156
 Annetut kiinnitykset 271 0 271 0
 Vuokran maksun vakuudeksi 
 annetut kiinnitykset 515 515 515 515
 Lainat yhteensä 27 382 27 105 23 504 28 033
 Vakuudeksi annetut 
 kiinnitykset yht. 45 962 42 568 45 962 42 568
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   KONSERNI TKY KONSERNI TKY 
   2008   2007
 Vapaana olevat kiinnitykset  5 070 2 985 5 070 2 985
 Konserniyhtiön rahalaitoslainan 147 0 198 0
 vakuutena on pantattu 
 osakkeita (42 %), jota vastaava 
 kirjanpitoarvo on  449  449
 42 % tytäryhtiön nettovaroista 
 konsernissa 621  621 
 Takaukset muiden veloista/vastuista 4 4 4 4 

10.  Saamiset/velat konserniyhtiöille
 Lyhytaikaiset saamiset 0 141 0 203
 Lyhytaikaiset velat 0 291 0 291

   0 150 0 88

11.  Leasingsopimuksista maksettavat määrät

 Seuraavalla tilikaudella 
 maksettavat 32 32 24 24
 Myöhemmin maksettavat 42 42 42 42 

12. Omistukset muissa yrityksissä

 Nimi  Kotipaikka Omistus Oma pääoma Tulos

 Kiinteistö Oy 
 Jämeränjälki Espoo 100 % 12.918.348,45 -974,29 
 Oy Dipoli Ab Espoo 100 % 293.864,07 -274,39
 Kiinteistö Oy 
 Otakaari 11 Espoo 100 % 1.479.383,34 -4 552,77
 Otahalli Oy Espoo 25 % 325.747,88 73 515,34 
   
Omakatteiset rahastot
 Teekkarikylän kappelirahasto 
    31.12.2008  31.12.2007
TULOSLASKELMA
 Tuotot  13 410,01  44 287,39
 Kulut  36 808,21  11 893,23 
    -23 398,20  32 394,16
TASE      
 VASTAAVAA  234 723,26  258 121,46 
      
 VASTATTAVAA    
 Oma pääoma  258 121,46  225 727,30
 Tilikauden yli/alijäämä  -23 398,20  32 394,16

    234 723,26  258 121,46
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Teekkaritoiminnan edistämisrahasto
    31.12.2008  31.12.2007
TULOSLASKELMA
 Tuotot  0,00  244 647,10
 Kulut  995 455,40  197 031,50

    -995 455,40  47 615,60 

TASE      
 VASTAAVAA  4 295 283,38  5 168 818,75 

 VASTATTAVAA    
 Peruspääoma  1 602 483,71  1 602 483,71
 Käyttörahasto  3 394 593,04  3 346 977,44
 Tilikauden yli/alijäämä  -995 455,40  47 615,60

    4 001 621,35  4 997 076,75 
 VIERAS PÄÄOMA     
 velka TKY:lle  293 662,03  171 742,00

    4 295 283,38  5 168 818,75 

Sijoituspooli  31.12.2008  31.12.2007

KIINTEISTÖOSAKKEET
Koy Otakaari 11   1 063 987,57  1 063 987,57
Koy Malmintori  1 374 010,85  1 373 684,85
Koy Ohrahuhdantie 2   409 999,36  409 999,36

    2 847 997,78  2 847 671,78
      
      
MUUT OSAKKEET JA OSUUDET
EQ Management Oy:
Osakkeet   1 147 341,98  1 745 746,99
Osake-rahastot  427 552,56  1 159 824,27
Korkorahastot  1 271 363,41  1 414 113,75
Joukkovelkakirjalainat  250 000,00  487 350,00
Siirtosaamiset  15 512,52  4 308,42
Siirtovelat  -264,00  -492,00
Pankkitili 120030-8359  51 060,32  380 423,61

    3 162 566,79  5 191 275,04
      
Nordea, pankkitalletus   1 550 000,00 0,00
      
    7 560 564,57  8 038 946,82
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Oman pääoman muutokset
   KONSERNI TKY KONSERNI TKY
   2008 2008        2007 2007
Rakennusrahastot    
 Pääoma 1.1. 4 922 008,15 4 471 799,82 4 778 808, 15 4 328 599,82
 Muutos 143 200,00 143 200,00 143 200,00 143 200,00
 Pääoma 31.12. 5 065 208,15 4 614 999,82 4 922 008,15 4 471 799,82

Teekkarirahasto
 Pääoma 1.1. 887 569,77 887 569,77 778 279,31 778 279,31
 Tuotot -205 508,15 -205 508,15 129 990,46 129 990,46
 Jaetut stipendit -4 700,00   -4 700,00          -20 700,00 -20 700,00
 Pääoma 31.12. 677 361,62 677 361,62 887 569,77 887 569,77

Käyttörahasto    
 Pääoma 1.1. 8 704 834,63 20 630 818,21 8 704 834,63 20 630 818,21
 Pääoma 31.12. 8 704 834,63 20 630 818,21 8 704 834,63 20 630 818,21

Oman pääoman 
rahastot yhteensä 14 447 404,40 25 923 179,65 14 514 412,55 25 990 187,80

Omakatteiset rahastot
Teekkaritoiminnan edistämisrahasto
Peruspääoma 1.1. 1 602 483,71 1 602 483,71 1 602 483,71 1 602 483,71
Käyttörahasto 1.1 3 394 593,04 3 394 593,04  3 346 977,44 3 346 977,44
 Tuotot 0,00    0,00             244 647,10 244 647,10
 Kulut -906 699,50  -906 699,50 -59 391,57 -59 391,57
 Avustukset -88 755,90 -88 755,90 -137 639,93 -137 639,93
 Pääoma 31.12. 4 001 621,35 4 001 621,35 4 997 076,75 4 997 076,75
      
Teekkarikylän kappelirahasto
Peruspääoma 1.1. 258 121,46     258 121,46  225 727,30 225 727,30
 Tuotot -18 412,40     -18 412,40 37 292,76 37 292,76
 Avustukset -4 985,80      -4 985,80 -4 898,60 -4 898,60
 Pääoma 31.12. 234 723,26     234 723,26 258 121,46 258 121,46

Omakatteiset rahastot 
yhteensä  4 236 344,61 4 236 344,61 5 255 198,21 5 255 198,21
       

Muut sidotut rahastot
Pääoma 1.1. 2 137 205,51 2 137 205,51 1 855 614,04 1 855 614,04
 Tuotot -497 097,12      -497 097,12 313 128,47 313 128,47
 Jaetut stipendit -46 810,00 -46 810,00 -31 537,00 -31 537,00
 Pääoma 31.12. 1 593 298,39 1 593 298,39 2 137 205,51 2 137 205,51

Edellisten tilikausien ylijäämä
Pääoma 1.1. 7 402 174,55 5 166 485,57 6 060 074,13 3 981 115,15
Pääoma 31.12. 7 402 174,55 5 166 485,57 6 060 074,13 3 981 115,15
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   KONSERNI TKY KONSERNI TKY
   2008 2008        2007 2007

Tilikauden ylijäämä 
tuloslaskelma 337 780,43 189 514,19 1 342 100,42 1 185 370,42

Siirto rakennusrahastoon -143 200,00   -143 200,00  
Siirto Teekkarirahastoon 210 208,15    210 208,15  
Siirto muihin sid. 
rahastoihin 543 907,12   543 907,12  
Tilikauden ylijäämä 
tase   948 695,70   800 429,46 1 42 100,42  1 185 370,42

               28 627 917,65 37 719 737,68 29 308 990,82 38 549 077,09

Oleelliset siirtosaatavien erät
Vuokra- ja 
puhelintuotot 6 377,25 6 377,25 6 086,55 6 086,55
Finnkinolippuja 0,00 0,00 8 519,00 8 519,00
Vakuutussaamisia 3 709,24 3 709,24 1 481,17 1 481,17
Korkosaamisia 8 089,19 6 067,47 0,00 0,00
Autoleasing 0,00 0,00 4 211,67 4 211,67
Kopiokoneleasing 1 996,00 1 996,00 1 993,60 1 993,60
Työterveyshuolto 2 082,00 2 082,00 2 407,00 2 407,00
Sosiaalikulusaamiset 1 865,27 1 865,27 4 326,41 4 326,41
Muut  8 067,77 5 425,14 29 457,35 16 316,09

   32 186,72 27 522,37 58 482,75 45 341,49

Oleelliset siirtovelkojen erät
Teekkarilakit 0,00 0,00 37 113,00 37 113,00
Jäsenmaksut 371 830,50 371 830,50 341 506,50 341 506,50
Kiinteistöverovaraus 192 239,74 192 239,74 170 879,74 170 879,74
Korkovelka 261 292,22 258 509,65 266 972,00 265 565,12
Lomapalkkavelka 104 420,05 104 420,05 86 376,89 86 376,89
Arvonlisäverovelka 22 899,89 22 899,89 33 968,19 23 016,26
Sosiaalikuluvelat 341,70 341,70 7 845,51 7 845,51
Ennakonpidätys- 
ja sotuvelka 31 606,80 31 606,80 33 163,67 33 163,67
Vakuusmaksut 349 905,00 349 905,00 349 489,20 349 489,20
Ostolaskut 31 129,79 0,00 15 915,73 15 915,73
Vuokraennakot 20 613,64 20 613,64 22 115,05 22 115,05
Avustukset 113 449,43 113 449,43 96 430,53 96 430,53
Muut  63 672,36 84 796,53 58 621,83 55 939,48

                 1 563 401,12 1 550 612,93 1 520 397,84 1 505 356,68
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